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Transkrypcja 
Będzie to pierwszy z serii komunikatów na temat demonologii. Tytułem 

wprowadzenie do mojego przesłania Chciałbym przeczytać Państwu 

werset z prorok Jeremiasz. Jeremiasza 6:14. Możliwe, że kiedy to 

przeczytałem po raz pierwszy wersecie, nie będziesz dokładnie wiedział, 

jakie ma to zastosowanie do tematu demonologii, ale przeczytam ten 

werset, a następnie spróbuję wyjaśnić, jak się z nim utożsamiam To do 

demonologii. Werset brzmi następująco: 

„Uleczyli także krzywdę mojej córki ludzie lekko, 
mówiąc: Pokój, pokój; kiedy nie ma pokój." 

Taki jest zarzut Boga wobec przywódców religijnych i kapłanów jego 

czasów; że twierdzili, że oferują uzdrowienie jego ludowi, lecz nie było to 

prawdą gojenie : zdrowienie. W Biblii Króla Jakuba czytamy, że „leczyli 

rany córka mojego ludu, trochę.” Wyjaśnia to stwierdzenie, że mówią: 

„Pokój, pokój; ale nie ma spokoju.” Innymi słowy, mieli osobę religijną z 

przodu, mieli język religijny, mieli nabożeństwa w świątyni, lecz nie mieli 

prawdziwego, wewnętrznego doświadczenia, jakiego oczekiwał od nich 

Bóg Posiadać. Nie mieli tego głębokiego, trwałego pokoju, jaki płynie z 

prawdy wiara w Bogu i posłuszeństwie jego słowo. 
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I przez te wszystkie lata dotarło do mnie, że to prawda rzesze rzekomych 

chrześcijan. Nie mają tego, co wyznają Posiadać. Nie są specjalnie 

nieszczerzy, ale zostali wychowani, by śpiewać hymnów o pokoju i radości, 

uczy ich kościół – lub ich wyznanie im, że chrześcijanie mają pokój i 

radość. Niektórzy z nich są nawet do tego przeszkoleni wyjdźcie do innych i 

świadczcie, że mają pokój i radość, ale tak naprawdę ich rany zostały tylko 

nieznacznie zagojone. Coś jest przykrywką jest to nigdy nie byłem rozdane 

z głęboko w środku. 

Aby dać wam małą ilustrację, byłem w Nowej Zelandii kilka lat lat temu w 

rodzinie baptystów. Pani w rodzinie była nauczycielką w Szkoła Niedzielna, 

rodzaj zajęć Szkoły Niedzielnej dla młodych dorosłych. Mieli wyszkolona 

pielęgniarka z klasy Szkoły Niedzielnej, która nie była wierząca, ale była 

tam, bo była zainteresowana i naprawdę szukała. Oni rozmawiali o tym, 

czego dokonuje ewangelia i jak daje ludziom pokój i radość zwycięstwo. 

Któregoś dnia wstała i powiedziała coś w tym stylu: „No cóż, kiedy ja nie 

musisz odwiedzać domów członków swojego kościoła i administrować 

środków uspokajających i uspokajających na dużą skalę, uwierzę w spokój 

i radość żebyś mi powiedział, że tak. Ale kiedy twoi ludzie żyją dalej środki 

uspokajające i uspokajające, nie może być takiego spokoju i radości, jak ty 

rozmawiać o." Myślę, że jest to bardzo, powiedzmy, krytyka. Chrześcijanie 

są wytrenowani, by wierzyć, że coś mają, mówią tak, jakby mieli coś, Oni 

próbować Do Patrzeć Jak Jeśli Oni Posiadać coś, Oni nawet czuć winny 

jeśli tak naprawdę tego nie mają, to i tak muszą założyć przód, bo tak jest 

sposób, w jaki ludzie zachowują się w kościele. Jeśli podają się za 

chrześcijan, to tak oni są powinien zachowywać się. Ale, jakoś głęboko 

wewnątrz Tam czy to nie to wewnętrzny rzeczywistość To odpowiada 

czemu Oni mowić Oni Posiadać. 

Służyłem jako sanitariusz w siłach brytyjskich podczas drugiej wojny 

światowej i nie byłem zbyt wielkim ani sanitariuszem, ale nauczyłem się 

kilku lekcji, które mam pozostała we mnie bardzo żywo. Jednym z nich był 

incydent w Afryce Północnej pustynię, kiedy do stacji przyjęć przywieziono 

brytyjskiego żołnierza z rana odłamkowa w ramię, która powstała, gdy 

wybuchła bomba gdzieś eksplodował w pobliżu jego. On wziął z jego 

koszula I jego górny szaty, a on był nagi do pasa i na ramieniu miał 

sprawiedliwą A mały sort z czarny przebicie za pomocą mały czerń wokół 

the krawędź z the 
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otwór. Ja, będąc teoretycznie sanitariuszką, poszłam do lekarza, o lekarza 

i zapytał: „Czy powinienem najpierw założyć opatrunek polowy, proszę 

pana?” I on powiedział, „Nie, nie jest dobrze to robić. Przynieś mi sondę. 

Sonda była srebrna kij, żeby mógł się w niego wbić. Posadził więc 

mężczyznę na krześle i... zablokowany sonda w I On poruszał nim dookoła 

ostrożnie Do krótka chwila. 

Nagle mężczyzna wzbił się w powietrze. Wtedy lekarz powiedział: „Teraz 

przyprowadź mnie kleszcze.” Przyniosłem mu kleszcze, a on włożył je tam, 

gdzie sonda dotknęła czegoś tam, wyciągnęła to i oczyściła ranę I 

powiedział, "Teraz Ty może przynieść ja ubieranie się." 

Potem powiedział mi później: „Widzisz, ten odłamek, który spowodował 

przebicie nadal tam było. Jeśli tylko zakryjesz to dressingiem bez usunięcia 

odłamka krążyłby dalej i powodowałby więcej komplikacje.” Zawsze o tym 

pamiętam, bo widziałem, jaki byłem głupi. Ale wiele, wiele czasy od 

Następnie W doradztwo I postępowanie z ludzie to wydarzenie wróciło mi 

do głowy i zastanawiałem się, ile razy a sługa ewangelii zakłada pierwszy 

opatrunek polowy, zakrywa go, ale tego nie robi REMOVED the rzeczą, 

która Naprawdę powoduje problem. 

Tak więc, jak widzisz w swoim zarysie, stwierdziłem tam, zanim nałożyliśmy 

opatrunek musimy użyć sondy i kleszczy. Musimy się dowiedzieć, co to jest 

jest w środku, co naprawdę powoduje kłopoty, powodując nieczystość, 

podrażnienie, ból i musimy je usunąć – nawet jeśli chodzi o tę osobę może 

to być bardzo bolesne w chwili, gdy dotkniemy tej małej rzeczy źródło z 

problem. 

Widziałem, że sprawdza się to w służbie duchowej. Dużo tego, co jest 

zwane głoszeniem i poradnictwem polega na zakładaniu opatrunku na 

ranę nie usunięto obiektu będącego przyczyną problemu. Pan ma 

pokazało mi przez ostatnie lata, że prawdziwym czynnikiem powodującym 

problem jest potrzeby i trudności duchowe to zły duch. Potrzebujemy 

sondy rozeznania i potrzebujemy kleszczy wybawienia, zanim będziemy 

mogli zakryć podnieś tę rzecz i powiedz, że jest naprawdę uzdrowiona. 

Muszę to zaświadczyć z doświadczenia przez te lata widziałem mnóstwo 

przypadków zakrywania czegoś, co nie miało miejsca naprawdę zostałem 

oczyszczony, wyciągnięty na światło dzienne i uporałem się z tym, czego 

mam dość To. I Móc Dobrze zrozumieć Boży opłata przeciwko the religijny 

liderzy z jego 
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dzień, "Oni uzdrowiony the boli z the córka z Mój ludzie lekko, 

powiedzenie, Pokój, pokój [wkładanie NA the ubieranie się] Kiedy Tam nie 

jest każdy pokój." 

I zrobiłbym mowić Do Ty Ten wieczór To W bardzo chrześcijanin 

zgromadzenia Ty znajdować bardzo mało prawdziwy pokój. Ty znajdować 

bardzo kilka ludzie To Posiadać A głęboko, ustalony spokój wewnętrzny. 

Niewiele jest rzeczy prawdziwych, spontanicznych i przepełnionych radość. 

Widzisz wielu ludzi, którzy starają się dobrze wyglądać, starają się 

wyglądać na szczęśliwych. Ty znajdować nie A kilka kaznodzieje i 

piosenka liderzy próbować Do sprawić, że ludzie czuć szczęśliwy. Nie 

wiem, jak to jest z tobą, ale nic nie wywołuje u mnie żadnych emocji 

bardziej nieszczęśliwy niż ktoś, kto próbuje sprawić, żebym poczuła się 

szczęśliwa, gdy tak nie jest szczęśliwy. Nazywam to po prostu zakryciem 

rany i lekkim zagojeniem bólu. I Jestem przekonany, że Bóg nadszedł w 

swoim postępowaniu ze swoim ludem To On Jest nie pójście tolerować To 

Uprzejmy z cokolwiek dłużej. 

Prawdziwa przyczyna jest najbardziej głęboko zakorzeniona, duchowa i 

osobista problem tkwi w złych duchach, demonach. W późniejszym 

badaniu zamierzam spróbować opowiedz krótko o naturze i działaniu 

demonów lub złych duchów. Pozwalać Ja Tylko mowić Do the obecny To 

Jestem za pomocą the dwa zwroty zamiennie. Demony Lub zło duchy. 

Zauważam także słowa Pawła z 1 Koryntian 9:26 mówiące o jego 

własnych ministerstwo. On mówi: 

„Dlatego biegnę nie tak niepewnie; więc walcz ja, nie 
jako jeden to pokonuje powietrze..." 

Widzisz, dziki lub niedoświadczony bokser będzie uderzał pięściami, ale 

tylko on trafienia Jest powietrze. On wydaje A dużo energia. On móc nawet 

Dostawać the wrażenie Osiąga wiele, ale tak naprawdę nie wyrządza 

przeciwnikowi żadnej krzywdy. I Ponownie, Więc dużo z chrześcijanin 

ministerstwo I działalność Jest Naprawdę bicie the powietrze. Jego 

biczowanie na zewnątrz z słowa, kazania I modły. Ale jeśli Ty nie wiem the 

prawdziwa natura, miejsce pobytu i działalność twojego wroga, to jest 

szczęśliwe zbieg okoliczności, gdy zadajesz mu cios. I znowu prawdziwe 

źródło głęboko zakorzenione, długotrwałe problemy osobiste w większości 

przypadków to demony lub zło duchy. 
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Dopóki ich nie wykryjemy, nie uświadomimy sobie i nie potwierdzimy ich 

obecności, teraz, jak działają i znamy sposoby radzenia sobie z nimi, 

jesteśmy głównie operacyjny jak ktoś taki bije the powietrze. 

Poświęcę trochę czasu, aby opowiedzieć o swoim osobistym 

doświadczeniu. Pan uratował mnie bardzo łaskawie i cudownie w roku 

1941 w armii koszar armii brytyjskiej w środku nocy. Mniej niż dwa tygodnie 

później ochrzcił mnie w Duchu Świętym w tym samym koszarach 

wojskowych pokoju i to właśnie w tym czasie – chociaż nie miałem do tego 

języka religijnego wyrazić to – powołał mnie do swoich usług. Od tego 

momentu wiedziałem, że mój życie należało do Boga, że miał dla mnie plan 

i że go zrealizuje na zewnątrz. Natychmiast zaczął pokazywać mi pewne 

części swojego planu wobec mojego przyszły W Lub Inny z różny różny 

sposoby Który I nie chcieć Do Iść do. 

W 1946 roku zostałem zwolniony z armii brytyjskiej na terenie ówczesnej 

Palestyny I natychmiast stał się czym Jest zwany pełna czas minister Lub 

misjonarz Do narodu żydowskiego w Izraelu. Później zostałem pastorem. 

Później zostałem misjonarz w Afryce. Ale od 1946 roku aż do dnia 

dzisiejszego jestem w tak zwaną pełnoetatową służbę chrześcijańską. 

Jestem kojarzony z Fullem grupy ewangeliczne lub zielonoświątkowe z 

około pięciu różnych krajów: Dania, Szwecja, Wielka Brytania, Kanada i 

Stany Zjednoczone. mam głosił w cztery z pięć kontynentów więc ja jestem   

nie bez doświadczenie. 

Już od dnia, w którym dowiedziałam się o zbawieniu i chrzcie w 

Najświętszym O duchu i boskim uzdrowieniu, świadczyłem i głosiłem o 

tych rzeczach. I głosił pełną ewangelię, jeśli chcesz użyć tego wyrażenia. 

Wiedziałem o nowe narodzenie, wiedziałam o chrzcie w Duchu Świętym, 

wiedziałam o uzdrowieniu chorzy. Pod koniec wojny leżałem przez rok w 

szpitalu wojskowym i Wyszedłem dopiero, gdy odkryłem, że boskie 

uzdrowienie działa i że mogę zaufać Boga o uzdrowienie mojego ciała, 

gdyż Mu zaufałam w sprawie zbawienia mojej duszy. Wierzyłem też, że 

znaki na świecie wskazują na drugie przyjście Chrystus I I zeznał i to głosił 

efekt, Również. 

Naprawdę wierzyłem, że głoszę pełną ewangelię. To wszystko głosiłem 

Wiedziałem, że należy głosić i widziałem rezultaty. Widziałem ludzi 

regularnie ratowanych wiele osób zostało uzdrowionych, widziałem, jak 

wiele osób przyjęło chrzest Święty Duch. I zakończony z moim żona pięć 



Derek Prince - Wybawienie od demonów i demonologia 
 

lata misjonarz obsługa w Wschód 
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Afryce, gdzie ludzie uznaliby nas za misjonarzy odnoszących sukcesy. 

My mieliśmy akceptację naszej misji, mieliśmy aprobatę Brytyjczyków 

rząd, departament edukacji, z którym byliśmy związani. I Nadal mają 

litery zaświadczenie z ich Dzisiaj. 

Kiedy wróciliśmy do Europy pod koniec 1961 roku i byliśmy w moim Krajem 

ojczystym żony, czyli Dania, przez jakiś czas nie byłem aktywnie głosiłem i 

Pan zaczął się ze mną obchodzić. Nie zamierzam aktywnie Postaram się 

dziś wieczorem wyjaśnić ci dokładnie, jak postąpił ze mną i jak dokładnie 

Bóg mówi. Wiem, że Bóg przemawia do nas na różne sposoby ludzie. Ale 

pozwólcie, że powiem, że Pan przemówił do mnie bardzo wyraźnie, ale nie 

przez słyszalny głos. W istocie to, co powiedział, było takie i streszczam. 

„Głosiłeś przez tyle lat. Byłeś misjonarzem w w dwóch krajach, byłeś 

pastorem i dyrektorem college'u. Ty jesteś członek z określenie. Ty 

Posiadać A emerytura...” On wszedł  w dół the całość w bardzo praktyczny 

sposób. Potem zadał to pytanie. „Jesteś zadowolony czy chcesz pójść 

dalej?” To pytanie naprawdę zdenerwowało Ja. Moją pierwszą reakcją, 

wstydzę się to przyznać, było: „No cóż, czy jest coś dalej? mam głosił the 

pełny ewangelia, Co więcej Jest Tam Do kazanie?" I Wiedziałem, że w 

Biblii jest wiele, wiele rzeczy, których nie rozumiem ale nie czułem, że były 

to pilne, praktyczne prawdy, które głosiciel trzeba było ogłaszać każdego 

dnia. Ale potem, jak powiedział Pan: „Czy chcesz iść dalej?" Panu 

najwyraźniej wydawało się, że jest jeszcze do zrobienia. Jestem nieco 

wstydzi się Mój reakcja. 

Cóż, z doświadczenia nauczyłem się, aby nie rozmawiać pochopnie z 

Bogiem. Nigdy nie mów cokolwiek, czego nie masz na myśli, bo on cię 

będzie trzymał. Powiedziałem, że w tak wielu słowami: „Panie, daj mi 

trochę czasu, a wrócę z odpowiedzią”. Około trzy dni później ponownie 

skontaktowałem się z Panem, było to na szczycie klifie w pięknym miejscu 

i powiedziałem: „Jestem gotowy z moją odpowiedzią. Nie, Panie, jestem 

niezadowolony. Jeśli jest coś jeszcze, chcę pójść dalej. Czy wiesz kiedy 

powiedziałam, że nie jestem usatysfakcjonowana, po raz pierwszy 

zdałam sobie sprawę, jak bardzo jestem niezadowolona Naprawdę był. 

A w przypadku wielu chrześcijan, zwłaszcza kaznodziejów, musi 

nadejść... chwila prawdy, gdy zmierzysz się z faktem, że wyniki, które 

osiągnąłeś, są nie Co Ty życzenie Do osiągnąć. Wiele, wiele przychodzą 

kaznodzieje to miejsce 
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I Następnie the diabeł opowiada ich, "Jest to Co Wszyscy to robią, jest to 

Wszystko Tam jest do tego. Nie ma nic więcej i nic więcej do poznania, po 

prostu musisz iść tą drogą. To prawda, że za dni apostołów było inaczej, ale 

wtedy Czy przeszedł." I nie uważać To teoretycznie ale czasami ja działał 

Jak Jeśli the dni the mijali apostołowie. 

Tak czy inaczej, szczerze poświęciłem się Bogu, nie mając o tym pojęcia 

do czego się zobowiązałem. Ale powiedziałam: „Panie, chcę pójść dalej”. I 

odtąd bieg mojego życia zaczął się zmieniać pod wpływem Bóg. Skończyło 

się zupełnie inaczej niż się spodziewałem. W granicach roku Pan 

sprowadził mnie do Stanów Zjednoczonych bez mojego planowania lub 

mając jakiekolwiek zamiary w tym kierunku. Zostałem stałym mieszkańcem 

ul Zjednoczonych i niedawno przyjąłem obywatelstwo amerykańskie. To 

było nie w moim planuj ale To było w Bożym planie. 

Kilka miesięcy po tym, jak podjąłem to zobowiązanie, zacząłem zdawać 

sobie sprawę, że Pan poddawał mnie przez coś, co nazywam 

podyplomowym kursem duchowości szkolenie. Muszę przyznać, że był 

dokładny, nie szczędził czasu, nie szczędził koszt. Zabierał mnie przez pół 

kontynentu i z powrotem tylko po to, żeby nauczyć się jednej lekcji. W 

Nowym Testamencie było wiele różnych rzeczy że otworzył się przede 

mną, czego nigdy nie rozumiałem i nie potrafiłem zastosować zanim. 

Jeden z ich był to biznes z radzenie sobie ze złem duchy. 

Jako kaznodzieja zielonoświątkowy zawsze wierzyłem w złe duchy; oni są 

w Biblia. Od czasu do czasu byłem cofany w kąt nieprzyjemna sytuacja, w 

której musiałem rozpoznać to, co było przede mną był kimś opętanym 

przez złego ducha. Jak większość ludzi, wyobrażałem sobie, że jeśli 

Krzyknęłam wystarczająco głośno, żeby coś się stało. I co jakiś czas coś 

się wydarzyło. Było to jednak wydarzenie bardzo odizolowane, niezwykłe i 

niepożądane doświadczenie i ja dostał z dala z To tak szybko jak ja mógł. 

Co więcej, dzięki mojemu kontaktowi z zielonoświątkowcami tak się stało 

przyjął założenie, które przyjmuje większość, ale nie wszyscy, wierzący 

zielonoświątkowcy że kiedy już zostaniesz ochrzczony w Duchu Świętym, 

nie ma takiej możliwości jakiś zło duch W Ty I Ty Nie mogę 

prawdopodobnie potrzebować wybawienie od zło duch. I Nigdy nie 

słyszane ktoś kazanie A kazanie Na tym Lub udowodnij to z 
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z Pisma Świętego, ale było to ogólnie przyjęte założenie i je znalazłem 

ja zrobienie the to samo założenie. 

Dzięki temu, patrząc wstecz na moją poprzednią służbę, uświadamiam 

sobie to Przychodzili do mnie ludzie, których potrzeb absolutnie nie byłem 

w stanie zaspokoić, ponieważ Odmówiłem ich uznania. Przychodzą mi na 

myśl dwa szczególne przypadki. Jednym z nich był A młody człowiek, który 

został zbawiony podczas spotkania ulicznego, na którym głosiłem. On 

przeżył ogromne nawrócenie, został ochrzczony w Duchu Świętym, stał się 

bardzo gorliwym i oddanym pracownikiem dla Pana. To znaczy, namówił 

do tego większość innych ludzi wstyd z powodu jego zapału i poświęcenia. 

Ale miał jeden problem, bardzo żenujący. Było to pożądanie w 

specyficznej formie. Nigdy nie mógł dostać trwałe zwycięstwo nad nim. 

Przychodził do mnie i mojej żony i mówił: „Módlcie się ze mną”. Pamiętam, 

że pewnego razu modliliśmy się od około 22:00 w nocy do około 2 w nocy i 

mówił: „To mnie opuszcza, to mnie opuszcza. Nie przestawajcie się modlić, 

czuję to. Mam to w palcach, to się dzieje.” Gdybym usłyszał gdyby ktoś tak 

dzisiaj powiedział, od razu wiedziałbym, co robić. Ale w tych dni nie miało 

to dla mnie sensu. Chociaż modliliśmy się godzinami, nigdy uwolniłem 

tego młodego mężczyznę i spotkałem go wiele lat później, nadal miał taki 

sam problem. Oddany, szczery pracownik chrześcijański, ale był jeden 

obszar w swoim życiu, w którym nigdy nie odniósł trwałego zwycięstwa. 

Miało to oczywiście wpływ A Świetnie sprawa the odpoczynek z jego 

zeznania. 

Potem przyszedł jeszcze jeden mężczyzna, Żyd, z Niemiec. I szczególnie 

kochałem naród żydowski i jestem szczególnie zachwycony, gdy a Żyd 

przychodzi do Chrystusa. Ten człowiek znalazł Chrystusa i odważnie 

otworzył spowiedź, która nie jest łatwa dla Żyda. Poznałem trochę jego tło. 

Z całej rodziny w Niemczech tylko on i starszy brat przeżył całą resztę 

rodziny: ojca, matkę, wujków, kuzynów, ciotki, co drugi krewny zginął w 

komorach gazowych Hitlera. Po drugie, on był drugim dzieckiem, a jego 

matka chciała mieć dziewczynkę. Kiedy się pojawił chłopcem, po prostu nie 

chciała zaakceptować faktu, że jest chłopcem, dopóki nie osiągnął 

pełnoletności 15 lata stary. Ona ubrał go I leczył go jak gdyby On był 

dziewczyna. 

Teraz, Jeśli ja spotkałem kogokolwiek z te dwa fakty W ich tło dzisiaj I od 

razu wiedziałby nawet, jakich demonów szukać. W tamtym czasie nie. On 

był zapisane, On był ochrzczony W the Święty Duch. I usłyszał on mówi W 



Derek Prince - Wybawienie od demonów i demonologia 
 

języki i ja wiedzieć Niemiecki, To nie był Niemiecki. Piękny, namaszczony 
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języki. Ale innym razem przychodził do mnie i mówił: „Nie możesz ten 

diabeł ze mnie?” Opowiadał mi rzeczy, do których zmusiła go ta rzecz. 

Nawet żeby się ukarać, włożył palce w drzwi i je zatrzasnął drzwi na 

palcach. Chociaż nie jest miło o tym mówić, ale był zmuszony do picia 

własnego moczu w ramach samokarania. Gdybym spotkał każdy, kto by mi 

to dzisiaj powiedział, od razu wiedziałbym, na czym polega ich problem. 

Powiedział: „Wypędź ze mnie tego diabła”. Powiedziałem: „Nie możesz 

mieć diabeł w tobie, jesteś ochrzczony w Duchu Świętym. Słyszałem, jak 

przemawiałeś języki.” 

Mógłbym dodać wiele do tej listy. Ale zdaję sobie z tego sprawę ze 

względu na moją szczególną doktrynę w tamtym momencie nie byłem w 

stanie widzieć i dlatego nie byłem zdolny służyć potrzebom te ludzie. 

Cóż, to było w tym okresie tego, co nazywam podyplomowym szkoleniem 

duchowym jednym z głównych tematów, którymi zajmował się Bóg, były złe 

duchy i sposoby radzenia sobie z nimi nich i postawił mnie twarzą w twarz z 

faktem w absolutnie taki sposób nie może zostać zakwestionowane przez 

nikogo, kto jest skłonny zaakceptować prostotę i prostotę fakt, że nadal 

potrzebują rzesze ludzi ochrzczonych w Duchu Świętym oswobodzenie z 

zło duchy. 

Opowiem wam pokrótce jeden lub dwa główne przypadki postawiła mnie z 

tym twarzą w twarz. Podam tylko kilka przykładów z wielu, ale niektóre na 

zawsze pozostają żywo w mojej pamięci. W latach 1964-64 I był pastorem 

w niezależnym kościele zielonoświątkowym w pewnym mieście w woj 

Stany Zjednoczone. Któregoś dnia zadzwonił do mnie pastor baptystów. 

Była sobota Poranek. Moje wyobrażenie o pastorze baptystów było 

wówczas nieco inne od tego, czym są teraz. Człowiek ten został 

ochrzczony w Duchu Świętym. Dla z tego powodu nie był pastorem 

kościoła baptystów, ale był baptystą pastor. Powiedział: „Mam kobietę, 

która potrzebuje wybawienia od złych duchów”. To było dość niezwykłe 

stwierdzenie, jakie usłyszałem z ust a Przede wszystkim pastor 

baptystyczny. Następnie powiedział: „Ona została ochrzczona w Duch 

Święty." To było jeszcze bardziej zaskakujące. A potem powiedział: „Pan 

to zrobił pokazałeś mi, że ty i twoja żona macie być narzędziami 

wybawienia i stanie się to dzisiaj.” Nigdy nikomu nie mówiłem tego przez 

telefon mnie wcześniej i nie pozwalam, żeby ludzie dyktowali mi swoje 

rewelacje. Więc ja wysłano A szybki drut w górę Do the Lord chwila I był 

Nadal NA the telefon, "Lord, Jest Ten 
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Ty? Czy to w porządku? Czy mam się na to zgodzić?” Wydawało mi się, 

że to Pan powiedział, "Tak, to jest Prawidłowy." I powiedział, "Wszystko 

Prawidłowy, przynieść the dama wokół." 

Więc moja żona i ja przygotowaliśmy się na to. Tymczasem prezbiterianin 

przyszło małżeństwo, które również otrzymało chrzest w Duchu Świętym i 

właśnie odwiedzaliśmy. Powiedziałem: „Usiądź, zostań i zobacz, co się 

stanie”. Dobrze, pastor baptystów wszedł z tą panią. Miała, powiedziałbym, 

około 35 lat lat. Dowiedziałam się później, że była mamą trójki dzieci i A 

zupełnie zwyczajnie wyglądająca amerykańska gospodyni domowa z klasy 

średniej. Chrzciciel pastor bardzo szybko zabrał się do pracy. Posadził 

kobietę na krześle i powiedział: „Została uwolniona od demona nikotyny, 

ale tak jest inni tam.” Siedziałem tam oderwany, obserwowałem i 

decydowałem się nie jechać przed siebie z tym i jeszcze, nie odrzucić To. 

Potem coś zrobił – chcę w tym miejscu z całą stanowczością powiedzieć, 

że nie polecanie wszystkiego, co zostało zrobione, jest wzorem tego, co 

powinno być w żadnym wypadku zrobione. Mówię tylko, jak to było. 

Posadził tę panią W A krzesło I Rozpoczęty Do zamieszać w górę the diabeł 

W jej. Jest to Dokładnie Co On zrobił. 

Zażądał, aby szatan się objawił. Po chwili było już pewne reakcja ze strony 

dama. I był siedzi tam obserwując ją I jej oblicze się zmieniło. To było tak, 

jakby zaczynała się inna osobowość pojawić się. Pośrodku każdego z nich 

pojawił się żółty, siarkowy blask gałka oczna. I wiedział obiektywnie To 

Tam był coś Tam To nie było Tylko A Dobry, klasa średnia Baptysta 

gospodyni domowa. 

Ten kaznodzieja, podobnie jak wiele innych osób, miał taki pomysł – i 

muszę przyznać, że taki jest niepoprawne – że demony robią wrażenie, 

jeśli na nie krzyczysz. To nie jest prawda wszystko, co robisz, to 

marnowanie dużej ilości siły i energii, która mogłaby być lepsza 

wykorzystywane w inny sposób. Krzyczał na to, cokolwiek było w tej 

kobiecie i, jak mówię, udało mu się pokazać swoją obecność, ale nie 

posunął się dalej. I Pomyślałem sobie, że skoro on mógł to zrobić, to i ja 

bym to zrobił. Muszę dziękować Bogu, że mnie to spotkało gruntowną, 

podstawową wiedzę z Pisma Świętego. Cieszę się, że miałem to przed 

wyjazdem w. Wszystko, co zrobiłem i wszystko, co się wydarzyło, 

sprawdzałem w myślach w odniesieniu do Pisma Świętego. Teoretycznie 

wiedziałem, że jeśli porozmawiam z tym czymś w imię z Jezu, to zrobiłbym 

Posiadać Do przestrzegać Ja. I wiedział że Łk 10:17, Tam To Jest. "Nawet 
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the demony Czy podlega nas Poprzez twój nazwa." 
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Stanąłem więc przed tą panią i powiedziałem jej coś takiego: „Teraz ty zło 

duch jest to W Ten kobieta, Jestem rozmawiając Do Ty I nie Do the 

kobieta. 

Co Jest twój nazwa? W the nazwa z the Lord Jezus Chrystus I Komenda 

Ty aby mi odpowiedzieć.” Odpowiedź przyszła natychmiast. Tylko jedna 

sylaba, np. a pewien syk. Nienawidzić. Wszystko w rysach i postawie 

kobiety zarejestrowała czystą, nierozcieńczoną nienawiść. Takiej 

nienawiści nigdy nie widziałem kogokolwiek w sumie oczy Mój życie. 

No cóż, dostałem to imię i nie wiedziałem, co dalej robić. muszę powiem 

poniżej, motywowała mnie jedna myśl. Nieważne, do diabła chce, I chcieć 

coś różny. Jeśli On powiedziałbym jeden rzecz, I zrobiłbym mowić the 

naprzeciwko. I chcieć Do powiedzieć Ty To Ten był w the obecność z o 

cztery Lub pięciu wiarygodnych świadków, z których wszyscy byliby skłonni 

dzisiaj zeznawać o czym stało się. Pomyślałem, co mam teraz zrobić? 

Powiedziałem: „Teraz, w imieniu Panie Jezu Chryste, duchu nienawiści, 

wyjdź z niej.” Ten bezczelny głos co ani trochę nie przypominało tego, co 

mówił kobiecy głos. "To jest mój domu, mieszkam tu 35 lat i nie wychodzę. 

Znowu powiedziałem sam, to prawda. Mateusza 12, Jezus powiedział, że 

duch nieczysty wzywa osoba, u której mieszkał, swój dom. Powiedziałem: 

„Wychodzisz”. Potem stało się to rodzajem wojny psychologicznej. 

Musiałem pokonać tę rzecz w dół etap wg scena. Każdy scena wziął 

całkiem chwilę. 

To, co opisuję – i opiszę to pokrótce – faktycznie zajęło pięć lat godziny, 

żeby się wydarzyło. Powiedziałem: „W imię Pana Jezusa Chrystusa jesteś 

wychodzić." Było tam napisane: „Nie wyjdę”. Powiedziałem: „Wychodzisz”. 

I Stopniowo zdawałem sobie sprawę, że im częściej cytowałem Pismo 

Święte i używałem imienia Jezus, tym większą przewagę zyskałem nad tą 

rzeczą. Po pewnym czasie zaczęło okazja z Ja i to powiedział, "Jeśli I 

schodzić, Chory przychodzić z powrotem." Cokolwiek To powiedział 

Chciałem powiedzieć coś przeciwnego. Powiedziałem: „Nie, wyjdziesz i 

zostaniesz na zewnątrz." Kłóciliśmy się o to przez jakiś czas, a potem 

spadł o jeden stopień niżej I powiedział, "Dobrze, nawet Jeśli I przychodzić 

na zewnątrz, Mój bracia Czy Tutaj I oni to zrobią zabić jej." Nie wiedziałam 

nic o jego braciach, ale zamierzałam się kłócić wszystkich, więc 

powiedziałem: „Wy wyjdziecie pierwsi i wasi bracia wyjdą po tobie." 

Odebrałem wiadomość, że jest w niej coś więcej niż jedno Tutaj. 
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Cóż, kłóciliśmy się o to, a potem powiedziano: „No cóż, nawet jeśli 

wyjdziemy z tego kobieto, mamy jej córkę i zabijemy ją”. Nie znałem tej 

kobiety miałem wtedy córkę, ale powiedziałem: „Nie, ty wyjdziesz od tej 

kobiety najpierw, a potem wyjdziesz z jej córki. Po tej argumentacji zmienił 

taktykę i bez ostrzeżenia ramiona kobiety uniosły się w górę, Przeszedł jej 

przez gardło i zaczęła się dusić własnym ramiona. To nie była zabawa, jej 

twarz zrobiła się fioletowa i oczy zaczyna wystawać z jej głowy. Zatem 

człowiek prezbiteriański, który był wyższy i cięższy ode mnie, a ja 

powstałem i w naszej zjednoczonej sile my właśnie udało mi się odciągnąć 

ręce tej kobiety od jej gardła. Jej wytrzymałość było całkowicie 

nadprzyrodzony. 

Potem znowu zająłem się tą sprawą i przez cały ten czas było we mnie coś 

takiego ogromne wewnętrzne ciśnienie, jak napompowany balon, który 

napiera ten duch w tej kobiecie. W pewnym momencie coś się tam 

wydarzyło było to coś w rodzaju syku wydobywającego się z ust kobiety. 

Jej głowa opadła bezwładnie do przodu, jej ciało się rozluźniło, a ciśnienie 

we mnie zelżało. wiedziałam wyszedł. Po chwili kobieta znów stała się 

spięta, a ja uświadomił sobie, że istnieją ludzie, których demony nazwały 

swoimi braćmi. Więc my przeszedłem tę procedurę – jak mówię, przez 

około pięć godzin – i było bardzo męczący. Kiedy jeden z nas był 

zmęczony, inny wychodził na przód i bardziej lub mniej, stosowano te same 

metody. Myślę, że w ciągu dnia praktycznie każdy dorosły obecny skręcił 

postępowanie z nimi zło duchy. 

Pierwszą, która sama się nazwała, była nienawiść. Następny, jeśli 

pamiętam słusznie, był strach. Potem pojawiła się duma, zazdrość i 

użalanie się nad sobą. To było dla mnie objawienie. Użalanie się nad 

sobą to demon. Och, ile rzeczy zacząłem zrozumieć na podstawie 

własnego doświadczenia i innych ludzi natychmiast, kiedy ja chwycił To 

fakt. 

W tym czasie kobieta była już bardzo wyczerpana i spędziliśmy czas około 

czterech godzin. Kiedy już zaczęliśmy użalać się nad sobą, kolejne imię 

wymyśliłem samodzielnie. Mówiło się o niewierności. Wtedy tego nie 

rozumiałem, więc umieściłem to w oczekiwaniu plik. Teraz wiem, że istnieją 

demony, które popychają kobiety do seksu niemoralność. Nie do końca 

wiedziałem, jak zinterpretować to słowo. Powiem tak: A Demon tak jak 

niewierność nie koniecznie przychodzić W ponieważ A kobieta ma 
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niewierna swemu mężowi, to przychodzi, żeby ją uczynić niewierną 

mąż. Lub mąż do swojej żony. 

Wciąż nie skończyliśmy, więc wymyśliłem kolejne imię ducha i ono 

powiedziało śmierć. Od razu pomyślałem, że to może być biblijne? 

Natychmiast tam przyszedł mi na myśl Apokalipsa 6, koń, którego 

jeździec został nazwany śmiercią. I realizowany śmierć Jest nie Tylko A 

stan : schorzenie, jego A osobowość. 

Nie polecam rozmawiać z demonami w sposób konwersacyjny, ale tak jest 

biblijne, aby zadawać im pytania i zmuszać ich do odpowiedzi. Jak mówię, 

jestem nie mówiąc, że wszystko, co zrobiłem, było wzorem tego, co należy 

zrobić. powiedziałem do tego ducha śmierci: „Kiedy wszedłeś w tę kobietę?” 

Było tam napisane: „O trzy i pół roku temu, kiedy omal nie umarła na stole 

operacyjnym. Później sprawdziłem u tej kobiety, to była prawda. Przeszła 

poważną operację i prawie umarł na stole operacyjnym. Od tego czasu 

nauczyłem się, że jeśli dana osoba ma poważną chorobę lub poważną 

operację, duch śmierci bardzo często wchodzi w tym momencie. Osoba, 

która otrzyma ducha śmierci, może umrzeć bez odpowiednich podstaw 

fizycznych mogących stanowić przyczynę śmierci. Potwierdziłem to od 

Następnie z medyczny lekarze Kto Posiadać został W Ten królestwo z 

doświadczenie. 

Cóż, przeciwstawiliśmy się temu duchowi śmierci i ostatecznie wyszło to 

na jaw. Jak to wyszła, jej twarz stała się jak maska pośmiertna, nie było 

ani jednej nitki pokoloruj gdziekolwiek. Było woskowane, zimne i kiedy 

duch wyszedł, ona leżała na plecach na podłodze. Ktokolwiek wchodzi do 

pokoju od razu powiedziałby, że na podłodze leży martwa kobieta. I 

przypomnijcie sobie więc, jak mówiono o chłopcu, z którego Jezus 

wypędził duch epileptyczny, powiedzieli, że nie żyje. Jezus powiedział, że 

nie umarł i nie zmartwychwstał jego w górę. 

Kobieta leżała wyczerpana przez około dziesięć minut, a potem zaczęła 

chwalić Pana i mówić językami. Już wcześniej mówiła językami i 

powstrzymałem ją, ponieważ Bóg mi to pokazał, kiedy była mówiąc 

językami, złe duchy nie mogły wyjść, nie mogły przejść tę barierę. Nie jest 

to ortodoksyjna doktryna zielonoświątkowa, ale tak się po prostu dzieje 

Być PRAWDA. To to było. Pięć godzin i my filc the bitwa była wygrał. 
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Gdyby coś takiego wydarzyło się dzisiaj, od razu wiedziałbym, że np 

kobieta będzie potrzebowała dalszej obserwacji i dalszych instrukcji, jak 

chronić siebie, bo szatan na pewno nie zostawiłby jej samej. Jednakże, my 

nie wiedziałem tego. Mniej więcej w połowie następnego tygodnia 

zadzwoniła do mnie moją żonę i mnie i powiedziałem: „Myślę, że niektórzy 

z nich próbują wrócić, prawda wyjdziesz i odwiedzisz mnie?” Poszliśmy do 

jej domu i zaczęliśmy rozmawiać razem z nią i jej najmłodszym dzieckiem, 

6-letnią dziewczynką, było tam. Chudy, nieszczęśliwy, nieśmiały małe 

dziecko, które nigdy nie spojrzałoby ci w oczy. Nieważne jak wyglądałeś na 

nią nie patrzyłaby ci w oczy. W szkole była oceniana jako niedorozwinięty. 

Po chwili powiedziałem tej matce: „Wiesz, diabeł nie zawsze mówi prawdę, 

ale kiedy mówi, że mają twoją Córko, myślę, że musiał mówić prawdę. 

Powiedziała: „Czy zrobiłbyś to? modlić się za moją córkę?” Powiedziałem, 

że na pewno to zrobimy. Umówiła się na spotkanie i dokładnie tydzień 

później, w następną sobotę, przyszli z tym małym dziewczyna z 6. 

Obecni byli mniej więcej ci sami ludzie, brat prezbiteriański i jego żona. Nie 

sądzę, żeby pastor baptystów był tam drugi raz. Dla około trzech, trzech i 

pół godziny przeszliśmy przez tę samą procedurę z 6-letnią dziewczynką, 

przez co przeszliśmy z matką. Złe duchy przejęli, zajęli się jej obliczem, 

zajęli się nią gesty I Oni przemówił z ich głos na zewnątrz z the mały 

dziewczyny usta. I obrócony do matki i zapytał: „Czy słuchasz głosu swojej 

córki?” Ona powiedział, "To nie jest nawet tak jak Moje córki głos." Kilka z 

the To samo duchy, które były w matce, były w córce. Nienawiść była 

jedna. I nie pamiętam wszystkich, ale ostatnią była śmierć. Kiedy to 

wyszedł duch śmierci, małe dziecię, podobnie jak matka, zostało 

wyciągnięte NA the patrząc na podłogę jak zwłoki. 

Nie udało mi się tego w pełni śledzić, ale około dwóch lat później dziecko 

robił wszystko Prawidłowy Na szkoła I nie był już dłużej stopniowane 

niedorozwinięty. 

Jest to Tylko pozytywny dowód z A zmiana To wziął miejsce. 

 
To doświadczenie naprawdę raz na zawsze otworzyło mi oczy. 

Zobaczyłem rzeczywistość złe duchy, zobaczyłem, że były dokładnie takie, 

jakie były przedstawiane w Nowym Testamentu, że postępowali w ten sam 

sposób i w sposób Nowego Testamentu z postępowanie z nimi było tylko 

Naprawdę efektywny sposób. Głosiłem wtedy 
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do mojego zboru, którzy byli dobrymi zielonoświątkowcami. Prawdziwi 

dobrzy zielonoświątkowcy. Zacząłem patrzeć na mój zbór w nowym 

świetle. Widziałem różne rzeczy i widziałem działają w nich siły, których 

nigdy nie rozumiałem. Myślałam, że potrzebują wybawienie też. Zacząłem 

głosić w sposób mniej więcej okrężny oswobodzenie. Mówię wam, nie jest 

dobrze głosić w okrężny sposób. Nigdy dawaj wskazówki, kiedy głosisz, 

bo zawsze biorą je niewłaściwi ludzie. Podasz wskazówkę, że jest zbyt 

głośno, a ten, który jest głośny, nie słuchaj, ale ta mała, nieśmiała, 

myszkowata kobietka, która nigdy nie otworzyłaby ust, taka jest zamilkła 

na zawsze. Widzisz, jeśli masz coś do powiedzenia jakiejś osobie, mowić 

To do indywidualny I nie do Grupa. 

Cóż, kiedy zacząłem mówić o wyzwoleniu zielonoświątkowcom, oni usiedli 

wygodnie z pobłażliwym uśmiechem na twarzy i pomyśleli o nas pastor ma 

pszczołę w czapce. Poradzi sobie z tym. Kto wie, co by było zdarzyło się. 

Ale pewnego niedzielnego poranka, podczas nabożeństwa, które 

odprawiłem wybrany jako mój tekst Izajasza 59:19: „Kiedy wróg nadejdzie 

jak powódź, Duch Pański podniesie przeciwko niemu sztandar”. nie byłem 

zdawał sobie z tego sprawę, ale z tej wiadomości nagrywano taśmę i 

została ona zachowana I I Posiadać To Dzisiaj Więc wszystko I mowić Móc 

Być zweryfikowane z the taśma. I nie usłyszeć taśmę dopiero około sześć 

miesięcy później i byłem zainteresowany, aby usłyszeć siebie ponieważ po 

około 15 minutach głoszenia uświadomiłem sobie Ducha Świętego zaczął 

przejmować nade mną kontrolę w niezwykły sposób i zacząłem mówić 

różne rzeczy czego nie planowałem powiedzieć. Poza tym zmienił mi się 

głos. Mam na myśli ja słucham siebie z zainteresowaniem. Stałem się 

niezwykle odważny w głoszeniu. Mój Tematem było: nieważne, co zrobi 

diabeł, Bóg zawsze ma ostatni słowo. Bóg zaczął mi coś przypominać. 

Powiedziałem: „Egipt miał swoje magicy, Bóg miał jego Mojżesz. Baal miał 

jego prorocy, Bóg miał jego Eliasza.” 

Wtedy przyszła mi do głowy myśl, że wtedy Bóg chciał to pokazać 

Abraham, jakie będzie jego potomstwo, wyprowadził go w ciemną noc i 

pokazał mu gwiazdy na niebie i powiedział: „Takie będzie twoje 

potomstwo”. Powiedziałem im: „Jesteśmy nasieniem Abrahama przez 

wiarę w Jezusa Chrystusa i jesteśmy podobni gwiazdy. Kiedy świecą 

wszystkie inne światła, nie widzisz gwiazd. Ale kiedy zgasną wszystkie inne 

światła, gwiazdy świecą jaśniej od nich kiedykolwiek Posiadać świeciło 

zanim. Ten Jest Jak jego pójście Do Być Na the zamknąć z Ten wiek. 
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Kiedy zgasną wszelkie inne światła, potomstwo Abrahama przez wiarę 

Jezus Chrystus idą błyszczeć jak the gwiazdy." 

To ciekawe wiedzieć, że istnieją przesłania, których diabeł nie lubi. I 

powiem ty, ten jest na szczycie jego listy. Właśnie doszedłem do tego 

punktu kulminacyjnego i wydarzyła się najbardziej nieoczekiwana rzecz. W 

pierwszej ławce po mojej lewej stronie siedział A pani, która przychodziła w 

każdą niedzielę rano specjalnie, żeby grać na pianinie. Ona był the córka z 

A Zielonoświątkowy pastor, ona był żonaty Do A Zielonoświątkowy badacz 

Biblii. Jej szwagier był ministrem. Ona miała dorastali w dniu 

Pięćdziesiątnicy, poznali zbawienie i chrzest w Duchu Świętym jej 

najwcześniejsze lata. Była przypadkiem testowym. Kiedy dotarłem do tego 

punktu w moim wiadomość ona pozwalać na zewnątrz przedłużony, 

mrożący krew w żyłach krzyk. Ten Jest nagrany na taśmie, więc nie ma co 

przesadzać. Rozłożyła ramiona w górę W powietrze i opadł Do the podłoga 

W A bardzo niedamskie działanie. Tutaj I było, po prostu głosiłem, bez 

względu na to, co zrobi diabeł, Bóg ma ostatniego słowo. 

Musiałem więc albo to udowodnić, albo przestać głosić. Tam właśnie 

byłem. Miałem zamiar żeby to udowodnić. Mówię Wam, ani na chwilę nie 

miałam ochoty się wycofać. I Pomyślałem, że będę potrzebować małej 

pomocy, więc rozejrzałem się po zgromadzeniu i zobaczyłem moją żonę, 

wiedziałem, że mogę na nią liczyć. Pomyślałem, że może potrzebujemy 

jednego lub dwóch więcej i spojrzałem na moich dobrych członków 

kościoła zielonoświątkowego. Szczerze mówiąc, Tam był nie jeden z tych, 

którzy mogli mowić gwizd Do Demon. The Było to małżeństwo 

prezbiteriańskie, które było z nami w dwóch poprzednich bitwach tam i 

wiedziałem, że oni wiedzą, o co w tym wszystkim chodzi. Powiedziałem: 

„Will Brat i Siostra Więc I więc chodź w górę I pomoc nas?" The cztery z 

nas Zebrane wokół Ten kobieta Nadal wijąc się i beczenie NA the podłoga. 

Ta prezbiteriańska dama – zawsze będę ją pamiętać – kiedy do tego 

doszło demony, była jak kot za szczurem. Nie czekała na nic. Ona zaczęła 

skakać w górę i w dół, a ona powiedziała: „Teraz ty, duchu, który jest w 

tym kobieto, jak się nazywasz?” Z gardła tej kobiety wydobyło się szorstki, 

szorstki, męski głos, który powiedział: „Nazywam się…”, ale nie 

powiedziałbym nic więcej. Cóż, zawsze potrzebuję kogoś, kto mnie 

poprowadzi, więc to robię Pomyślałem, że jeśli ta prezbiteriańska dama 

może to zrobić, to ja też mogę. Stanąłem przed tym duchem i ja 

powiedzieliśmy: „Teraz w imieniu Jezusa Chrystusa mówię do ciebie i nie 
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Do the kobieta. Co Jest twój nazwa?" On powiedział, "Mój nazwa Jest..." 

Ale On 
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nie powiedziałem nic więcej. Powiedziałem: „Musisz mi odpowiedzieć, 

podlegasz Ja." Po krótkiej wojnie psychologicznej nagle powiedział: 

„Nazywam się kłamstwa.” Powiedziano to tak głośno, że wszyscy w 

kościele wspinali się i schodzili z guzem. Słychać to było na zewnątrz 

kościoła. powiedziałem sam do siebie to jest biblijne, 1Król. 22, „duch 

kłamliwy w ustach proroków Achab.” Powiedziałem: „Ty kłamliwy duchu, w 

imieniu Jezusa, wyjdź z tego kobieta." Potem rozpoczęło się 10 minut 

najintensywniejszej walki, jaką potrafię kiedykolwiek w życiu pamiętam. 

Duchowa, mentalna, fizyczna – to była wojna totalna. Ten coś nam się 

przeciwstawiło, nie chciało przyjść, ale wiedziałem, że musiało. Po około 

10 minuty to przyszło na zewnątrz tego kobieta z A głośny przedłużony, 

ciągły ryk jak jadący pociąg ekspresowy. Jak się okazało, język kobiety był 

uszkodzony wystający z jej ust, niebieskawy i wijący się jak wąż. Gdy duch 

zniknął, ryk ucichł i kobieta upadła na ziemię jakiś pusty worek. I wiedział 

duch z Bóg Ale I Również wiedział byli więcej. 

Bóg był tak dobry, że dał mi kilka prywatnych biegów, zanim zostałem 

wystrzelony publiczny. W przeciwnym razie zrobiłbym z siebie głupca i 

powiedziałbym: „Chwalcie Lord, nasz siostra Jest dostarczony." Ona był 

dostarczony z To Ale I wiedział natychmiast z Co I filc we mnie to tam było 

bardzo więcej. 

Pomyślałem jednak, że to wystarczy na poranne nabożeństwo, więc 

zrobiłem to powiedział Do the kościół skarbnik Kto stało się Do Być NA 

ręka, "Teraz, Jeśli Ty będzie zabierz naszą siostrę do biura, będę 

kontynuował kazanie”. Kościół skarbnik i brat prezbiterianin zaprowadzili tę 

panią do biura i wróciłem do ambony. Głosiłem okrągłe oczy i otwarte usta 

i nigdy więcej nie musiałem się kłócić z tym zgromadzeniem demony. Nie 

było Tylko każdy argument lewy. 

Moja żona weszła z panią i po chwili usłyszałem głuchy odgłos wychodząc 

z biura, a moja żona wychyliła głowę zza rogu drzwi i powiedział: „Lepiej 

przyjdź tu szybko”. Wiedziałem, że moja żona nie wpadłam w panikę, więc 

zdałam sobie sprawę, że dzieje się tam coś, co wymagało mojej pomocy 

obecność. Powiedziałem ludziom: „Myślę, że zakończę swoje kazanie i wy 

będziecie mogli to zrobić albo zostań w kościele i pomódl się, albo idź do 

domu, jakkolwiek masz na to ochotę”. mam zejdź z peronu, aby udać się 

do biura i matki tej kobiety który zrobił ten dziwny pokaz, podeszła bardzo 

pobożna, święta kobieta Do Ja I powiedział, "Pan. Książę, Jest To nasz 

córka?" Czy ty wiedzieć I nie 
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wiedzieć, jak jej odpowiedzieć. To musiało być. Była tylko jedna osoba 

siedząc na tej ławce. Cała twarz i zachowanie tej kobiety zmieniło się tak 

całkowicie, że nie odważyłem się powiedzieć „tak”. Powiedziałem: „Myślę, 

że tak musi być było, nikogo innego tam nie było.” Powiedziała: „Mogę iść 

z tobą Do the biuro?" I powiedział przez Wszystko oznacza. 

Przyszła ona i jej mąż, ojciec dziewczynki. Mąż dziewczynki wszedł. Kiedy 

weszliśmy do biura, nie było tak, jak powinno być gabinet pastora. 

Dziewczynę trzymano po jednym za ramię przy kościele skarbnik i brat 

prezbiteriański. Za każdym razem, gdy miała wolną rękę po prostu zdzierał 

z niej ubranie. Jeśli nie mogła zedrzeć ubrania, to tak zdzieranie ubrań z 

innych osób. Kiedy to zobaczyłem, pomyślałem sobie, że to jest to gdzie 

zielonoświątkowcy kaznodzieje wpadają w kłopoty. Powiedziałem rodzinie 

– mąż, ojciec i matka – powiedziałem: „Jeśli chcesz zabrać tę panią do 

psychiatra, jest to doskonale Wszystko Prawidłowy przez Ja. I będzie Do 

Nic więcej chyba że zapewniacie mnie wszyscy, że chcecie, żebym zajął 

się tą sprawą. Wszyscy powiedzieli natychmiast: „Chcielibyśmy, żebyś się 

tym zajął”. Powiedziałem: „W takim razie myślę, że wszyscy z wyjątkiem 

mojej żony i członków rodziny i ja powinniśmy opuścić biuro." 

Matka dziewczynki zaczęła mi opowiadać, że próbowała zrobić spotkanie 

na jakiś czas, aby uzyskać poradę dla dziewczynki i jej męża ponieważ ich 

małżeństwo zaczęło przybierać bardzo dziwny obrót. nie chcę wdawać się 

w szczegóły, ale ta kobieta była pielęgniarką i mogła to zrobić wyrazić te 

rzeczy bardzo poprawnie. Był to dziwny rodzaj perwersji między tą kobietą 

a jej mężem, co było po prostu całkowicie w przeciwieństwie do tego, w co 

mogłaby się zaangażować para zielonoświątkowa. Zatem Zaczęłam 

myśleć, że znów będę się modlić, ale nie mogłam. Potem okazało się, że to 

młoda kobieta był zakochany z jej szwagier, ona męża brat. Wymieniali 

listy, które mogły mieć zupełnie dobre znaczenie znaczenie lub może mieć 

nieco inne znaczenie. Miała jeden z te listy adresowane do brata jej męża, 

które znajdowały się wówczas w jej torebce. I natychmiast powiedział: „To 

jest grzech i jeśli ty nie wyrzekniesz się tego jako grzechu, ja tego nie 

zrobię módlcie się za was, bo nie mogę się za was modlić, jeśli 

zamierzacie to kontynuować relacja." Powiedziałem: „Jeśli się tego 

wyrzekniesz, dasz mi ten list w swoim torebka I Chory łza To w górę W 

przód z Ty." To wziął 10 minuty Do przekonać To 
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kobietę, że musi to zrobić. Podała mi list, a ja go podarłem I upuszczony 

To w makulaturze kosz. 

Wtedy naprawdę pomyślałem, że jeśli ona jest kobietą, byłoby lepiej, gdyby 

to była moja żona modlić się z jej. Ale jakoś Bóg pokazał Ja bardzo 

Wyraźnie, "Ten Jest twój stanowisko." Położyłem rękę na kobiecie i gdy 

tylko jej dotknąłem, ona osunął się na podłogę w pozycji siedzącej. Z 

drugiej strony, w sposób, w jaki nie mogę wyjaśnić, the Lord pokazał Ja To 

Tam był tylko jeden pozycja z jej ciało w którym ta kobieta mogła otrzymać 

wybawienie i to było w jej ciele wypchnięta do przodu, z głową między 

kolanami. Położyłem rękę na małą część jej pleców i pchnął jej ciało do 

przodu. Coś w tym stylu powiedzmy, jak na sali porodowej na oddziale 

położniczym. To zabrzmi dla niektórych ludzi niezwykłe, ale ja zacząłem 

rozkazywać złemu duchowi wychodzili i wychodzili jeden po drugim, 

wymieniając się nazwiskami. Niektóre z nich miało bardzo nieczyste, 

seksualne imiona. O to właśnie chodzi. Jak przyszli z jej ciała, każdy 

zarejestrowany na mojej dłoni. Ja nie wiedzieć, czy kiedykolwiek widziałeś 

ludzi podrzucających bilety lotnicze w i słychać krótki sygnał dźwiękowy, 

gdy każdy bilet lotniczy jest przyjmowany i liczą je na miejscu brama. To 

było tak. Każdy z nich był jak elektroniczny zapis w mojej dłoni czas duch 

wszedł  przeszłość. 

Nie mam na ten temat żadnej teorii, ale było to jasne i jednoznaczne. To 

się stało około południa i około 2 po południu, aż do mnie był w stanie 

osądzić, the ostatni duch wszedł  na zewnątrz. I kiedy to zrobił, the kobieta 

była całkowicie wyczerpany. Była zupełnie jak szmata. Po prostu opadła 

bezwładnie na podłogę i leżała tam przez około 10 minut, a następnie 

uniosła ręce do góry the powietrze i rozpoczął się Do chwalić Panie za 

oswobodzenie. 

O ile wiem, ta kobieta została uwolniona, o ile jestem w stanie zrozumieć. 

Powiem Ci jedną typową i smutną rzecz. Nigdy do tego nie wróciła to 

zgromadzenie. Było jej zbyt wstyd, żeby wrócić. Wydaje mi się, że to jest 

to być takim oskarżeniem Kościoła. Jesteśmy tak szanowani, że kiedy 

ludzie naprawdę wpadają w kłopoty i nie mogą do nas przyjść. Jestem 

przekonany, że tak jest to wciąż powtarzane w odniesieniu do kościoła 

chrześcijańskiego w Stanach Zjednoczonych, jest to coś w rodzaju: klub 

klasy średniej. O to właśnie chodzi. I ludzie, którzy naprawdę powinni 

osoba, która najbardziej potrzebowałaby pomocy, nie marzyłaby o 

przybyciu do takiego miejsca dostać pomoc. 
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Potem już nigdy nie musiałem przekonywać mojego zgromadzenia, że 

duch został ochrzczony Chrześcijanie mogą mieć złe duchy. Odtąd moja 

żona i ja byliśmy rozpoczął nowy etap posługi. Nie my tego wybraliśmy, to 

było jak eksplozja, to było jak lawina. Ludzie przybywali zewsząd. 

Większość oni nie przyszli do kościoła, oni przyszli do naszego domu. Skąd 

wiedzieli byliśmy tam, trudno powiedzieć. Ale przez tydzień po tygodniu 

nigdy tam nie chodziliśmy spać przed około 2 lub 3 w nocy, w naszym 

domu byli ludzie doradztwo I modląc się z nami. 

Teraz w wyniku tego moja siła fizyczna zaczęła się załamywać i Dostałem 

bardzo poważną lekcję, że jeśli nie będę uważał na własne siły i stanie 

duchowym, nie byłbym w stanie nikogo wybawić; Potrzebowałbym sam 

wyzwolenie. Zacząłem też dostrzegać, że nie było to do końca praktyczne 

sposób poradzić sobie z sytuacją. Wkrótce odkryłem, że podstawą 

uzyskania wybawionego, jest właściwym pouczeniem ze słowa Bożego. 

Aby dać osobie potrzebne instrukcje zajęłyby prawdopodobnie około 

godziny. Do modlitwa z nimi zajęłaby, powiedzmy, kolejne 30 minut. Innymi 

słowy, każdy indywidualnej trwało półtorej godziny. Jeśli pracowałeś dla 30 

osób tygodniowo, to byłoby 45 godziny pracy, które według współczesnych 

standardów stanowią tydzień pracy. Ponadto, To było niezwykle ma na 

sobie fizycznie dla ludzie robią To. 

Więc nie do końca wiedziałem, co robić, ale Pan stopniowo mi to pokazał 

Ten nie jest niezbędny. Jak A materiał z fakt, I Naprawdę Nie mogę 

przypomnienie sobie czegoś Dokładnie Jak I w to wszedłem, ale odkryłem, 

że głoszę o wybawieniu i wzywam ludzi naprzód i poinstruować ich, jak 

otrzymać wybawienie, a następnie ujrzeć ich dostarczony bez Wszystko 

ten osobnik doradztwo i modląc się. 

Pamiętam doskonale jedną z pierwszych sytuacji, w których coś takiego 

wydarzyło się naprawdę była Międzynarodowa Konwencja Biznesmenów 

Pełnej Ewangelii Stypendium w Chicago w 1965 roku w hotelu Conrad 

Hilton. Robiłem popołudniowe nauczanie Biblii każdego popołudnia przez 

pięć dni. Któregoś dnia rozmawiałem dalej oswobodzenie. Na zajęciach 

biblijnych i na końcu było około 600 osób I zrobiony jeden odwołanie dla 

tych, którzy czuli Oni móc potrzebuję wybawienia. 

Natychmiast co najmniej 200 osób podniosło rękę. zadzwoniłem do nich 

naprzód i zauważyłem, że przede mną stoi 200 osób potrzebujących 

oswobodzenie. Pomyślałem, co mam teraz zrobić? To naprawdę był ten 

moment, w którym ja piła To Jeśli I dał ich the prawidłowy instrukcja I 
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modlił się generał modlitwa, 
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mogli uzyskać własne wybawienie. Wielu to zrobiło. Nadal mogę spotykać 

się z ludźmi Stanów Zjednoczonych, którzy mówią: „Dostarczono mnie w 

tej służbie w Conradzie Hiltona Hotel w 1965 roku.” 

Muszę jednak przyznać, że była to chaotyczna scena. Było ich kilka 

epileptyków, którzy upadli na podłogę i kaszlali, a były wśród nich kobiety 

krzyczały, a niektóre kobiety po prostu wybiegły w panice i podeszły do 

swoich pokoje hotelowe i zdecydowałem, że nie przyjdą więcej, tak długo 

jak ja kaznodziejstwo. Muszę więc zgodzić się z moimi krytykami – a 

takich było niektórzy – że nie był to standardowy rodzaj usług. Naprawdę, 

przypuszczam, że Konrad Hiltona Hotel nie jest Naprawdę the miejsce za 

to sortować z rzecz. 

Podczas tych ostatnich spotkań mieliśmy inny przykład wybawienia 

popołudniu, kiedy nie głosiłem o wybawieniu. Wylądowaliśmy z młodym 

kobieta. I znowu jest to sprawa pięciogodzinna. Nie liczyłem, ale pani, 

która był obecny, policzył i zapisał imiona 72 różnych duchów nazwali się i 

wyszli z tej jednej dziewczyny. Dziś znamy tę dziewczynę, ona jest naszą 

przyjaciółką, żyje dla Boga. To nie było tylko tymczasowe przebłysk emocji, 

ona nie jest typem osoby, która jest ignorantką lub nie potrafi wyrazić 

siebie lub mogłaby zostać wprowadzona w błąd co do tego, co się dzieje. 

Niektóre z te duchy, które z niej wychodziły, były fantastyczne. Na przykład 

był jeden to był duch fetyszy, który rozumiał suahili, z którego mówiłem 

Wschodnia Afryka. Dziewczyna nigdy nie była w pobliżu Afryki Wschodniej 

i nie rozumiała słowo w języku suahili. Ten duch wiedział wszystko o Afryce 

Wschodniej, czego potrzebujesz wiedzieć. Zawierałaby nazwiska 

polityków, odpowiedzi na pytania i tak dalej. W wielu sposoby I dostał 

obiektywny dowód z the ważność z Ta rzecz. 

Potem zacząłem się zastanawiać, czy wypada robić to publicznie? 

Niektórych to zawstydza ludzie, niektórzy ludzie nie uważają za stosowne 

nabożeństwa kościelnego i tak dalej. Zacząłem studiować służbę Jezusa i 

stało się to dla mnie bardzo jasne Jezus regularnie czynił to w synagodze. 

Nauczał, a potem wyrzucił demony we wszystkich synagogach Galilei. Oni 

nie byli cisi, oni krzyczał i rzucał ludzi na ziemię. Miała pianę z ust 

zidentyfikował Go jako Syna Bożego i tak dalej. Nie zrobiono tego w tak 

przyzwoity sposób, dość trafnie, że niektórzy lubią kojarzyć go z synagogą 

lub kościołem kościół; było mnóstwo akcji. Powiedziałem sobie – i mówię to 

do dziś – "Jeśli To był Dobry wystarczająco  Do Jezus jego Dobry 

wystarczająco  Do Ja." Jak daleko Jak Jestem 
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zaniepokojony, nie mam ambicji ulepszania metod Pana. Jeśli ja Móc 

osiągnąć to, To będzie Być Mój ambicja zadowolona w tym szacunek. 

Mogę tylko chwalić Boga, ale w latach pomiędzy wtedy i teraz, bez 

przesadą, widziałem tysiące ludzi wybawionych od złych duchów i 

spisałem świadectwa od tych, których jest znacznie ponad stu, lekarze, 

prawnicy, nauczyciele, prawnicy – nie ignorantzy, emocjonalni, niestabilni 

ludzie, którzy nie wiedzą, o czym mówią – którym wystarczająco zależało, 

bez mojej prośby, aby zapisali i wyrazili co wyzwolenie i wyrazić swoją 

wdzięczność Bogu i mnie za to otrzymania wybawienia. Powiem to. O 

wszystkich cierpieniach, jakich doświadczają ludzie dzisiaj nie ma udręki 

równej udręce psychicznej i duchowej demony zadać. Jeśli ty chcieć Do 

Posiadać Niektóre pomysł z Co jego tak jak, Iść Do A Zakład 

psychiatryczny. Właściwie to nienawidzę myśleć, jak to jest być w środku 

drzwi jednego z takich miejsc. Udałem się do tych miejsc, służyłem ludzie 

ale jego bardzo, bardzo twardy Do minister Kiedy osoba Jest pod  

psychiatryczny Lub medyczny opieka. Ty żargon przechodzić miecze z A 

psychiatra. 

Dziś wieczorem na spotkaniu była tu kobieta, jedliśmy kolację. Ostatni raz 

widziałem ją, gdy przebywała w szpitalu psychiatrycznym w Karolinie 

Północnej jej mąż zabrał mnie do niej i powiedział, że najwyraźniej jest 

beznadziejna sprawa. Nie pamiętam, co powiedziałem, ale powiedziałem 

jej o przyczynie jej problemu i przyszła tu w sobotni wieczór, jakieś cztery 

tygodnie temu, i powiedziała: „Ja chcieć Do dziękować Ty Do wymowny Ja 

the prawda. Ty był the jeden Kto pomógł Ja. Dlatego odpadam, bo 

powiedziałeś mi prawdę o sobie i Kiedy I zmierzył się the prawda I dostał 

na zewnątrz." Ona jest został na zewnątrz Do dwa Lub trzy lata Teraz. 

Więc, to są fakty o Ten. 

 
Teraz chciałbym wrócić do Pisma Świętego, kończąc to przesłanie i ja chcę 

to pogodzić z Księgą Joela, która, jak mówiłem w innych badaniach, 

Wierzę, że jest to zarys nawiedzenia Ducha Świętego w dniach ostatnich. 

powiedziałam we wcześniejszych badaniach tematem Joela było 

spustoszenie, przywrócenie i sąd. The spustoszenie Jest the spustoszenie z 

the cały dziedzictwo z Boży ludzie. 

Któregoś dnia rozmyślałem o tej służbie i o tym, co mi ona dała do Boga 

zadał mi to pytanie. Powiedział: „Głosiłeś na spustoszenie z the 

dziedzictwo z Mój ludzi wielu czasy. Czy ty kiedykolwiek przestaniesz 
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pomyśl, co spowodowało to spustoszenie?” Powiedziałam: „Nie, Panie, ale 

dobrze to wiem Teraz. To była armia inwazyjnych owadów. I rzekł Pan do 

mnie: „Moje ludzie byli systematycznie atakowani przez siły wroga i to są 

demony.” To nie przypadek, to część strategii szatana. Jeden z wspaniałe 

produkty końcowe obecnego działania Ducha Świętego w kościele jest 

wypędzenie piątej kolumny szatana z wnętrza kościoła. Kościół nigdy tego 

nie zrobi móc funkcjonować tak, jak zaplanował to Bóg, dopóki ma piątą 

kolumnę wewnątrz To. 

To, co jest prawdą w odniesieniu do Kościoła zbiorowo, jest prawdą w 

odniesieniu do wierzących indywidualnie. Ty nie możesz być takim 

chrześcijaninem, jakiego Bóg mógłby cię stworzyć, kiedy już to zrobisz 

coś w Tobie odbiera Ci spokój, walczysz z prawdą i dobro, niepokojące i 

niszczące od wewnątrz. Możesz mieć zewnętrzne zwycięstwo, być może 

będziesz w stanie prowadzić przyzwoite życie chrześcijańskie. Możesz 

być w stanie stłumić tę rzecz, ale pamiętaj o jednym. Bożym 

rozwiązaniem jest nie tłumienie; to wybawienie. Jest wielu, bardzo wielu 

chrześcijan tłumiąc coś, czego nie powinno tam być. Robią dobrą robotę 

tłumienie To Ale To nie jest Boże rozwiązanie. 

Teraz Patrzeć Na zdjęcie Tutaj W Joel 1:4. 
 

„To, co pozostawił palmerworm, ma szarańcza 
zjedzony; a co szarańcza pozostawiła, ma zjedzony rak; 
i to, co ma rak lewy ma gąsienica zjedzony." 

To jest armia najeźdźców, a wynik inwazji jest podsumowany w koniec 

werset 12: 

"...radość Jest zwiędły z dala z the synowie z mężczyźni." 

To właśnie robią demony. Chrześcijanin nie może mieć głęboko 

zakorzenionego, wewnętrznego ducha pokój i radość, dopóki wróg jest 

obecny jak owad skubający owoc z the Duch. 

Przywrócenie jest opisany W Joel 2:25. 
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"I I będzie przywrócić Tobie the lata To the szarańcza 
ma zjedzone, rak, i gąsienica, i palmowiec, Mój Świetnie 
armia Który I wysłano wśród Ty." 

To jest obietnica odnowy. Wiąże się to bezpośrednio z obietnica wylania 

Ducha Świętego przy końcu tego wieku i zwróćcie uwagę na 

podsumowanie wylania Ducha Świętego. Punkt kulminacyjny Co jest 

osiągnięte w wylew the Święty Duch w Joela 2:32: 

„Stanie się, że każdy, kto będzie wzywał nazwa z the 
Panie Być dostarczony." 

Bóg pokazał mi, że częścią mojej posługi nie jest modlitwa za wszystkich 

indywidualnie, ale pouczać ludzi, jak spełnić Boże warunki, aby tak się 

stało mogą wzywać imienia Pana i otrzymać wybawienie bezpośrednio od 

Boga. Jest to bezpośrednio zgodne z Pismem Świętym. „Każdy, kto będzie 

wzywał imienia Lord być być dostarczonym." 

Na zakończenie pozwolę sobie przedstawić cztery rezultaty w moim 

życiu osobistym i doświadczenie, które wyniosłem z czasu, kiedy 

zostałem wprowadzony do tej posługi. Pierwszy z Wszystko, I 

udowodniono na nowo dokładność I niezawodność z the pisma święte. 

Demony są dokładnie takie, jak je opisano. Zachowują się w ten sam 

sposób i należy je traktować w ten sam sposób i to działa. To nie jest 

średniowiecze przesąd, to nie ignorancja. Pan nie poniżył się poziomie 

ludzi jego czasów, ponieważ on nie wiedział lepiej, a oni nie wiedzieć 

lepiej. Dokładnie tak jest i dokładnie tak samo jest dzisiaj To było w Nowy 

Testament. To jest fakt. 

Po drugie, Bóg pokazał mi to wiele razy, pomagając innym swoim 

potrzebować z osobisty czujność I świętość w w sumie nowy sposób. Więc 

Wiele razy zdaję sobie sprawę, jak często ludzie ulegają złości, goryczy, 

uraza i użalanie się nad sobą otworzyły drogę złym duchom. Bóg mi 

pokazał jak musiałem ukrywać swoje życie i opowiem ci. Może nie jestem 

tym typem Powinienem być chrześcijaninem, ale dziś jestem znacznie 

bliżej Pana niż byłem kiedy po raz pierwszy dołączyłem do tej posługi. 

Zakryłem wiele, wiele luk Mój zbroja. 
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Po trzecie, w nowy sposób zrozumiałem znaczenie krzyża. w 

denominacje świata duchowego są niczym. Wszystko, co ma znaczenie 

w sferą duchową jest to, czego Chrystus dokonał na krzyżu. Jego 

przelana krew, jego śmierć, jego zmartwychwstanie i Co To znaczy do 

Wierny. 

I po czwarte, muszę chwalić Boga i oddawać Mu chwałę, jaką jestem w 

stanie pomóc dosłownie tysiącom ludzi, którym sam nie byłbym w stanie 

pomóc dopóki Bóg pokazał ja te prawdy Który I Posiadać dzieliłem się z 

Ty. 

Jak Jezus sobie radził 
Demony 
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Transkrypcja 
W poprzednim studium z tej serii opowiedziałem, jak Pan mnie prowadził 

osobiście do ministerstwo z postępowanie z zło duchy lub demony i wiele z 

lekcji, których osobiście się nauczyłem podczas tej posługi. Na 

zakończenie W badaniu tym wskazałem cztery wyniki, które mogłem 

prześledzić w swoim życiu angażując się w tę posługę. Przede wszystkim 

ponownie udowodniłem dokładność i wiarygodność pism świętych. Po 

drugie, zyskałem nowe zrozumienie moją osobistą potrzebę czujności i 

świętości. Po trzecie, zyskałem nowe zrozumienie krzyża i tego, czego 

Chrystus na nim dokonał. I po czwarte, udało mi się pomóc tysiącom ludzi, 

którzy wcześniej ja nie móc pomógł. 

W tym opracowaniu chcę podjąć temat „Jak Jezus rozprawiał się z 

demonami”. Pozwalać Ja mowić, Pierwszy z Wszystko, To I Użyj słowa 

demony i zło duchy 
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zamiennie. W późniejszym badaniu proponuję poświęcić trochę czasu na 

opisanie the Natura z demony I Jak the różne zwroty Czy używany. Ale I 

jestem   Do na razie po prostu używam ich zamiennie. Tytułem wstępu w 

niniejszym studium chciałbym przeczytać fragment z Ew. Marka 1:21–39. 

Przeczytam w Wersja Króla Jakuba, ale w ostatnim wersecie chcę ci 

podać także Phillipsa tłumaczenie. Ten pierwszy rozdział Marka naprawdę 

otwiera drogę Jezusa publiczny posługa głoszenia. 

I weszli do Kafarnaum; i od razu na w szabat wszedł do 
synagogi i nauczał. I zdumiewali się jego nauką [lub 
nauką]; uczył ich bowiem jak ten, który ma władzę, a nie 
jak skrybowie. A był w ich synagodze człowiek z duchem 
nieczystym; i zawołał, mówiąc: Puśćmy sam; co my 
mamy z Tobą wspólnego, Jezu Nazaret? Czy 
przyszedłeś nas zniszczyć? Znam cię kim jesteś, 
Święty Boży. I Jezus zganił go, mówiąc: Milcz i wyjdź z 
niego. I gdy rozdzierał go duch nieczysty, i płakał 
donośnym głosem, wyszedł z niego. I byli wszyscy 
zdumieni, do tego stopnia, że pytali między sobą sobie 
powiedzenie, Co za rzecz czy to jest? Co nowy nauka 
jest taka: Bo nawet on rozkazuje z władzą duchy 
nieczyste i są mu posłuszne. I natychmiast jego sława 
rozeszła się po całym kraju region wokół Galilei. I 
natychmiast, kiedy oni wyszli z synagogi, weszli do dom 
Szymona i Andrzeja, z Jakubem i Janem. Ale Matka 
żony Szymona leżała w gorączce, a potem oni powiedz 
mu o niej. A on przyszedł i ujął ją za rękę, i podniósł ją; i 
natychmiast opuściła ją gorączka, i usługiwała im. A 
nawet, kiedy słońce ustalił, przyprowadzili do niego 
wszystkich chorych, I ich to były opętany z diabły. I 
Wszystko the 
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miasto zgromadziło się u drzwi. I wyzdrowiał wielu, 
którzy byli chorzy na różne choroby i zostali odrzuceni 
wiele diabłów; i nie pozwoliłeś diabłom mówić, 
ponieważ go znali. A rano wstając o jeszcze przed 
świtem wyszedł i odszedł do odludne miejsce i tam się 
modlił. I Szymon i oni którzy z nim byli, poszli za nim. A 
kiedy oni znaleźli go, rzekli mu: Wszyscy ludzie szukają 
ciebie. I rzekł do nich: Przejdźmy do następnego 
miasta, To mogę kazanie Tam Również; Do W związku 
z tym wszedł I naprzód. I przez cały czas głosił w ich 
synagogach Wszystko Galilea i wypędzać diabły. 

Na początek powiem, że tłumaczenie „diabły” jest niefortunne i nigdy nie 

powinien być używany. To słowo to demony. Używa się słowa diabeł Jak A 

pojedynczy tytuł samego szatana i jest nigdy poprawnie używany z zło 

duchy. 

The prawidłowy zwroty korzystać są zło duchy lub demony. 

 
Teraz chciałbym przeczytać tłumaczenie Phillipsa z Ewangelii Marka 1:39, 

które ty przeczytasz znajdź tam na swoim konspekcie. Ujęło mnie to, gdy 

pewnego dnia to przeczytałem, ponieważ zwróciło uwagę na pewne 

kwestie, które moim zdaniem są niezwykle ważne. Wersja Philipsa To 

wiersz jest następująco: 

Dlatego nadal głosił w ich synagogach i wydalanie 
zło duchy na wskroś całość z Galilea. 

Przede wszystkim podoba mi się słowo „kontynuacja”, które jest 

tłumaczeniem z języka greckiego ciągły czas przeszły i ma prawidłowe 

znaczenie. Inaczej mówiąc, to było normalną częścią służby Jezusa. To 

nie było coś takiego zdarzało się sporadycznie, nie było to coś 

wyjątkowego; to było jego normalne ćwiczyć na wskroś jego posługę 

publiczną. 

Po drugie, zauważamy, że jego wypędzanie złych duchów – to słowo to 

wypędzanie z którego korzysta Phillips i jest on doskonały – był 

bezpośrednio kojarzony jego posługę głoszenia. Nie był oddzielony w 

kącie, ale był częścią ministerstwo publiczne. Wraz ze swoim głoszeniem 

był także regularnie wydalany Lub rzucać  na zewnątrz zło duchy i on 

regularnie zrobił to publicznie miejsce z 
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kult, synagoga. I czynił to po całej Galilei. Jeśli poświęciłbyś trochę czasu 

na przeczytanie tego zdania dwa lub trzy razy wam zupełnie inny obraz 

służby Jezusa niż ten najbardziej Chrześcijanie mają. Gdziekolwiek 

poszedł, wchodził do każdego miejsca publicznego cześć. Głosił i on 

regularnie rzucać  na zewnątrz zło duchy. 

Chciałbym teraz zwrócić uwagę na kilka rzeczy, które mają szczególne 

znaczenie rozważając posługę Jezusa w stosunku do złych duchów. 

Zauważmy, przede wszystkim to, co jest powiedziane w Marka 1:27 i 28 po 

tym pierwszym incydencie z the człowiek z nieczysty duch w synagodze To 

mówi: 

I Oni wszyscy byli zdumieni, o tyle To Oni pytali 
między sobą, mówiąc: Cóż to jest? Ten? Cóż to za 
nowa doktryna? Bo z autorytetem nakazuje On nawet 
the nieczysty duchy i oni Do bądź mu posłuszny. I 
natychmiast jego sława rozeszła się za granicę przez 
cały region dookoła Galilea. 

Powiedziałem to w zarysie — i równie dobrze mogę przeczytać to, co 

powiedziałem bo myślę, że jest tak dobrze, jak tylko potrafię. Sposób, w 

jaki postępował Jezus demony były najbardziej oryginalną i uderzającą 

cechą całej jego posługi. On dokonywał także cudów uzdrawiania, 

zaopatrzenia, kontroli nad siłami naturę, wskrzeszanie umarłych i tak dalej. 

Wszyscy możemy myśleć o cudach Jezusa które wyszły z tych różnych 

nagłówków. Cuda uzdrowień; cuda świadczenia takie jak nakarmienie 

5000 i 4000 osób; kontrolę nad sił natury jak wtedy, gdy uciszył burzę, gdy 

szedł po fale; i wskrzeszania umarłych. Ale wszystkie te cuda, które 

wymieniłem, miały miało miejsce wcześniej w służbie wierzących Starego 

Testamentu, takich jak Mojżesz, Jozue, Eliasz, Elizeusz. Mojżesz i Jozue 

kontrolowali żywioły na różne sposoby i w różnym czasie. Zarówno Eliasz, 

jak i Elizeusz podnieśli się umarli, zarówno uzdrawiali chorych, jak i 

wszystkich tych ludzi, wszelkimi możliwymi sposobami wyjątek z Jozue, 

dokonał cudów zaopatrzenie. 

Chociaż było to bardzo widoczne w służbie Jezusa i niezwykłe i 

wielokrotnie dramatyczny, nie był ani najwybitniejszy, ani najbardziej 

dramatyczny rys jego posługi. Rzecz, którą zrobił, a której nigdy nie było 

zrobione wcześniej w zapis biblijny był the sposób On leczony demony. 

Jego 
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mówić Do ich I imponujący ich I spowodowanie ich Do przestrzegać jego i 

opuścić ludzi, było tym, co poruszyło wyobraźnię ludzi jego czasów 

natychmiast i spowodował, że jego reputacja rozprzestrzeniła się szybciej 

niż cokolwiek innego jeszcze to On zrobił. 

Ludzie Starego Testamentu byli zaznajomieni z istnieniem zła duchy. 

Wspomina się o nich w pismach świętych, które tam podałem – my nie ma 

potrzeby tam wracać — Kapłańska 17:7, Powtórzonego Prawa 32:17, 

Psalm 106:36–37. W każdym przypadku Biblia Króla Jakuba używa słowa 

„diabły” ale właściwym słowem powinny być demony. Co więcej, lud 

Jezusa dzień rozpoznał rzeczywistość demonów i praktykował jakąś formę 

egzorcyzm. Pozwólcie, że podam wam dwa przykłady z Ewangelii według 

Mateusza 12:27. Jezus odpowiada na zarzut stawiany przez faryzeuszy, 

że stało się to poprzez przebywanie w nim sprzymierzył się z 

Belzebubem, księciem demonów, którego zdołał rzucić na zewnątrz 

demony. Powiedział w Mateusz 12:27: 

I Jeśli I przez Belzebub wypędzaj diabły, przez kogo 
Zrób swoje dzieci je wyrzuciły? Dlatego będą twoje 
sędziowie. 

Dał więc jasno do zrozumienia, że wśród narodu żydowskiego są tacy, 

którzy próba egzorcyzmu lub wypędzania demonów. Ponownie jest to 

nawet stwierdzone wyraźniej w Dziejach Apostolskich 19:13–14, gdzie 

czytamy o niewierzących Żydach to Żydzi, którzy nie wierzyli w Jezusa, 

którzy próbowali egzorcyzmów w nazwa z Jezus z konsekwencje To był 

fatalny Do sobie. 

Wtedy niektórzy z włóczęgów-Żydów, egzorcyści, 
przyjęli to aby przywołali tych, których imię miały złe 
duchy Pana Jezusa, mówiąc: Zaklinamy was przez 
Jezusa, którego Paweł głosi. A było siedmiu synów 
jednego Scewa, A Żyd, I Szef the księża, Który zrobił 
Więc. 

Zatem te fragmenty dowodzą, że ludzie w czasach Jezusa uznawali 

rzeczywistości demonów lub złych duchów i praktykował pewne formy 

egzorcyzmów, egzorcyzm to grzeczne określenie na wypędzanie złych 

duchów. Mówię grzecznie, ponieważ jest używany w liturgii 

rzymskokatolickiej, anglikańskiej lub episkopalnej kościół I To Dźwięki do 
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niektórych ludzie więcej religijne i poważny. Ale 
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właściwie jest to po prostu inny sposób powiedzenia, że wypędził, wyrzucił 

lub wygnał zło duchy. 

Ale sposób, w jaki Jezus to zrobił, był zupełnie nowy, nigdy wcześniej nie 

widziani coś takiego wcześniej i zareagowali zdziwieniem. „Co się dzieje 

Ten? Co nowy doktryna Jest Ten? Dla z autorytet nakazuje On nawet 

duchy nieczyste i są mu posłuszne? Jak już czytamy w Marka 1:28, 

„Natychmiast sława jego rozeszła się po całej okolicy Galilea.” To była 

rzecz, która natychmiast wzbudziła zainteresowanie ludzi. To komiczne Do 

myśleć To 19 wieki później Kiedy ludzie Widzieć the To samo rzecz Mówią 

to samo: „Co to za nowa nauka?” Natychmiast ustawia ludzi języki 

rozmawiając. To oznacza człowiek Natura nie zmieniony the najmniej 

fragment! 

Jezus miał jedną bardzo pouczającą rzecz do powiedzenia na ten temat 

w Ewangelii Mateusza 12:28. Nie wchodząc w kontekst, powiedział 

ludziom swoich czasów „kto”. był rzuca wyzwanie tej służbie: 

Ale Jeśli Rzuciłem na zewnątrz diabły przez the 
Duch Boże zatem the Królestwo z Bóg przyszedł 
do ciebie. 

Tylko dwa wersety wyższy w górę, werset 26 mówi: 
 

I Jeśli szatan rzucać  wypędzić szatana, on Jest 
podzielone przeciw samego siebie; Jak wtedy 
stoisko jego królestwa? 

Zauważ, że Jezus wyraźnie powiedział, że szatan ma królestwo. Co więcej, 

to on władca niepodzielnego królestwa, wszystko w jego królestwie 

podlega wola szatana. „Ale” – powiedział – „jeśli przyjdę do was, 

manifestując moje władzę i powodują, że te złe duchy wychodzą z ludzi, to 

poznajcie aby przyszło do was królestwo Boże”. Inaczej mówiąc, w tym 

konkretnym w służbie bardziej niż w jakimkolwiek innym istnieje wyraźny, 

otwarty konflikt pomiędzy dwa królestwa duchowe: królestwo Boga i 

królestwo szatana. Ty widzicie, w Starym Testamencie zasadniczo te 

królestwa istniały, ale tylko jakiś środek zanurzony pod powierzchnią. To 

była służba Jezusa, a szczególnie tę posługę wypędzania złych duchów, 

która sprowadziła rzeczywistość każdego z tych dwóch królestw na światło 

dzienne. Ludzie widzieli że Szatan istnieje naprawdę i że ma demony pod 

swoją kontrolą. Widzieli to the moc z Bóg był prawdziwy I To the moc z Bóg 
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był Lepszy niż the 
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moc szatana. Był to jeden z zupełnie nowych wpływów, jaki wytworzył 

służba Jezusa, było to wyprowadzenie tych dwóch królestw i starcie między 

nimi aż do otwartej przestrzeni, gdzie każdy mógł to zobaczyć. I Również, 

stawianie szatana do otwartego manifestu pokonać. 

Kontynuujmy obserwowanie innych punktów służby Jezusa pod formularz z 

the zarys To Ty Posiadać. Punkt numer dwa, zakręt z powrotem Do A 

moment do Marka 1, który jest punktem wyjścia większości tego, co chcę 

powiedzieć. Wersety 24 i 25, w tym incydencie w synagodze jest napisane, 

że miało miejsce człowieka opętanego przez ducha nieczystego i zawołał. 

Głos wydobył się z mężczyzny ale to nie był ten człowiek, który mówił, było 

to bardzo jasne. Co było powiedziane brzmiało: „Zostawcie nas w spokoju”. 

Ten, który mówił, mówił nie tylko w imieniu swoim, ale w imieniu grupy. „Co 

mamy wspólnego ty, Jezusie z Nazaretu? Czy przyszedłeś nas zniszczyć?” 

Natychmiast widzieli w Jezusie potencjalnego niszczyciela. Czy 

zauważyłeś, jak to się przełącza? od liczby pojedynczej do liczby mnogiej i 

z powrotem, co jest znaną cechą tego typu wypowiedzi? „Wiem, kim jesteś, 

Święty Boży”. Zobaczysz, zły duch natychmiast poznał Jezusa. Nikt inny w 

tej synagodze tego nie robił już realizowany Kto On był ale natychmiast zły 

duch zidentyfikowany jego. Tutaj to inny rodzaj percepcji, inny rodzaj 

wiedzy. Nie jesteśmy aktywni na płaszczyźnie naturalnej, jesteśmy na 

płaszczyźnie duchowej, na płaszczyźnie nadprzyrodzonej i my doszło do 

bezpośredniego starcia pomiędzy Jezusem, a nie człowiekiem, w którym 

był duch Ale the duch To było w Człowiek. 

Czasami mówiłem to dzisiaj podczas zwykłego nabożeństwa w kościele, co 

by zrobili co zrobiliście, to wykluczą tego człowieka z synagogi za 

zakłócanie nabożeństwa. Ale to, co zrobił Jezus, polegało na wyrzuceniu 

demona z człowieka i pozostawieniu człowieka w środku the synagoga. 

Zauważcie, że była rozmowa, bezpośrednia rozmowa, wymiana zdań 

pytanie i odpowiedź między Jezusem a złymi duchami. Rozmawiali z nim i 

rozmawiał z nimi. Ponownie w Ewangelii Marka 3:11–12 znajdujemy 

kolejny przykład Ten. 

Nieczysty duchy, Kiedy Oni piła jego, ściąć w dół 
zanim jego... 
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To byli ludzie, którzy upadli na pierwszy rzut oka, ale Pismo tak mówi był 

the duchy To ściąć w dół. Z kurs, Oni nie mogłem jesień w dół bez the 

ludzie upadają, ale tak naprawdę nie chodzi o to, że ludzie upadają, tylko o 

duchy upadające w obliczu mocy i władzy Jezusa Chrystus. I To mówi: 

...Oni wypłakać się, powiedzenie, Ty sztuka the Syn z Bóg. 

Zauważ, że zawsze od razu wiedzieli, kim jest, i od razu zaatakował im, 

żeby go nie dawali poznać. Nie przyjąłby świadectwo agentów szatana 

co do jego tożsamości. Nie przyjąłby ich świadectwo chociaż oni dać to. 

Następnie dramatyczne wydarzenie z Marka 5, rozmowa pomiędzy 

Jezusem a człowiek, którego zwykle nazywano demonikiem Gadarene, 

demonikiem z Gadareńczycy. Dobrze Czytać tam wersety 6–13. 

Kiedy jednak z daleka ujrzał Jezusa, pobiegł i oddał mu 
pokłon go, i zawołałem donośnym głosem, i rzekł: Cóż 
ja mam? co z tobą, Jezusie, Synu Boga Najwyższego? I 
Zaklinam cię na Boga, abyś mnie nie dręczył. Dla niego 
[Jezus] mu rzekł: Wyjdź z człowieka nieczysty duch. 

Zauważcie, że Jezus nie rozmawiał z człowiekiem, lecz z duchem w 

człowieku i duch w tym człowieku odpowiedział. Nie ten mężczyzna, bo 

mężczyzna nim nie był bali się, że będą dręczeni przez Jezusa, ale to duch 

się bał istnienie zadręczany. Werset 9: 

I zapytał go: Co Jest twój nazwa? 

Jezus zapytał duch Co jest twój nazwa. 
 

I On odpowiedział: Mój nazwa jest Legion, dla jesteśmy wiele. 

Zwróć uwagę ponownie na przejście od liczby pojedynczej do liczby 

mnogiej i z powrotem, co jest bardzo bardzo typowy. 
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Obecnie legion armii rzymskiej liczył około 6000 ludzi. Nie musimy 

koniecznie utrzymywać, że było tam 6000 złych duchów ten jedyny 

człowiek, choć osobiście dla mnie można w to wierzyć. Ale w przynajmniej 

dalsza część historii pokazuje, że było wystarczająco dużo złych duchów, 

które mogły kierować 2000 świń natychmiast do jeziora. Nigdy nie 

czytałam tej historii bez zdumiewające, z jaką ilością szatańskiej mocy jest 

w stanie poradzić sobie człowiek i jakoś pozostaję w pozycji pionowej. Dla 

mnie to cud. Ja mam widziany przypadki, że Czy nie w przeciwieństwie do 

tego i rozdane z nimi. Werset 10: 

On [t zło duch] błagał jego [Jezus] To On zrobiłbym nie 
odsyłaj ich z kraj. 

Fantastycznie, ale tam czuli się jak w domu, tam chcieli Być. Natomiast 

„bardzo go prosiłem” wskazuje, że było więcej niż jedno słowo powiedział. 

W Inny słowa, Tam był A rozmowa trwały Na najmniej A mały czas. 

A było tam blisko gór wielkie stado z wieprz karmienie. I 
Wszystko the demony błagał go, mówiąc: Wpuść nas w 
świnie, abyśmy mogli wejść w nich. I natychmiast Jezus 
pozwolił im odejść. I duchy nieczyste wyszły i weszły w 
świnie, i stado zbiegło gwałtownie po stromym zboczu do 
morza, (było ich około dwóch tysięcy;) i udusili się w 
morze. 

Widzimy tutaj, że Jezus postępował z tymi złymi duchami jak z osobami, z 

którymi rozmawiał ich Jak osoby, odpowiedzieli jego Jak osoby. Tam był A 

rozmowę między nimi i w końcu pozwolił im zrobić co prosili go, aby 

uczynił, czyli wszedł w świnie. Ludzie często zapytaj, dlaczego myślisz, że 

pozwolił im wejść w świnie? To było ponieważ był przeciwny hodowli świń 

– co oczywiście nie było przeciwne dozwolone dla ortodoksyjnych Żydów. 

Osobiście nie wierzę, że Jezus taki był dużo zainteresowany W obrona the 

Prawosławny przestrzeganie z the prawo Mojżesz. Moja osobista opinia – i 

jest to tylko opinia – jest taka, że Jezus pozwolił tym złym duchom wejść w 

świnie, bo wtedy wyszły nie niszcząc człowieka. Zastanawiam się, czy 

wyszli zupełnie niechętnie czy To Człowiek mógł przeżył Co On miałby 

musiałem Iść 
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poprzez fizycznie. A więc to ze względu na człowieka dał im Jezus A 

sposób na zewnątrz To byli skłonni zaakceptować. 

Jednak powiedziawszy to, chcę tylko podkreślić, że nie wierzę w Piśmie 

Świętym istnieje wzór prowadzenia długich rozmów ze złem duchów i jest 

to niebezpieczna praktyka. Ostrzegłbym każdego przed tym ponieważ 

ostatecznie doprowadzi to do mniej lub bardziej konsultacji z nimi. I to w 

pewnym sensie, przeradza się w czary lub to samo, co poszukiwanie 

poprzez medium. Musimy bardzo, bardzo uważać, gdy to robimy nie 

przekraczać granic roztropności i mądrości i że wszystko, co robimy nie 

robimy tego ze względu na chorobliwą fascynację tą formą nadprzyrodzony 

doświadczenie Ale Do the powód z agregat te To potrzebować pomoc. 

Przejdziemy do trzeciego punktu naszego zarysu, Marka 1:26. 

Zauważasz to najczęściej wracamy do Marka 1. To kolejny przypadek 

tzw człowiek w synagoga Na Kafarnaum. 

A gdy go rozdarł duch nieczysty, i wołał z głośny głos, 
on wszedł z niego. 

Zauważ, że nastąpiła bardzo silna reakcja fizyczna. Nieczysty duch rozdarł 

się mężczyzna. Widząc, jak to się dzieje wiele, wiele razy, wyobrażam 

sobie: a ciało człowieka jest wstrząśnięte i niemal można je zobaczyć 

wewnętrznym okiem macki zostają uwolnione z wewnętrznego człowieka. 

Często mówiłem do duchy: „Wyjdźcie ze wszystkimi swoimi korzeniami”. 

Czasami prawie trzeba stracić wszystkie korzenie sięgają miejsca, w 

którym trzymają się wewnętrznej istoty tej osoby. Jest to bardzo bolesna i 

potężna walka, po której rozległ się głośny krzyk. On płakał z głośny głos. 

Niektórzy mówią, jak by to było, gdyby Jezus był Panem wszystkiego, co 

tolerował Ten? Muszę tylko podkreślić, że tak właśnie było. Demony 

celowo sprzeciwią się Bogu, nigdy nie zawrą pokoju z Bogiem. Wiedzą, że 

są poza sferę pojednania Bożego. Wiedzą, że pójdą do piekła ale będą 

walczyć, dopóki tam nie dotrą. Nigdy się nie poddadzą. I jest jeden rzecz, 

do której nigdy się nie przyznają. Będą go nazywać Synem Bożym, tak 

zwą go Świętym Bożym, ale nigdy nie nazwą go Panem, bo Szatan będzie 

nie zezwolenie ich zadzwonić ktoś Panie ale Szatan. 
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Zwróć uwagę na inne miejsca, w których wystąpiły silne reakcje fizyczne. 

Mamy przeczytałem już Marka 3:11. Duchy nieczyste upadały przed nim. 

To nie jest temat komiczny, ale czasami zdarzają się rzeczy niezwykle 

komiczne. byłam głoszenie w kościele w Houston pod koniec studium 

biblijnego nie ma nic wspólnego z demonami. Nie wiem, co powiedziałem, 

mówiłem coś o cierpienia Chrystusa, nie wiem. Podeszła do mnie kobieta i 

spojrzałem na nią i wiedział, że jest w niej coś dziwnego. Próbowała 

wskazała mi coś, a ona dźgała mnie palcem w powietrzu i mówiąc: "Ale 

cierpienia z Chrystus..." Ona powiedział to o tym trzy czasy i powiedziałem: 

„Siostro, masz religijnego demona”. Osunęła się na podłogę w pozycja 

siedząca u moich stóp. Rozmawiałem z nienawróconym mężczyzną w 

raczej wysoką pozycję społeczną, więc pomyślałem, że lepiej zignorować 

ten incydent i kontynuować tak, jak gdyby to się nie stało. Mówiłem dalej, a 

kobieta wyszła na zewnątrz, żeby poczytać książkę stół i dwóch moich 

przyjaciół sprzedawało moje książki na zewnątrz i ktoś powiedział the duch 

z smutek. Gdy Ten słowo był powiedział Ten kobieta To miał Wsunąłem 

się na nogi, wydając z siebie mrożący krew w żyłach wrzask i poślizgnąłem 

się na podłogę i zajmowali się tym przez następne dwie i pół godziny 

kobieta w przedsionku kościoła. Do tego stopnia, że w pewnym momencie 

a przyszedł policjant i zapytał: „Czy coś się stało?” Powiedzieli: „Nie, to 

prawda całkiem w porządku. Powiedział: „Chciałbym móc coś zrobić”. Oni 

powiedzieli, "Ten Jest nie Gdzie Ty Móc pomoc." On wszedł  na zewnątrz 

Ponownie przepraszająco. 

Ale kiedy myślę o duchach nieczystych, które przed nim upadały, 

rozumiecie? Można to przeczytać w ładnej elżbietańskiej wersji króla 

Jakuba i tyle nic by dla ciebie nie znaczyło. Ale kiedy naprawdę sobie to 

wyobrazisz, to się stanie żywo zrozumiesz, że jest to trochę niezwykłe, 

lekko zaburza średnią uruchomić z the normalna obsługa czy To Być A 

synagoga Lub A kościół. 

W Ewangelii Marka 9:20 znajdujemy dalszy opis fizycznych przejawów. To 

jest tak zwanego chłopca z epilepsją, którego ojciec przyprowadził do 

Jezusa. To mówi: 

Przyprowadzili go [chłopca] do niego [Jezusa]: i kiedy 
on [duch] ujrzał go [Jezusa], i zaraz duch rozdarł jego; I 
On spadł na the grunt, I tarzał się pieniący się. 
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Inaczej mówiąc, wił się na ziemi i wydobywała się z niej piana jego usta. 

Następnie w wersetach 26 i 27 jest napisane o tym samym chłopcu, kiedy 

on był dostarczony: 

I duch zawołał i rozdarł go [lub rozdarł] boleśnie, i 
wszedł na zewnątrz z On i On był Jak jeden martwy; 
o tyle tak wiele he Said - On powiedział nie żyje. 

To również widziałem kilka razy, gdy osoba po wybawienie wygląda 

dokładnie jak martwe ciało. I osoba wchodząca bez wiedząc, co się stało, z 

pewnością powiedzieliby to, co ci ludzie powiedział, "On jest martwy." 

Ale Jezus wziął go przez the ręka, I wzniesiony jego w 
górę; I On powstał. 

Moglibyśmy zamienić służbę Jezusa w służbę kościoła w Dzieje 

Apostolskie 8 na chwilę, aby zauważyć, że te manifestacje trwały nadal the 

kościół. To mówi o the kaznodziejstwo z Philip w Samarii, Dzieje 

Apostolskie 8:6–7: 

I lud jednomyślnie zwrócił na nie uwagę rzeczy, które 
mówił Filip, słysząc i widząc cuda, które uczynił. Dla 
duchów nieczystych, wołających donośny głos, 
wyszedł od wielu opętanych ich... 

Było wiele duchów nieczystych i wyszły z wrzaskiem i rykiem, jęknięcie 

Ale zrobienie bardzo głośny hałas. 

Brat Don Basham i ja raz uczestniczyliśmy w służbie wyzwolenia, niezbyt 

często dawno temu i był tam bardzo drogi brat zielonoświątkowy, którego 

bardzo lubię dużo miłości, ale nie był zaznajomiony z tego typu rzeczami i 

to bardzo nie pochwalali tego, co się działo, gdy służyliśmy wybawieniu. 

Później powiedział do nas: „Gdzie w Nowym Testamencie kiedykolwiek 

widzicie nabożeństwo tak?" Mój dobry brat Don Basham powiedział 

bardzo cicho: „Dzieje Apostolskie 8:7 to: dość obrazowy opis.” Wiesz, 

potem chciałem powiedzieć, ale nie zrobiłem tego powiedz to temu 

dobremu bratu, którego można by nazwać ortodoksją zielonoświątkowy, 

"Gdzie W the Nowy Testament Do Ty kiedykolwiek Widzieć wszystko 
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z daleka zbliżamy się do niedzielnego wieczornego nabożeństwa 

ewangelicznego, w którym wszyscy uczestniczymy za oczywiste?” Rzucę 

każdemu wyzwanie, aby przejrzał Nowy Testament i znajdować wszystko 

nawet tak jak To ponieważ ty żargon Do To, To nie jest Tam. 

Wiele z tego, co uważamy za normalne i ortodoksyjne, tak naprawdę 

nie ma nic w sobie Nowy Testament Do wsparcie To. I dużo z co jest 

utrzymany przez the Nowy 

Testament wydaje nam się nienormalny i niezwykły, bo jesteśmy tak 

daleko REMOVED z Nowy Testament wzory i Nowy Testament standardy. 

The fakt Jest To Kiedy Jezus służył oswobodzenie Do ludzie z zło duchy 

były tam często gwałtowne, hałaśliwe i, powiedziałbym, niepokojące 

manifestacje. Jezus ich nie powstrzymał, nie zatrzymał się z ich powodu, 

on nie starał się zachować przyzwoitości i porządku religijnego; się martwił 

agregat the ludzie to potrzebował pomocy. 

Przeszedłem przez to wiele na własnej skórze. Istnieją były miejsca, w 

których ludziom bardziej zależało na utrzymaniu dywanu oczyścić, niż 

wypędzać złe duchy z ludzi. Jest to rodzaj religii dobre maniery Który staje 

się idol. 

Teraz przejdziemy do punktu czwartego i wrócimy ponownie do Marka 1, 

tylko dla naszego wstępny tekst. Marka 1:25–26: 

A Jezus zgromił go [złego ducha], mówiąc: Trzymaj się 
pokój... 

W the grecki jego bardzo mocny, Być z nałożonym kagańcem. 
 

...I przychodzić poza jego. 

Co ciekawe, Jezus użył dokładnie tego samego słowa do wiatru i fale na 

morzu. Powiedział: „Załóż kaganiec”. Bardzo, bardzo mocne słowo. Jeśli 

gdybyś użył lekko slangowego języka, powiedziałbyś: „Zamknij się”. To 

jest bardzo forsowny, Być z nałożonym kagańcem, przychodzić na 

zewnątrz z jego. 

A gdy rozdarł go duch nieczysty, zawołał A donośny 
głos, on wszedł na zewnątrz z jego. 

Jezus tylko kazał duchowi wyjść z człowieka, on nie powiedział duchowi 

Gdzie Do Iść. Wiele, wiele czasy, I żargon powiedzieć Ty Jak wiele czasy 
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do mnie: „Dlaczego nie wyślesz ich do dołu?” Lub: „Dlaczego ich nie 

wyślesz do piekła?" Słyszałem o ludziach, choć może się to wydawać 

niewiarygodne, którzy wysyłali złe duchy aż do Jezusa, aby zostały 

oczyszczone w ogniu Jego miłości. O ile jestem zaniepokojeni, to zwykły 

nonsens, ale dla niektórych osób religijnych brzmi to miło ludzie. Prawda 

jest taka, że Jezus nigdy nie wysyłał duchów do piekła do dołu, do otchłani 

lub innego podobnego miejsca. Zostawił ich, aby mogli swobodnie 

wędrować, a w przypadku demonicznego Gadarejczyka wskazał, że tak 

doskonale Na wolność Do wejść do ciała the wieprz. 

Spójrzmy na kilka innych przykładów. Łk 8, już przeczytaliśmy relację u 

Marka, ale spójrzmy na Łukasza, ponieważ daje nam to nieco jaśniejszy 

obraz. Łukasz 8:31–33. 

I Oni błagał jego... 

Ten Jest the zło duchy W the Gadarene demoniczny. 
 

...że nie będzie im kazał wyjść do głęboko. 

Słowo po grecku to otchłań. Jest to to samo słowo, które znajduje się w 

Objawieniu 20 przetłumaczyło otchłań bez dna, ale tak naprawdę jest to 

słowo otchłań. Oni wiedzieli była przepaść, nie chcieli tam iść, a Jezus 

nie przeszedł ich Iść Tam. 

A była tam wielka stada świń, które się pasły górę: i 
prosili go, aby to uczynił umożliwić ich Do Wchodzić 
do ich. I pozwolił ich. 

I wyszli z człowieka, i weszli w świnie, resztę znamy z the fabuła. 

Ogłoszenie To On nie rozkazuj im iść do dołu. 

Apokalipsa 20, myślę, że rozumiemy powód. Objawienie 20:2–3 mówi o 

czasie, kiedy zstąpi anioł z nieba klucz do otchłani, zwany w Wersji Króla 

Jakuba otchłanią. To mówi w werset 2: 

I pochwycił smoka, węża starodawnego, który Jest the 
Diabeł i szatan i związał go A tysiąc 
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lat, i wrzucili go do otchłani, i zamknęli go w górę... 

Był czas, kiedy szatan miał być zamknięty w otchłani i tak się stało zostań 

tam przez tysiąc lat. To był całkowity koniec Szatana jeszcze jedna krótka 

eskapada, zanim Bóg w końcu rozprawi się z nim na zawsze. Werset 10 

to koniec szatan i to mówi: 

A diabeł, który ich zwodził, został wrzucony do jeziora z 
ognia i siarki, gdzie bestia i fałsz prorokiem i będą 
dręczeni dniem i nocą na zawsze i zawsze. 

Zwróć uwagę na słowo dręczony. Tego właśnie bały się demony Jezus 

przyszedł. „Czy przyszedłeś tu, aby nas dręczyć przed czasem?” Będziesz 

Jeśli okaże się, że to pytanie zostało zadane w Ewangelii Mateusza 8:29, 

przejdźmy do tego fragmentu na chwilę. To część rozmowy Jezusa z tymi 

dwoma mężczyźni z Gergezeny I jego the duchy To Czy mówiąc, nie the 

Człowiek. 

Oto wołali, mówiąc: Cóż my mamy z tym wspólnego? 
ciebie, Jezu, Synu Boży? Czy tu przyszedłeś? dręcz 
nas wcześniej the czas? 

Oni wiedzieli i Jezus wiedział, że w Bożym programie był taki moment, 

kiedy oni zostanie wrzucony i będzie dręczony. Ale oni wiedzieli, że czas 

nie przyszedł, a Jezus nie protestował. Widzisz, on był podporządkowany 

swojemu Wola Ojca i program Jego Ojca. Uważam, że w twoim przypadku 

nie jest to możliwe i żebym postępował lepiej niż Jezus. O ile mi wiadomo, 

był doskonały. Jego posługę można by pomnożyć, ale nie jest to możliwe 

poprawiła się jakość. Jeżeli Jezus ich nie wrzucił do dołu, to nawet nie 

pójdę Do próbować. 

Pamiętajcie, była taka sytuacja, że zdenerwowałem się na pewnego 

upartego demon, który nie wyjdzie z kobiety, i powiedziałem: „Jeśli nie 

przyjdziesz wyślę cię do piekła”. Nie sądzę, że planowałem to z 

premedytacją tego i tego się trzymałem. Naprawdę nie mogę powiedzieć, 

że wiem dokładnie, co się stało ale kiedy ten demon wyszedł, ostatnią 

rzeczą, jaką powiedział, było: „Och, jest tak ciemno, jego Więc ciemny, 

jego Więc ciemny," W A bardzo, ponury, smutny głos. I Posiadać A 

Uprzejmy z 
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pomysł, że tym razem zwyciężyłem. Ale to z pewnością wyjątek, tak nie 

jest the normalna ćwiczyć. 

Przejdziemy do piątego punktu i powrócimy ponownie do Marka 1 tylko na 

chwilę punkt wyjścia. Widzimy, że to pierwsze wydarzenie miało miejsce, 

gdy Jezus był nauczanie w synagodze. Czytałem już, ale przeczytam 

jeszcze raz Phillipsa wersja z Marka 1:39. 

Dlatego nadal głosił w ich synagogach i wydalanie 
zło duchy na wskroś całość z Galilea. 

Przeczytam tam to, co umieściłem w zarysie, punkt piąty. Jezus połączył 

wypędzanie demonów wraz z jego normalną posługą głoszenia i 

nauczanie w publicznym miejscu kultu. To w niczym nie przypominało 

atmosfera gabinetu psychiatrycznego lub kanapy. Pomyślałbym o godz co 

najmniej 20 osób w różnych momentach mówiło mi: „Bracie Książę, to 

wszystko masz prawo wypędzać demony, ale nie rób tego publicznie”. 

Powiem ci, jest dobrze umowa z ciśnienie przed siebie To konkretny linia. 

Zwłaszcza Kiedy Ten ministerstwo Pierwszy rozwiniętych, bardzo 

wpływowych ludzi, którzy mogliby otworzyć lub zamknąć pewne drzwi 

ministerstwo zwróciło się do mnie w tej sprawie. Powiedziałem sobie, że to 

przemyślę zanim podejmę decyzję. Jeśli robię coś złego, chcę nim być 

można się tego nauczyć i chcę się dostosować. Ale to skłoniło mnie 

specjalnie do zbadania służbę Jezusa i im bardziej ją badałem, tym lepiej 

widziałem Jezusa regularnie robił to publicznie. To nie było tak, jakby 

psychiatra zabierał ludzi do szpitala ukrytym lub zamkniętym pokoju, 

kładąc je na kanapie i słuchając wszystkich swoje problemy godzina po 

godzinie. To nie była taka atmosfera, nie To typ z procedura. 

NA inny okazja W A niektórzy miejsce Gdzie I regularnie służył I rozpoczął 

określoną noc, piątkowy wieczór, na nabożeństwo wybawienia. 

Widzieliśmy wiele, wiele osób dostarczyło. Po pewnym czasie wyschło i nie 

mam już nic wolność od Boga, aby to kontynuować. Kiedy szukałem w tej 

sprawie Pana, tak jak ja zrozumiał, Pan pokazał mi, że nie chce, żeby to 

było odkładane w kąt jako coś, co należało zrobić pod przykryciem, że 

stanowiło część całości ministerstwo z the ewangelia I To był Nic Do Być 

zawstydzony z I To To powinno odbywać się tak samo otwarcie, jak 

uzdrowienie czy chrzest w Duchu Świętym każdy Inny aspekt z the pełny 

ewangelia ministerstwo. Jak daleko Jak Jestem zainteresowany, To Jest 
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tak jasno utwierdzone w Piśmie Świętym, że nie mam zamiaru od niego 

odchodzić. Jeśli ja w ostateczności muszą wybierać pomiędzy obrazą 

Boga a obrazą człowieka Wolę obrazić człowieka i mieć Boga po swojej 

stronie. Odkryłem, że Bóg jest wierny. 

Przyjrzyjmy się także temu, co Jezus powiedział w Ewangelii Łukasza 

13:32. To było dość blisko zakończył swoją ziemską służbę. Faryzeusze 

podeszli do niego i ostrzegli go i byli obłudni w swoim ostrzeżeniu: 

„Uciekajcie, ponieważ Herod planuje cię zabić. Jezus nie chciał poddać 

się tej motywacji strach. 

I On powiedział do oni: Idź człek I powiedzieć To lis 
[Herod], Oto wypędzam demony i uzdrawiam dzisiaj i 
jutro i trzeci dzień I niech będzie udoskonalony. 

Muszę dalej robić to, do czego posłał mnie Bóg. Do czego posłał mnie 

Bóg Do? Wypędzaj demony, uzdrawiaj chorych i będę to robić aż do 

mojej posługi kończy się. Zaczął to sposób, On nieprzerwany To sposób 

I zakończył To sposób. 

Rozmawiałem z redaktorem znanego czasopisma chrześcijańskiego – 

czego nie zrobię wspomnieć z imienia i nazwiska – ponieważ poprosił mnie 

o napisanie artykułu na ten temat jakieś trzy lata temu. Odbyłem z nim 

kilka spotkań, bo chciał aby mieć pewność, że to, co powiedziałem, było do 

przyjęcia i o czym z nim rozmawiałem the ministerstwo z Jezus w ten 

szacunek. On Jest bardzo szanowana postać W the 

Fundamentaliści i ja powiedzieliśmy: „Przypuszczam, że właściwie, jeśli 

spojrzysz na… Jak wynika z ewangelii, Jezus musiał spędzić tam co 

najmniej jedną czwartą swego czasu wyrzucanie złych duchów z ludzi.” 

Powiedział: „To niedoszacowanie”. Naprawdę, tak jest. Prawdopodobnie 

zrobił to częściej niż jakikolwiek inny jego aspekt ministerstwo. Skąd oni 

wszyscy się wzięli? Cóż, to nie do końca nasze biznes, ale powiem ci 

jedno, jest ich dziś na świecie tyle samo jak było za dni Jezusa. Nie 

zmniejszyły się. I tak jak wiele ludzie potrzebują dzisiaj wybawienie w razie 

potrzeby To w czas z Jezus. 

My przejdź do punktu sześć. Obrócenie do Łukasza 4:40–41. 
 

Teraz Kiedy the słońce był ustawienie... 
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Dlaczego gdy słońce zachodziło? Ponieważ był szabat i do zachód 

słońca Oni nie były dozwolony Do nosić ludzie wokół. 

Gdy the słońce był ustawienie, Wszystko Oni To miał 
każdy chory z przyprowadzały ich do niego różne 
choroby; i położył swoje ręce na każdego z nich i 
uzdrawiał ich. I Z wielu wychodziły także demony, 
wołając i mówiąc: Ty sztuka Chrystus Syn Boga. 

Zauważcie, że na każdego z nich położył ręce indywidualnie i był zły z 

wielu z nich wychodziły duchy. Wiele osób powie Ci, że powinieneś nigdy 

nie wkładaj rąk na kogoś, kto ma złego ducha. Nie chcę w żadnym sposób 

obrazić ktoś Ale To Jest po prostu A Zielonoświątkowy tradycja. Jego jeden 

z the rzeczy, które zostały przekazane wśród zielonoświątkowców bez 

kiedykolwiek istnienie analizowane w the światło z pismo. Tutaj My 

Posiadać A jasne wzór Jezusa. Na każdego z nich kładł ręce i przychodziły 

duchy nieczyste na zewnątrz z wiele z ich. 

Jest to fragment równoległy do Mateusza 8:16, gdzie jest napisane, że 

wyrzucił duchy swoim słowem. Niektórzy mówią, że to nie on położył na 

nich ręce. Ale Łk 4 mówi, że położył na nich ręce i wyrzucił duchy jego 

słowo. 

My spójrz także u Mateusza 8:14–15. 
 

Gdy Jezus wszedł do domu Piotra, ujrzał jego matka 
żony leżała i miała gorączkę. I dotknął jej ręka, i 
gorączka ustąpiła jej... 

Zauważ, że najpierw dotknął jej dłoni, a potem gorączka ją opuściła. 

Patrzysz w równoległy fragment opisujący ten sam incydent W Łukasz 

4:38–39, To mówi: 

I wstał z synagogi, i wszedł Dom Simona. I zabrano 
matkę żony Szymona z A Świetnie gorączka; i oni 
błagał jego Do jej. I 
On stał nad ją i zganił the gorączka I to ją zostawiło... 
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Słyszałem, jak wielu kaznodziejów mówiło: „Widzicie, ponieważ był to zły 

duch zganił ją, ale jej nie dotknął”. Ale jeśli spojrzysz na ewangelię 

Mateusza, dostrzeżesz to zobaczcie, że najpierw położył na niej rękę, a 

potem opuściła ją gorączka. Więc znowu to jest the niedbały czytanie z 

pismo. 

Innego wyraźnego przykładu tego możemy szukać także w Ewangelii 

Łukasza 13. Łukasz 13:11–13. 

A oto była kobieta, która miała ducha niemoc 
osiemnaście lat i był pochylony razem, i mógł W NIE 
mądrze podnieś się. 

Zauważ, że miała stan fizyczny, który nazwalibyśmy skrzywieniem 

kręgosłup. Nie mogła wyprostować kręgosłupa, jak mówi Pismo 

konkretnie To było spowodowane złem duch z niemoc. 

A gdy Jezus ją zobaczył, przywołał ją do siebie i rzekł do 
jej, Kobieta, ty sztuka uwolniona z twoja niemoc. 
I położył na niej ręce; i od razu była zrobiony prosty... 

Zauważ, że zapewnił jej wybawienie fizycznie, nakładając ręce ją, a Pismo 

mówi, że miała złego ducha. Ta teoria, że musisz nigdy nie wkładaj rąk na 

ludzi, których złe duchy nie są poparte pismo. To Jest, W rzeczywistości, 

tradycja. 

Chcę jednak podkreślić, że ogólnie rzecz biorąc, wkładanie rąk jest rzeczą, 

która należy wykonywać wyłącznie z dużą ostrożnością. 1 Tymoteusza 

5:22, po prostu patrzymy te słowa za chwila. Apostoł Paweł powiedział: 

Na nikogo nie nakładaj nagle rąk i nie bądź 
uczestnikiem Inny męskie grzechy.. . 

Dotyczy to przede wszystkim wyświęcania starszych, ale zasada ta ma 

zastosowanie wszelki cel nałożenia rąk. Jest to niezwykle niebezpieczne 

chyba że robisz to ostrożnie i wiesz, co robisz. Ponieważ, Ty mógł stać się 

uczestnik z coś zło jest to W inny osoba. 
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Kiedyś tego doświadczyłem. Kiedy zostałem nowo zbawiony i ochrzczony 

w Najświętszym Duchu, w Kairze był amerykański żołnierz, a ja należałem 

do grupy modlitewnej z nim i cały czas płakał. Za każdym razem, gdy się 

modlił, łkał. Było mi tak przykro z powodu tego człowieka, że podszedłem i 

położyłem na nim ręce, podobnie jak ty wiesz co mi się przydarzyło? Przez 

około dwa tygodnie za każdym razem, gdy się modliłem, modliłem się 

szlochał. Potem otrząsnąłem się z tego i pozbyłem się tego, ale później 

zdałem sobie z tego sprawę coś, co było w nim, przeniosło się na mnie, 

ponieważ położyłem się ręce na niego pochopnie, nie wiedząc, co robię. 

Chcę cię namówić nigdy położyć ręce nierozważnie NA ktoś. 

I nigdy nie pozwól, aby ktokolwiek pochopnie podnosił na ciebie ręce. To 

druga strona fabuła. Kilka razy ludzie mówili mi: „Bracie Książę, chciałbym 

położyć na was ręce”. Mówiłam: „Przykro mi, ale nie wydaje mi się, żeby to 

było to Pan prowadzi.” Ponieważ jest to biznes dwukierunkowy. Te 

emocjonalne sceny w kościołach zielonoświątkowych, gdzie ludzie pragną 

chrztu Świętego Spirit i około pół tuzina ludzi kładli na nich ręce, aż do tej 

osoby znika pod morzem rąk, moim zdaniem jest w 101% niebiblijne i 

bardzo niemądry. 

Przejdźmy do punktu siódmego. To jest bardzo ważne. Ponownie 

zauważ w Marka 1, że w synagodze był człowiek, który potrzebował 

oswobodzenie. Był pod służbą Jezusa i poddawał się nauczał, gdy 

przyszło do niego wybawienie. Nie sądzę, żeby Jezus kiedykolwiek 

biegał po kimkolwiek i starał się ich wybawić, chyba że się 

podporządkują sobie Do jego ministerstwo. Inny jasne przykład jest w 

Ocena 5:6. Ten 

Gadareński demon, który był nagi, nie mógł być związany łańcuchami. 

Gdy On piła Jezus On zrobił jedna sprawa, o jedyny rzecz on mógłby 

zrobić. To mówi: 

Gdy On piła Jezus z daleka, On biegł I czczony jego. 

Upadł do nóg Jego, poddał się władzy Jezusa. The walczyły w nim 

demony, lecz jego wolą było poddanie się Jezusowi. Normalnie mówiąc, 

nie ma żadnego precedensu w Piśmie Świętym i szukanie go jest 

całkowicie daremne usługujcie wybawienie ludziom, którzy nie poddadzą 

się posługę słowa i władzę Jezusa Chrystusa. Może być okolicznościowy 

wyjątki Ale NA the cały, the wzór czy to the osoba 
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potrzebujący wybawienia muszą poddać się posłudze słowa i Bogu 

autorytet z the osoba Kto Jest służąc wyzwoleniem do nich. 

Dla instancja, I odkrył W Mój własne doświadczenie Jeśli ludzie robią nie 

Posiadać zaufania do mnie, absolutnie nie mogę im pomóc. Być może 

zechcę im pomóc ale jeśli wykazują jakąkolwiek postawę powściągliwości 

lub podejrzliwości, a w wielu przypadkach przypadkach, urazy, nie jestem 

w stanie udzielić im pomocy. To komiczna sprawa jak często, gdy ktoś 

przychodzi na spotkanie i potrzebuje wybawienia, demon w nich wzbudzi w 

nich absolutnie nieuzasadnioną urazę przeciwko kaznodziei. To zdarzyło 

się już wiele razy. Mówię ludziom kiedy Głoszę: „Może być wiele powodów, 

dla których możesz mieć do mnie urazę i niektóre z nich mogą być bardzo 

poważnymi powodami. Ale jeśli czujesz się nierozsądny niechęć do mnie, 

która nie wynika z niczego, co powiedziałem lub zrobiłem, to znoś pamiętaj, 

że to jest demon w tobie i on nie chce, żebyś przyszedł do mnie pomoc. To 

jego sposób na trzymanie cię z daleka ode mnie. Ale ci ludzie muszą 

oprzeć się To rzecz i przyjść I składać sobie Do Mój ministerstwo Lub 

kimkolwiek jest ten, kto służy wybawieniu. Bieganie nie jest biblijne po tym, 

jak ludzie próbują je dostarczyć, zanim zechcą się poddać ministerstwo To 

będzie przynieść wybawienie do nich. 

Punkt ósmy dotyczy przypadku dziecka. Przyjrzyjmy się temu wersetowi A 

moment, to jest dramatyczne. Marka 9:22–23. Ojciec chłopca chorego na 

epilepsję przychodzić do Jezusa. Werset 21: 

I zapytał swoje ojciec, Jak długi Jest To temu od Ten 
wszedł do jego? I on powiedział, Z A dziecko. 

To istotne, bo odkryłem, że najpoważniejsze przypadki Demon problemy 

powstać W dzieciństwo I Czasami jego niezbędny Do znajdować kiedy 

zaczęli, aby przynieść uzdrowienie i wybawienie. Ale my nie wejdź do 

szczegóły tutaj. The ojciec powiedział: 

Często [demon] wrzucał go w ogień i do wody, aby go 
zgubić, ale jeśli możesz rzecz, Posiadać współczucie 
odpowiedzialność, i pomoc nas. 

Zwróć uwagę na „jeśli możesz coś zrobić” i zwróć uwagę na 

natychmiastową odpowiedź Jezus. 
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Jeśli potrafisz wierzyć, wszystko jest dla niego 
możliwe wierzy. 

Po co kazano mu wierzyć? Jego własne wybawienie? Nie wybawienie 

syna. Oto biblijna zasada mówiąca, że nie mamy czasu ustalić w tym 

badaniu. Rodzice mają obowiązek wierzyć w swoje dzieci. Mogę 

przeprowadzić cię przez Pismo Święte i pokazać ci to początku do końca 

Pisma Świętego. Bóg powiedział do Noego: „Znalazłem ciebie 

sprawiedliwy. Przyjdźcie przede mną ty i cały twój dom. I dalej pismo. Jego 

the przywilej I jego the odpowiedzialność z rodzice nie zaledwie Do 

kształcić swoje dzieci, a nie tylko je karmić i ubierać, a nie tylko szkolić ich 

w sprawach duchowych, ale najwyższą odpowiedzialnością są ćwiczenia 

dla nich wiara. O ile udało mi się znaleźć w Piśmie Świętym, Jezus nigdy 

nie służył Do A dziecko, chyba że o godz najmniej jeden rodzic ćwiczył 

wiara w imieniu z To dziecko. 

Nauczyłem się tego na własnych błędach, bo często ktoś będzie przeciągał 

niesforny, zbuntowany dzieciak podchodzi i mówi: „Bracie Książę, ten 

chłopiec ma demon, módl się za niego”. Zacząłbym się modlić, a rezultaty 

są znikome. Ja nie zrób to teraz. Zawsze mówię dwie rzeczy. „Gdzie jest 

rodzic. Jeśli rodzic nie czy jest ktoś, kto bierze za to odpowiedzialność 

rodzica? dziecka nie tylko na pięć minut w służbie wyzwolenia, ale na całe 

życie?” I po drugie, zawsze spotykałem i nigdy jeszcze nie znalazłem 

wyjątku, a Problemowe dziecko, problematyczny rodzic. Ludzie 

przychodzą do mnie teraz i są ostrzegani wcześniej to właśnie powiem. 

Jeszcze nigdy tego nie znalazłem zło. Jezus wiedział, co robi. Jeśli na 

przykład dziecko ma nie ma problemów niechęci, buntu, nienawiści i 

rodziców, nie są zaangażowani, nie martwią się, nawet jeśli mógłbyś mieć 

to dziecko uwolniony, jeśli wróci do tej atmosfery, demony znów będą w 

niej obecne w ciągu tygodnia. Widzisz, jest problem w relacjach. Bóg 

stworzył rodzice są odpowiedzialni za swoje dzieci i nie sprzeciwia się 

swoim zasady. 

Patrzeć Na the Inny przypadek w Marka 7:25–30. 
 

Dla pewnej kobiety, której córka miała duch 
nieczysty, usłyszał o nim, przyszedł i padł na niego 
stopy. Kobieta był A grecki [poganin], a 
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Syrofonista przez naród; I ona błagał jego To On 
wyrzuciła demona ze swojej córki. Ale Rzekł jej Jezus: 
Niech się tym najpierw nasycą dzieci nie jest godny, 
aby chleb dzieciom brać i rzucać do the psy. 

Innymi słowy: „Pani, jesteś tylko psem, nie masz żadnych roszczeń”. 

Oh, Co jakiś odpowiedź. Powiedziała: 

Tak, Panie, a jednak psy pod stołem jedzą 
dziecięce bułka tarta. 

Och, co za odpowiedź! Och, jak szanuję tę kobietę! „To prawda, Panie, 

jestem sprawiedliwy psa, ale nie potrzebuję bochenka. Wszystko czego 

potrzebuję to okruszek. Okruszek dostanie Demon na zewnątrz z Mój 

córka." 

I rzekł do niej: Ze względu na to powiedzenie idź; the 
diabeł wyszedł z córki twojej. I kiedy była przyszła do 
jej domu, zastała, że diabeł wyszedł, i leżała jej córka 
the łóżko. 

Widzieć, jeden rodzic Móc ćwiczenia wiara Ale bez the wiara z jeden rodzic 

Ty nie znajdziemy nigdzie w ewangeliach, jakie Jezus służył dziecku. To nie 

jest biblijny, To nie praca. Bóg wie co on robi. 

Dziewiąty punkt w twoim zarysie. Mateusza 8:16, Marka 1:39. 

Naprawdę nie potrzebować patrzeć na te pisma, ale zauważ Mateusza 

8:16 Do chwila. 

Gdy nadszedł wieczór, przyprowadzili do niego wielu 
To byli opętani z demonami... 

Dlaczego, kiedy nadszedł wieczór? Ponieważ był szabat i tak było 

religijnych ortodoksyjnych Żydów, nie wolno im było oddalać się ani na 

odległość dźwigać w szabat żadnych ciężarów. Czekali więc do zachodu 

słońca, czyli sabat skończył się i oni przyszedł do jego. 

Ocena 1:39 mówi: 
 

On głosił we wszystkim ich synagogi. 
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Większość ludzi, którym Jezus służył, była taka, jak my nazwać 

ortodoksyjnymi religijnymi Żydami. Jako ortodoksyjni Żydzi, zgodnie z 

prawem Mojżesza zakazano im kiedykolwiek praktykowania 

bałwochwalstwa lub jakiejkolwiek formy magii czary lub czary. Słyszałem, 

jak kaznodzieje mówili: „Och, jasne, spotyka cię zło duchy wśród pogan, 

gdzie praktykują czary i gdzie to robią czcić bożków. Ale oczywiście w 

cywilizowanym kraju… Zawsze tak się dzieje być cywilizowanym krajem, w 

którym kaznodzieją jest czy Ameryka, czy Dania Anglia. To zabawna 

rzecz. Mieszkańcy Anglii z łatwością mogą uwierzyć, że tak jest demony w 

Ameryce, nie mają z tym problemu. Uwierz mi, to nie zaskoczyłbym ich. 

Ale demony w Anglii to inna sprawa. I ludzie w Danii mogą wierzyć w 

demony w Anglii, ale nie w Dania ponieważ W Dania oni są Więc 

cywilizowany. Ale, I chcieć Do punkt na zewnątrz wam, że tym ludziom 

zakazano pod karą śmierci kiedykolwiek praktykować bałwochwalstwo lub 

czary. Co więcej, nie byli oni przestępcami, nie byli szaleńcy, mogli chodzić 

ulicami Galilei, mogli uprawiać swoje gospodarstwa, mogli łowić ryby w 

morzach, mogli przechowywać swoje zapasy, mogli utrzymywać mniej lub 

bardziej normalną egzystencję, a mimo to Jezus wypędzał z nich demony 

tysiące. Zobacz, jaki mamy fałszywy obraz, jeśli ktoś tego potrzebuje 

wybawienie od złych duchów, musi być albo przestępcą, albo szaleńcem, 

albo sposobem off lub czciciel bożka lub osoba praktykująca kult szatana 

lub coś w tym stylu. To nie jest prawda. Trzeba przyznać, że ci ludzie 

zawsze to zrobią potrzebuję wybawienia, ale są ich miliony, miliony i 

miliony pozornie normalni, przyzwoici, szanowani ludzie, od których 

potrzebują wybawienia zło duchy Tylko Jak Tam byli w the dni z Jezus, 

więc tam Czy Dzisiaj. 

Oszacowanie, ile osób potrzebuje wybawienia, jest niebezpieczną rzeczą, 

ale ja powiedziałbym w wyznającym kościele chrześcijańskim co najmniej 

tyle samo osób potrzebują wyzwolenia od złych duchów, tak jak potrzebują 

uzdrowienia z chorób. Jest to około 80 procent. Jeśli pójdziesz do 

przeciętnego zboru i sprawdzisz jak wielu ludzi jest całych, od czubka 

głowy po duszę stóp, jeśli okaże się, że 20 procent to niezwykle zdrowy 

zbór. W moim osobisty osąd przynajmniej na tyle, na ile potrzeba wielu 

osób w tym samym zborze wyzwolenie od złych duchów w razie potrzeby 

fizycznego uzdrowienia z chorób. Jeśli wszystko, więcej. To jest moje 

osobisty oszacować na podstawie NA doświadczenie. 
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Ale miałem coś, co raczej wzmocniło moją opinię o moich szacunkach 

ponieważ od kilku miesięcy chodzę i powtarzam: „Moim zdaniem około 80 

procent ludzi ma nogi nierównej długości”. Któregoś dnia A brat przysłał mi 

wycinek z United Press, który mówi, że w Wielkiej Brytanii: lekarze 

szacują, że 77 procent ludzi ma nogi nierównej długości. jestem tylko 

Według moich szacunków 3 procent mniej! Nie wierzę, że jestem już poza 

domem oszacować z Jak wiele ludzie potrzebują wybawienia od zło duchy. 

Widzisz, rzecz w tym, że cała ta sprawa została spowita ciemnością, 

strach i przesądy, więc jeśli w ogóle zaczniesz mówić o demonach, 

ludziach wycofaj się i powiedz: „Och, nie chcę tego słuchać”. Jeśli 

kiedykolwiek istniała dama który został wybawiony od demona, cała reszta 

ludu mówi: „Och, ty widzisz tę kobietę? Brat Książę wypędził z niej trzy 

demony. Odsuń się bo może być niebezpieczna, może złapać. To 

całkowicie głupie postawa o całą tę sprawę. 

Przejdźmy teraz do następnego punktu, czyli punktu dziesiątego. 

Ponownie przyjrzymy się wzmianka o demonicznym Gadarenie w Ew. 

Marka 5:18–20. Nawiasem mówiąc, my mógł przeczytaj werset 17. To 

mówi o the ludzie w tym obszar: 

Oni rozpoczął się modlić się mu wyjechać z ich wybrzeża. 

Czy kiedykolwiek to zauważyłeś? Sprawił, że biedny maniak był całkowicie 

cały i mówią: „Proszę, idź, nie chcemy cię tutaj”. Dlaczego to zrobili To? 

Czy bali się, bo stracili 2000 świń? Nie wierzę w to. Niektórzy mówią, że 

stracili wszystkie świnie. Nie wierzę, że to było to. Czy ty wiesz co? To było 

po prostu zbyt odległe od ich normalnego sposobu życia Nie mógł znieść 

bycia twarzą w twarz z tą rzeczywistością. Powiedzieli: „Nie materiał czy 

jego PRAWDA Lub FAŁSZ, My Tylko nie chcieć Do Patrzeć do To. Proszę, 

Do To gdzieś indziej." To mówi w werset 18: 

Kiedy wszedł na statek, to on tam był opętany przez 
diabła modlił się do niego, aby nim był z nim. Jednak 
Jezus mu nie dopuścił, lecz rzekł do mu: Idź do domu, do 
przyjaciół swoich i opowiedz im, jak wspaniale rzeczy, 
które Pan uczynił dla ciebie i które miał współczucie dla 
ciebie. I On odszedł, i zaczął 
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ogłaszać w Dekapolu, jak wielkich rzeczy dokonał 
Jezus Do jego; i wszystkich mężczyźni zrobił 
podziwiać. 

Zauważcie, że w sprawie tego człowieka nie było co przemilczać miał 

został dostarczony z te demony. Jezus powiedział, "Iść i powiedzieć 

wszyscy, Upewnić się Wszystko twój przyjaciele dostać się do wiedzieć." 

Gdy wyzdrowiał A trędowatego, czasami mówił: „Teraz nie idź i nikomu nie 

mów”. Jeszcze raz, czym jestem walka to postawa, według której demony 

są czymś, czego należy się wstydzić. Ja mam widziałem dziesiątki ludzi, 

którzy fizycznie zamanifestowali wyzwolenie demony, które bałyby się 

pójść i powiedzieć o tym swoim religijnym przyjaciołom miał zło ducha – 

nawet po wybawieniu. 

Mówię wam też, że to bardzo niebezpieczne. Znam naprawdę przypadki 

ludzi którzy zostali wybawieni, uwolnieni, a potem wstydzili się powiedzieć, 

że tak było potrzebne wybawienie. Czy wiesz co się stało? Wrócili dokąd 

Zaczęli. Dobrze im to służyło. Jeśli powiesz: „Nie potrzebowałem 

wybawienia”, wtedy Bóg mówi: „W porządku, przywrócę cię tam, gdzie 

byłeś wcześniej. Jeśli ty nie potrzebować To, Ty nie dostał To." Bóg Jest 

doskonale zatytułowany Do Zrób to. 

Prawda jest taka, że musimy przenieść tę sprawę prosto do otwórz, 

powiedz, jak jest, pokaż to na podstawie Pisma Świętego i rozprosz 

przesądy, strach, ignorancja i piętno społeczne z tym związane z To. Bóg 

Jest zajęty czyn To. Chory powiedzieć ci ludzie, bardzo z Ty Czy W the 

górny przedziale wiekowym, jeśli nie zrobi tego nasze pokolenie, zrobi to 

następne pokolenie. Jest to jedno ci powiem. Ponieważ młodzi ludzie na 

świecie mają tego dość szacunek religijny. Ich motto brzmi: mów tak, jak 

jest. To wyzwanie Do A kaznodzieja. Chwalcie Lord. 

Chodźmy Patrzeć W Łukasz 8:1–3. 
 

I stało się potem, że [Jezus] poszedł po każdym 
mieście i wiosce, głosząc i ukazywanie radosnej nowiny 
o królestwie Bożym; i było z nim dwunastu i kilka kobiet, 
które je miały została uzdrowiona ze złych duchów i 
słabości, zawołała Maryja Magdalena, z kogo poszło 
siedem demony i Joanna the żona z Chuzy Heroda 
Steward, I 
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Zuzanna i wielu innych, którzy mu służyli z ich 
substancja. 

Czy zastanawiałeś się kiedyś, kto wspierał Jezusa? Ludzie zakładają 

jakoś te pieniądze przyszły. Ale czy wiesz, skąd się to wzięło? Częściowo 

od ludu, od kobiet, które zostały wyzwolone od złych duchów. Oni nie 

wstydzili się tego. Możesz patrzeć na swój wypoczynek, nie będziemy tam 

skręcić, Marka 16:9, pierwszym świadkiem jego zmartwychwstania była 

Maria Magdalena którego rzucił siedem demonów. Takie było jej zeznanie, 

takie było sposób ona był znany na wskroś the kościół. 

Na koniec chciałbym to podkreślić i podać wersety. Nie wiem czy My Mieć 

czas Do patrzeć na ich. Jezus nigdy wysłano ktoś na zewnątrz Do kazanie 

the ewangelia bez uruchomienie ich rzucić na zewnątrz demony. 

Mateusz 10:1: 
 

A gdy przywołał do siebie dwunastu swoich uczniów, 
dał im moc przeciw duchom nieczystym, aby rzucali 
je usunąć i leczyć wszelkie choroby i wszystko 
sposób z choroba. 

Werset 8: 
 

Idąc, głoście... Uzdrawiajcie chorych, oczyszczajcie 
trędowatych, wznosić the martwy, odlew na 
zewnątrz demony... 

To twoja sprawa. Łukasza 10:17, później wysłał z tym samym 70 osób 

wiadomość. Wrócili i ich pierwszy komentarz brzmiał: „Panie, nawet 

demony musieć przestrzegać nas przez twój nazwa." 

Marka 3:14-15, powołał Dwunastu, aby byli z nim, i aby oni powinien 

rzucać  na zewnątrz zło duchy — Pierwszy rzecz na lista dla nich uczyć 

się. 

Marka 6:12–13. Wysłał Dwunastu i jest napisane, że namaścili wielu 

chorych z olejem I rzucać  na zewnątrz wiele diabły. 

W Ocena 16:15–18 On dał ich ich finał zamawiać. "Iść człek do Wszystko 

the świat, I kazanie ewangelia Do każdy kreatura.  te znaki powinny 

podążać 

ich To uważać. ” Podpisać numer jeden, "W Mój nazwa Oni być rzucać  na zewnątrz 
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demony.” Nie jest to zgodne z Pismem według wzorca Nowego 

Testamentu aby głosić ewangelię, chyba że jesteś gotowy stawić czoła 

demonom i... nazwa z Jezu, żeby ich poprowadził na zewnątrz. 

Natura I Działalność Z 
Demony 

Część 3 z 6: Wybawienie i demonologia 
Przez Darek Książę 

Być zachęcał I natchniony z Ten Oparte na Biblii kazanie przez Derek Książę. 

Kazanie Zarys 
Ten nauczanie obejmuje A darmowe kazanie zarys Do pobierać Do osobisty 

używać, wiadomość przygotowanie lub studiowanie Biblii dyskusja. 
Pobierać PDF 

Kod: MA-6003-100-ENG 

Transkrypcja 
W poprzednim studium z tej serii zajmowaliśmy się posługą Jezusa i jak 

Jezus radził sobie ze złymi duchami i demonami. W tym badaniu zajmiemy 

się tym z naturą i działalnością demonów w ogóle. Zanim to zrobimy 

ważne jest, aby wyjaśnić niektóre kwestie terminologiczne. W tym, jak i w 

różnych pod innymi względami wpływ Wersji Króla Jakuba na język 

angielski mówienie ludzi było ogromne i wielu ludzi miało na to wpływ nie 

zdając sobie sprawy, jak bardzo wpływa to na ich myślenie. zamierzam 

wziąć trochę czasu, aby wyjaśnić niektóre podstawowe greckie słowa 

używane w Nowego Testamentu i wyjaśnienie pewnych nieporozumień, 

które się z nim narodziły tłumaczenia To znamy. 

Przede wszystkim rozważmy słowo „diabeł”. To właściwie transliteracja 

greckie słowo diabolos, które jest tam w twoim zarysie. Dosłowne 

znaczenie z the słowo diaboliczny oszczerca. Używany w pojedynczy To 

jest normalnie A tytuł szatan samego siebie I nie powinieneś Być używany 

z każdy inna osoba Ale Szatan. 

Innym słowem, którym będziemy się głównie zajmować w tym badaniu, jest 

słowo Demon Który robi nie zdarzać się W the Król James Wersja. Chory 

pokazywać Ty W A 

https://www.derekprince.com/about
https://assets-global.website-files.com/5f6406a0f4666a9c79d0742e/60d3e9b4e106af977616d7b8_Deliverance_%26_Demonology_DD1ol.pdf
https://assets-global.website-files.com/5f6406a0f4666a9c79d0742e/60d3e9b4e106af977616d7b8_Deliverance_%26_Demonology_DD1ol.pdf
https://assets-global.website-files.com/5f6406a0f4666a9c79d0742e/60d3e9b4e106af977616d7b8_Deliverance_%26_Demonology_DD1ol.pdf
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chwila dlaczego. Angielskie słowo demon pochodzi bezpośrednio z języka 

greckiego słowo daimonor alternatywna forma tego samego słowa, którym 

jest diamonion. Możesz sobie wyobrazić, że diamonionis to zdrobnienie 

lub demon, ale tak nie jest prawidłowy. Właściwie jest to przymiotnik nijaki i 

te dwa słowa naprawdę znaczą głównie the To samo rzecz. I, jak ja 

powiedział, the Angielskie słowo to Demon. 

Demon to duch uważany przez pogan za boski lub półboski. Religia 

pogańska zwykle kultywuje te demony lub stara się je przebłagać. 

Wszystkie pogańskie demony tak naprawdę skupiają się na kultywowaniu 

demonów. Ten słowo to zostało błędnie przetłumaczone w Biblii Króla 

Jakuba jako „diabeł” lub więcej powszechnie „diabły”. To nie powinno być 

tłumaczone jako diabeł, to słowo powinno być zarezerwowane dla 

diabolos, tytułu szatana. To słowo demon, diamon, diamonionis używane 

w grece Nowego Testamentu zamiennie z dwoma innymi wyrażeń, które 

są złym duchem lub duchem nieczystym. Mamy ich naprawdę trzech 

wyrażeń, które najwyraźniej są używane w Nowym Testamencie 

zamiennie. Demon przetłumaczony w Wersji Króla Jakuba diabeł, zły duch 

lub ducha nieczystego. 

Aby pokazać, że te wyrażenia są wymienne, spójrz ze mną na the pisma 

święte dany Tam W twój zarys. My Czy patrzeć W różny sprawy w 

równoległych relacjach z tego samego zdarzenia. W Ewangelii Mateusza 

15:22 powiedziano nam o tym tej kananejskiej kobiety, która przyszła do 

Jezusa, ponieważ jej córka potrzebowała oswobodzenie z jakiś zło duch. 

Ona Jest nagrany Jak powiedzenie: 

Zmiłuj się nade mną, Panie, synu Dawida; Mój 
córka jest poważnie zirytowany A diabeł. 

Ale bardziej poprawnie A Demon. 

 
W Ewangelii Marka 7:25 autor ewangelii Marka mówi o tej samej kobiecie 

w To samo incydent: 

Dla pewnej kobiety, której córka miała duch 
nieczysty, usłyszał o nim, przyszedł i padł na niego 
stopy. 

Tam, gdzie Mateusz mówi o demonie, Marek mówi o duchu nieczystym i 

oni się do tego odnoszą Do the To samo rzecz. 
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Następnie w Ewangelii Marka 5:2 dobrze znane wydarzenie, które 

zwykle nazywa się: incydent z the Gadareński demoniczny, To 

mówi: 

A gdy on [Jezus] wyszedł z łodzi, natychmiast Tam 
spotkał jego na zewnątrz z the grobowce A Człowiek z 
jakiś nieczysty duch. 

Ten incydent jest również nagrany w Łukaszu 8:27. Łukasz mówi: 
 

A gdy wyszedł na ląd, spotkało go tam, skąd wychodził 
miasto pewien Człowiek, które miały diabły długi czas... 

Diabły dosłownie oznaczają demony. Kiedy więc Marek mówi o duchu 

nieczystym, Łukasz mówi demony. Te są używane zamiennie. 

Inny fragment ilustrujący tę samą prawdę znajduje się w Objawieniu 

16:13–14. Jan mówi: 

I widziałem trzy duchy nieczyste podobne do żab, które 
wychodziły z kościoła paszczę smoka i paszczę bestii, i z 
ust fałszywego proroka. Bo oni są the duchy diabłów... 

Diabły są właściwie demonami. W wersecie 13 nazywa ich nieczystymi 

duchy i w wersecie 14 nazywa je demonami. Myślę zatem, że jest 

całkiem słuszne jest stwierdzenie, że te trzy wyrażenia są używane 

zamiennie w Nowy Testament Grecki. Nieczysty duch, zły duch, Demon. 

Przyjrzyjmy się teraz greckim zwrotom używanym do opisania ich działania 

demony lub duchy nieczyste w stosunku do ludzi. Oto gdzie największe 

nieporozumienie wynika z Wersji Króla Jakuba. Tam to w rzeczywistości 

trzy alternatywne wyrażenia użyte w grece Nowego Testamentu opisać 

fakt, że dana osoba jest w jakiś sposób zmartwiona lub dręczona przez coś 

zły duch lub demon. Pierwszą bardzo popularną frazą jest mieć duch 

nieczysty lub zły duch. Przyjrzymy się różnym fragmentom podanym w twój 

zarys, gdzie to, jeśli znajdziesz. Przyjrzymy się im szybko, nie zatrzymując 

się mieszkać NA każdy z ich. Mateusz 11:18. Jezus mówi: 
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Jan [Chrzciciel] nie przyszedł ani jeść, ani pić, i Oni 
mowić, On ma diabeł [ma demona]. 

Dlatego też Jan Chrzciciel został oskarżony przez swój lud o posiadanie 

demona dzień. 

Następnie w Ewangelii Marka 7:25 już na to spojrzeliśmy, ale moglibyśmy 

się temu przyjrzeć Ponownie na chwilę. To jest o the Kobieta syrofoniczna. 

A pewna kobieta, której młody córka miał jakiś nieczysty 
duch... 

I potem w Marku 9:17 the Człowiek powiedział Jezus: 
 

Mistrzu, przyprowadziłem do ciebie mojego syna, 
który ma głupi duch. 

To szczególny rodzaj nieczystego, złego ducha, ducha głupiego odmawia 

Do umożliwić A osoba mówić. The chłopak Jest powiedział mieć głupi 

duch. 

Następnie My zakręt Do Łukasza 4:33. To mówi: 
 

W synagodze był człowiek mający ducha jakiś nieczysty 
diabeł [jakiś nieczysty Demon]. 

Ponownie widzimy w tym wersecie, że duch nieczysty i demon są 

używane zamiennie lub razem. Mówi się, że ten człowiek miał ducha 

jakiś nieczysty Demon. 

W Ewangelii Łukasza 8:27, we fragmencie, który już przeglądaliśmy, był 

człowiek, który to zrobił diabły lub demony przez długi czas. 

W Łukasz 13:11 My Czytać: 
 

Oto była kobieta, która miała ducha niemoc 
osiemnaście lat i był pochylony razem i mógł W NIE 
mądrze podnieś się. 

Kobieta ta miała ducha niemocy. Słabość fizyczna, która uniemożliwiła 

jej z prostowanie jej kręgosłup, Co chcielibyśmy dzwonić, I 

przypuszczać, rdzeniowy 
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krzywizna. W Nowym Testamencie przypisuje się to duchowi niemocy, 

który the kobieta miała. 

W Ewangelii Jana jest sporo fragmentów, w których pojawia się to 

wyrażenie "Do mieć Demon Lub jakiś nieczysty duch" Jest używany. Jan 

7:20. 

Odpowiedział lud i rzekł do niego [to jest Jezus]: Ty 
masz diabła [masz demona]. 

Oni oskarżony jego z mający A Demon. 

 
W Jan 8 the pojawia się zdanie kilka czasy. Werset 48: 

 

Żydzi rzekli do Jezusa: Nie mówmy dobrze, że jesteś 
Samarytanin i że masz demona? Jezus odpowiedział I 
powiedział, I nie mam Demon. 

W werset 52 z the To samo rozdział: 
 

Wtedy rzekli do niego Żydzi: Teraz wiemy, że ty masz 
demona. 

I w Jana 10:20–21: 
 

Wiele z powiedzieli: On ma Demon I Jest szalony. 

Ogłoszenie istnienie szalony Jest więcej Lub mniej zrównane z mający Demon. 
 

Inni mówili: To nie są jego słowa, które mają Demon. 
Czy demon może się otworzyć oczy z the ślepy? 

Widzimy więc, że wyrażenie „mieć demona” jest bardzo powszechnie 

używane w Nowy Testament. 

The drugi wyrażenie, Który Jest dokładnie równoległy, Jest "Do Być W jakiś 

nieczysty Lub jakiś zły duch." To nie ma sensu w języku angielskim i w King 

James Wersja, w której przyimek „in” jest tłumaczony jako „z”. Ale 

właściwie dosłownie oznaczający jest w." 

Chodźmy Patrzeć Na dwa intymny stosunek dwojga ludzi W Znaki ewangelia Gdzie 
Ten występuje. Ocena 1:23. 
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W ich synagodze był człowiek mający nieczystego 
duch. 

The grecki mówi "W jakiś nieczysty duch." 
 

I On płakał na zewnątrz, powiedzenie, Pozwalać nas sam. 

I Więc NA. 

 
W Marka 5:2 To mówi: 

 

Kiedy wyszedł ze statku, natychmiast się tam spotkał 
jego poza the grobowce A Człowiek z nieczysty duch. 

W języku greckim mówi się „w duchu nieczystym”. Powiedziałbym, że 

najbliższy współczesności angielskie oznaczałoby „być pod wpływem ducha 

nieczystego”. W innych słowa, Ten człowiek nie był zawsze pod  the wpływ 

tego duch ale Na razy ten duch objawiał się przez niego, a potem wyrażał 

się w Nowy Testament grecki wg powiedzenie on był „w nieczysty duch." 

W Starym Testamencie jest mowa o fałszywych prorokach, przez 

których prorokowali Baal. Innymi słowy, prorokowali w duchu Baala, a 

nie w Duch z Bóg. 

Trzecie zdanie jest również niezwykle powszechne i jest ważne ponieważ 

zostało to całkowicie błędnie przetłumaczone w Wersji Króla Jakuba 

czasownik w języku greckim diamonzomai, który równie dobrze można 

przetłumaczyć na język angielski „być demonizowanym”. To renderowanie 

tak bliskie, jak to tylko możliwe. W w języku angielskim ma dokładnie taką 

samą konotację jak w języku greckim. To oznacza w ten czy inny sposób 

być pod wpływem lub atakiem Demon. To nie mowić więcej niż To, Tylko 

być zdemonizowany. 

Niestety, ze względu na anglojęzycznych chrześcijan na całym świecie 

przez wieki, Biblia Króla Jakuba przetłumaczyła to wyrażenie jako 

demonizowane przez angielskie wyrażenie „być opętanym przez diabły”. 

To ma wywołało więcej nieporozumień niż jakiekolwiek inne pojedyncze 

wyrażenie, I sobie wyobrazić, w Wersji Króla Jakuba, ponieważ słowo 

opętany to całkowicie zwodniczy i nie ma nic w grecki do wsparcie To. 

Natychmiast Ty używać the słowo opętane, Ty przynieść do umysły z język angielski 
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mówiąc ludziom sugestia całkowitej własności. Jeśli posiadam Biblię, każdy 

strona W the Biblia należy Do Ja, nie Niektóre z ich. I Więc, ilekroć mówisz 

o posiadaniu złego ducha, ktoś reaguje gniewem sposób i pyta: „Czy 

chcesz przez to powiedzieć, że jestem opętany przez diabła?” Dostali to od 

króla Jakuba. Grek nie mówi tego, Grek mówi osobę jest demonizowany w 

ten czy inny sposób, który nie jest przez to bliżej określony jeden słowo pod 

the wpływ lub kontrola lub the atak z A Demon. 

Nie ma żadnej sugestii, że demon opętał osobę w tym sensie całkowitego 

przejęcia go. Przyjrzyjmy się niektórym fragmentom w Nowy Testament, 

gdzie użyty jest czasownik „być demonizowanym”. Rozpoczęcie w 

Mateusz 4:24 To mówi: 

Rozeszła się sława jego po całej Syrii i przywieźli do 
niego wszyscy chorzy, których zabrano z nurkami 
choroby i udręki, i te, które były opętany z diabłami... 

Te Który był istnienie zdemonizowany. 

...i ci, którzy byli szaleńcami, i ci, którzy mieli porażenie 
[lub paraliż]; I uzdrowił ich. 

Różne kategorie osób przyprowadzonych do Jezusa; te którzy byli chorzy, 

ci, którzy byli dręczeni, ci, którzy byli sparaliżowani, ci, którzy byli 

szaleńcami i ci, których demonizowano – atakowano lub dotknięty W 

Niektóre sposób przez demony. 

W Mateusz 8 the słowo występuje trzy czasy. Werset 16 mówi: 
 

Gdy nadszedł wieczór, przyprowadzili do niego wielu 
To byli opętani z diabłami... 

Wiele To byli demonizowani. Werset 28: 
 

Kiedy przybył na drugą stronę, do kraju 
Gergezeńczycy, spotkali go tam dwaj opętani diabły... 
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Grek jednak mówi o „dwóch, którzy byli 

demonizowani”. I werset 33 z the ten sam rozdział: 

Oni To zatrzymał je uciekł, I wszedł  ich sposoby do the 
mieście i opowiedziałem wszystko oraz to, co się z 
nim przydarzyło opętany z diabły. 

Do ludzi, którzy zostali zdemonizowani. 

W Mateusz 9:32 to mówi: 

Jak Oni wszedł  na zewnątrz, oto oni przyniósł Do jego głupi 
Człowiek opętany z A diabeł. 

Głupi człowiek, którego demonizowano. Dowód na to, że był 

demonizowana była jego głupota. Jedyny sposób, w jaki demon dotknął 

czyniąc go głupim. W chwili, gdy demon wyszedł z człowieka nie był już 

głupi. Sugerowanie tego byłoby całkowicie błędne człowiek był opętany w 

sensie całkowitego opanowania. Jeden z jego obszarów osobowość tylko 

Został dotknięty i to był jego przemówienie Centrum. 

Następnie W Mateusz 12:22 mamy A podobny sprawa. 
 

Przyprowadzono do niego człowieka opętanego 
diabeł... 

Jeden kto był istnienie zdemonizowany. 
 

...ślepy i niemy: i uzdrowił go do tego stopnia, że ślepy i 
głupi obaj mówił I piła. 

W tym przypadku demon był odpowiedzialny za ślepotę i niemota. 

Jedyne obszary człowieka, które kontrolował, to te, które wpłynęło na 

jego wzrok i mowę. Kiedy ten demon wyszedł, ten człowiek mógł 

widzieć i mówić. Aby użyć słowa opętany, jest całkowicie błędny. 

Następnie w Ewangelii Mateusza 15:22 – przyglądaliśmy się temu już 

dwa razy. To jest córka z the Kobieta syrofoniczna I ona powiedział: 
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Mój córka Jest poważnie zdenerwowany z diabeł. 

To samo słowo jest użyte w języku greckim, chociaż król Jakub użył tego 

słowa zdenerwowany zamiast opętany Tam. The greckie słowo jest 

demonizowany. 

Następnie w Ocena 1:32 To mówi: 
 

Nawet gdy słońce zaszło, przyprowadzono do niego 
wszystkich którzy byli chorzy, i ci, którzy byli opętani 
diabły. 

Im to był istnienie zdemonizowany. 

 
I Marka 5:15, 16 i 18 w relacji o demonicznym Gadarenie użyj tego 

wyrażenia trzykrotnie. Nie sądzę, że jest to naprawdę konieczne Czytać 

ich na zewnątrz ponieważ jego Tylko A powtórzenie z Co mamy widziany 

zanim. 

W Łukasza 8:36, który również odnosi się do demonicznego 

Gadarejczyka, mamy tzw To samo wyrażenie: 

Oni także, którzy to widzieli, powiedzieli im, w jaki 
sposób on to oznacza był posiadał diabły zostały 
uzdrowione. 

Ten, który był demonizowany, został uzdrowiony. Nawiasem mówiąc, 

greckie słowo używane do uzdrawiania, istnieje greckie słowo 

oznaczające zbawienie. Został uratowany. Część z zbawienie Jest 

wybawienie od zło duchy. 

Tutaj widzimy te fakty. Po pierwsze, że są chyba trzy różne wyrażenia 

używane do opisania tych osób lub podmiotów. Demony, nieczysty duchy, 

złe duchy. Czasami są one określone bardziej precyzyjnie, np. duch 

niemocy lub duch niemy. Drugim używanym wyrażeniem jest duch 

nieczysty, a trzecim użytym wyrażeniem jest zły duch. Język użyte w 

związku z tym oznacza mieć ducha nieczystego lub przebywać w nim 

ducha nieczystego, to znaczy pod wpływem ducha nieczystego, czyli być 

zdemonizowany, być w w jakiś sposób dotknięty przez Demon. 

Po wyjaśnieniu ufam, choć nie jestem tego całkowicie pewien, 

niektórym nieporozumień powstałych w Wersji Króla Jakuba, 
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przejdźmy dalej rozważać the Natura i aktywność z demony. Co I 

musieć mowić Teraz I 
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uwierzyć, że to prawda. Część ma bezpośrednie potwierdzenie w Piśmie 

Świętym, część pochodzi z wniosków. Chcę, żebyś bardzo wyraźnie dał 

mi do zrozumienia, że jeśli się nie zgodzisz z moimi wnioskami, to w 

porządku. Poświęciłem sporo czasu i przemyślał to i bardzo uważnie 

studiował pisma święte. Czuję się zupełnie dobrze przekonany To Co I 

mowić jest poprawne. 

Demony to duchy bez ciał. Mógłbyś powiedzieć, gdybyś chciał, 

bezcielesnych duchów, ale to miałoby takie implikacje, jakie kiedyś miały 

ciała. Wierzę, że kiedyś mieli ciała, ale to przypuszczenie wnioski, które 

należy rozpatrywać oddzielnie. Musimy odróżnia aniołów od demonów. O 

ile rozumiem, to są całkowicie odmienne i chciałbym przedstawić państwu 

trzy punkty, w których możemy je rozróżnić. Po pierwsze, anioły mają 

skrzydła i latają. Spójrz na Daniela 9:21. Daniela odwiedził anioł, anioł 

Gabriel. On jest nawiasem mówiąc nazywane również mężczyzna. To 

mówi tam: 

Tak, kiedy mówiłem w modlitwie, nawet ten mężczyzna 
Gabriel, którego widziałem w widzeniu na początku, 
będąc zmuszonym do szybkiego lotu, dotknął mnie 
mniej więcej w czasie the wieczorna ofiara. 

Biblia przedstawia większość istot niebiańskich mających skrzydła. Anioły, 

cherubini i serafini są przedstawieni jako mający skrzydła i mogący to 

zrobić latać. Tam są różne odniesienia W pismo Do ich latający. 

Teraz zakręt Do Mateusz 12 I będziesz Widzieć To zło duchy najwyraźniej 

Do nie latać. I uwierz, że tak jest prawidłowy. Mateusz 12:43, Jezus mówi: 

Kiedy duch nieczysty opuści człowieka, on 
chodzi przez suche miejsca, szukając 
odpoczynek... 

Nic nie sugeruje, że ma inne możliwości transport Ale pieszy. 

Po drugie, mają różne miejsca zamieszkania. Anioły są w domu, zwykle 

zamieszkują niebiosa. Jest na to wiele wersetów efekt, Dobrze Patrzeć 

Na Tylko trzy. Efezjan 6:12. 
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Bo nie walczymy z ciałem i krwią, ale przeciwko 
zwierzchnościami, przeciw władzom, przeciw 
duchowym niegodziwość w niebiańskie. 

Rozumiem, że odnosi się to do anielskiego królestwa szatana w 

niebiańskie. Wszystko the tam osoby o których mowa są anielski. 

W Liście Judy, szósty werset – na wypadek, gdyby ktoś miał trudności ze 

znalezieniem Juda, jego Tylko the ostatni jeden zanim Objawienie. Juda 

werset 6, the pisarz mówi: 

A aniołowie, którzy nie zachowali swojego pierwszego 
stanu [lub Pierwszy obszar reguły], Ale lewy ich własny 
mieszkanie, Bóg ma skryty W wieczny łańcuchy w 
ciemności... 

Ci aniołowie, którzy opuścili niebiosa i zstąpili na ziemię – i ja wierzcie, że 

pisma święte gdzie indziej wyraźnie wyjaśniają, że przyszli, aby to zrobić 

zamieszkiwać z ludzkimi kobietami – stanowią wyjątek. Z powodu tego 

czynu, który było tak sprzeczne z Bożym planem istnienia, że zostali 

zamknięci w wyjątkowe miejsce, inne niż wszystkie. Zauważasz, że 

zostawili swoje mieszkanie, ich własny wyznaczony mieszkanie miejsce 

które był W the niebiańskie. 

Następnie w Objawieniu 12:7–8 fragment opisujący wydarzenia mające 

przyszłość, I uważać, To mówi: 

I była wojna w niebie: Michał i jego aniołowie walczył 
ze smokiem; i smok walczył i swoich aniołów i nie 
zwyciężył; nie było też ich miejsca znalazłem 
żadnego więcej w niebo. 

Do tego momentu ich miejsce jest w niebie. To, co dzieje się później, jest 

całkowicie wbrew normalnemu planowi Bożemu, jest to bardzo krótki okres 

czasu Apokalipsa mówi o tym, kiedy diabeł zostaje wyrzucony z niebios i 

tak się dzieje zmuszony zamieszkać na ziemi. To nie jest normalne, to jest 

tzw nieprawidłowy. 

Demony, NA the z drugiej strony, jak ja Zrozum to, Czy przyziemny, Oni 

Posiadać NIE umiejętność dostać na zewnątrz królestwo z ziemia. 
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Po trzecie, anioły mają własne ciała i normalnie tego nie pragną zająć inne 

ciało. W rzeczywistości, dla anioła, jak to rozumiem, przebywanie w środku 

ludzkie ciało byłoby swego rodzaju więzieniem. Z drugiej strony demony, 

jeśli tak mają jedną rzucającą się w oczy cechę: mają intensywne 

pragnienie wejść i zamieszkać w ciele – najlepiej w ciele człowieka, ale w to 

raczej ostateczność, raczej świnia, niż brak ciała, w którym można by 

zamieszkać. Swoją drogą potwierdzenia tego spójrzmy na chwilę w Ew. 

Mateusza 12:43–45. Jezus Jest mówić I on mówi: 

Kiedy duch nieczysty opuści człowieka, on 
przechadza się po suchych miejscach, szukając 
odpoczynku, i znajduje nic. Potem mówi: Wrócę do 
domu swego skąd I wszedł na zewnątrz... 

Przez wyrażenie „mój dom” ma na myśli ciało osoby, którą był żyje w. 

Widzimy, że nie może znaleźć odpoczynku poza ciałem. Wędruje dopóki 

nie będzie mógł wejść w ciało. Jeśli to możliwe, wróci do ciało, które 

pozostawił. Jeśli nie, będzie musiał poszukać innego ciała. Patrzy na ciało 

To On mieszka jako jego dom, jego mieszkanie miejsce. 

Pierwszy raz w życiu miałem naprawdę dramatyczną konfrontację z 

kobietą w sprawa wybawienia, pierwszego złego ducha, któremu kazałem 

wyjść który był duchem nienawiści, odpowiedział mi bardzo buntowniczo i 

gburowato głosem i powiedział: „Nie wyjdę. To jest mój dom, mieszkam tu 

35 lat lat i nie wychodzę.” Jezus w ogóle nie używa mowy figuratywnej 

Kiedy On mówi że the zło duchy mówi, "I będzie powrót do Mój dom." 

W Ewangelii Marka 5, o incydencie z demonem Gadarene, również 

widzimy tę intensywność pragnienie ze strony złych duchów, aby nie 

pozostać bez ciała. Oni są wstawiennictwo z Jezusem i to mówi wierszem 

10: 

I prosił go [Jezusa], aby nie posyłał ich z dala z kraj. 

Ten Jest A niezwykły objawienie Naprawdę. 
 

Było tam blisko gór wielkie stado wieprz karmienie. I 
Wszystko the demony błagał Jezusa, 
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powiedzenie, Wysłać nas do the wieprz, To My móc 
Wchodzić do ich. I natychmiast Jezus dał oni 
odchodzą. 

Nie mogli znieść myśli, że nie mają ciała zamieszkać. Jak mówię, najlepiej 

byłoby wybrać ciało człowieka ale zamiast pozostać bez ciała, wybraliby 

świnię, psa lub... małpa, albo lew. Wierzę, że istnieje wiele zwierząt, które 

od czasu do czasu czas, są zajęte złe duchy. 

Powodem, dla którego pragną być w ciele, jest to, że wszyscy je mają 

charakterystyczne pożądliwości, złe pragnienia lub złe skłonności, które 

tylko mogą istnieć zaspokojeni, póki są w ciele. Na przykład demon 

alkoholowy musi mieć ciało, w którym można spożywać alkohol. 

Bluźnierczy demon musi mieć język, przez który można bluźnić. Demon 

pożądania musi mieć emocje i narządy ciała, przez które można pożądać. 

Nie mogą spełnić ich pragnienia i pragnienia, chyba że Oni mieć ciało 

Poprzez do którego Zrób to. 

Jak wskazał Jezus, są jak ludzie bez domów, niespokojni, niezdolni osiedlą 

się bez spokoju, dopóki nie znajdą ciała, do którego mogliby wejść. To 

stawia nas twarzą w twarz z faktem, że każdy z nas jest otoczony przez 

niewidzialne hordy złych duchów, które bardzo chciałyby znaleźć się w 

każdym z nich z nas. Nie możemy zmienić tej sytuacji. Jedyne, co możemy 

zrobić, to stworzyć bardzo pewni, że nie dostaną się do środka. Jest to 

część całkowitego konfliktu chrześcijańskiego, w którym uczestniczymy 

zaangażowany w i głównym sytuacja nie może Być zmieniony. 

Jezus, jak już wskazałem w moim poprzednim badaniu, ale powtórzę to 

jeszcze raz, nie zrobił tego wrzucać złe duchy do dołu lub do piekła. Po 

prostu sprawił, że opuścili ciała, które zajmowali, sugerując, że będą 

wolni aby wejść do następnego ciała, do którego mogliby się dostać. I jak 

było wtedy, tak jest Teraz. 

Następną ważną rzeczą dotyczącą demonów jest to, że mają one wszelkie 

znamiona osobowość. Są osobami. W większości przypadków nie 

poradzisz sobie skutecznie ze złymi duchami, dopóki nie zorientujesz się, 

że masz do czynienia z osobą. Mój konkretny problemem, który nękał 

mnie przez lata, był problem depresji. próbowałem wszelkimi sposobami, 

jakie tylko przychodziły mi na myśl, aby uporać się z tym jako rzeczą, 

psychologicznie postawa, mentalny stan : schorzenie, cokolwiek chcesz 

dzwonić To. I dostał nigdzie. Jeden 
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dnia, czytając Pismo Święte i patrząc na Izajasza 61:3, przeczytałem 

wyrażenie „the ducha ciężkości.” W tym momencie przez przebłysk 

objawienia zobaczyłem, że moje problemem nie było nastawienie 

psychiczne, stan psychiczny, nie a fiksacja lub jakikolwiek inny język, 

którego lubisz używać; to była taka osoba celowo mnie dręczyć. Kiedy 

zdałem sobie sprawę, że mam do czynienia z osobą, którą było już w około 

80 procentach drogi do zwycięstwa. Do tego czasu w mając do czynienia z 

tym wrogiem, byłem, jak mówi Paweł, bijącym w powietrze. byłem jak 

bokser z zawiązanymi oczami, próbujący zaatakować wroga, który zawsze 

mnie widział mógłby uniknąć mojego ciosy. I nie wiedzieć Co I zajmował się 

z. 

Przekonacie się, że przez całą posługę Jezusa niezmiennie traktował 

demony osoby. Rozmawiał z nimi i wypowiadał się na ich temat w kategorii 

osoby. Przyjrzyjmy się temu przez chwilę i uzasadnijmy to na podstawie 

Pisma Świętego. Istnieje wiele uznanych cech i atrybutów osobowości. O 

ile ja wiedzcie, że demony opętują każdego. Pierwszym z nich jest wola. 

Już mamy widać w Ewangelii Mateusza 12:43, a następnie demon ma 

silną wolę. Ten duch nieczysty, który wyszedł z tego człowieka, powiedział: 

«Wrócę do swego domu, z którego wyszedłem”. Podjął zdecydowaną 

decyzję i ją zrealizował na zewnątrz. 

Podobnie w Ewangelii Marka 5:11–13 dowiadujemy się, że złe duchy są 

w Gadarene demoniczny miał bardzo intensywne pragnienie, aby nie 

wychodzić z tego konkretnego obszaru kraju i pozwolono im wejść w 

świnie. Ćwiczyli bardzo silną wolę, nacisk ich woli wywarł wpływ na 

Jezusa. Ten Jest PRAWDA, Oni mieć siłę woli. 

Po drugie, żywią emocje – i to bardzo silne. To jest bardzo żywo 

zilustrowane w Liście Jakuba 2:19. James mówi o fakcie, że tak 

bezużyteczne jest mieć wiarę bez uczynków. Stosuje to poprzez ilustrację 

zła duchy. On mówi: 

Ty wierzysz To Tam Jest jeden Bóg; ty radzi sobie 
dobrze; the demony też wierzą, I drżeć. 

Drżenie jest przejawem bardzo intensywnych emocji. W tym widziałem 

Doświadczaj wiele, wiele razy, że demony wciąż drżą. Kiedy oni są 

przyniósł na zewnątrz do the otwarte i skonfrontowany z imię i the autorytet 

z 



Derek Prince - Wybawienie od demonów i demonologia 
 

Pana Jezusa Chrystusa, często będziecie widzieć, jak ludzie zaczynają 

drżeć gwałtownie. Jego nie the osoba jest to drżenie, jego the zło duch W 

the osoba to drży. Zawsze dobrze mi robi, gdy widzę, jak drżą na dźwięk 

tego imienia z Jezus. 

Około dwa tygodnie temu, w czwartek, w tej samej sali odbyło się 

spotkanie rano i Duch Boży wchodził do tego pokoju jeden po drugim 

ludzie w różnych częściach sali zaczęli drżeć i trząść się gwałtownie. Nikt 

wtedy nie głosił, a ja ledwo mogłem się poruszać the pokój szybki 

wystarczająco  Do Dostawać Do the ludzie. Ty Widzieć, the demony miał 

zostałem poruszony przesłaniem, które głosiłem na temat mocy krwi 

Jezusa i nie mogli już pozostać uśpieni. Słyszałem swoje brat w Panu, Don 

Basham, powiedział, że to trochę jak pójście za nim ptaki z psy. Gdy the 

ptak pies dostaje Do A niektórzy stopień z bliskość, the ptaki Dostawać 

przestraszony I powstań i leć na zewnątrz I ujawnić ich obecność. 

Wtedy będziesz miał okazję do nich zastrzelić. To naprawdę prawda. mam 

uczestniczyłem w różnych spotkaniach, podczas których zaczęły pojawiać 

się demony byli, prawie w grupie i po prostu manifestowali się hurtowo, 

ponieważ bardzo się boją. Boją się słowa Bożego i władzy z the Nazwa 

Jezus i fakt To ich tożsamość był obnażony. 

Prawdę mówiąc, zdarzyło się kilka razy, że kiedy to zrobiłem zaczęli 

wyrzucać ducha z jednej osoby i nazywać ducha każdą inną osobą osoba, 

która miała tego ducha w pokoju, zaczęła być wybawiana w tym samym 

czasie czas! Byłem na kilku spotkaniach w Greensburgu w Pensylwanii z 

pewną kobietą powiedział, "I uważać I Posiadać A duch z krytyka." I 

powiedział, "Ty duch z krytyka, Ty przychodzić na zewnątrz z Ten kobieta." 

O cztery ludzie Rozpoczęty Do kaszel Wszystko wokół. 

To pokazuje, jaki jest problem Kościoła. Więc tutaj mamy to drugi dowód 

osobowość, Oni mieć emocje. 

Po trzecie, mają wiedzę, wiedzą dużo. W rzeczywistości wiedzą dużo 

więcej niż niektórzy chrześcijanie. W Marku 1 znajdziesz to zilustrowane 

wydarzeniem the mężczyzna w synagoga W Kafarnaum. Marka 1:23–24. 

A był w ich synagodze człowiek z duch nieczysty; i 
zawołał, mówiąc: Zostawmy nas; Co Posiadać My Do 
Do z ciebie, ty Jezus z Nazaret? 
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Jesteś ty przychodzić Do zniszczyć nas? I wiedzieć 
ciebie Kto ty sztuka, the Święty jeden z Bóg. 

Ten człowiek prawdopodobnie nigdy wcześniej nie widział Jezusa. Ani 

jeden z jego uczniów nie rozpoznał jeszcze swojej tożsamości, a nie 

własnej istoty ludzkiej pokolenie wiedziało, kim on jest, ale zły duch w 

tym człowieku wiedział natychmiast On był the Święty Jeden z Bóg. 

To samo jest zilustrowane w Dziejach Apostolskich 19, co jest naprawdę 

żywym wydarzeniem. chciałbym Do Przeczytaj to Tobie. Dzieje Apostolskie 

19, zaczynać od werset 13. 

Wtedy niektórzy z włóczęgów-Żydów, egzorcyści, 
przyjęli to aby przywołali tych, których imię miały złe 
duchy Pana Jezusa, mówiąc: Zaklinamy was przez 
Jezusa, którego Paweł głosi. 

Jak wskazałem w moim poprzednim badaniu, naród żydowski praktykował 

egzorcyzmy w czasach Jezusa. Rozpoznali złe duchy i próbowali sobie z 

nimi poradzić z nimi na różne sposoby, jak to czyni wielu pogan. The Na 

przykład dzisiejsi muzułmanie tak robią. Dowiedziawszy się, że Paul 

dostał niezwykłe rezultaty, ci nienawróceni Żydzi, używając imienia Jezus 

zdecydowali, że też będą używać imienia Jezus. Rozmawiali więc z tym 

człowiekiem, który mieli złego ducha i rzekli: Zaklinamy was przez Jezusa, 

którego Paweł głosi.” To mówi w wersecie 14: 

A było siedmiu synów jednego Scewy, Żyda i 
naczelnikiem kapłanów, który to uczynił. I zły duch 
odpowiedział I powiedział, Jezus I wiedzieć, I Paweł I 
wiedzieć; Ale Kto Czy człek? 

I przypuszczam, że musieli przeżyć szok życia. Ponadto, język ten nie jest 

dokładnie przedstawiony w Wersji Króla Jakuba ponieważ używane są 

dwa różne słowa na określenie wiedzieć. „Jezus, uznaję i Paweł, o którym 

wiem. Słyszałem o tym człowieku, Paulu, tworzy wielu dla nas problemy.” 

W efekcie to właśnie mówił. „Jezus I uznajcie, wiem, kim On jest, Święty 

Boży. Paweł, o którym wiem, wystarczająco dużo o nim słyszeliśmy, 

sprawia nam kłopoty w tej całości obszar z Efez.” 
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Ale widzisz, oni dużo wiedzieli i są też inne przypadki. Na przykład w 

Dzieje Apostolskie 16 Dzieweczka posiadająca ducha wróżenia poznała 

Pawła i Sylasa byli głosicielami ewangelii, długowiecznymi sługami Boga 

Najwyższego zanim the ludzie z Filippi zrozumiała, kim oni są był. 

Z drugiej strony demony mają samoświadomość, są świadome siebie. 

Weźmy tylko jeden przykład z Marka 5:9. To znowu incydent z Gadarene 

demoniczny. 

Jezus spytał jego, Co Jest twój nazwa? 

On przemówił do duch i powiedział, "Co Jest twój nazwa?" 
 

A on [duch] odpowiedział, mówiąc: Nazywam się Legion 
[co stanowi grupę około 6000 żołnierzy]; bo jesteśmy 
wiele. 

Nie tylko znał siebie, ale wiedział o innych duchach, które tam były tam 

obecni i znali ich przybliżoną liczbę i tak dalej Co I zadzwoniłby dowód z 

samoświadomość. 

Z drugiej strony demony mają sumienie, co jest kolejną oznaką 

osobowość. Jest to zapisane w 1 Tymoteusza 4:2. Przeczytamy 

werset 1, aby uzyskać kontekst. 

Teraz Duch mówi wyraźnie, To W the końcowy razy [w 
kierunku the zamknąć z Ten wiek] trochę [wierzący] 
odejdą od wiary [chrześcijańskiej], zwracając uwagę 
duchy zwodnicze i nauki demonów; mówienie kłamstw 
w obłudzie, mając sumienie palone gorąco żelazo. 

Grecki jest absolutnie ostateczny. Zwroty te nie dotyczą ludzi, którzy 

odchodzą od wiary, lecz demonom, które ich zwodzą. Jego demony, które 

mówią kłamstwa i obłudę, to demony je mają sumienia przepalone 

gorącym żelazem. Demon ma sumienie, ale je ma został tak wypalony, że 

nie ma sensu się do niego odwoływać. Nigdy nie odpowie na dyktuje jego 

sumienie. 
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Wreszcie, jak już wskazano, demony mają zdolność mówienia. Nie musimy 

odwoływać się do odniesień podanych tam w twoim konspekcie, ale to 

odnosi się do zdarzenia z mężczyzną w synagodze, który przemówił i 

kwestionowane Jezus, Do the Gadarene demoniczny Gdzie Jezus 

realizowane NA jakąś rozmowę z duchami w tym człowieku i do sprawy 

Efez w Dziejach Apostolskich 19, gdzie duch przemówił z człowieka i 

powiedział: „Jezus I uznawać I Paweł I wiedzieć o, Ale Kto jesteś?” 

Podsumowując, powiedzielibyśmy tak, że Pismo Święte wskazuje, że złe 

duchy posiadają następujące cechy osobowości. Wola, emocje, wiedza, 

samoświadomość świadomość, sumienie i umiejętność mówienia. To, bez 

dwóch zdań, zmusza nam klasyfikować ich Jak osoby. Oni są osoby bez 

ciała. 

Teraz niech Patrzeć W Mateusz 12 Tylko Do A za chwilę I przestrzegać 

jeden fakt Tam. Mateusza 12:24–28. Jezus właśnie uwolnił człowieka od 

złego ducha. The człowiek był ślepy i niemy. Po wybawieniu był w stanie 

zrobić jedno i drugie mówić i zobaczyć. Werset 23: 

I Wszystko the ludzie był zdziwiony, I powiedział, Jest 
nie Ten syn Dawida? Ale kiedy faryzeusze to usłyszeli, 
oni powiedział: Ten nie wygania demonów, tylko przez 
Belzebub, książę demonów. I Jezus wiedział swoje 
myśli i rzekł do nich: Każde królestwo podzielony sam w 
sobie, zostaje spustoszony; i każdy miasto lub dom 
wewnętrznie skłócony nie ostoi się, a jeśli Szatan 
wygnał szatana, jest wewnętrznie podzielony; Jak być 
Następnie jego stoisko królestwa? I Jeśli ja przez 
Belzebub rzucać  na zewnątrz demony, przez kogo Zrób 
swoje dzieci rzucać  ich na zewnątrz? 
Dlatego oni będą waszymi sędziami. Ale jeśli wyrzucę 
demony przez the Duch Bóg, Następnie the Królestwo 
Bóg Jest przychodzić do Ty. 

Zarówno faryzeusze, jak i Jezus nadali szatanowi szczególny tytuł 

Belzebuba związek z demonami. Belzebub dosłownie oznacza „władcę 

much”. Tam to współczesna powieść o tym tytule. Myślę, że wiele osób, 

które to czytają, tego nie robi realizować To jego A tłumaczenie z the 

słowo Belzebub. Ten Jest w szczególności 
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Tytuł szatana jako władcy demonów, ponieważ demony są porównywane 

przez analogię do świata owadów, co jest bardzo żywą i trafną analogią 

wiele sposobów. Są miriady, niezliczone miriady demonów i oni nękają, 

kalają, a nawet przynoszą śmierć. Często jednak nie jesteśmy tego 

świadomi ich obecność z działalność Lub nawet Kiedy był świadomy To 

coś Jest źle, nie jesteśmy świadomi tego, co je powoduje. Na przykład, aby 

wziąć przykładem malarii, jest wywoływana przez samicę gatunku 

Anopheles komara i przez wiele, wiele pokoleń Afrykanów, którzy cierpieli 

na tę chorobę Malaria przypisywała to różnym czynnikom, takim jak zła 

woda i tak dalej nieświadomy prawdziwej przyczyny. Prawdę mówiąc, 

możesz mieć Anophelesa komar W twój pokój I To Móc ugryzienie Ty, 

Żądło Ty I tworzyć the zarażenie malarią i nigdy nie będziesz świadomy, że 

coś takiego kiedykolwiek miało miejsce stało się. 

Jest to typowe dla działalności demonów. Działają w pewnym sensie pod 

okładka. Często nie zdajemy sobie sprawy, że tam są, a nawet kiedy je 

widzimy coś jest nie tak, nie znamy prawdziwej przyczyny tego. A więc w 

języku biblijnym Szatan jest władcą much, jest władcą świata owadów jako 

władca nad wszystkimi demony. Rządzi dwoma królestwami. W 

niebiosach on panuje nad upadłe anioły, a na ziemi panuje nad złymi 

duchami. To jest szczególnie jego tytuł Jak the linijka nad the zło duchy. 

Rozważmy teraz niektóre z głównych działań demonów. Zasugerowałem to 

możesz je wygodnie podsumować, włączając pewne dość popularne 

czasowniki the język angielski język i rozważanie te czasowniki. I Posiadać 

katalogowany A numer tam czasowników. Pierwszym z nich jest 

zachęcenie. Jest to jedno z działań zła duchy, namawiają ludzi do 

czynienia zła. Sprawiają, że pojawia się zło atrakcyjny. Zastawili przynętę 

na ludzkie dusze. Jest o tym mowa w Liście Jakuba 1:14 mówić o the 

mechanizm z pokusa. 

Każdy człowiek ulega pokusie, gdy zostaje 
odciągnięty od swego własny pożądanie i kuszenie. 

Zauważ, że na pokusę składają się dwa czynniki. Jest coś w tym człowieku 

to jest wypaczone, wypaczone złe pragnienie, które jest pożądliwością. Ale 

tutaj jest coś z zewnątrz, co oddziałuje na tę rzecz wewnątrz, ponieważ 

kuszenie takie jest zawsze używany jakiś agent Kto działa na usidlić a 

kreatura. Więc, the zło 
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duch z bez przedstawia Do the pożądanie w sobie coś Do wabić To osobę 

w grzech. Jest to jedna z powszechnych czynności demonów. Jego 

pokusa. Przypuszczam, że niewielu z nas nie doświadczyło tego w 

pewnym sensie formę werbalną w naszych umysłach. Przynajmniej będę z 

tobą szczery, wiele, wiele razy Słyszałam w myślach frazy: „No dalej, 

dlaczego nie powinieneś tego zrobić, nie ma w tym krzywdę.” Cokolwiek to 

może być. Ja też byłem tego świadomy wiele, wiele razy że moje oczy są 

niemal zmuszone zwrócić się w określonym kierunku, a ja Wiedz już z 

góry, że jeśli zwrócę wzrok w tamtą stronę, zobaczę coś To będzie 

odwołać się do the nieczysty I element kalający wewnątrz mnie. 

Na tym polega proces kuszenia. Gdyby nie było we mnie pożądania, 

demon nie miałby się na czym bawić, ale gdyby tak było, pożądanie nie 

byłoby wzbudzone nie dla demona, który na nim grał. Mamy więc do 

czynienia z kombinacją pożądania we mnie lub w tobie i agent na zewnątrz, 

który stawia to na pierwszym planie, jak np mały kawałek sera w pułapce na 

myszy, aby wciągnąć tam mysz. Mamy Do realizować To My Czy 

postępowanie z jakiś agent jest to inteligentny, To studia my, którzy znamy 

nasze słabości, którzy wiedzą, jaki ser lubimy najbardziej, To wie najlepiej 

sposób dostać nas do the pułapka. 

Ten rodzaj pokusy, jaką Szatan mógłby zastosować w stosunku do mnie, 

może nie zadziałać w przypadku Ciebie. Powiem wam, że nigdy tak 

naprawdę nie głoszę przesłania, które by to spowodowało szatanowi 

żadnych szkód, bez atakowania mojego umysłu, zanim będę głosił o 

wszystkich wszelkiego rodzaju nieistotności, zanieczyszczeń lub 

rozproszeń. Coś, co mnie wykończy utrudniać mi zdolność do 

przedstawiania prawdy. Z doświadczenia wiem, że diabeł zna dokładnie 

najlepsze sposoby dotarcia do Brata Księcia. Mogą nie pracuję z tobą, ale 

używał ich tak często ze mną, że całkiem nieźle się na tym zna jak mnie 

zdobyć. Ale chwała Panu, ja też całkiem dobrze się tego nauczyłem żeby 

mnie nie dopadł! To jest druga strona sprawy. Nie mówię, że jestem na 

100 procent zwycięski Ale On znajdzie To dużo trudniej niż On zrobił 15 

lata temu, uważać Ja. 

A drugi główny działalność z zło duchy Jest Do zwodzić. W 1 Tymoteusz 

4:1, mamy już widzieć to Ale to jest dobre Do patrzeć na To Ponownie. 

Teraz Duch wyraźnie mówi, że w czasach ostatecznych 
[koniec wieku] niektórzy wierzący odejdą wiarę 
chrześcijańską, zwracając uwagę na zwodzenie [lub 
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oszukiwanie] duchy i nauki demonów. 
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W jaki sposób te demony odwodzą ludzi od lojalności wobec Jezusa 

Chrystusa i... do prawdy ewangelii? Przez błędne doktryny, które 

przedstawiają Ci ludzie. Kiedyś, wiele lat temu, miałem do czynienia z 

młodym mężczyzną, który był wspaniale uratowany dzięki spotkaniom 

ulicznym, które organizowaliśmy w Londynie i był wzorem konwertować. 

Pamiętam, że w niedzielę wieczorem został zbawiony, przyjął chrzest w 

Ducha we wtorek wieczorem i prorokował do czwartkowej nocy. W tych dni 

nie stało się to tak szybko. Dziś jesteśmy już dość zaznajomieni z tym 

typem rzecz. Jednak po pewnym czasie ten młody człowiek odszedł i 

zaczął mi to opowiadać był głos, który do niego przemawiał i wmawiał mu 

pewne nauki umysł. Te nauki był dokładnie the nauki z chrześcijanin Nauka. 

Jednak przesłuchałem go i powiedział, że nigdy nie czytał Chrześcijańskiej 

Nauki i nigdy nie miałem z tym styczności. Był taki demon Chrześcijańskiej 

Nauki siedział na jego ramieniu i wmawiał mu te doktryny do umysłu. I to 

Taktyka wroga zadziałała, wysiadł. Nigdy tak naprawdę nie stał się 

skutecznym, stabilny, zwycięski chrześcijanin. Trudno mi było w to 

uwierzyć, bo tak było nieświadomy W te dni z the operacja z demony I 

mógł ledwie uważać że ten demon Chrześcijańskiej Nauki może przyjść 

prosto do niego, a nie poprzez książkę lub kazanie i po prostu zacznij to 

insynuować zwodniczy doktryny w jego umysł. 

Oczywiście, zwykle będą działać poprzez książkę, kazanie lub FAŁSZ 

nauczanie lub coś w tym stylu. 

Oczywistym skutkiem działalności demonów jest zniewolenie. Spójrzmy na 

List do Rzymian 8:15. Paweł Jest mówić Do Chrześcijanie ochrzczony w 

Święty Duch i on mówi: 

Nie otrzymaliście bowiem ponownie ducha niewoli 
strach... 

Duch niewoli. Niewola oznacza zniewolenie. Ostrzega ich nie pozwalać the 

diabeł Dostawać Ty z powrotem do niewolnictwo. I the sugestia Jest 

bardzo jasne, że byłaby to taka forma niewolnictwa, do której zostaliby 

zwabieni z powrotem zniewolenia religijnego i podporządkowania się prawu 

w chwili wyzwolenia z prawa. W istocie cały List do Galacjan zajmuje się 

tym właśnie kwestia nie bycia zniewolonym przez legalizm religijny, gdy już 

raz zostaniesz ustawiony wolni przez ewangelię i moc Ducha Świętego. A 

właściwie Paweł oferty z tym jak wiele więcej ciężki : silny I niebezpieczny 

sytuacja niż On 
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ma to wspólnego z grzechami seksualnymi, takimi jak rozpusta czy 

cudzołóstwo. To dość niezwykłe, ale List do Galacjan jest jedynym, od 

którego Paweł nie zaczyna dziękując Bogu za ludzi, do których pisze. 

Bardzo się zdenerwował tym, czym są robiąc to, przechodzi od razu do 

tematu. „Dziwię się, że tak jesteście wkrótce odwrócili się od łaski Bożej”. 

Oto przykład religii demony sprowadzające ludzi z powrotem w niewolę, 

czyli legalizm. W Liście do Galacjan 1 pamiętacie, jak mówi: „nie wplątujcie 

się ponownie w jarzmo niewoli z niewolnictwo." Demony ujarzmiać. 

Następną czynnością, którą uważam za tak powszechną w przypadku 

demonów, jest dręczenie. Być może jest to najbardziej charakterystyczna 

ze wszystkich ich działalności. 2 Tymoteusza 1:7 Paweł mówi: 

Bóg nie dał my duch strachu... 

Istnieje duch, demon, strachu. A w 1 Liście Jana 4:18 Jan wskazuje na 

ocena z tego demona z strach. On mówi: 

Strach ma dręczyć... 

Istnieje wiele rodzajów strachu, które są dobre. Bojaźń Pańska jest czysty i 

trwały na wieki, lecz istnieje demoniczny strach, który dręczy. I 

powiedziałbym, że prawdopodobnie 1 na 5 chrześcijan przeszedł przez coś 

takiego dręczyć z duch z strach. 

Kolejną oczywistą działalnością demonów jest poganianie lub zmuszanie. 

Jeśli ty chcesz użyć przymiotnika, przymiotnik byłby kompulsywny. 

Przymusowy jedzenie, przymusowy picie, kompulsywne rozmawiając. 

Wszystko jest to moim zdaniem kompulsywne, nienaturalne i 

nieracjonalnie kompulsywne demoniczny. Zajrzyjmy na chwilę do Łukasza, 

żeby zobaczyć tam zdjęcie. Łukasza 8:29, mówiąc o Ten Gadareński 

demoniczny Ponownie i ducha w nim To mówi: 

Dla częstokroć To miał złapany jego: I On był trzymane 
zobowiązany z łańcuchy i W kajdany; i on zahamować 
Zespoły, I był napędzany z the Demon do the pustynia. 

Wszystko, co cię napędza, popycha, zmusza, jest w moim odczuciu 

demoniczne opinia. Jeśli jest to nienaturalne, intensywne i trwałe. I to 

bardzo często o charakterze religijnym. I wiedzieć z brat w Lord To miał 

Demon To popychany jego Do 



Derek Prince - Wybawienie od demonów i demonologia 
 

świadczyć. Może to zabrzmi dziwnie, ale po prostu nie miał odpoczynku, 

nie mógł przestać zeznawać. W rzeczywistości doszło do tego, że poczuł 

fizyczny ból w jego klatka piersiowa. Ostatecznie to było zidentyfikowany 

jako A demon i rzucać  na zewnątrz z jego. 

Można powiedzieć, że bardzo dobrze jest cały czas zeznawać. Nie, 

jeśli tak jest przymusowy. Jeśli nie ma odpoczynek w tym to nie jest 

z Bóg. 

Jest tak wiele form przymusu, jakim poddawani są ludzie. Przymus 

psychiczny, przymus apetytu, przymus mowy. Ja wiem i mówię to z żalem, 

że w czasie mojego nawrócenia zdałem sobie sprawę, że miałem tzw 

demon, który namówił mnie do bluźnierstwa. Nie mogłem nic na to 

poradzić. nie chciałam, To Tylko nieustannie wyszedł z Ja. 

Następnie, inny wspólny znak z Demon działalność Jest plama. Tytusa 1:15: 

Dla czystych wszystko jest czyste; ale dla tych, którzy 
są skalani i niewierzący, nie ma nic czystego, ale 
równego ich umysł i sumienie są skalane. 

Tam Czy wiele ludzie kto ma umysł I A sumienie jest to zhańbiony przez 

działalność demonów. W tym tygodniu otrzymałem list od kobiety z innego 

miasta częścią tego kraju, szczerą chrześcijanką, która stara się wieść 

dobre życie, stara się być matką dla swoich dzieci i żoną dla męża. 

Powiedziała: „Ja nie mam kontroli nad moimi myślami. Najbardziej okropne, 

obsceniczne, nieczyste obrazy i sugestie nieustannie pojawiają się w mojej 

głowie.” Ona nie pragnął ich; nienawidziła ich. Jednak nie mogła się od 

nich uwolnić. I powiedziałbym To I otrzymywać listy Lub dzwoni o pomoc 

tak często. 

Zatrzymajmy się na chwilę i podsumujmy te różne czasowniki, które 

przedstawiają działalność złych duchów. Wabią, oszukują, zniewalają, 

dręczą, Oni prowadzić lub zmuszać, i oni zbezcześcić. 

Podsumowując, można powiedzieć, że demony walczą z pokojem w 

każdym aspekt. W twoim zarysie zasugerowałem pewne oczywiste 

sposoby które walczą przeciwko pokojowi. Przede wszystkim 

uniemożliwiają wewnętrzne osobiste Harmonia. Im więcej głoszę, tym 

ważniejsza jest dla mnie ta koncepcja Harmonia. To naprawdę część 

znaczenia słowa „pokój”. znajduję stosunkowo niewielu ludzi posiada 

prawdziwą wewnętrzną harmonię. Nie są spokojni z sobie. Jeśli Jesteś nie 
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Na pokój z się Ty nie Posiadać dużo 
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spokój, bo masz siebie cały czas przy sobie. Nie ma tego prawdziwego 

wewnętrznego dostosowania, nigdy nie będą w stanie całkowicie się 

zrelaksować. Każda osoba, która może całkowicie się zrelaksować, moim 

zdaniem nie ma większego problemu ze złymi duchami. Tam nie są wiele 

ludzie w Ameryka dzisiaj To wiedzieć Jak zrelaksować się. 

Po drugie, odbierają spokój ducha, atakują nasze myśli bombardują nas 

wszelkiego rodzaju sugestiami, wątpliwościami, obawami, kłamstwami, 

insynuacjami, oskarżenia, potępienia. 

Po trzecie, atakują nasze dobre samopoczucie fizyczne. Widzisz, 

całkowite słowo pokój obejmuje dobre samopoczucie fizyczne. Szatan jest 

mordercą. Jeśli będzie mógł, zabije nas fizycznie. 

Po czwarte, atakują nasze harmonijne relacje z innymi ludźmi, zwłaszcza 

tych, którzy są nam najbliżsi. Jest to jeden z ich głównych obszarów 

aktywność w domach, rodzinach i małżeństwach. Jezus powiedział: „Jeśli 

dwóch z was zgodzą się, jeśli chodzi o cokolwiek, o co będą prosić, tak się 

stanie dla nich zrobione.” Jeśli uda nam się osiągnąć to miejsce harmonii 

między sobą osobą, naszym modlitwom nie można się oprzeć. Moje 

doświadczenie jest stosunkowo niewielkie ludzie harmonizują z osobami, z 

którymi żyją najbliżej. Jeden z głównych przyczyną tego braku harmonii jest 

działanie złych duchów wewnątrz domów, małżeństwa, rodziny I Wkrótce. 

To nie przypadek, że moja żona nauczyła się być ze mną bardzo 

ostrożna, kiedy Jestem w drodze, aby głosić. Właściwie powinienem 

powiedzieć, że ma to cała moja rodzina. To poprostu w tym momencie 

wystarczy jedno niewłaściwe słowo lub jedno słowo źle zrozumiane 

przełamać harmonię niezbędną do prawidłowego przedstawienia słowo 

Boże. Widzisz, jeśli nie mam pokoju, nie mogę przekazać pokoju inni. 

Mogę głosić kazania o pokoju, teoretyzować na temat pokoju, ale nie 

mogę przekazać Co I nie Posiadać. 

Wiele, wiele razy, kiedy słuchasz kaznodziei, tak naprawdę go nie słuchasz 

według jego słów masz kontakt z duchem. Może ma zdrową doktrynę, to 

prawda może brzmieć bardzo dobrze, ale jeśli nie wynika to z 

wewnętrznego doświadczenia, tak jest nie pójście Do osiągnąć wszystko. 

Na  najmniej, Jeśli To osiąga wszystko będzie nie Być the Prawidłowy 

rzecz. 
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Jest też walka z naszym przystosowaniem się do okoliczności i sytuacje. 

Osobie, która ma złe duchy, trudno jest je wytworzyć maksimum swoich 

możliwości w swojej pracy, gdziekolwiek by to nie było. Odwrócą Twoją 

uwagę. Zaczynasz robić jedną rzecz, a kończysz na trzech innych i 

zapominasz co zaczynałeś robić. Nie zdajesz sobie z tego sprawy, ale taka 

jest aktywność zło duchy. 

Niedawno Bóg pokazał mi, że przez lata dręczyła mnie a demon zakłóceń. 

To niezwykła rzecz, jeśli zaczynam otrzymywać wiadomość gotowy, muszę 

wstać i zrobić jeszcze trzy rzeczy, pospacerować i usiądź ponownie na 

moim krześle. Dojście do tego zajęło mi około 30 lat jeden i zobaczyć To to 

nie jest normalna, jego nie naturalny, jego nie A nawyk Ja mam; jego jakiś 

wróg. 

W porządku, zamknijmy to. Wielki, charakterystyczny znak demonów w 

moim zdaniem, jest niepokój. Pokaż mi niespokojną osobę, a pokażę ci 

osoba, która potrzebuje wybawienia. Codziennie widzę ich mnóstwo. 

Pokaż mi osoba, która jest całkowicie wypoczęta i nie mogę uwierzyć, że 

potrzebuje tak wiele oswobodzenie. 

Istnieją dwa główne punkty, z których działają demony. Zajmiemy się tym 

bardzo, bardzo prosto. Nie mam zbyt skomplikowanej teologii. Oni mogą 

działają z zewnątrz ciała lub z jego wnętrza. Nie zależy mi na A wiele 

różnic pomiędzy uciskiem, obsesją i wszystkimi innymi rzeczy. Jeśli ludzie 

chcą do nich dołączyć, są mile widziani. Nauczyłem się tego podstawowe 

pytanie brzmi: czy to jest z zewnątrz, czy to z wewnątrz? Jeśli jest w 

środku jest jedno rozwiązanie, wyciągnij je. Niezależnie od etykiety, którą 

chcesz nadać działaniu, odpowiedź brzmi: pozbyć się tego. Tym zakończę. 

Jeśli demony są działających z zewnątrz, wówczas musimy po prostu 

stawić im opór. Trzymaj ich z daleka. Wypędź ich. Ale jeśli działają od 

wewnątrz, to jedyne stałe rozwiązanie Jest Do rzucać  ich na zewnątrz, Do 

usunąć ich, Do pozbyć się z ich. W Mój z własnego doświadczenia 

odkryłem, że jeśli problem utrzymuje się, powtarzające się i nie poddające 

się zwykłym formom chrześcijańskiej dyscypliny, ty Móc być pewnym 99 

procent the problem Jest wewnątrz I the rozwiązanie Jest Do Dostawać To 

na zewnątrz. 
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Jak Do Rozpoznać I Usunąć 
Demony 

Część 4 z 6: Wybawienie i demonologia 
Przez Darek Książę 

Być zachęcał I natchniony z Ten Oparte na Biblii kazanie przez Derek Książę. 

Kazanie Zarys 
Ten nauczanie obejmuje A darmowe kazanie zarys Do pobierać Do osobisty 

używać, wiadomość przygotowanie lub studiowanie Biblii dyskusja. 
Pobierać PDF 

Kod: MA-6004-100-ENG 

Transkrypcja 
Słowo „diabeł” jest tłumaczeniem greckiego słowa diabolos, które 

występuje w języku angielskim słowa diaboliczny, diaboliczny; po 

hiszpańsku diabolo i tak dalej. To oznacza dosłownie oszczercę lub 

oskarżyciela i jest to tytuł samego Szatana, to tytuł jednej osoby. Zwykle 

nie jest używane w liczbie mnogiej. Czym jesteśmy nie mamy do czynienia 

bezpośrednio z szatanem, lecz z czym mamy do czynienia jest 

prawidłowo zwane demonami lub złymi duchami. Słowo demon pochodzi 

od greckiego słowa diament, który ma bardzo długą historię w języku 

greckim i nim oznacza jakąś istotę duchową, którą starożytni uważali za 

połowę boski i półludzki, któremu zwykle oddano cześć lub przebłagano 

pewne sposoby. Tak naprawdę większość religii pogańskich istnieje na 

całym świecie historia skupiała się wokół rozpoznawania demonów i prób 

przebłagaj ich, zwróć się do nich o pomoc lub zapobiegnij ich gniewowi. 

Mniej więcej, jest to Jak Ty Móc suma To w górę. 

Drugim wyrażeniem używanym zamiennie w Nowym Testamencie jest „ 

wyrażenia „zły duch” lub „duch nieczysty”. Kiedy mówię zamiennie, w 

ewangelie synoptyczne, w których jeden z pisarzy użyje słowa „demon”, 

opowiadając tę samą historię o tym samym zdarzeniu, którego inny pisarz 

synoptyczny użyje słowo „zły duch” lub „duch nieczysty”. Są one 

wymienne. My nie jesteśmy mowa o samym Szatanie, księciu królestwa 

ciemności. Jesteśmy nie nawet rozmawiając o anioły; My mówią o duch 

istoty. jak ja 
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zrozumcie to, oni nie są aniołami. Nie jest to konieczne dla twojego 

wybawienia wiedzieć, ale zauważam pewne różnice. Anioły mają tu swoje 

siedlisko niebiosa. Złe duchy są przywiązane do ziemi. Podobno anioły 

mają skrzydła i leć. Złe duchy najwyraźniej nie mają skrzydeł i nie chodzą. 

Jezus powiedział nieczysty duchy chodzi Poprzez suchy szukanie miejsc 

odpoczynek. Anioły Posiadać własnych ciał i nie czułyby się jak w domu i 

nie miałyby powodu pragnienie przebywania w ludzkim ciele. Demony lub 

złe duchy są duchami bez ciała To mocno pragnąć Do Być wewnątrz ciała. 

Głównie Oni zrobiłbym wybrać przebywanie w ludzkim ciele, zamiast 

przebywać bez ciała zamieszkiwać, w ewangeliach znajdujemy informację, 

że woleliby wejść do ciał wieprzowy. 

Bez ciała nie mogą wyrazić swojej natury. Na przykład demon bluźnierstwo 

musi mieć język, przez który może bluźnić. Demon wątpliwości trzeba mieć 

umysł, żeby wątpić. Demon pożądania musi mieć ciało i fizyczne członki, 

których można pożądać. Demon alkoholu musi mieć odpowiednie narządy 

fizyczne, przez które odczuwamy pragnienie i spożycie alkoholu. Oni Czy 

przywiązany do konieczności z Ciało wyrazić siebie. 

Skąd się wzięły demony, to kwestia, na temat której mam swoje zdanie 

wiele lat, ale to nie jest ważne. Jezus rozprawił się z demonami przez 

tysiące, ale nigdy nie przestał wyjaśniać w swoim publicznym 

nauczaniu, gdzie oni pochodzą z. Najważniejszą rzeczą dla ciebie jest 

to, aby nie wiedzieć, gdzie oni są skąd pochodzą, to wiedzieć, jak się 

ich pozbyć. To mówi ci Biblia Wyraźnie. 

W odniesieniu do nich istnieją pewne wyrażenia użyte w Nowym 

Testamencie i pokrótce je wyliczę. Trzy główne wyrażenia używane w 

odniesieniu do osoby który w jakiś sposób znajduje się pod wpływem, 

mocą lub kontrolą demona lub złego ducha, są to następujące zwroty. 

Przede wszystkim mieć duch nieczysty lub demon. Po drugie, przebywać 

w duchu nieczystym lub demonie gdzie, jak sądzę, współczesny angielski 

mówiłby o byciu pod wpływem z. Po trzecie, istnieje grecki czasownik „być 

demonizowanym”. Grecki czasownik, jeśli znają język grecki, brzmi 

daimonzomai i oznacza „jestem zdemonizowany”. Jego utworzone 

bezpośrednio od rzeczownika oznaczającego demon. Demon po grecku, 

diamonion, do Być zdemonizowany, daimonzomai. Widzieć, jego Tylko A 

czasownik uformowany na zewnątrz z A rzeczownik. 
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W Biblii Króla Jakuba czasownik, o którym mówiłem, daimonzomaii zwykle 

tłumaczy się jako opętany przez diabły. Ten tłumaczenie to porażka. 

Wprowadziło w błąd więcej osób niż kiedykolwiek wcześniej można 

obliczyć, ponieważ w oryginale greckim nie ma nic – i I rzucaj wyzwanie 

jakiemukolwiek greckiemu uczonemu, aby powiedział coś przeciwnego – 

nie ma nic w tym oryginalnej greki, aby uzasadnić użycie słowa opętany. 

To jest to, co ma wprowadził w błąd miliony ludzi. Widzisz, słowo opętane 

w języku angielskim język sugeruje całkowitą własność. Jeśli posiadam 

Biblię, to jest ona w całości moje i każda strona Biblii należy do mnie. Nie 

ma wspólnego własności, nikt nie ma roszczeń w stosunku do 15 stron 

mojej Biblii; Posiadam to, to prawda moja Biblia. Ludzie mówią, czy 

chrześcijanin może być opętany przez demona? Odpowiedź to oczywiście 

nie. Chrześcijanin to w istocie ten, kto należy do Pana Jezusa Chrystus. 

Jeśli należy do Pana Jezusa Chrystusa, diabeł nie może go posiadać jest 

absolutnie jasne. Ale to nie znaczy, że chrześcijanin nie może mieć 

obszarów w jego życiu, które nadal znajdują się pod kontrolą złych 

duchów. Może do niego należeć wybór swojej woli i poddanie się swojej 

woli w zbawieniu lub nowym narodziny Pana Jezusa Chrystusa. Chociaż 

ogólnie oddał się Panie Jezu, być może są w Nim obszary, w których jest 

Święty Duch i natura Chrystusa nie podlegają skutecznej kontroli. Mówisz: 

„Bracie Książę, skąd to wiesz? Jestem chrześcijaninem od ponad 30 lat i 

wiedzieć To z Mój własne osobiste doświadczenie. 

Około 30 lat temu zostałem ochrzczony w Duchu Świętym, odnalazłem 

Pana około dwa tygodnie wcześniej w pomieszczeniu koszar wojskowych. 

Miałem cudownie nawrócenie, całkowita przemiana. Ale wiele, wiele lat 

później były wciąż obszary mojego życia, nad którymi Pan Jezus nie 

sprawował skutecznej kontroli. Jak wielu z Was powiedziałoby, że to 

całkiem normalne? Dziękuję. Po prostu chcę, żebyś to zrobił widzisz, nie 

rozmawiam z ludźmi z innego świata i nie mówię o tym nieprawidłowy 

ludzie. 

Pozwól, że przedstawię ci to w ten sposób. Nie żartuję i nie naśmiewam 

się z Ciebie w ogóle. Chcę, żebyś mówił poważnie, mówię poważnie. 

Pozwólcie, że was o to zapytam pytanie. Ilu z was powiedziałoby, 

podnosząc rękę, „Bracie Książę, wierzę, że mam Ducha Świętego”? 

Chwalmy Pana. Teraz nie jestem naśmiewać się z ciebie. Jeśli 

podniesiesz rękę, nie będę się z ciebie śmiał. Jak wiele z Ty zrobiłbym 

mowić przez the To samo znak, "Brat Książę, Jestem całkowicie 
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kontrolowane przez Ducha Świętego”? Chwalić Boga. Dziękuję. Cóż, był 

jeden osoba, która podniosła rękę. Chwalę Boga za to i nie kwestionuję 

tego. Każdy Christian powinien być w takim stanie. Ale wszyscy wiemy, że 

większość chrześcijan nie są na razie. 

Wiele osób myśli, że Duch Święty jedynie rozpocznie w tobie dzieło i 

będzie błogosławił ty, kiedy jesteś doskonały. Czy to nie głupie? Kiedy 

będziesz doskonały, nie będziesz potrzebować To. Pomysł, że musisz być 

doskonały, zanim Duch Święty zadziała i robić dla ciebie różne rzeczy, to 

jak wysyłanie młodych ludzi na uniwersytet przychodzą do nich 

profesorowie i mówią: „Teraz, kiedy wy, młodzi ludzie, kończycie szkołę, 

zaczniemy Cię uczyć.” Kiedy potrzebujesz nauczania? Zanim ukończysz 

studia. Kiedy dostaniemy się do nieba, ukończymy szkołę. W takim razie nie 

wiem, czy to zrobimy potrzebuję całej tej nauki. Potrzebujemy Ducha 

Świętego, aby pomógł nam teraz w naszym Słabości. Wiesz, co mówi 

Rzymian 8:26: „Duch pomaga naszym słabości.” Miejsca, w których 

jesteśmy słabi, miejsca, w których mamy problemy problemy jest tylko 

gdzie potrzebujemy Święty Duch. 

Podobnie, zło duchy, chociaż oni nie mogą własny A Chrześcijanin, Móc 

przenosić W Lub zamieszkiwać i zajmować określone obszary swojej 

osobowości. Aby to zilustrować z własnego doświadczenia wynika, że dla 

wielu byłem głosicielem pełnej ewangelii lat, ale miałem różne problemy 

wewnętrzne. Wspomnę tylko o jednym, jest to częstym problemem była 

depresja. Miałem ataki depresji. Oni zstąpiłby na mnie, przyćmił mnie i 

wcisnął jak wielka, ciemna, wilgotna chmura opadała nade mną i zamykała 

mnie. Zrobiłbym to poczucie bezradności i beznadziei. Byłoby tak, że inni 

mogą, ale nie ty żargon. Miałbym świadomość, że będę niósł ze sobą tę 

presję gdzie poszedłem. A zwłaszcza we własnym domu. To było bardzo, 

bardzo wstyd mi, że narażam na to moją żonę i dzieci presja, pod jaką się 

znajdowałem. Próbowałem wszelkich znanych mi środków, aby się tego 

pozbyć depresja. Pościłem, modliłem się, nie przypominam sobie niczego, 

czego bym nie zrobił. The żenujące było to, że im bardziej pościłem, tym 

było gorzej. A właściwie jeden z nasze córki powiedziały mi pewnego dnia: 

„Tato, chciałbym, żebyś przestał pościć ponieważ pościsz gorzej.” Cóż, to 

wstyd dla A kaznodzieja. Było to całkiem prawdziwe, ponieważ post 

wydobył tę sprawę na światło dzienne do the otwarty. To nie Dostawać To 

na zewnątrz Ale To wymuszony To do the otwarty. 
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Kolejną rzeczą, którą zauważyłem, było to, że naprawdę chciałem służyć 

Chrystusowi co najważniejsze, wtedy presja była najgorsza. Ale kiedy 

byłem zadowolony w pewnym sensie podążaj za strumieniem i nie staraj 

się zbytnio przeciwdziałać królestwie szatana, ciśnienie opadło. Nie 

mogłem znaleźć rozwiązania tego problemu aż pewnego dnia, czytając 

Izajasza 61:3, przeczytałem to zdanie. „Ubiór pochwałę zamiast ducha 

ociężałości”. Kiedy przeczytałem to zdanie „the duch ociężałości” Nagle 

zrozumiałem, że to jest twój problem. To nie jest choroba psychiczna 

postawa, to nie jest postawa psychologiczna; to osoba, duch, który wie Ty. 

Natychmiast zobaczyłem całą masę prawdy. Widziałem, że ten sam duch 

miał niepokoiło mojego ojca przez większość czasu, kiedy go znałem. To 

był rodzaj rodziny duch, który podążał za nami z pokolenia na pokolenie. 

Mógłbym to prześledzić działalność. Zdałam sobie sprawę, że mnie 

rozumie, zna moje myśli i tyle zdecydowanie zaplanował swoją strategię 

przeciwko mnie. Miał jeden nadrzędny cel zapobiegać Ja służąc 

Chrystusowi efektywnie. 

Powiem ci to w odniesieniu do demonów. Ich siedziba znajduje się w 

siedzibie Szatana królestwa i mają w stosunku do was dwa główne 

rozkazy. Numer jeden, do trzymaj się z dala od Chrystusa. Jeśli im się to 

nie uda, ich drugą kolejnością będzie powstrzymanie cię porcja Chrystus 

efektywnie. Jeśli Oni żargon zatrzymywać się Ty z istnienie A 

chrześcijanin Następnie oni to zrobią zatrzymywać się Ty z istnienie jakiś 

skuteczny Chrześcijanin. 

Przekonasz się, że ma to sens i wyjaśnia wiele rzeczy Twoje 

doświadczenie. Na przykład, dlaczego nie możesz zasnąć do północy 

oglądanie the telewizja Ale jesień we śnie zanim 10 godzina Jeśli Ty 

Czytać twój Biblia? 

Ponieważ demon snu, o którym mowa zarówno w Starym Testamencie a 

w New nie przeszkadza ci oglądanie wieczornego programu z Johnnym 

Carson, ale nie przeszkadza ci poznanie słowa Bożego. Albo bierzesz 

przypadek, który mieliśmy, sąsiadów z zarazą, małą dziewczynką w wieku 

około 3 lat i oglądaliśmy. W piątkowy wieczór, kiedy wyszli na zakupy 

spożywcze ubierała się i wychodziła cała uśmiechnięta i słodka. Niedzielny 

poranek, kiedy chcieli chodzić do Szkoły Niedzielnej pełnej ewangelii i do 

kościoła, w którym ona leżała na podłogę, kopnij jej nogi w powietrze i 

krzycz. Duch w tej małej dziewczynce nie przeszkadzał mi sklep 

spożywczy, ale nienawidziłem pełnego kościoła ewangelii. Jeśli będziesz 

przepracuj wiele rzeczy, które wydarzą się w twoim życiu – czasami mówię 
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ludziom takich spotkań, jeśli znajdziesz w sobie absolutnie nienormalną 

niechęć do Brata Książę rosnący W Ty Prawidłowy Teraz, Być na Twoim 

strażnik. Tam są wiele Dobry 
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powodów, dla których możesz mieć do mnie pretensje, ale jeśli nic ci nie 

zrobiłem nagle w tobie wzrasta, pamiętaj, że to diabeł próbuje cię przed 

tym powstrzymać przychodzi do mnie po pomoc. Za tymi rzeczami, jeśli 

są demoniczne, kryje się coś takiego zawsze inteligencja, która knuje, 

planuje i zastanawia się, jak frustrować pokonać, unieszczęśliwić, 

wywołać chorobę i, jeśli to możliwe, zabić Ty. To ich cel. 

Nie zapominajcie, co Jezus powiedział o diable. „Złodziej przychodzi nie 

tylko po to kraść, zabijać, niszczyć.” Dlatego tam jest. Jeśli go tolerujesz, to 

tak co on robi. Nie zapomnij. Jeśli tolerujesz szatana w jakiejkolwiek 

dziedzinie swojego życia cokolwiek, jest tam, żeby kraść, żeby zabrać to, 

co się mu należy twój; Twój spokój ducha, Twoja niewinność, Twoje 

zdrowie, Twoje prawo relacje z rodziną i sąsiadami, Twój dobrobyt, Twój 

sukces. Wszystko te dobre rzeczy to są twój W Chrystus diabeł Będzie 

szukać Do ukraść z Ty. 

Po drugie, jest tam, żeby cię fizycznie zabić. Każdego roku umiera wielu 

chrześcijan zamordowany. Zamordowany przez raka, guzy i tak dalej. Oni 

nie przeżywają swojego naturalnego, normalnego, wyznaczonego okresu 

życia; zostali zamordowani przez the diabeł. 

Następnie trzecią rzeczą, którą robi niezbawionym – a nie wierzącemu – 

jest dręczyć ich wiecznie Po śmierć. Jest to jego program. Jezus 

ostrzeżony nas, powiedział, aby było bardzo jasne, dlaczego diabeł 

przychodzi i jakie są jego cele. Oni są stwierdził Do Ty: ukraść, zabić, 

zniszczyć. Jeśli Ty robić przyjaciele z jego Ty wiedzieć the Uprzejmy z 

osoba masz zaprzyjaźnił się z. 

Teraz następne pytanie brzmi: jakie są typowe oznaki aktywności 

demonów w: osoba? Wszyscy wiemy, że mamy naturę – przynajmniej 

mam nadzieję, że wszyscy ją znamy – To Jest skłonny Do grzech. Był 

urodzić się buntownicy. Mam nadzieję Ty wiedzieć To. Efezjan 2:2: 

„Wszyscy jesteśmy z natury dziećmi gniewu, ponieważ jesteśmy dziećmi z 

nieposłuszeństwo." Adama nigdy spłodził każdy dzieci dopóki On był A 

buntownik. 

Każde dziecko, jakie kiedykolwiek zostało zrodzone z Adama i potomków 

Adama, nim było buntownik z urodzenia. Nie jest moim celem nauczanie 

tego dzisiejszego popołudnia kolejna wiadomość. Rodzimy się z 

buntowniczą naturą. Wy, panie, nigdy miał uczyć każdy z twój być dziećmi 

niegrzeczny, zrobił Ty? NIE. Ale ty miał 
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w większości przypadków problemem jest nauczenie ich, jak być 

dobrym. Mamy więc buntowniczy Natura. Dążymy pożądać do 

zrobienia the zło rzecz. 

Lekarstwem na buntowniczą naturę nie jest wybawienie. Lekarstwo na 

buntownicza natura to krzyż. Nasz stary człowiek, ten stary zbuntowany 

Adamic Natura, Jest ukrzyżowany z Chrystus. Jeśli Jesteś Tylko 

postępowanie z the Adamowy Natura, nie przychodzić Do Brat Książę i 

Zapytaj go Do rzucić stary Adama na zewnątrz bo to nie jest biblijne. Nie 

da się tego zrobić. Jedyne lekarstwo na starość Adam jest krzyżem. „Ci, 

którzy należą do Chrystusa, ukrzyżowali ciało z jego ciałem uczuć i 

pożądliwości”. Jest to rozwiązanie podstawowe, wykraczające poza 

wszelkie rozwiązania przechodzić. 

Ale oprócz starej natury adamicznej, mnóstwo ludzi ma złożony problem 

tego, co nazywam sępami, które przywiązują się do tuszy. Tusza: starzec; 

sępy: złe duchy, które je krępują pazury I ich dzioby do To gnicie stary 

tusza I karmić od To. Jeśli jest to w twojej sytuacji, oprócz krzyża, możesz 

potrzebować posługi oswobodzenie. Lekarstwem na złe duchy nie jest ich 

krzyżowanie, nie można ukrzyżować jakiś zło duch. To jest rzucić ich na 

zewnątrz. 

Z drugiej strony nie można wyrzucić starego człowieka, trzeba go 

ukrzyżować jego. Widzisz, środki zaradcze odpowiadają potrzebom. Nie 

można mieszać lekarstwo na przeciwną potrzebę. Mnóstwo ludzi walczyło 

mężnie krzyżować demony. To po prostu nie działa. Biblia mówi: 

„policzcie”. stary człowiek nie żyje. To biblijne, ale nie mówi, że demony są 

martwe ponieważ Oni nie są martwy i zrobią to nigdy umierać. 

Naturalnie pojawia się pytanie: „Bracie Książę, jeśli mam to nawracające, 

uporczywy, niepokojący, frustrujący problem, skąd mam wiedzieć, czy jest 

słuszny the stary Człowiek Lub czy jego jakiś zło duch eksploatowanie the 

stary Człowiek? Dobrze, NA the tablica, którą napisałem pośrodku 

„Działania demonów”. I nauczyli się z doświadczenia, że są to główne 

sposoby działania demonów działają i manifestują swoją obecność, czyli 

rzeczy, które zwykle robią. Dobrze zerknąć Na ich. Numer jeden, Oni 

wabić. Ten Jest pokusa. The Biblia mówi, że każdy człowiek podlega 

pokusie, gdy zostaje odciągnięty przez swoją pożądliwość i zwabiony. W 

każdym z nas jest coś zwanego pożądaniem, wypaczone pragnienie; Ale 

jest jakiś agent To gra od the żądza. Jego tak jak the mysz, 



Derek Prince - Wybawienie od demonów i demonologia 
 

w myszy jest coś, co lubi ser. Ale żeby wciągnąć mysz pułapką musi być 

ktoś, kto umieści ser tam, gdzie chce przyczyna the mysz do Być złapany. 

Tym, który przyciąga, jest demon. Bawi się pożądaniem, wypaczonymi 

pragnieniami w Ty I Ja. Jeden z the podstawowy działalność demony jest 

zachętą. 

Osobiście nie wierzę, że Szatan zstępuje z niebios za każdym razem, gdy 

ty i ja musimy ulegać pokusie. Wierzę, że ma się bardzo dobrze 

wyszkolona niezliczona armia, która przez cały czas wykonywała dla 

niego robotę przeciwko nam. On mówi: „Pewien młody człowiek właśnie 

rozpoczyna służbę. Mógłby być niebezpieczeństwo. Demony numer 23AZ 

i numer 537X, wsiądźcie mu na ogon. Dorwij go interesuje się jakąś 

mądrą rozwódką, która ma trójkę dzieci i zgniłą przeszłość i zepchnij go 

na boczny tor, bo inaczej to zrobi szkoda." Widzieć, jest to the kawałek ser 

jest to przynęta the pułapka na myszy. 

Te złe duchy grają wewnątrz czegoś, co nazywa się pożądaniem 

seksualnym młody Człowiek. To jest tylko przykład. 

Następną czynnością jest zniewolenie. Przyjrzyjmy się temu szczególnie w 

odniesieniu do seks. Pierwszy z Wszystko, W szacunek Do seks I chcieć 

Do powiedz seks Jest nie zły – w przeciwieństwie do the opinia z bardzo 

Chrześcijanie – to prawda Dobry. Bóg Utworzony Człowiek seksualny I po 

tym jak wszystko stworzył, zobaczył, że wszystko, co stworzył, było bardzo 

dobrze, łącznie z seksem. Kościół ma całkowicie błędne, negatywne 

nastawienie w stronę seksu. Jednak w przypadku większości osób seks 

ma również ogromną moc i dlatego diabeł jest na tyle mądry, aby wiedzieć, 

że jeśli uda mu się przejąć kontrolę w seks obszar on ma A bardzo ważny 

mierzyć z kontrola w tym osoba. 

Następną rzeczą, którą chcę powiedzieć na temat seksu, jest to, że 

uleganie pokusom nie jest grzechem. Jezus był kuszony we wszystkim 

na nasze podobieństwo, z wyjątkiem grzechu. Więc możesz być 

Skuszony bez grzeszyć. 

Co więcej, jeśli ulegasz pokusie i grzeszysz seksualnie złym czynem, tak 

się nie dzieje koniecznie oznacza, że potrzebujesz wyzwolenia od demona 

seksu. Wszystko, czego potrzebujesz to pokutować, wyznać się Jezusowi, 

otrzymać przebaczenie i oczyszczenie i już znowu wróciłeś, wszystko w 

porządku. Ale jeśli ta rzecz stanie się zniewalająca, jeśli bez względu na to, 

ile razy pokutujesz, wyznajesz i otrzymujesz przebaczenie i oczyszczony, 
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znowu to robisz, to jest to demon. Wierzę w każdą formę z seks perwersja 

Jest demoniczne w swoim pochodzeniu. 
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Trzecią rzeczą, którą robią demony, jest dręczenie. Oni są dręczycielami. 

W Mateuszu 18 Jest przypowieść o słudze, któremu przebaczono sześć 

milionów dolarów i nie chciał przebaczyć współsłudze dziesięciu dolarów. 

Wkładam to nowoczesne wartości. Kiedy pan usłyszał o tym bezlitosnym 

słudze, on powiedział: „Sługo niegodziwy”. Rozgniewał się bardzo i 

rozkazał mu to zrobić być wydany dręczycielom, dopóki nie zapłaci 

ostatniego grosza. The ostatni werset tej przypowieści mówi: „Podobnie 

uczyni mój Ojciec niebieski i wam, jeśli z serca nie przebaczycie każdemu 

jego bratu jego przewinienie.” Co to jest „podobnie”? Aby wydać cię 

dręczycielom. Kto Czy dręczyciele? Demony. 

Bóg obudził mnie do tego faktu, ponieważ miałem mnóstwo chrześcijan, 

niezliczone tłumy, które przychodziły do mnie w mękach. Powiedziałem 

sobie: „Boże, jak to możliwe czy to mogłoby być? To twoje dzieci. Jak 

dostają się w ręce dręczyciele?” Bóg powiedział: „Umieściłem ich tam, 

ponieważ nie chcieli przebaczyć inny Wierny." Więc podobnie być Mój 

niebiański Ojciec Do Również do Ty. 

Istnieją różne obszary udręki. Jest udręka duchowa. Demon strach jest 

prawdopodobnie głównym dręczycielem. Apostoł Jan mówi: „Lęk istnieje 

dręczyć." Jest A naturalny strach Który Jest doskonale normalna. Jest the 

strach Pana, co jest czcią, szacunkiem i bojaźnią dla Boga czystego i trwa 

na wieki. Ale jest inny rodzaj strachu, który jest demoniczny nienormalne, 

nienaturalne, nadmierne i dręczące. Jest dręczyciel. 

Jest jeszcze jeden dręczyciel i jest to potępienie, potępiane cały czas. The 

Biblia mówi jest NIE potępienie za ich Kto są Chrystusem Jezus. 

Inny dręczyciel Jest wątpliwość. 

 
Następnie jest fizyczny dręczyć. Rak, artretyzm I Więc NA. 

 
Po czwarte, czwartą główną czynnością jest kierowanie lub zmuszanie. 

Gadarene opętany został wypędzony z mieszkań ludzkich w rejon 

grobowców. Wszystko, co jest kompulsywne, sugeruje działanie demona. 

Przymusowy jedzenie, kompulsywne mówienie, kompulsywne spanie. Jest 

wiele obszarów. Wszystko te rzeczy Czy normalna. Jego normalna Do 

rozmawiać, normalna Do jeść I normalna Do 
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spać. Ale kiedy staje się napędowy, kompulsywny, dokuczliwy, możesz 

podejrzewać Demon. 

Numer pięć, bezczeszczenie. Demony są nieczyste. Wszystkie złe 

duchy są nieczyste. Umysł i sumienie wielu ludzi są skalane przez 

demony. Ich umysły są wypełnione myślami i sugestiami, do których 

czują się urażeni nienawidzą, ale tłoczą się niemal bez końca. Są 

zbezczeszczeni w swoim umysły przez złe sugestie. 

Następnie numer sześć: nękanie. Po prostu cię atakują, przeszkadzają, 

oni kłopotać cię. Właśnie w chwili, gdy zamierzasz zrobić coś dla Boga, 

oni zacząć cię dopadać. Moja rodzina dowiedziała się wiele lat temu, 

kiedy ja miałem to zrobić głoś, przestań z nim rozmawiać, bo ma 

wszystko, czego potrzebuje uspokój się przed tą wiadomością. Prawdę 

mówiąc, odkąd doświadczyłem wybawienia od trzech konkretnych 

duchów, które pojawiały się w różnych fazach: depresja, gniewu i 

zawstydzenia, przed głoszeniem mogę być całkowicie zrelaksowany. Ale 

to osiągnięcie. Nie przyszło to w jeden dzień i nie jest to prawdą we 

wszystkich przypadkach kaznodzieje, uwierzcie mi. Żadna żona pastora 

tutaj nie podnoś rąk Ale Ty wiedzieć Co Jestem rozmawiając o. 

Zwykły kaznodzieja jest kłębkiem nerwów, zanim trafi za ambonę. On 

jest prześladowany. 

Teraz chcemy zająć się tym, co nazywam miastem wewnętrznym. 

Zamówienie w sprawie tablica jest inna niż kolejność mówienia, ale to Ci 

nie przeszkadza, czy to będzie? Powiedziałem, że chociaż chrześcijanin 

należy do Pana, może tak być obszary w jego wnętrzu, nad którymi Pan nie 

ma kontroli. Biblia porównuje wewnętrzny Natura Człowiek do miasto. 

Przysłów 16:32: 

Nieskory do gniewu jest lepszy od mocarza; i on to 
rządzi jego duch lepszy niż on To bierze the miasto. 

Rządzenie własnym duchem jest lepsze niż 

zdobywanie miasta w czasie wojny. I the Inny jeden, 

Przysłów 25:28: 

On to ma nie ma reguły nad jego jest własny duch jak miasto To 
Jest złamany w dół i bez ściany. 
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Nie ma obrony, nie może niczego ukryć. Każdy demon, którego posyła 

diabeł przeciwko jego Móc przychodzić w I osiedlić się w tym miasto 

ponieważ to nie ma żadnej ochrony. 

Wielu narkomanów tak ma. Trwałe uzależnienie od narkotyków czyni 

człowieka wewnętrznie jak miasto zburzone i pozbawione murów. 

Wszystko wejdzie jeden po drugim. Przekonasz się, że najbardziej 

uporczywi narkomani nie tylko potrzebują wyzwolenie od narkotyków 

takich jak heroina, od których potrzebują wyzwolenia oszustwo, 

nienawiść, uraza, bunt, perwersja seksualna i wszelkiego rodzaju inne 

rzeczy, ponieważ stracili zdolność do trzymania czegokolwiek z dala od 

tego wewnętrzny miasto w nich. 

Oprócz narkomanów są też inni ludzie, którzy stali się jak miasto która jest 

rozbita i pozbawiona ścian. Moim celem w mówieniu jest przynoszenie tę 

ilustrację miasta, które jest w każdym z nas. Miasto, które zawsze użyję do 

zilustrowania tego, to ten, w którym mieszkałem, Chicago. Burmistrz 

Chicago jest Ryszard J. Daleya I wiele ludzie czuć on jest czyn A dobra 

robota Jak burmistrz. 

Ale, chociaż Ryszard J. Daleya jest należycie wybrany burmistrz, wszyscy 

kto wie Chicago wie, że w Chicago jest sporo obszarów, w których Richard 

J. Daley nie panuje nad sytuacją. Są pewne obszary w Chicago, gdzie 

nawet policja musi jeździć po dwie na raz w świetle dziennym. Są inne 

obszary Chicago – a obejmują one pewne obszary życia politycznego 

miasta – Który Czy uruchomić przez the Mafia, chociaż Daley Jest the 

należycie wybrany burmistrzem. 

To jest jak chrześcijanin. Wybraliście Jezusa Chrystusa, on jest 

burmistrzem, jest w izbie burmistrza, ale wciąż gdzieś kręci się mafia 

wewnątrz. Jak A materiał z fakt, the Mafia Właściwie Jest A bardzo żywy 

zdjęcie z działalność demonów, ponieważ demony regularnie działają w 

gangach, tak nie jest działać pojedynczo. Do tego stopnia, że nauczyłem 

się, że jeśli spotkam jednego członka grupy A gangu, aby niemal 

natychmiast poszukać pozostałych. Weźmy na przykład kilka. Masz 

przypadek depresji, strachu, samotności, użalania się nad sobą, rozpaczy. 

Czy ty znasz następny? Samobójstwo, to prawda. Kiedy znajdziesz tę 

grupę, już nią jesteś tylko kwestią czasu, czy samobójstwo nie nadejdzie. 

Każde z nich otwiera drogę Do the Następny. 

Lub, Ty Móc Brać gniew, przemoc. I the Następny jeden, morderstwo. 
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Pamiętaj o tym. Demony nie pojawiają się koniecznie dlatego, że ty to 

zrobiłeś popełnił coś, przychodzą, żeby cię zmusić do popełnienia tej 

rzeczy. Dla na przykład demon samobójstwa oczywiście nie pojawia się 

dlatego, że ty to zrobiłeś popełnił samobójstwo, ale przychodzi, żeby cię 

zabić. Demon morderstwo nie pojawia się dlatego, że popełniłeś 

morderstwo, ono przychodzi aby zmusić cię do popełnienia morderstwa. 

Wiele osób mówiło mi to z przerażeniem kiedy przywołałem z nich demona 

morderstwa, „Bracie Książę, zrobiłem to nigdy nie popełnił morderstwa”. 

Mówię: „Nie, ale ten demon przyszedł z… zamiar z zrobienie Ty popełniać 

morderstwo gdzieś dalej wzdłuż linia. 

Dopóki go miałeś, zawsze byłeś w niebezpiecznej sytuacji. Bo w nagłym 

momencie gniewu, kto wie, co byś miał zrobione?" O ilu osobach, o których 

czytasz w gazecie, popełnia morderstwo a kiedy zostają o to oskarżeni, 

mówią: „Nie wiem, co mnie skłoniło To." Nie, oni nie, ale diabeł tak. Może 

miał tego demona, na który czekał 15 lat, zanim doprowadził tego 

człowieka do miejsca, gdzie był pijany i ktoś obraził go lub uciekł z żoną, a 

wtedy wszedł demon mordu szczyt sprzęt i powiedział, "Teraz jest mój 

możliwość." 

Inni ludzie mają demona cudzołóstwa, którzy nie dopuścili się cudzołóstwa 

Ale to tam ich popycha do To. 

Przyjrzyjmy się pokrótce głównym obszarom miasta. Mógłbym to 

zilustrować na podstawie Chicago. Masz pętlę z firmami. Trochę dalej na 

zachód od ciebie mają Banki. Jedziesz trochę na południe od centrum 

Chicago i ty mają składy, magazyny. Idź dalej na południe, masz osiedle 

mieszkalne obszar, który jest w zasadzie murzyński. Wróć do The Loop i 

idź na zachód, a ty mają obszar, który jest przede wszystkim polski. Wróć 

do The Loop i idź na północ i masz obszar, który jest głównie żydowski, a 

potem inny obszar który jest głównie szwedzki. Wracasz na przedmieścia z 

ich odmiennością Charakterystyka poziomy z sukces społeczny I prestiż I 

Więc NA. Każdy obszar z the miasto ma jego własny charakterystyczny 

Charakterystyka zawody I mieszkańcy. 

To jest jak miasto w tobie. Jest on podzielony na obszary, każdy z 

własnym charakterystyczni mieszkańcy. Przeglądam pokrótce tę listę i nie 

zamierzam się nad czymkolwiek rozwodzić. Powiedziałbym, że pierwszym 

głównym obszarem są emocje i postawy i relacje. I za każdą negatywną 

postawę, emocję i relację Tam istnieje odpowiedni demon. Gniew, 

nienawiść, bunt, strach, 
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depresja, samotność, użalanie się nad sobą, zazdrość, zazdrość, duma i 

całe mnóstwo innych inni. Na każdym jest demon. Fakt, że od czasu do 

czasu czujesz zazdrość i to nie znaczy, że masz demona zazdrości, jak 

powiedziałem. Ale kiedy staje się kompulsywne, gdy jest trwałe, gdy 

zaczyna zajmować A sortować z główny część z twój życie, wtedy jest to 

demon. 

Powiedziałbym, że najpowszechniejszym jest strach. Mówię, że 

około 1 na 5 osób potrzebuje oswobodzenie z the duch z strach sam. 

Jak już mówiłem, chodzą w gangach. Znajdź jeden i możesz wybrać inni. 

Idą po kolei. Na przykład problem mnóstwa młodzi ludzie w Ameryce 

dzisiaj są następujący: niechęć [zawsze do ich rodzice], nienawiść, bunt. 

Kiedy pojawia się bunt, jest on przede wszystkim ukierunkowany wobec 

rodziców, potem kościoła, potem szkoły, wreszcie rządu, potem Bóg. 

Mniej więcej tak to wygląda. To wyjaśnia, co się stało rzesze młodych 

ludzi. Chciałbym powiedzieć, że w większości przypadków tak jest wina 

rodziców. Ale to problem dzieci. chciałbym powiedzieć każdemu, kto ma 

problemy wynikające ze złego traktowania rodziców, Pamiętać To nie jest 

twój rodzic to przeszkadza Więc dużo Jak Ty. 

I rozmawiał z A dziewczyna parę z kilka dni temu czyj ojciec miał 

molestowany jej seksualnie i tak dalej. Próbowałem ją namówić, żeby 

wybaczyła ojcu i jej uważał, że to ciężka praca. Powiedziałem: 

„Pamiętajcie, on zrujnował pierwsze lata Twoje życie. Jeśli nadal będziesz 

go nienawidzić, zrujnuje resztę twojego życia. Do Ty chcieć jego aby to 

zrobić?" 

Pamiętam, jak kiedyś rozmawiałam z kobietą, która powiedziała mi, że jej 

mąż uciekł po 15 latach małżeństwa z inną kobietą opuścił ją i zostawił z 

dziećmi. Zapytałam: „Czy przebaczysz swojemu mężowi?” Powiedziała: 

„Dlaczego? On jest zrujnowany 15 lata Mój życie." I powiedział, "Czy ty 

chcę go Do zrujnować odpoczynek? Jak tak długo jak będziesz go 

nienawidzić i mieć do niego pretensje, on rujnuje ci życie. On nie jest 

cierpienie jeden kwadrans Jak tak samo jak ty Czy." 

Pamiętaj, że w urazie cierpi nie ten, kto czuje się urażony, lecz on ten, 

który się złości. Wiesz, kiedy mężczyzna ma wrzody, pojawia się pytanie 

Nie pytaj o to, co mężczyzna je, ale o to, co go zjada. Gniew Tylko 

jedzenie ludzie w górę z wewnątrz. Nie Dostawać zjedzony z dala 
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wewnątrz. 
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Następnie jest sfera umysłu, myśli. Są pewne konkretne charakterystyczne 

demony. Wątpliwości, niewiara, niezdecydowanie, zwlekanie [odkładanie 

rzeczy wyłączony], kompromis; te są psychiczne. Bardzo, bardzo 

prawdziwy, bardzo potężny. 

Wiele ludzie mieli niewiara wstrzyknięty do ich przez the seminarium 

duchowne, przez the kościół. Byli właśnie karmiony NA niewiara. 

Kompromis to niezwykle potężny demon. Przyszedł pastor luterański mnie 

raz, miał chrzest w Duchu Świętym, ale powiedział: „Potrzebuję 

oswobodzenie." Miał problem z homoseksualizmem. Inny minister i ja 

modlił się z nim i został uwolniony, ale powiedział: „Nie jestem w pełni 

wolny”. I rozkazał następnemu duchowi nadać sobie imię i powiedział: 

kompromis. byłam zdziwiony. Zapytałem: „Czy miałeś problem z 

kompromisem?” Powiedział, „Przez całe życie, odkąd byłem chłopcem, 

nigdy nie byłem w stanie dokonać jednoznacznego wyboru zaangażowanie 

w cokolwiek.” Kiedy rozkazaliśmy temu duchowi wyjść jego To był tak 

potężny rzucił To Człowiek wokół jak guma piłka. 

Jest tu pewna pani i nie mam zamiaru w żaden sposób wskazywać, kim 

ona jest. Właściwie nie miałaby nic przeciwko, gdybym to zrobił. Będzie 

pamiętać, że miała demona zapomnienie. Kiedy to wyrzucałem, 

przemówiło to przez nią i powiedziało: „Jestem nie wychodzę, jestem 

zamknięty w jej mózgu. Są to demony mentalne i Tam są inni Ale Jestem 

Tylko daje Ci A próbka. 

Są też demony, które specyficznie odnoszą się do języka. Bluźnierstwo. 

Każdy bluźnierca ma demona. To jeden wystarczający dowód. Kłamliwy, 

nieczysta rozmowa. A znasz innego? Plotki. Demon plotek ma zrujnowany 

więcej kościoły Może niż the seks demony umieścić razem. Jeśli Ty jesteś 

jak padlinożerny ptak żywiący się złymi cechami innych ludzi, masz demon 

plotek. Niektóre tak zwane spotkania modlitewne służą jedynie plotkowaniu 

demony. Jestem pewien, że w dniu modlitwy oblizują wargi z oczekiwania 

krąży co tydzień. „Och, siostro, słyszałaś o pani takiej a takiej? Ona 

naprawdę potrzebuje modlitwy. Tak, tak, tak.” Ile modlitw otrzymuje? Jak 

bardzo dobre czy to Do jej? 

Następnie jest obszar seksu. Jak już mówiłem, seks jest dobry, a nie zły, 

ale jest potężny i jeśli diabeł może wkroczyć i zająć ten obszar, to ma 

główna miara kontroli nad swoją osobowością. Coś co będzie jeździć Ty, 

zmusić ciebie, ujarzmiać Ty. Mój osobiste przekonanie jest każdy formularz 
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z seks 
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perwersja jest demoniczna. To znowu wystarczający dowód. Dowolna 

forma homoseksualizm – a istnieje wiele różnych form – moim zdaniem jest 

manifestacja demona. Widziałem dostarczanych homoseksualistów 

wszystkich odcieni kiedy potraktowano go jak demona. W Chicago był 

pewien mężczyzna… i znowu nie będę wymieniał jego imienia, ale nie 

miałby nic przeciwko temu – był homoseksualista od wielu lat. Kiedy 

głosiłem na ten temat, ostatecznie on otrzymał wybawienie, ale później 

powiedział naszej córce: „Nigdy go nie otrzymałem wybawienie, dopóki nie 

zechciałem stawić czoła faktowi, że to był demon i ja to zrobiłem Do sobie z 

tym poradzić To sposób." 

Kolejny demon w obszarze seksu, który jest niezwykle powszechny – i ja 

wiem, że to nie brzmi dobrze jak na kaznodzieję, ale powiem ci niemniej 

jednak – jest masturbacją. Wiem, co mówią lekarze i psycholodzy jest 

nieszkodliwy i jest bezpiecznym ujściem i tak dalej. Cóż, to jest 

demoniczne. Ponownie, A człowiek może upaść, poślizgnąć się, 

pokutować, wyznać, otrzymać przebaczenie i oczyszczenie i to wszystko. 

Ale kiedy staje się zniewalające, jest demoniczne. miałem do czynienia 

wiele osób zamężnych, zarówno mężczyzn, jak i kobiet, które nadal były 

zniewolone demon masturbacji wiele lat po ślubie. Zajmowałem się 

ostatnim tydzień. Żonaty mężczyzna z dzieckiem. Zapytałem: „Czy 

kiedykolwiek miałeś problem z masturbacją?” Powiedział: „Tak i nadal to 

robię”. Nie wiem, czy mowić to, czy nie Ale I będzie. I mogę powiedzieć To 

Teraz i ja nie mogłem mowić To później. 

Często, gdy masz do czynienia z ludźmi, którzy potrzebują wybawienia, 

będziesz to miał Jeśli się im przyjrzysz, przekonasz się, że ich palce stają 

się sztywne i zniekształcone. Często będą narzekać na mrowienie w 

palcach. Nigdy nie stwierdziłem, że tak jest wszystko, tylko nie 

masturbacja. Prowadziłem setki spraw. Tak szybko, jak widzę te objawy. 

Wiem, że z tym mam do czynienia. W wielu przypadkach To zło władza 

musi być prowadzonym na zewnątrz konkretnie na zewnątrz z the palce. 

Pamiętam inny przypadek mocy w palcach. Miałem wybawienie 

nabożeństwo kilka lat temu i zbiorowa modlitwa o wybawienie. nie 

wiedziałem rezultaty – w wielu przypadkach ludzie zgłaszali się, modliłem 

się, a potem… praca Zamknięte. Ale A kobieta A kilka dni później 

powiedział, "Ty wiedzieć, Jestem A matka z trójką dzieci i kocham swoje 

dzieci, ale mam je najbardziej intensywny przymus dawania im klapsów za 

nieuzasadnione rzeczy. Kiedy przyszedłem do przodu W the 

oswobodzenie serwis I filc To zło odejście mocy Mój ręce. 
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Teraz I Posiadać NIE pragnienie Do zbić Mój dzieci." Widzieć, the Biblia mówi był Do 
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oddajcie członki nasze Bogu jako narzędzia sprawiedliwości. Ale Czasami 

the diabeł ma dostał Tam Pierwszy I on jest za pomocą nasz członkowie 

Jak instrumenty z grzech I Następnie mamy wyjechać jego moc. 

Następnie mamy obszar uzależnień. Uzależnienia to apetyty, które mają 

wyszło poza wszelkie proporcje i stało się zniewalające. W zasadzie 

wszystkie apetyty są zdrowe. Zdrowo jest jeść, zdrowo jest pić i tak dalej. 

Ale kiedy apetyt staje się nienormalny, wypaczony i zniewalający, wtedy 

staje się uzależnieniem a wszystkie uzależnienia są demoniczne. Odkryłem 

to na podstawie doświadczenia i ja mocno wierz, że to prawda. Kilka lat 

temu miałem do czynienia z młodym mężczyzną, który był syn lekarza, 

lekarz medycyny, młody człowiek wykształcony. Jego uzależnieniem było 

od mieszanki na kaszel i wypijał pięć butelek leku na kaszel mieszankę 

codziennie. Rozumiem, że składnik, który uzależniał, to był hydrat 

benzoturpiny. Nie wiem, co to jest. Kiedy byłem rano nabożeństwo 

głoszące o mocy krwi Jezusa, tego młodego mężczyzna został wypędzony 

przez tego demona z usługi do apteki, aby kupić butelka mieszanki na 

kaszel, tak intensywny był przymus picia kaszlu mieszanina. Kiedy 

modliłem się z nim tego wieczoru, ten demon przemówił przez niego 

wydobył się z gardła głęboki basowy głos i powiedział: „Jestem 

uzależniony. Ty nie mogę go mieć, mam jego duszę i nie puszczę.” To była 

prawdziwa bitwa Dostawać To Demon na zewnątrz. 

Kolejny przypadek uzależnienia, który był niezwykły, miałem do czynienia z 

młodą kobietą około 18-letnia dziewczyna zielonoświątkowa zbawiła i 

ochrzciła w Duchu Świętym, który był uzależniony od lakieru do paznokci. 

Uwielbiała zapach lakieru do paznokci. Ona powiedziała mi: „Kiedy 

wchodzę do działu kosmetyków w dużym sklepie, widzę nie może 

zachowywać się jak normalny człowiek. Mam taką potrzebę, żeby iść i 

kupić gwoździe lakier. Muszę albo kupić lakier do paznokci, albo wynieść 

się z tego działu. Kiedy ten duch wyszedł z niej, rozdarł ją i wyszedł z 

krzykiem. To było nie Tylko wytwór z the wyobraźnia. 

Najczęstszym uzależnieniem w Stanach Zjednoczonych jest – niektórzy z 

Was słyszeli Powtarzam to wiele razy – uzależnienie od jedzenia, 

obżarstwo. To tyle samo uzależnienie jak alkohol. Jako ostatni w obozie 

był pastor prezbiteriański August, niektórzy z Was go pamiętają. Stoczył 

niesamowitą walkę oswobodzenie. Bardzo chciałam do niego podejść, ale 

nie mogłam. Tam był Niektóre siostry posługiwanie Do jego. Gdy On był 

dostarczony I powiedział, "Co 
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czy ten człowiek został wybawiony?” Jedna z tych sióstr powiedziała, że 

obżarstwo. Był w po pięćdziesiątce lub na początku sześćdziesiątki 

powiedział: „To całkowicie wypaczyło moje życie. To nawet zatruło moją 

relację z żoną. To spowodowało, że taki jestem zwodniczy. Chory Iść 

śródmieście W the środek z the dzień, kupić 2 dolary wartość z cukierek, 

zjedz to wszystko w samochodzie w drodze do domu, a potem okłamuj 

żonę, gdzie mam został." To tak jak alkoholik. 

Chory powiedzieć Ty Co dzieje się. Uzależnienia Czy nie the pień, oni są 

gałęzie. Jakiś uzależnienie to gałąź, która rośnie na pniu, a pień to 

frustracja. Więc, w radzeniu sobie z uzależnieniem, jeśli nie uporasz się z 

podstawową frustracją, którą masz nie wykonał całej pracy. Powiedzmy, że 

kobieta jest sfrustrowana. Jej mąż jest bieganie z inną kobietą i wydawanie 

o wiele więcej pieniędzy niż on zarabia. Jeśli ta pani jest episkopalianką, 

pójdzie na martini, pójdzie zostać alkoholikiem. Ale jeśli jest to 

Zgromadzenie Boże lub Kościół Boży podejdzie do słoika z ciasteczkami i 

tacy z ciastem. Zostanie smakoszem, to wszystko. Nie ma żadnej 

zasadniczej różnicy, są po prostu takie same. Tam są więcej smakoszy niż 

alkoholików w kościele, nie mówię o całym świecie. Widzisz, bycie 

alkoholikiem nie jest godne szacunku, ale tak jest doskonale szanowany w 

bardzo religijny kółka do Być smakosz. 

Potem są inne uzależnienia. Nikotyna, bardzo powszechna. To nie może 

być wolą Bożą, aby człowiek zapalił i zniszczył świątynię Ducha Świętego 

jakim jest ciało ludzkie. Czy widziałeś ludzi umierających na raka płuc? I 

Posiadać. Nie może być wolą Bożą, którą znacznie zwiększasz 

prawdopodobieństwem umierasz tą straszną śmiercią. Bądź realistą. 

Możesz to potraktować jako serwis społecznościowy wyrażenie lub coś 

nieszkodliwego, ale to cię niszczy. Co więcej, jest zniewolenie. Idziesz na 

spotkanie modlitewne, jesteś palaczem i chodzisz na zewnątrz, pierwszą 

rzeczą, którą chcesz zrobić, to zapalić. Po prostu nie możesz wytrzymać 

żadnego dłużej. Może Jeśli the spotkanie modlitewne jest dla ciebie za 

długie Iść na zewnątrz zanim To kończy się. 

Jesteś A niewolnik. Jest to A Demon. 

 
Powiedział mi to rektor Kościoła anglikańskiego w Wielkiej Brytanii w 

swoim tamtejszym zgromadzeniu było poruszeniem Ducha Świętego i 

pewnej liczby osób, które nigdy nie były nawrócili się, ale członkowie 

kościoła zostali zbawieni i ochrzczeni w Duch Święty. Był jeden człowiek, 

który miał ten problem z nikotyną. On tylko nie mógł rzucić palenia. 
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Niektórzy palą i nie przeszkadza im to, ale on wędzony I znienawidziłem to 

i nienawidził siebie Do robić to Ale nie mógł zatrzymywać się. 
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Ten proboszcz był naprawdę dobrym anglikańskim ewangelikiem. Wiedział 

wszystko o 6 rozdział Listu do Rzymian, uważając się za umarłego dla 

grzechu. Każdy Kiedy ten człowiek przyszedł do niego, powiedział: „Po 

prostu uważaj, że nie żyjesz”. The mężczyzna powiedział: „Liczyłem, ale to 

nie działa”. Odbyli spotkanie modlitewne pewnego dnia i ten proboszcz 

sam mi to powiedział. Powiedział: „Na spotkaniu modlitewnym został nagle 

poruszony Duchem Bożym. Podszedł do tego mężczyzny, umieszczony 

jego ręce NA jego klatka piersiowa I powiedział, Ty Demon z nikotyna, 

przychodzić na zewnątrz tego człowieka. Mężczyzna kaszlnął i sapnął, coś 

przyszło wyszedł i nie mógł znieść przebywania w tym samym pokoju z 

ludźmi palącymi po tym To. Oto przykład osoby, której serce ma rację, ale 

tak jest zniewolony. Nie zrobił tego chcieć To. 

Źli ludzie chcą czynić niegodziwe rzeczy. Ale dobrzy ludzie 

nienawidzą podły rzeczy I Jeśli Oni Do ich jego ponieważ oni są 

zniewolony. 

Herezje. Myślę, że będziemy musieli to zostawić na inną sesję. Całość 

obszar oszustwa religijnego. Myślę, że zajmiemy się tym jutro. Dzięki Bogu 

mamy cztery sesje i jest to bardzo ważne we współczesnej Ameryce. Czy 

ty znasz największego wroga współczesnej Ameryki dzisiaj? Mówię to na 

trzeźwo, to prawda czary. Tuż przy drzwiach siedzi na tronie zawodowa 

wiedźma biały Dom. Nie chcę jej wymieniać, ale właśnie byłem w tej 

okolicy i Miałem informacje z pierwszej ręki na temat charakteru jej 

działalności i osób kim ona ma pod wpływem. I zrobiłbym mowić jeden 

rzecz. Jego A Dobry rzecz To Nixon wygrał ostatnie wybory. Nie z 

powodów politycznych, ale ze względu na swojego rywala regularnie 

konsultuje się z tą prorokinią. Mam to na najlepszym, najbardziej 

aktualnym, informacje z pierwszej ręki. Jej najlepsza przyjaciółka właśnie 

się nawróciła i odchodzi nawiasem mówiąc, napisać książkę, która ją 

demaskuje. Módlcie się za tę książkę, ponieważ diabeł zamierza walczyć 

To ząb i paznokieć. 

Kolejną interesującą informacją na temat książek jest to, że Don Basham, 

który jest moim osobistym przyjacielem, ma książkę w końcowej fazie 

zostanie opublikowana przez Johna Sherrill’a i opowie o tym, jak doszedł 

do tego wyzwolenia służbę oraz historie i doświadczenia. Bez tego będzie 

bestsellerem wątpliwość. To będzie Być A prawdziwy przeciwwybuch Do te 

Inny książki To Ty Móc Widzieć NA każdy książka podstawka, każdy 

apteka, każdy terminal lotniczy i Wkrótce. 
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Doszliśmy do punktu, w jaki sposób zostać dostarczony. Tam jesteśmy. 

Fizyczny, zajmiemy się nimi później. Nie mam więcej czasu. Mam dziesięć 

minut Który Do powiedzieć Ty Jak Do Być dostarczony. The fizyczny 

Dobrze umowa z, miejmy nadzieję. Wspomnę tylko o pewnych rzeczach, 

które moim zdaniem są demoniczne. alergie, prawie Wszystko Zatoka 

problemy, nowotwory, wrzody, artretyzm, serce ataki... To są moje opinie. 

Nie jestem lekarzem, nie praktykuję medycyna. Ale jest pewien lekarz z 

Columbus w stanie Georgia – niektórzy z nich prawdopodobnie go znacie – 

który zeszłej wiosny był na rekolekcjach dla dyrektorów finansowych i 

słyszał o tym głoszę to. Powiedział: „Zobaczę, czy to prawda”. Miał na to 

uporczywą alergię nie mógł jeść pszenicy ani niczego, co zawiera pszenicę. 

Pojawił się w moim nabożeństwo wybawienia, odmówił modlitwę o 

wybawienie i powiedział: „Jeśli tak jest dostarczone, mogę jeść pszenicę”. 

Odszedł i od zawsze jadł pszenicę od. Był baptystą. Jeśli więc uda ci się 

przekonać o tym baptystycznego lekarza alergie Czy demoniczny I myślę, 

że tak wygrał the bitwa! 

Jak zostać dostarczonym. Prosty. Opisałem warunki. Pozwol sobie 

powiedziec Przede wszystkim Biblia mówi: „Każdy, kto będzie wzywał 

imienia Pańskiego zostaną dostarczone.” To tak samo obszerna 

obietnica, jak „Ktokolwiek wierzy w niego, nie zginie”. Jeden to Jan 3:6, 

drugi to Joela 2:32. Wszystko, co musisz znać, to warunki, spełnić je i 

otrzymać oswobodzenie. 

Numer jeden, pokora. Nie mam na myśli tego, że musisz być świętym w 

pokorze. To znaczy, musisz się ukorzyć. Gdybym mógł to napisać bez 

używając zbyt wielu słów, jakich bym użył. To nie jest uparta pokora latami 

poniżając siebie. To akt twojej woli, to decyzja, którą możesz podjąć zrobić 

w ciągu następnych pięciu minut, aby się upokorzyć. Widzicie, mówię 

ludziom to: Może nadejść moment, w którym będziesz musiał wybrać 

między swoim godność i Twoje wybawienie. A jeśli się ukorzysz, 

pozbędziesz się godności idź i uzyskaj wybawienie. Godność powróci 

później. Ale jeśli jesteś dumny, Ty odmówić stracić godność A ty stracić 

oswobodzenie. 

Ludzie czasami przychodzą do mnie i mówią: „Bracie Książę, czy mógłbyś 

się pomodlić ze mną na osobności?” Mówię: „Oczywiście, że mógłbym, ale 

jaki jest motyw? Czy to jest to? duma? Ponieważ jeśli jest to pycha, nie 

masz właściwej podstawy, aby spotkać Boga w pierwsze miejsce." Bóg 

pysznym się sprzeciwia, a pokornym łaskę daje. Bóg wie the dumny 

daleko wyłączony I to tam gdzie On trzyma ich, zbyt! 
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Numer dwa, prawda. Jezus powiedział: „Poznacie prawdę i prawda uczyni 

cię wolnym.” Jedną rzeczą jest poznanie prawdy Słowa Bożego, ale drugą 

Który Jest więcej w dół Do ziemia Jest porozumiewawczy the prawda o 

się. Dzisiaj mam próbował pokazać Ci prawdę o sobie. Odkryłem ludzi, 

którzy tak mają wręcz szczery, zawsze zostanie dostarczony. Ale ludzie, 

których musisz zatrzymać wyciągasz z nich wnioski i nigdy nie wiesz, 

kiedy zostanie ci ostatni przedmiot, bardzo trudno jest je dostarczyć. 

Mówię tak: Prawda w twoim przypadku oznacza nazywanie rzeczy łopatą, 

a nie narzędziem rolniczym. Albo, ujmując to tak swoją drogą, nazwij swój 

problem tak samo, jak nazwałbyś go swoim mężem i masz dostał the 

Prawidłowy nazwa. 

Wiesz, mówiłem, że podczas lunchu dostaję listy. Ludzie dostają moją 

małą książeczkę, Wypędzanie demonów. Zwykle kilka razy w miesiącu 

otrzymuję list od jakiejś biednej, prześladowanej kobiety gdzieś w 

hrabstwie. Ona mówi, „Bracie Książę, przeczytałem twoją książkę 

Wypędzanie demonów. Mój mąż ma wszystko siedem symptomów, co 

mam zrobić?” Nie mam odpowiedzi na to pytanie więc nie trudź się 

pisaniem. Jeśli masz wszystkie siedem objawów, działaj dalej Co the 

książka mówi. 

Po trzecie, musisz wyznać swoje grzechy. To staroświeckie, ale nadal 

Bóg tego wymaga. Nie musisz się tu dzisiaj spowiadać mężczyznom, ale 

musisz wyznać się Bogu Wszechmogącemu. Jeśli chodzi o wyznanie 

grzechu, pozwól, że ci powiem coś, co jest oczywiste, ale niewiele osób 

zdaje sobie z tego sprawę. Nigdy nie jesteś powiesz Bogu o sobie 

wszystko, czego on jeszcze nie wie. Widzisz, nigdy nie zaskoczysz Boga. 

Och, czyż to nie dobra wiadomość! Bóg jest nie do zniesienia. Kiedy 

powiesz mu najgorsze, odpowiada: „Wiedziałem to od początku. Nie 

mówiłeś mi o tym ze względu na mnie, tylko ze względu na ciebie, 

ponieważ musisz to z siebie wyrzucić. Musisz wyjść z tym na otwartą 

przestrzeń To." Światło przyszło na świat i ludzie bardziej kochają 

ciemność niż światło. Nie wyjdą na światło dzienne. Spowiedź wychodzi 

na światło dzienne. Jego odsłaniając ten obszar swojego życia, którego 

po prostu chciałbyś, żeby tam nie było. Musisz ujawnić to do światło z 

Bóg. Nie Do the światło z Człowiek Ale z Bóg. 

Numer cztery, pokutuj. Oznacza to wyrzeczenie się, odwrócenie się, 

liczenie Jak twój wróg. Dawid powiedział, "Oh, Bóg, Do nie I nienawidzić 

ich To nienawidzić ciebie. 
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Czyż nie jestem zasmucony tymi, którzy powstają przeciwko tobie? 

Nienawidzę ich doskonały nienawiść, I liczyć ich kopalnia wrogowie." I 

Następnie On powiedział, "Szukaj Ja, 
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Boże, wypróbuj moje serce.” Mówił o tym, co w nim siedzi byli wrogami 

Boga. Powiedział: „Panie, jeśli oni są Twoimi wrogami, to są moimi 

wrogowie. Nie będę przyjaźnić się z wrogami Boga. Zrobię Boży wrogowie, 

moi wrogowie, nawet jeśli oni są we mnie.” Widzisz, Bóg nie wybawi Ty z 

twój przyjaciele. Jeśli Ty Cieszyć się żądza I plotki I te rzeczy, Boży nie 

pójście Do Brać ich na zewnątrz. Ale Jeśli Ty Nienawidzę ich piekło 

dostarczać Ty. 

Nienawidząc wszystkiego, co złe, wyrzekając się tego, nie chcąc mieć z 

tym nic wspólnego, to jest pokuta. W tej kategorii chcę powiedzieć, że 

jednak sobie z tym poradzę jutro więcej dokładnie, Ty Posiadać Do 

potępiać okultystyczny uwikłanie. 

Każdy rodzaj zaangażowania w okultyzm. Tablica Ouija, horoskopy, 

fortuna wymowny, Joanna Dixona, Edgara Cayce, pismo odręczne 

analiza, pisanie automatyczne, ESP, hipnoza, całość działa. Musisz z tego 

zrezygnować ponieważ są to agenci szatana i nie można się z nimi 

przyjaźnić Szatana agenci I przyjaciele z Bóg Na the To samo czas. Ty 

Posiadać Do nienawidzić the wrogowie z Bóg. 

Mam zamiar jutro na ten temat wygłosić kazanie, ale chcę to powiedzieć, 

ponieważ w wielu przypadkach przypadkach będzie to utrudniać twoje 

wybawienie. Jeśli nadal w jakikolwiek sposób znajdujesz się pod cień 

wizyty u wróżki, zabawy tabliczką Ouija, rozdania z kartami tarota i tym 

wszystkim, diabeł nadal ma do ciebie roszczenia prawne I Kiedy Ty 

przychodzić Do oswobodzenie piekło mowić, "NIE. Czekać A minuta, 

Teraz. mam ma prawo do tego terenu. Nie sądzisz, że możesz mnie 

wydostać, bo ty żargon." Jest legalistą ekspert. 

Numer pięć potrzebuje osobnego kazania. Wybaczaj innym. Pamiętasz 

Dlaczego? Bezlitosny sługa znalazł się w rękach dręczycieli, ponieważ nie 

chciał przebaczyć swemu współsłudze. Jeśli odmówisz przebaczenia 

jakiejkolwiek osobie żywy czy martwy, nie jesteś kandydatem do pełnego 

wybawienia. Przebaczenie jest nie jakiś emocja, jego A decyzja. W prosty 

język, jego rozdzierający w górę the IOU. 

Twoi rodzice są Ci winni 10 000 dolarów za całą miłość, troskę, uczucie, 

uwagę, naukę, której nigdy ci nie dali. Masz to w swoim ręka. Można się za 

nich modlić, można za nich chcieć, można się za nich modlić wyzwolenie, 

ale jedyne, co się liczy, to podarcie IOU. Twój mąż jest winien Ty 15 000 

dolarów Do działanie wokół z trzy Inny kobiety. 
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Cóż, możesz trzymać ten IOU tak długo, jak chcesz, ale tak nie 

będzie dostarczony 'do Ty łza To w górę. 

Ostatnią rzeczą jest wzywanie imienia Pana. „To się stanie ktokolwiek 

być dzwonić od the nazwa z the Lord być Być dostarczony." 

Teraz jest za piętnaście piąta, nasza lekcja dobiegła końca i chcę, żebyś to 

zrobił sposób. To koniec zajęć dydaktycznych. Jedyne co teraz zrobię to 

minister. „Panie, dziękujemy Ci za Twoją obecność wśród nas. Dziękujemy 

za Twoje słowo, dziękujemy Ci za Twojego Ducha. Wiemy, że nas 

kochasz, zależy Ci Do nas, Jesteś zainteresowany, Ty chcieć the to, co 

najlepsze. Ty wysłano twój słowo Do leczyć i wybawić swój lud. Teraz, 

Panie, niech każda osoba tutaj będzie prowadzona Twojego Ducha 

Świętego w podjęciu właściwej decyzji, czy jechać, czy też zostawać. 

Modlę się, aby wszyscy, którzy nie potrzebują wybawienia lub nie są gotowi 

na jego przyjęcie wybawienie nadejdzie. Modlę się, aby Twoje 

błogosławieństwo poszło z nimi. Modlę się o to tych, którzy zdali sobie 

sprawę, że potrzebują wybawienia i tak jest którzy zechcą spełnić te 

warunki, pozostaną, Panie, i że pozostanie Twoje błogosławieństwo 

pozostańcie także z tymi, którzy pozostają. Pobłogosław następne 

spotkanie, mówcę i wszystko, co będziemy robić przez resztę obozu. W 

Jezus' nazwa, Amen." 

Brat Prince nie jest wybawicielem. Ani żaden inny człowiek tutaj. Jezus 

powiedział: „Tego, który do mnie przychodzi, nie wyrzucę precz”. Więc jeśli 

ty przychodzić on będzie nie obróć cię z dala. Wszystko Prawidłowy? 

Po drugie, nawet będąc na ziemi, Jezus powiedział: „Jeśli ja przez Ducha 

Bożego wypędzajcie złe duchy, wtedy przyjdzie do was królestwo Boże”. 

Więc nawet gdy był osobiście obecny na ziemi, moc, dzięki której wypędził 

złych duchów była moc Ducha Świętego. O ileż bardziej, kiedy jest teraz w 

niebie? Zatem agent, który faktycznie zarządza wybawieniem dla was jest 

Duch Święty. Aby otrzymać wybawienie, musisz to zrobić współpracować 

z Duchem Świętym. Jeśli opierasz się Duchowi Świętemu, opierasz się 

swojemu oswobodzenie. 

We współpracy z Duchem Świętym istnieje jeden prosty, podstawowy, 

fizyczny fakt że ci powiem. Zawsze jestem pomiędzy dwiema rzeczami. 

Jeden nie agregat ludzie Jak dużo Jak I mógł i Inny Jest Jestem podatny 

Do Być oskarżony 
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zasiania w umysłach ludzi sugestii, które powodują, że zachowują się w 

określony sposób sposób, w jaki inaczej by nie postąpili. No cóż, wezmę 

ryzyko, że zostaniesz oskarżony o sugerowanie pewnych sugestii, 

ponieważ wolę pomagać ludzie, którzy potrzebują pomocy. Jeżeli 

przyjmujesz chrzest Duchem Świętym, jak rozumiem, ważne jest, abyś 

wiedział, że zakończy się to twoim mówienie językami. Jeśli będę pouczać 

osoby pragnące chrztu w Najświętszym Duchu, mówię im, że kulminacją 

będzie to, że oddasz swój język i wasze narządy głosowe Duchowi 

Świętemu, a gdy będziecie mówić, On wam da nowy język. Ale zawsze im 

mówię: pamiętajcie, on tego nie zrobi mówić. Ty musieć Do the mówiąc, 

On daje Ty the język. 

Jeśli więc chcesz natychmiast przyjąć chrzest w Duchu Świętym bez 

większego opóźnienia i zamieszania poddajesz się swoim członkom 

wokalnym, zaczynasz to robić mów, on da ci słowa. Wprowadziłem tysiące 

ludzi w chrzest prawie natychmiast w tym sposób. 

Mogli przyjąć chrzest bez mojego mówienia im tego, ale to nieprawda 

zwykle zajęłoby im to więcej czasu, ponieważ nie zdawaliby sobie z 

tego sprawy Jak Oni Móc współpracować z Święty Duch. 

To samo dotyczy wyzwolenia. Tłumaczenie Phillipsa Marka 16:17 mówi 

to: 

Te oznaki być podążać ich To uważać: W Mój nazwa Oni 
wygania demony. 

Dlatego nazywam moją książkę Wypędzanie demonów. Kluczowym 

słowem jest wydalanie ponieważ przenosi to z języka angielskiego króla 

Jakuba na współczesny angielski i nowoczesne myślenie. Każdy 

naprawdę wie, co oznacza słowo „wypędzić”. Jeśli wciągnąłeś dym 

tytoniowy i jest on w płucach, a nie chcesz to, co robisz? Wyrzucasz to lub 

wydychasz. Co to jest? To decyzja twój będzie i akcja z twój mięśnie. 

Wypędzanie złych duchów jest takie samo. Jeśli jesteś wierzący, to masz 

władzę w imieniu Jezusa, aby ich wypędzić. Od kogo? Kto lepszy niż się? 

Zacznij od siebie. Co to jest wydalić? To decyzja, po której następuje akcja. 

Zarówno w języku hebrajskim, jak i greckim słowo oznaczające ducha jest 

również słowem oznaczającym oddech Lub wiatr. Zły duch Jest jakiś zło po 

prostu oddychać jako Święty Duch Jest the 
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tchnienie Wszechmogącego. Podczas chrztu mówię ludziom, żeby pili Duch 

Boży. Jezus powiedział: „Jeśli kto pragnie, niech przyjdzie do mnie i drink." 

Uważam, że ludzie, którzy piją, zawsze otrzymują. Nigdy nie widziałem 

człowieka przyjdź do Jezusa, spełnij warunki i zacznij pić bez 

przyjmowania the chrzest. Nigdy. 

Wyrzucanie jest dokładnym przeciwieństwem picia. Jest to wydychanie. 

Gdy spełniłeś warunki, kiedy odmówiłeś modlitwę, nie kontynuuj modląc 

się. Powtórzę: to samo jest z chrztem. Wiele osób się modli się od chrztu. 

Przychodzą do Jezusa i dalej Mu to opowiadają chcą chrztu zamiast picia. 

Widziałeś, jak to się stało, prawda? Nie otrzymasz chrztu modląc się, 

otrzymasz chrzest poprzez picie. Nie wypędzasz demonów modlitwą, 

wypędzasz demony poprzez wypędzając ich. Więc kiedy dojdziesz do 

tego momentu, w którym byłeś poprzez tę modlitwę i powiedziałeś 

wszystko, co ci powiem, będziesz miał spełniłeś warunki prawne, jeśli 

modliłeś się szczerze. Teraz jesteś legalny kandydat na wybawienie. 

Przyszedłeś do Jezusa, możesz na nim polegać Święty Duch zacząć 

służyć oswobodzenie Tobie, Co Do Ty Do? 

Współpracuj z Duchem Świętym. Jak? Zacznij wdychać, zacznij wydalać. 

Może się zdarzyć, że pierwszy oddech będzie czystym oddechem 

ludzkim. Drugi podobnie. Trzeci również. Ale gdzieś w głębi coś innego 

niż człowiek oddech Jest pójście Do początek nadchodzący na zewnątrz. 

Jest to twój wróg. 

Kiedy złe duchy wychodzą, pojawiają się z różnymi postaciami 

manifestacje. W Dziejach Apostolskich 8:7, gdy Filip głosił w Samarii, jest 

napisane: Z wielu, którzy byli, wychodziły duchy nieczyste, wołając 

donośnym głosem z nimi opętany. Istnieje wiele różnych działań złego 

ducha pochodzi na zewnątrz. Czasami jego ledwie wyczuwalny. Tylko A 

mały westchnienie. 

Czasem jest to ziewanie. Znam kobietę, która została uwolniona od 

demona nikotyny, ziewnęła tak szeroko, że myślała, że ją zwichnie 

szczęki. Ale kiedy znów się spotkali, była wolna od nikotyny. Często to 

szloch. Zwykle duch strachu wychodzi z łkaniem. Często jest to kaszel. 

Czasem jest to krzyk, jęk lub ryk. The Demon z gniew Lub morderstwo 

często przychodzić na zewnątrz z ryk. 

I jestem   nie zachęcanie Cię krzyczeć Lub szloch Lub ryk. Ale Co I jestem   

Próbować Do Jest zapobiegać Ty z jest hamowany Jeśli To dzieje się To 

sposób. Ponieważ, 



Derek Prince - Wybawienie od demonów i demonologia 
 

kiedy ten krzyk dotrze do twoich ust, jeśli go stłumisz, stłumiłeś the 

Demon. 

Wiesz, co się dzieje, gdy karetka jedzie drogą i tyle światło jest błyskowy I 

jego syrena Jest pójście. Wszystko Inny ruch drogowy rysuje do jeden 

strona albo drugi, prawda? To tak jak z demonem. Kiedy karetka zacznie 

wychodzić, usuń wszystko inne z drogi. Przestań się modlić, nie mów 

językami, nie używaj imienia Jezus, odpuść sobie. Mówię ludziom, jeśli 

Służę im: „Słuchaj, pozwól mi się modlić, a ty odpuszczaj. Twoja modlitwa 

tego nie załatwi. W rzeczywistości twoja modlitwa będzie utrudniać 

Demon." Demon nie może przekroczyć imienia Jezusa, gdy jest ono na 

twoich ustach. Jeśli mówisz językami, trzymasz w sobie demona, ponieważ 

języki są od niego potężniejsze. Więc kiedy dojdziesz do tego momentu, 

uuu, pozwól im odejść. Jeśli jesteś naprawdę przygotowany, jeśli 

wykonałeś wszystko krok po kroku krok, możesz pozbyć się tuzina w 

mgnieniu oka – a być może będziesz musiał się ich pozbyć więcej niż 

tuzin, uwierz mi. Nie pozwól, aby liczby Cię martwiły. OK, myślę jest to 

wystarczająco. 

Nie rozumiem, dlaczego nie miałbyś pozostać na miejscu. Właściwie 

nigdy nie byłem położnik — i I zaufanie I nigdy będzie Być! Jestem mówić 

z zgadywanie Ale I myślę, że są pewne pozycje ciała, w których łatwiej je 

uzyskać na zewnątrz. Bardzo często, gdy twoje ciało jest pochylone do 

przodu, jesteś wydalony działa lepiej. 

Teraz będziemy odmawiać tę modlitwę do Jezusa i to będzie wasze 

wyznanie wiarę i spełniasz prawne wymogi wybawienia. Kiedy ty skończyć 

the modlitwa Ty mowić, "W Jezus' nazwa, Amen." Następnie Jestem 

pójście Do Do the modląc się, Chory rozkazywać demony Do przychodzić 

na zewnątrz. Ty pozwalać ich Iść. 

Kult I Okultystyczny - 
Szatana Sidła Ujawnione 
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Kazanie Zarys 
Ten nauczanie obejmuje A darmowe kazanie zarys Do pobierać Do osobisty 

używać, wiadomość przygotowanie lub studiowanie Biblii dyskusja. 
Pobierać PDF 

Kod: MA-6005-100-ENG 

Transkrypcja 
Zajmę się tymi trzema kolejnymi sprawami. Dominacja jednego osobę przez 

inną. Po drugie, herezje, odstępstwa od wiary chrześcijańskiej. I po trzecie, 

fałszywą religię. 

Zacznę krótko od sytuacji, w której znajduje się jedna osoba zdominowany 

przez innego. Nigdy nie jest wolą Boga, aby jakakolwiek ludzka dusza 

istniała zdominowany przez jakikolwiek inny człowiek dusza. To Jest nigdy 

the będzie z Bóg Do rodzice aby panował nad swoimi dziećmi, aby mąż 

panował nad żoną, aby żona zdominować męża, aby pastor zdominował 

swoje zgromadzenie lub kogokolwiek innego innej osoby w jakiejkolwiek 

innej sytuacji, aby zdominować inną osobę. Jednak wielu ludzie dorastali, 

albo dominowali, albo byli zdominowani przez innych. I odkryliśmy 

niedawno, że jedną z największych przeszkód jest to, że ludzie, którzy 

otrzymali całkowite wyzwolenie, to fakt, że tak się stało zdominowane przez 

matki. Wiele matek stara się kontrolować swoje dzieci zyje, Do plan ich 

przeznaczenie, Do zorganizować the powołanie, że oni podąży za I Do 

trzymać ich pod  ich kontrola. Ten jest niezwykłe Jak daleko dotarcie do 

niego Jest. 

Około cztery lata temu przyszedł do mnie ewangelista i poprosił o radę ze 

mną i spędziłem kilka godzin, jedząc z nim posiłek i rozmawiając jego. Na 

koniec wróciliśmy do jego pokoju hotelowego i poprosił mnie o modlitwę za 

jego wybawienie. Zanim się pomodliliśmy, powiedziałem: „Mam tylko jedno 

źródło informacje o Tobie i Twojej rodzinie i to z tego, co posiadasz 

powiedział mi osobiście. Na podstawie tego, co mi powiedziałeś, muszę ci 

jedno powiedzieć rzecz. Moim zdaniem twoja matka jest czarownicą. 

Powiedział: „To właśnie powiedziała moja żona mówi." Powiedziałem: 

„Zgadzam się z twoją żoną”. Jego matka była dobrą zielonoświątkowcem 

pani siedząca w pierwszych rzędach kościoła zielonoświątkowego w 

każdą niedzielę i tak dalej i tak dalej. Cóż, modliłem się za tego człowieka, 

a on spędził następne 20 wydobywając wielkie strumienie śluzowatej, 

płynnej substancji. Modliłam się z nim o może pół godziny, 45 minut, 

zostawiłem go i zadzwoniłem do niego następnego dnia znajdować na 

https://assets-global.website-files.com/5f6406a0f4666a9c79d0742e/60d3e9b4e106af977616d7b8_Deliverance_%26_Demonology_DD1ol.pdf
https://assets-global.website-files.com/5f6406a0f4666a9c79d0742e/60d3e9b4e106af977616d7b8_Deliverance_%26_Demonology_DD1ol.pdf
https://assets-global.website-files.com/5f6406a0f4666a9c79d0742e/60d3e9b4e106af977616d7b8_Deliverance_%26_Demonology_DD1ol.pdf
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zewnątrz Jak On był czyn. On powiedział, "I czuć wspaniały Ale I czuć Jak 

Jeśli ID Tylko 
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wziął udział w wyścigu na dystansie 12 mil. Boli mnie każda kość w ciele.” 

Powiedziałem, że to rezultat wybawienia. Następnie powiedział mi coś, co 

zrobiło na mnie wrażenie Ja. „Wiesz, czy to nie niezwykłe. Wczoraj ty i ja 

jedliśmy lunch razem i zjadłem smażonego kurczaka. Ale cokolwiek 

poruszyłem, nie było pozostałość kurczaka lub czegokolwiek innego, co w 

nim jadłem. Gdziekolwiek to przyszło z, to nie pochodziło z mojego 

żołądka. To naprawdę dało mi do myślenia. mam widziałem – nie chcę 

liczyć – wiadra z płynem, które widziałem ludzi wychować w wybawieniu. 

Powiem tak, jak rozumiem, to nie jest to demon, ale to gniazdo, które 

demon założył w twoim ciele. Kiedy demon odchodzi, lepiej, żeby jego 

gniazdo poszło z nim. Czasami ludzie to kontynuują proces fizycznego 

oczyszczenia trwający trzy, cztery dni, a nawet tydzień. Zrobią to dalej 

wychowuj i wychowuj. Mówię: nie wyłączaj tego, zrób to i oczyść swoje 

ciało. To nie jest demon, nie widzisz tego Demon. To jego szczególne małe 

gniazdo, które zbudował w twoim ciele, aby w nim zamieszkać. Widzicie, 

Biblia mówi, że kto dopuścił się rozpusty, grzeszy przeciwko niej własne 

ciało. Jest to jednoznaczne stwierdzenie Pisma Świętego. Osobiście w to 

wierzę każdy, kto uprawia rozpustę, zaprasza demona, który buduje 

własnego nieczysty obszar z zamieszkanie w środku To ciało. 

Prawdę mówiąc, w wielu przypadkach mogę powiedzieć ludziom, kim są 

uwolnieni, widząc formę, jaką przybiera ich wyzwolenie. Prawie każdy typ z 

zło duch Jest charakterystyczny w czym To ma tendencję do wytwarzania. 

Wróćmy do tego ewangelisty. Potem powiedział do mnie: „Mamy córkę 

który ma ogromne problemy. Ma 13 lat, spędza całe noce z mężczyznami, 

jest na topie narkotyki, uczęszcza do dobrze znanej szkoły średniej pełnej 

ewangelii i możemy to zrobić nic z nią. Czy coś radzisz?” Powiedziałem: 

„Przede wszystkim idź do domu i porozmawiaj z żoną i powiedz jej, co ci się 

przydarzyło. Łączcie się w modlitwie i dojdź do punktu, w którym naprawdę 

zgodzisz się w duchu. Więc weź trochę część garderoby, którą nosi twoja 

córka, połóż na niej ręce i przeklnij demony.” To był Co I Powiedz mu. 

Rok później wrócił w te okolice, zadzwonił do mnie i chciał mi powiedzieć 

mnie, jak sobie radził. Zapytałem: „Jak się masz?”. „W porządku, 

wszystko jest w porządku wymiana pieniędzy. Nie jestem pozbawiony 

zmagań, ale moja służba jest zupełnie inna co było wcześniej.” 

Zapytałem: „A co z twoją córką?” Powiedział: „Ona jest przyjęty W jakiś 

Biskupi dziewczyny szkoła, ma A stypendium I Jest czyn 
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wspaniały. Prosta A jest na całej długości, ona jest wyprostowana i zostań 

odpowiedzialną dziewczyną.” Zapytałem: „I co z tego, jak operowałeś?” 

Powiedział: „Zrobiliśmy, co powiedziałeś. Dostaliśmy niebieską koszulkę, 

która bardzo jej się spodobała dużo i nie mówiąc jej, modliliśmy się o to, a 

potem po prostu ją obserwowaliśmy noś go. Jest coś więcej. Pewnego 

dnia babcia dziewczynki, moja mama, przyszła do domu i zrobiła coś, 

czego normalnie by nie zrobiła Do. Zaproponowała, że zrobi pranie mojej 

żonie. W przedmiotach, które ona wyprana była niebieska koszulka. 

Odkąd moja mama wyprała tę koszulkę ona jest był różny kobieta!" 

Chodzi o to, że ta matka miała najlepsze intencje świecie dominowała nad 

swoim synem, żoną syna i dziećmi syna. Używała duchowej mocy, aby 

kontrolować całą rodzinę. Teraz słuchaj, Czary to próba kontrolowania ludzi 

i zmuszania ich do robienia tego, co chcesz mocą inną niż Duch Święty. I 

jeśli masz władzę w swoim życiu którego możesz użyć, to nie jest Duch 

Święty, ponieważ nikt nie używa Ducha Świętego z wyjątkiem Bóg. Ten 

Jest ogromnie wspólny. Wiele, wiele ludzie Czy Nadal związani duchową 

pępowiną z matką. W wielu przypadkach łącznie oswobodzenie robi nie 

przychodzić do To pępkowy sznur W the duchowy królestwo Jest cięcie. 

Nie uczę nieposłuszeństwa. Wierzę, że Biblia uczy czci ojca i twoją matkę, 

aby było ci dobrze. Niemniej jednak to nie jest to wolą Bożą, aby jedna 

osoba dominowała nad inną osobą, aby ją kontrolowała ich. To niezwykłe, 

że wiele razy zdarza się, że matka będzie o tym wiedzieć kiedy jej córka 

będzie szukać, Pan zadzwoni i będzie wywierał presję na nią. Może ją 

zżerać użalanie się nad sobą, i to za każdym razem, gdy jest to rodzina 

zamierzając iść dalej w Bogu, matka zadzwoni: „Przyjdź i pomóż mi, 

przyjdź i złap mnie za rękę, przyjdź i stań przy mnie. Chcę cię ostrzec, nie 

pozwól ktoś zdominuje Twoje życie. A jeśli byłeś w takiej sytuacji, gdzie 

byłeś zdominowany przez ojca lub matkę dzisiejszego popołudnia 

spotkanie dobiega końca, korzystajcie z władzy danej wam w imieniu 

Jezusa i uwolnij się od tego panowania. Jeśli żywisz nienawiść lub brak 

przebaczenia w twoim sercu w wyniku tej próby dominacji, przebacz ojcu 

lub the matka lub the osoba, kimkolwiek jest móc Być. Ty Nie mogę luźny 

się 
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od kogoś, jeśli jest w nim uraza lub nienawiść. Sama złość I nienawiść 

samo stanowi obligacja co wiąże Ty Do ich. 

Nie zawsze jest to rodzic, mogą być inne przypadki. W wielu, wielu 

przypadkach niektóre z was znalazło się pod wpływem osób „duchowych”, 

które próbowały was zabrać nad. Ten dzieje się bardzo często z modlitwa 

grupy. Niektóre dominujący, silna, duchowa dama wkroczy i po prostu 

zacznie sprawować nad tym kontrolę modlitwa Grupa. Słuchać, the Święty 

Duch nigdy powoduje A minister z the ewangelia dominować nad innymi. 

Jeśli dojdziesz do miejsca, w którym jesteś z tym bardziej przywiązany 

niewiasto, niż ty jesteś dla Pana, jesteś związana i to nie w dobry sposób, i 

nie przez the Duch z the Lord. 

Jest taki kościół, w którym największy wydatek stanowi telefon 

międzymiastowy rachunki, ponieważ za każdym razem, gdy pastor chce 

podjąć decyzję, dzwoni do: pewnej pani w innym stanie i namawia ją, aby 

dała mu umysł Pański. Przewraca kartki Biblii, używa imienia Jezus i 

wychodzi z oświadczeniem, które kieruje całym kościołem. Mógłbym ci 

powiedzieć kilka niezwykłych, a nawet śmiesznych przykładów tego, ale nie 

zamierzam to zrobić. Ten kościół i jego duchowni są związani, podobnie jak 

ludzie, którzy do niego uczęszczają ten kościół znalazł się w tej niewoli. 

Kobieta, która za tym stoi, jest po prostu prosta język to czarownica. 

Religijna wiedźma, pełna ewangelii czarownica, charyzmatyczna 

czarownica i wszystkich the bardziej niebezpieczna za to. 

Przejdźmy teraz do drugiej fazy naszego nauczania, czyli herezji. To są 

wyjazdy z the chrześcijanin wiara. 1 Tymoteusz 4:1–2. 

Teraz the Duch przemawia wyraźnie, To W ten 
ostatni czasy [czasy, w których żyjemy] niektórzy 
będą odjeżdżać z wiara... 

The wiara Jest Chrześcijaństwo. Więc, Tutaj Czy ludzie Kto Posiadać 

byłem w the wiarę chrześcijańską i odwróć się od niej. Nie mamy do 

czynienia z niewierzącymi lub ludzie, którzy nigdy nie złożyli wyznania wiary 

w Chrystusa; mamy do czynienia konkretnie z tymi Kto wyznali wiara W 

Chrystus. To mówi: 

...niektórzy odejdą od wiary, zwracając uwagę uwodzić 
duchy, I doktryny z demony; [I Następnie jego 
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demony, a nie ludzie, którzy] mówią kłamstwa 
hipokryzja; mając sumienie palone gorąco żelazo... 

Podaje także przykłady dwóch doktryn. Jednym z nich jest moda na 

jedzenie, imponująca ludzi do niejedzenia niektórych rodzajów mięsa. Nie 

oznacza to mięsa w tym sensie mięsa, ale to oznacza jedzenie, to 

staroangielski. Nigdy nie pozwól nikomu zaczynać dyktując ci rodzaj 

jedzenia, które masz jeść. Żadnej wieprzowiny, żadnego bekonu i cały ten 

biznes. To nie jest biblijne. Każde stworzenie Boże jest dobre i Do zostać 

odebrany dla tego Jest uświęcony z słowo Bóg I modlitwa. 

Otóż Żydom na mocy prawa Mojżesza nie wolno było jeść wielu rzeczy ale 

nie jesteśmy pod prawem Mojżesza. Potrzebne są tylko cztery rzeczy 

pogan, którzy przyjmą wiarę chrześcijańską. Po pierwsze, żebyśmy się 

wstrzymali od cudzołóstwa. Po drugie, od bałwochwalstwa. Po trzecie, od 

rzeczy uduszonych i po czwarte, od jedzenia krwi. Nie wolno nam jeść krwi 

z ciałem, jest to wciąż tak samo nieaktualne, jak rozpusta czy 

bałwochwalstwo. Jest w tym samym Kategoria. Znajdziesz to w Dziejach 

Apostolskich 15, ale nie mamy przykazania, aby to przestrzegać wszelkie 

inne zasady nałożone na Izrael na mocy prawa Mojżesza. Każdy próbować 

zmusić cię do przestrzegania tych zasad żywności i diety w imię robienie 

ciebie więcej duchowe jest demoniczny. Jeśli Ty nie podoba mi się boczek 

Ty nie Posiadać jeść To Ale nie robić A religia na zewnątrz z To. To 

wszystko. 

Czy zauważyłeś, że w sklepach ze zdrową żywnością są najzdrowsi 

ludzie? zawsze tam? Czy kiedykolwiek to zauważyłeś? Bracie, gdyby ich 

ewangelia zadziałała, wyglądaliby inaczej! Proszę, nie zrozum mnie źle. 

Jeśli nie lubisz lub nie chcesz jeść określonego rodzaju jedzenia, masz 

całkowitą swobodę, ale tego nie rób niech stanie się prawem duchowym, 

bo to jest oszustwo. Byłem na krawędzi tego i Bóg pociągnął mnie z 

powrotem. Wypiłem za dużo soku z marchwi żółknie! Dosłownie! Mam na 

myśli dosłownie żółty. A rozmawiałem z A kaznodzieja, którego nie 

uważałem za szczególnie duchowego. Po pierwsze, był raczej gruby i 

mam coś w rodzaju grubych kaznodziejów. Mówiłem mu jak bardzo 

uważałem na to, co jadłem. Zacytował mi: „Każde stworzenie Bóg jest 

dobry i nie ma niczego, czemu można odmówić.” Och, jak bardzo 

wielbiłem za to Boga Człowiek. Wyciągnął mnie z samego brzegu rowu. 

Miałem dość pokory Do Słuchać do niego I mowić on jest Prawidłowy, 

Jestem zło. 
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Inną formą szatańskiego oszustwa, o której tu mowa, jest odwrócenie się 

od the normalna małżeństwo seks relacja. Do nie pozwalać ktoś głupiec Ty 

do bycie superduchowym poprzez prowadzenie nienaturalnego życia 

seksualnego, ponieważ jest to po prostu niewłaściwe. Jeśli jesteś żonaty, 

jesteś żonaty – całkowicie. Mówię to, bo znowu widziałem sprawy Gdzie 

Tam był A niektórzy Człowiek NA the Zachód wybrzeże Niektóre lata z 

powrotem, prezbiterianin ochrzczony w Duchu Świętym. Powiedział: „No 

dalej, te Zielonoświątkowcy nie są z tym związani. Nie mówią ci połowy 

prawdy. Powiem ci jak być prawdziwym zwycięzcą. Krok numer jeden: 

wyjdź i mnie posłuchaj. (Jest to zawsze numer kroku jeden!) Krok numer 

dwa, Ty sprzedać Co Ty Posiadać. Krok trzeci: przestań mieszkać z żoną. 

Bracie, te ludzie jeden po drugim popadali w załamanie psychiczne. Bądź 

na swoim strzeżcie się, ewangelia głoszona właściwie jest czymś 

najnormalniejszym, zdrowym i rozsądnym na świecie. Nigdy nie idź na 

styczną, aby być duchowym, ponieważ ty móc Być duchowy Ale to jest zło 

duch. 

Chodźmy Patrzeć W 2Piotr 2:1. I chcieć Do Iść NA NA the temat z herezje. 
 

Ale byli też fałszywi prorocy wśród ludu [to jest 
Izrael], tak jak będą fałszywi nauczyciele wśród was 
[kościoła], którzy potajemnie [w podstępie, 
podstępne sposób] być przynieść W przeklęte 
herezje 
[herezje To przynieść potępienie], nawet zaprzeczanie 
the Lord który ich kupił, i sprowadzili na siebie szybkich 
zniszczenie. 

Jesteśmy szczególnie ostrzegani, że w kościele będą fałszywi nauczyciele 

który w podstępny, podstępny sposób wprowadzi herezje, które niosą ze 

sobą potępienie dla tych, którzy ich nauczają i tych, którzy im wierzą. To 

ma stało się i dzieje się. 

Herezja oznacza dosłownie wybór. A herezja to w istocie wybór w jak 

dużą część Biblii będziesz wierzyć. Każda herezja akceptuje część Biblia. 

Wszystkie herezje rzekomo mają swój początek w Biblii. Wszystkie 

herezje cytują Jezusa Chryste, ale istotą herezji jest to, że ty decydujesz, 

w ile będziesz wierzyć. Bóg nie prosił cię o podjęcie tej decyzji i nie zależy 

to od ciebie. Bóg mówi to jest jego słowo A ty lepsza Uwierz w to 

Wszystko. 
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Istotę przeklętej herezji streszcza się w zdaniu „nawet”. zapierając się 

Pana, który ich kupił”. To zaprzeczenie Panu Jezusowi Chrystusowi i Jego 

odkupieńcze dzieło na krzyżu. I każdą herezję, każde nauczanie pod 

przebranie chrześcijaństwa, które dotyka osoby, natury i dzieła Pan Jezus 

Chrystus jest potępioną herezją. Lepiej w to uwierz kościoły, które można 

nazwać metodystycznymi, prezbiteriańskimi lub episkopalnymi lub wszelkie 

inne tego typu rzeczy są dosłownie wypełnione przeklętymi herezjami. W 

wielu sprawy jego the ministrowie Kto Czy kaznodziejstwo te przeklęte 

herezje. 

Podam wam przykład, powiem wam, co sądzę o Jezusie. I wierzyć, że 

Jezus jest Synem Bożym. Wierzę, że jest boski na zawsze. I wierzycie, że 

narodził się z Dziewicy, że prowadził bezgrzeszne życie, że umarł 

odkupieńczą śmiercią, że trzeciego dnia fizycznie zmartwychwstał, to jest 

wstąpił do nieba i pewnego dnia przyjdzie ponownie osobiście tak jak go 

widziano. Jeśli masz jakiś problem dotyczący któregokolwiek z nich 

wypowiedzi, lepiej sprawdź swoje duchowe podstawy. Wszelkiego rodzaju 

nauczanie zaprzeczające któremukolwiek z tych twierdzeń jest godną 

potępienia herezją. Mamy został ostrzeżony. Bez względu na to, jak 

szanowane może być, głównym źródłem tymi przeklętymi herezjami są 

seminaria. Oni są faktyczni źródło tych herezji. Fakt, że mężczyzna został 

przeszkolony w seminarium duchownego i ma trzy rodzaje stopni 

naukowych, po jego nazwisku powinno być: a ostrzeżenie Do Ty Do 

podejrzany przeklęte herezje, nie Do uważać Co On mówi. 

1 Jana 2:18–22. Znowu ostrzeżenie o dniach ostatecznych i oszustwie i 

błędu i szczególnego ducha zwiedzenia, ducha antychrysta. Pozwól mi 

powiedzieć ten antychryst oznacza dwie rzeczy. Słowo anty oznacza 

przede wszystkim przeciw a po drugie, zamiast. Duch antychrysta ma 

podwójną pracę. Po pierwsze w sumie wyciągnięcie go z kościoła jest 

przeciwne Jezusowi Chrystusowi. Po drugie, jego projekt ma go zastąpić 

przez the FAŁSZ Chrystus. 

Ktoś mi kiedyś powiedział – kto zna tę osobę – to mówi pani z 

Waszyngtonu – i nie będę wymieniać jej imienia o Chrystusie, ale lepiej 

sprawdź, bo kiedy o tym mówi Chrystus, ona ma na myśli fałszywego 

Chrystusa. Jest to bardzo powszechne. Na chwili, w większości wyznań 

protestanckich działa duch antychrysta usunąć Jezusa z drogi. Mam 

przyjaciół w kościołach metodystów – i jestem nie napadający Metodyści 

ale Oni Tylko zdarzyć być metodystami – oni powiedzieć 
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mnie: „W naszym kościele Jezus jest brzydkim słowem. Można mówić o 

Sokratesie, Budda, Platon, Martin Luther King i wszystko jest w porządku, 

ale nie rozmawiajcie o Jezusie.” To jest duch antychrysta. To wyciąga 

Jezusa z sposób. Co te ludzie Do nie realizować Jest jest to tylko the 

Pierwszy krok. The Następny krokiem jest postawienie na jego miejscu 

fałszywego Chrystusa i Pismo Święte na to wskazuje miliony ludzi wkrótce 

zostaną zwiedzione przez ducha antychryst. Lepiej upewnij się, że nie 

będziesz jednym z nich. Teraz zróbmy to czytać o To. 1Jan 2:18: 

Dziatki, to już ostatni raz: i jak słyszeliście ten 
antychryst nadejdzie, nawet teraz jest ich wielu 
antychryści [znak ostatniego czasu]; dzięki czemu 
wiecie że to jest ostatni czas. Oni wyszedł z nas... 

Zaczęli od kościoła chrześcijańskiego, wszyscy tak robią. Wszyscy tak 

twierdzą Chrześcijanie. 

...ale nie byli z nas: bo byli z nas, bez wątpienia 
kontynuowaliby z nami współpracę, ale oni wyszli, 
aby się okazało, że oni był nie wszystkie nas. 

To jest typowe. Każdy antychryst zaczyna w jakiś sposób w powiązaniu z 

Kościół chrześcijański następnie gaśnie. Nie będąc w żaden sposób 

kontrowersyjnym lub osobiście, mieliśmy najbardziej niezwykłą 

demonstrację tego w osoba biskupa Pike’a, który zaczynał w kościele 

chrześcijańskim jako zapalony kaznodzieja Jezusa. Został bardzo blisko 

skonfrontowany z jednym z najbliższych pracowników i przez innych 

prawdą chrztu w Duchu Świętym, odrzucił ją, nawrócił się od niego i 

przeniósł się do jedynego innego głównego pola duchowego, jakie 

pozostało, czyli do duchowe pole mocy okultystycznej i szatańskiej i 

zakończyło się śmiercią bardzo podobny do Judasza Iskarioty. Pamiętaj, 

tylko dwie osoby, które Synami zatracenia nazywani są w Piśmie Świętym 

Judasz Iskariota i antychryst. Każdy z ich zaczyna się w kościół. 

Dziać się czytanie: 
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Ale wy macie namaszczenie [namaszczenie] od 
Świętego Jeden i wiesz wszystkie rzeczy [wg the 
namaszczenie]. 

Duch prawdy w tobie powinien ci powiedzieć, co jest prawdą, a co 

fałszem. To powinni odpowiadać prawdzie i odrzucać kłamstwa, i lepiej 

mieć ten alarm zegar wewnątrz Ty Naprawdę Dobrze rana w górę 

ponieważ Jesteś pójście Do potrzebować To. 

Nie pisałem do was, bo nie wiecie prawdę [nie pisze 
do niewierzących], ale dlatego, że wy wiedzieć To, i 
to NIE kłamstwo Jest z prawda. 

Jaka jest prawda? Słowo Boże. Wszystko, co jest sprzeczne ze słowem 

Bóg jest kłamstwem. Werset 22: 

Kto jest kłamcą, jeśli nie ten, który zaprzecza, że Jezus 
jest Chrystusem [Mesjasz]? On jest antychrystem, który 
wypiera się Ojca I syn. 

Zauważcie, że on nie wypiera się Boga, ale zaprzecza relacji wewnątrz 

Bóstwo Ojca i Syna. Zasadniczo zaprzecza, że Jezus jest Synem Bóg I 

przyszedł w ciało. Zakręt Do 1Jan 4. 

Umiłowani, nie każdemu duchowi wierzcie, ale 
badajcie duchy czy Oni Czy Boga; ponieważ wiele 
FAŁSZ prorocy Czy stracony na zewnątrz świat. 

Fałszywy prorok to osoba posiadająca fałszywego ducha. Żaden prorok nie 

działa w swoim własnego ducha. To nie jest prorok. Prawdziwy prorok 

działa w duchu prawda, Duch Święty. Fałszywy prorok działa w fałszywym 

duchu. Dlatego, gdy spotkasz proroka, wypróbuj duchy. Czy jest to Duch 

Boży, czy też jest to fałsz duch. A jeśli to była prawda, to wtedy wyszło 

wielu fałszywych proroków the świat to dziesięć czasy prawdziwszy Dzisiaj 

w nowoczesnym Ameryka. 

Po tym poznajcie Ducha Bożego: Każdy duch, który 
wyznaje, że Jezus Chrystus przyszedł w ciele Bóg: i 
każdy duch, który nie wyznaje Jezusa Chrystus Jest 
przychodzić W the ciało Jest nie z Bóg: i Ten Jest To 
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ducha antychrysta, o którym słyszeliście, że tak 
powinno być przychodzić... 

To jest bardzo łatwe. Czy duch, czy osoba wyznaje, że Jezus Mesjasz 

przyszedł w ciele? Jeśli tak, to od Boga. Ale każda osoba zaprzecza, 

że Jezus Mesjasz przyszedł w ciele, jest motywowany i kontrolowane 

przez the duch z antychryst. 

Jeśli zaprzeczasz, że Jezus narodził się z dziewicy, zaprzeczasz, że jest 

Mesjaszem ponieważ Mesjasz musiał narodzić się z Dziewicy. To jest duch 

antychryst. To jest duch z antychryst. 

Duch herezji i duchy zwodnicze, a wszystkie one skupiają się wokół 

prawdę o Jezusie. Jezus powiedział: „Ja jestem drogą, prawdą i życiem”. 

Jeśli ty znalazły się pod wpływem wszelkich nauk, które w jakikolwiek 

sposób dotykają na osobę, naturę i dzieło Pana Jezusa Chrystusa, które 

miałeś lepiej się wyjaśnij. Rozluźnij ducha i oczyść od tego swój umysł 

trujące kłamstwa wroga i powróćcie do Boga w pokucie. Pokłoń się the 

stopa z the przechodzić i zapytać Jezusa do wzięcia Ty z powrotem. 

Teraz dochodzimy do trzeciej sfery, którą są religie fałszywe, nie Religie 

chrześcijańskie. Pozwólcie, że przedstawię pewne proste zasady. Tam są 

dwa źródła nadprzyrodzonej mocy. Jeden to Bóg, drugi to diabeł. Każdy 

moc nadprzyrodzona, która nie pochodzi od Boga, pochodzi od diabeł, to 

takie proste. Jest jedna i tylko jedna droga do królestwa Nadprzyrodzoną 

mocą Boga i tą drogą jest Jezus Chrystus. Pozwól mi dać ci dwa lub trzy 

pisma święte. Jana 10:9, Jezus powiedział: 

Jestem drzwiami; przeze mnie, jeśli ktoś wejdzie, 
będzie uratowany... 

Jestem drzwiami. W domyśle jest jeszcze 

coś innego. Jan 14:6: 

"I jestem   droga, the prawda, życie; NIE Człowiek nadchodzi do 
the 
Ojciec lecz przez Ja." 
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Nie ma innej drogi do Boga Ojca, jak tylko przez Jezusa Chrystusa i 

przez Niego ukrzyżowany. 

Oraz Efezjan 2:18. Może jeśli masz Biblię, będziesz mógł się do tego 

zwrócić ponieważ to raczej ważny czytać To. 

Bo przez niego [Jezusa Chrystusa] my oboje [Żydzi 
i poganie] mieć dostęp przez jeden Duch do the 
Ojciec. 

Zwróć uwagę, przez niego [Jezusa] i przez niego samego, przez ile 

duchów? Jeden duch. Jest tylko jeden duch To daje the człowiek dostęp 

Do Bóg the 

Ojcze, to Duch Święty. Działa jedynie poprzez Pana Jezusa Chrystusa. 

Jeśli przejdziesz przez inne drzwi niż Jezus lub jeśli przejdziesz przez inne 

drzwi duchem, bez względu na to, za jakiego ducha ten duch uważa, nie 

macie do niego dostępu do Boga; macie dostęp do królestwa szatana. 

Zamiast wchodzić do królestwo światła, wkraczasz w królestwo ciemności. 

Ale pamiętajcie, szatan jest przemieniony jako anioł światłości, a jego 

słudzy przemienili się jako ministrowie sprawiedliwości. Wiele, wiele razy 

będą używać pięknych, słodkich, pełne miłości słowa i długie 

psychologiczne zwroty, a nawet cytować Pismo Święte Dostawać Ty do 

the królestwo z ciemność pod  the przebranie istnienie anioły z światło. 

Ale jeśli nie przyjdziesz przez Jezusa Chrystusa ukrzyżowanego na krzyżu 

i jeśli to zrobisz nie przyjdziesz przez Świętego Ducha Bożego, możesz 

dostać się do sfery okultyzmu może dostać się do świata 

nadprzyrodzonego. Ani przez chwilę temu nie zaprzeczam ponieważ mam 

został Tam I I wiedzieć co to tak jak. Ale ty Dostawać w zła dziedzina. 

Dostałem się przez jogę. Zanim spotkałem Jezusa, byłem praktykującym 

joginem. Tam był A czas Kiedy I dostał na zewnątrz z the naturalny Ale Co 

I dostał do nawet wtedy mnie to przeraziło, nie podobało mi się to. 

Zdecydowałem, że raz wystarczy. Ale kiedy ja przez kilka lat konfrontował 

się z ewangelią i mocą Ducha Świętego później, Świetnie bariera między Ja 

I Chrystus był nie mój cielesny grzechy, to była joga. Nie udało mi się 

przełamać tej mentalnej bariery. Bóg musiał zrobić cud wybawienia. Było to 

pierwsze nabożeństwo wyzwolenia, w jakim kiedykolwiek tam 

uczestniczyłem tylko jedna osoba nie śpi i jedna osoba śpi. Był jeszcze 

jeden Żołnierz spał, a ja nie spałem i byłem na środku podłogi, a Bóg dał ja 

– mówię Ty, co masz widziany W oswobodzenie Tutaj Jest Nic poza co 
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wtedy otrzymałem, a o wyzwoleniu nie wiedziałem, nie wiedziałem o 

demony Ale I poszukiwany Do przychodzić Do Jezus. I mógł nie zasięg 

jego 'do To 
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Demon jogi stracił władzę nad moim umysłem. Możesz teoretyzować, 

przyjacielu, ale ja był tam. Wiem jak to jest. To jeden z tysiąca różnych 

sposobów istnienie oszukany do the terytorium z szatan i stawanie się 

zniewolony. 

Teraz podam wam kilka wersetów Starego Testamentu na ten temat. 

Zabierać się do dzieła the Wyjścia 20:3–5. To jest część z the Dziesięć 

Przykazania. 

Ty będę mieć NIE Inny bogowie zanim Ja. 

Chcę ci zwrócić uwagę na to, że jeśli szukasz nadprzyrodzonej pomocy i 

radę i moc od jakiejkolwiek innej istoty, ale od prawdziwego Boga, ty to 

robisz bycie twoim bogiem. Ten, do którego szukasz nadprzyrodzonej 

pomocy i objawienie i moc są waszym bogiem. Te słowa odnoszą się do 

każdej osoby, która jest zaangażowanych w tę listę, którą za chwilę ci 

przeczytam. Oni mają miał innego boga niż prawdziwy Bóg. Pozwolili na to 

innemu bogowi przychodzić przed prawdziwy Bóg. 

Nie będziesz czynił żadnego posągu ani żadnego 
rzeźbionego obrazu podobieństwo czegokolwiek, co jest 
na niebie w górze lub w nim ziemię pod ziemią lub to, co 
jest w wodzie pod ziemią. Będziesz teraz kłaniał się im i 
nie będziesz im służył ich... 

I wielu ludzi kłania się dzisiaj i służy obcym bogom w formie horoskopów, 

tablic Ouija i innych tego typu rzeczy. Oni są w tym Kategoria. Chcę, 

żebyście zobaczyli konkretny wyrok, który został ogłoszony ich Jeśli Oni Do 

nie żałować. 

...gdyż Pan, Bóg twój, jest Bogiem zazdrosnym, 
nawiedzającym niesprawiedliwość z the ojcowie na 
the dzieci do trzeci I czwarty Pokolenie z ich którzy 
mnie nienawidzą. 

Może to sprowadzić klątwę nie tylko na ciebie, ale na następną trójkę 

pokoleń w Twojej rodzinie. To nie jest żadna forma grzechu, to jest ten 

konkretny grzech mieć innego Boga. Więc jeśli masz w swoim 

pochodzeniu chrześcijanina Praktyk naukowy, ktoś wierzący w Jedność, 

wróżka, a medium lub którąkolwiek z tych rzeczy, prawdopodobnie w 

pewnym stopniu jesteś pod  A przekleństwo. I w wielu przypadki twoje 
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oswobodzenie będzie nie przychodzić dopóki Ty 
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odwołajcie w imieniu Jezusa przekleństwo, które pochodzi z waszego 

pochodzenia. Ja mam udowodniłem to niezbicie, ku mojej własnej 

satysfakcji, w służbie ludziom, są chwile, kiedy nie można dostarczyć 

danej osoby po prostu na na podstawie tego, czym są i czego sami 

dokonali, jest to ich dziedzictwo duchowo zstępujące do nich od kogoś, kto 

przekroczył zło granicy i wszedł do niewłaściwej krainy. Bóg mówi, że 

zostanie to nawiedzone na nich dzieci do the trzeci i czwarty pokolenia. To 

Jest. 

Nie głoszę potępienia, otwieram oczy. Po pierwsze, jeśli zrób to, ściągasz 

to na swoje dzieci. Po drugie, jeśli rodzice lub dziadkowie lub 

pradziadkowie to zrobili, możesz nadal cierpieć ich wyrok. I musisz się 

nauczyć, jak się spod tego wydostać osąd. Dzięki Bogu, w Chrystusie 

przekleństwo zostało usunięte. Ale lepiej żebyś wiedział gdzie leży klątwa, 

a w wielu przypadkach trzeba wiedzieć, skąd ona nadeszła z. 

Exodus 22:18–20: 
 

Nie pozwolisz żyć wiedźmie. Ktokolwiek kłamie ze 
zwierzęciem [seksualnie] z pewnością zostanie 
ukarany śmiercią. On którzy składają ofiary każdemu 
bogu, z wyjątkiem Pana, On być być całkowicie 
zniszczony. 

Zauważysz towarzystwo, do którego trafia wiedźma. To, któremu się 

poświęca inny Bóg Lub kłamstwa seksualnie z jakiś zwierzę. Jego nie 

przyjemny firma Do Być W. 

Zanim przejdziemy dalej, przyjrzyjmy się słowom znajdującym się na 

tablicy które są tymi, których użyto w Wersji Króla Jakuba. Większość z 

nich tego nie robi Posiadać dużo oznaczający Do nowoczesny 

Amerykanie. Chodźmy Patrzeć Na ich. Jestem próbować Do podam 

współczesny angielski odpowiednik tych słów, abyś kiedy Czytać ich W 

inny za chwilę będziesz wiedzieć Co Jesteś czytanie o. 

"Wróżbiarstwo" Jest konkretnie fortuna wymowny. 

 
„Obserwowanie czasów” to horoskopy. To dobry tydzień na załatwienie 

interesów lub cokolwiek to może być. To obserwowanie czasu, 

wybieranie odpowiedniego czasu przez badanie z the niebiański ciała za 

niektórzy konkretny przebieg działanie. 
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"Astrologia" Lub „obserwator gwiazd”, jest to, z kurs, astrologia. 

 
„Posiadanie znajomego ducha” – to słowo określające medium. Medium 

ma duch, który regularnie do niego przychodzi, zwany jego przewodnikiem 

lub jakimś innym słowem To. To jest stare, to nie jest nowe. Można go 

znaleźć w prawie wszystkich krajach pogańskich. Ale w nowoczesny 

Ameryka, to jest normalnie zwany średni. 

"Nekromancja" Jest mówić Do the martwy Do rada I rada. 

 
„Zaklinacz” to ktoś, kto używa uroków w celu ochrony i tak dalej. W Afryce 

my odkryłem, że modlisz się z Afrykanami o zbawienie tyle razy, co ty 

zrobiłbym Posiadać Do rozeznać To the kobieta miał uroki wokół jej talia I 

powiedz mu, żeby poszedł i zabrał je, zanim będziesz mógł przywrócić ją 

do zbawienia. Nic z te rzeczy są nowe. 

„Zaklinacz” to ten, który posługuje się zaklęciami lub, szerzej, muzyką. 

Muzyka ma ogromna moc i Szatan często używa go Do zniewalać ludzi. 

A "czarodziej" jest Mężczyzna I A "czarownica" Jest A Kobieta. 

 
A teraz przejdźmy do innych wersetów, a potem pójdę dalej. Przypomnij 

sobie teraz znaczenie tych słów. Przejdźmy do Powtórzonego Prawa 

18:9–14. To jest naprawdę główna lista. Oto całe dzieła, które wam 

przekazano. Chory Czytać Poprzez werset 12. 

Gdy wejdziesz do ziemi, którą Pan twój Bóg ci daje, nie 
będziesz się uczyć robić po obrzydliwości tych 
narodów. Nie znajdzie się wśród was każdego, kto rodzi 
swego syna lub swoją córkę Do przejść przez ogień... 

To Jest oferując twój pierworodny Jak życie poświęcenie Do Być spalony 

przez wpalić ofiarę pogańskiemu bogu. Zauważcie, że to jest w 

bezpośrednim towarzystwie tego wszystkiego Inny zajęcia. Oni wszyscy 

umieścić NA the To samo poziom. 

...lub który posługuje się wróżeniem [wróżeniem] lub 
obserwatorem czasów [horoskopy], albo czarodziej, albo 
wiedźma. Lub czarodziej, Lub A konsultant z znane 
duchy [jeden To 
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wchodzi Do medium] lub A czarodziej [Mężczyzna 
czarownica] lub a nekromanta [ten, który konsultuje się 
ze zmarłymi]. Za wszystko, co robisz te rzeczy są 
obrzydliwością dla Pana z powodu tych obrzydliwości 
czyni Pan, Bóg twój prowadzić je sprzed ciebie. 

„Wszyscy, którzy to czynią, są obrzydliwością dla Pana”. I zwracamy się 

do Izajasz na chwilę, Izajasz 47 i po prostu zwróćcie uwagę na obraz 

Babilonu i powód, dla którego sąd Boży spadł na Babilon. Pamiętaj, że 

istnieje być duchowym Babilonem, który wyjdzie na koniec obecnego wieku 

duchowy odpowiednik Babilonu Starego Testamentu i ma te same cechy i 

cechy. W Księdze Izajasza 47:12–13 widać centralny element babiloński 

religia. 

Stój teraz ze swoimi zaklęciami i z mnóstwo twoich 
czarów, przy których się trudziłeś od młodości twojej; 
jeśli tak będzie, będziesz mógł zyskać, jeśli tak bądź, 
abyś zwyciężył. Jesteś zmęczony w mnóstwo Twoich 
rad. Niech teraz astrologowie, obserwatorzy gwiazd, 
prognostycy miesiąca, wstają i ratować ciebie... 

I tak dalej. Zwróć uwagę na astrologię, obserwację gwiazd, prognozy 

miesięczne, czary; to są znaki Babilonu. Wiesz, będą tylko dwa grupy 

religijne w chrześcijaństwie przy końcu wieku, czy wiedziałeś o tym? Jeden 

pójście Do Być the panna młoda i Inny Jest pójście Do bądź nierządnicą. 

The oblubienica będzie naznaczona faktem, że ci, którzy są w oblubienicy, 

pozostali wierni do swego oddania Panu Jezusowi Chrystusowi 

Oblubieńcowi. Nierządnica tak zrobi składają się z tych, którzy zostali 

uwiedzeni przez zwodzenie duchów od swoich lojalność wobec Jezusa 

Chrystusa i będą naznaczeni wszystkimi cechami Opisano tu religię 

babilońską. Można o nich przeczytać w 17 i 18 rozdziały the książka o 

Objawienie. 

Każdy z nas na tej sali może stanąć przed decyzją: „Czy ja chcę być w 

oblubienicy, czy chcę być w nierządnicy?” Nie wierzę będzie Być trzeci 

wybór. 
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Przyjrzyjmy się teraz tym słowom. Trzy popularne słowa, które są zwykle 

używane są wróżby, czary i czary. Wiele, wiele razy ja Spotkałem te 

duchy, które do mnie przemówiły, przeciwstawiły się mi i rzucił mi 

wyzwanie, spośród ludzi. Prawdę mówiąc, mam coś w rodzaju prywatnego 

wojna z czarami. Wiele razy będą mi mówić: „Znam cię”. Jeden powiedział 

Ja, "Dlaczego czy ty muszą przyjść?" 

Wróżenie to zasadniczo otrzymywanie objawienia w sposób 

nadprzyrodzony, a nie przez Ducha Świętego. Odkrycie przeszłości, 

odkrycie tego, gdzie się zgubiliśmy rzeczy są takie, że ujawniono, kto 

popełnił przestępstwo. Lub prognoza dotycząca przyszłość. 

Powiedziałbym we współczesnym języku ESP, percepcja pozazmysłowa 

Jest Wszystko manifestacja z wróżbiarstwo. 

Modliłem się z kobietą w kościele w Chicago, a ona była średni. Kiedy 

przyszła po raz pierwszy, odmówiłem modlitwy z nią, ponieważ 

powiedziałem: „Nie wierzę, że pokutowałeś”. Za drugim razem przyszła i 

mi powiedziała że pokutowała. Kwestionowałem to, ale powiedziałem, że 

będę się z nią modlić. I zaczęła rozkazywać duchom, aby z niej 

wychodziły, i wychodziły różne duchy na zewnątrz. Następnie I wziął A 

mały odpoczynek I I był po prostu się opieram przeciwko the ołtarz kolej z 

do kościoła, a ta kobieta stała tam obok mnie i nagle ona zwrócił się do 

mnie i powiedział: „Widzę cię w samochodzie, który jest rozbity o… 

drzewo." Powiedziałem: „Duchu wróżbiarstwa, nie chcę tego od ciebie 

przyjąć. Nie zrobię tego być w każdym samochodzie, który rozbił się na 

dowolnym drzewie. Ale widzisz, gdybym nie był włączony strzeż się, 

gdybym zaczął wierzyć w ducha wróżenia mówiąc przez nią, opisywało 

przeznaczenie szatana dla mnie. Gdybym Zacząłbym w to wierzyć i 

myśleć o tym, poddałbym się Los szatana w moim życiu i całkiem 

prawdopodobne, że wylądowałbym w samochodzie wrak. 

Wiele, wiele osób chodzi do wróżki. „Zamierzasz się rozwieść męża i 

poślubij innego mężczyznę”. Poddają się temu i tak się dzieje. Co masz 

zrobione W To Jest składać Do Szatana przeznaczenie zaplanowany Do 

twój życie. 

Znacie Haralda Bredesena, ilu z was zna Haralda Bredesena? Tak wielu z 

Was to robi. Kiedy szedł do kościoła, tak było duszpastersko w New 

Jersey, był to bardzo modernistyczny, liberalny kościół, a oni 

zorganizowany A bazar. On myśl I żargon zatrzymywać się Ten Teraz, I 
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lepsza Iść przed siebie z 
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To. Wtedy powiedzieli mu: „Będziemy mieli wróżkę”. Jego serce zamarło 

ale pomyślał: „No cóż, nie mogę tego teraz przerwać”. Skończyło się na 

tym, że pozwolił wróżka i chodzenie do wróżki. To wszystko miało być żart, 

nic więcej. Gdy tak siedział i patrzył na tę wróżkę, ona spojrzał mu w oczy i 

powiedział: „Twoja żona będzie miała raka”. On powiedział: 

„Uświadomiłem sobie, że to głos Szatana, który mówił mi, co szatan 

przepowiedział dla mnie żona." I jego żona dostała rak, ale był uzdrowiony. 

Ile osób mi powiedziało: „Poszedłem do wróżki tylko dla żartu”. Ty wiedzieć 

Co Dennis Bennetta mówi? "Jego tak jak rachunkowość the tygrysi zęby 

Tylko Do A żart." Czy Ty zrobił To Do A żart Lub nie Jest nieistotny. Ty 

wszedł  Do słudze szatana o pomoc, którą otrzymacie jedynie od Boga. W 

trakcie robienia że poddałeś się szatanowi. Uczyniłeś szatana swoim 

bogiem. To jest prawda. 

Czary działa głównie przez zaklęcia, przeklina i ja zrobiłbym mowić, 

hipnoza. To daje ludziom kontrolę. Poznałem wiele naprawdę 

praktykujących czarownic. Całkiem numer. Pewna kobieta powiedziała mi: 

„Zabijam ludzi moimi przekleństwami”. To było szanowana amerykańska 

gospodyni domowa z klasy średniej. Poznałem kilku młodych niedawno 

ludzie, dziewczyny, które powiedziały mi, że mogą rzucić klątwę ktoś i zrób 

je co zrobić Oni poszukiwany. 

Czary działają poprzez amulety, muzykę, taniec i narkotyki. To szaleństwo 

na narkotyki nie jest niczym nowym, wiedział afrykański szaman o tym od 

wieków. Od dawna eksperymentowali z niektórymi ziołami i rzeczy, które 

powodowałyby pewne dziwne warunki. Zasadniczo, kategoryczna nazwa 

tej całej operacji to czary. Wprowadzanie ludzi do nadprzyrodzony stan 

mocy poprzez użycie pewnych rzeczy, takich jak narkotyki, muzyka, uroki i 

tak dalej. Uważaj, co nosisz na szyi lub co zakładasz wokół nadgarstka, 

ponieważ możesz założyć szatańskie jarzmo, jeśli je założysz coś, co 

powinno mieć moc. Ilu ludzi szuka ochrona przez urok albo szczęściarz 

grosz? 

Ktoś opowiedział mi o dziewczynie, która zachorowała i matka zabrała ją 

do szpitala uzdrowicielka, która rzuciła matce trochę uroku i powiedziała: 

„Połóż to szyję twojej dziewczyny i dzięki temu będzie zdrowa. Matka to 

zrobiła, dziewczyna stała się Dobrze. Ale po jakimś czas the matka stał się 

oświetlony I zdał sobie sprawę 
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straszna rzecz, którą zrobiła. Zdjęli amulet, otworzyli go i weszli do środka 

przeczytali krótki wiersz, który brzmiał: „Szatanie, utrzymuj ciało tej 

dziewczyny w dobrym zdrowiu, aż do niej dusza płonie w piekle.” Diabeł 

nie ma nic przeciwko odrobinie uzdrowienia, pod warunkiem, że jest to 

kosztowne ty swoją duszę. Chętnie przywoła pomniejszego demona, aby 

cię zniewolić z A główny jeden. 

Wspomnę bardzo szybko, że w Nowym znajdziecie wiele przykładów 

Testament. Dzieje Apostolskie 8 W Samarii czarnoksiężnik Szymon 

zaczarował całe miasto swoimi czarami. Miał wszystkich zniewolonych 

przez szatańskie siły nadprzyrodzone moc. Widzisz, jak trudno było mu 

odpokutować. Mógł uwierzyć ewangelię, obserwuj Filipa, zostań z nim, daj 

się ochrzcić, ale coś w tym było jego serce wciąż żądne pieniędzy. 

Pamiętasz ostatnie rzeczy, które kiedykolwiek powiedziałeś do niego: 

„Twoje serce nie jest prawe, nie masz w tej sprawie ani udziału, ani 

udziału”. Piotr rozpoznał, że jego motywy nadal są kręte. Powiem Ci, że to 

najtrudniejsze rzeczą na świecie dla kogoś, kto służył szatanowi w tym 

królestwie naprawdę za darmo. Wymaga całkowitej pokuty, żadnych 

wygłupów, żadnych półśrodków zaangażowanie, ale A całkowity 

zrzeczenie się szatana I A całkowity przedłożona praca Do Bóg. 

Czy znasz ostatnią rzecz, którą powiedział czarnoksiężnik Szymon? On 

powiedział: „Módlcie się za mnie”. Och, jakie to typowe. Wykonujesz 

swoją pracę i popadasz w desperację. Ufam Twoim modlitwom. Czasem 

przychodzą do mnie ludzie i mówię: „Bracie, siostro, chcesz, żebym 

desperacko cię potrzebowała. Nie zrobię tego. Dostajesz desperacko dla 

siebie. Nie proś kaznodziei, aby wykonał całą pracę, sam zacznij Do 

Dostawać zdesperowany." 

Dave Wilkerson mówi do narkomana: „Jeśli jesteś zdesperowany, to 

możesz być dostarczony." To prawda w niemal każdym większym 

obszarze wybawienia. Jeśli jesteś zdesperowany, możesz zostać 

dostarczony. Nie proś kaznodziei, żeby był zdesperowany Do Ty. 

Dzieje 13, o niektórzy FAŁSZ prorok, A czarownik o imieniu Bar-Jezus Kto 

poszukiwany aby trzymać głosicieli ewangelii przed zastępcą rzymskim na 

wyspie Cypr. Widzicie, to jest dzieło wroga, aby utrzymać każdego 

człowieka z dala od... prawda. W konflikcie pomiędzy Pawłem pełnym 

Świętego była otwarta głowa Duch i czarownik. Szkoda, że tam nie byłem. 

Jeśli cokolwiek chciałbym mieć widziany, To był To. Paweł wyglądał Na To 
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Człowiek I powiedział, "Ty dziecko z the diabeł, 
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ty wróg z Wszystko prawość. Jak długi będziesz nie przestawaj Do 

zboczeniec the Prawidłowy sposoby z the Lord?" Wiesz co On był 

rozmawiając Do? A czarownik, fałszywego proroka. Co to jest czarodziej? 

Dziecko diabła i wróg wszystkich prawość. 

Dzieje Apostolskie 16, dzieweczka posiadająca ducha wróżenia. Grek 

mówi w duchu pyton, A fortuna wymowny dziewczyna. Więc udany To Jak 

A niewolnik dziewczyna ona przyniósł dużo pieniędzy swoim panom. Nigdy 

nie przyniesiesz dużo pieniędzy, jeśli tak jest nigdy nie ma racji. Musiała 

mieć rację wiele razy, także wtedy, gdy Paweł i Sylas przybyła do tego 

miasta, wiedziała, kim są, na długo przed kimkolwiek innym. Ona chodził 

za nimi codziennie po ulicach i mówił: „Ci ludzie są sługami Najwyższego 

Boga, który wskazuje nam drogę zbawienia”. Każde słowo co mówiła, było 

prawdą, ale była sługą diabła. Ktoś powiedział „jeśli”. Paul był 

nowoczesnym misjonarzem, uczyniłby ją członkiem założycielem kościoła w 

Filippi. Ale on zwrócił się do tego ducha i powiedział: „W imieniu z Jezus 

Chrystus, przychodzić na zewnątrz z jej." The pismo mówi On wszedł na 

zewnątrz z jej tej samej godzinie i nie potrafiła już przepowiadać 

przyszłości. Wróżenie jest the Demon z wróżbiarstwo. 

Galatów 3:1: 
 

O niemądry Galatów, Kto ma oczarowany Ty... 

Mówisz, że nie zostali zbawieni i ochrzczeni w Duchu Świętym? Nie 

mogłeś Być bardziej błędne, ponieważ następny werset mówi: 

Czy otrzymaliście ducha dzięki uczynkom zakonu, tj 
słuchanie wiary? 

Tak, byli dobrymi, charyzmatycznymi chrześcijanami, ale zostali 

oczarowani. Zrobił wiecie, że ludzie ochrzczeni w Duchu Świętym mogą 

zostać oczarowani. Uwierzcie mi, oni Móc. Przejąłem zgromadzenie, 

które zostało oczarowane przez żonę poprzedni proboszcz. Stanąłem 

wtedy twarzą w twarz z tą mocą i ja poznał prawdę o Galacjanach. Jaki 

był dowód, że oni był oczarowany? Galatów 4, Obserwujecie czasy, dni, 

miesiące, lata. 

Bawisz się horoskopami. Próbujesz poznać przyszłość poprzez środki 

okultystyczne. Paweł powiedział: „Obawiam się, że na próżno będę was 

męczył”. Myślę, że mam zmarnowany Mój czas głoszenie ewangelia Do 

Ty. 
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2 Tymoteusza 3, w dniach ostatecznych zwodziciele będą coraz gorsi. Ale 

Greckie słowo to magowie. Chciałbym, żebyś to zauważył. 2 Tymoteusza 

3:13. Gdzie Król Jakub mówi o oszustach, Grek mówi o magach. Ci ludzie 

porównywane są do Jannesa i Jambresa, magów, którzy przetrwali 

Mojżesz. Czy zastanawiałeś się kiedyś nad tym, że magowie egipscy miał 

nadprzyrodzoną moc? Czy kiedykolwiek to rozważałeś? Mojżesz rzucił w 

dół swojej laski, a ona stała się wężem. Magowie powiedzieli: „Możemy to 

zrobić To." I oni to zrobili. Jedyna różnica polegała na tym, że pożarł go 

wąż Mojżesza ich węże. 

Podczas następnego Mojżesz wyjął wodę z rzeki i zamienił ją w krew. Oni 

powiedział, "My Móc Zrób to." I zrobił to. 

 

Trzeci Mojżesz przywołał żaby i napełnił domy Egipcjanie. Magowie 

powiedzieli: „Poczekaj chwilę, my też możemy to zrobić”. I Oni zrobił to. 

Czwarty Mojżesz zamienił proch we wszy. Magowie egipscy próbowałem 

to zrobić i nie mogłem. Wtedy rzekli do faraona: «To jest palec Boga. To 

wykracza poza nas. Lepiej posłuchaj tego człowieka. On ma coś My nie 

Posiadać." Ale Oni miał nadprzyrodzona moc. 

Zawiadamiam cię, że pod koniec tego wieku konfliktu już nie ma będzie 

toczona na płaszczyźnie naturalnej. Walka będzie rozgrywana w 

nadprzyrodzony. Manifestowana nadprzyrodzona moc szatana 

skonfrontowana z i pokonany przez objawioną nadprzyrodzoną moc 

Ducha Świętego. Ty przeczytaj 2 Tymoteusza 3, To jest bardzo jasne. 

W Objawieniu 9 i 18 znajdziesz odniesienia do czarów i szczególnie W 

połączenie z Babilon FAŁSZ religijny sytuacja. 

Teraz doszliśmy do momentu, w którym będziemy mieli okazję abyś został 

wybawiony i uwolniony. Zasadniczo masz trzy rzeczy Do Do. Numer jeden, 

Jeśli masz został zaangażowany W każdy z te rzeczy: herezje, Odloty z the 

chrześcijanin wiara Lub każdy formularz z Szatański nadprzyrodzony. 

Jest lista, nie czytałem jej. Mam to przeczytać? Tablice Ouija, szczęście 

mówienie, ESP, narkotyki (w tym wszelkiego rodzaju leki, takie jak tabletki 

motywujące, ból zabójcy, opanowanie I Wkrótce), media, jasnowidze, 

medytacja, 
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Orientalne kulty i filozofie (joga), reinkarnacja, astrologia, horoskopy, 

hipnoza, pisanie automatyczne i analiza graficzna lub Analiza pisma 

ręcznego. To tylko wybór. Jeśli brałeś udział w jakimkolwiek tych rzeczy 

lub czegoś im podobnego i chcesz zostać oczyszczony, chcesz To ciemny 

cień wzniesiony wyłączony twój życie, Ty chcieć To niewola zajęty z dala. 

Ile razy ludzie mi mówią: „Bracie Książę, właśnie wtedy, gdy moc… Bóg 

jest najsilniejszy na spotkaniu i czuję, że wyciągam rękę do Boga i 

pragniesz oddać mu cześć, coś staje pomiędzy”. Czy znasz pierwsze 

pytanie, które zadaję? „Byłeś u wróżki?” Około dwa razy poza trzy czasy 

the odpowiedź Jest Tak. "Oh, Ale I był tylko A mały dziewczyna Kiedy I 

wszedł. 

Och, nie miałem tego na myśli, to był tylko żart. Ale poszedłeś. Poszedłeś 

do służącej szatana o pomoc, która powinna pochodzić wyłącznie od Boga. 

Boga w swoim miłosierdziu nie ma zamierzam podnieść to ciśnienie, 

dopóki nie dotrę do przyczyny i nie zobaczę, co się stanie zrobił. Istotne 

jest, aby każde dziecko Boże zrozumiało niebezpieczeństwa związane z od 

dzisiaj, abyście nigdy nie dali się zwieść, nigdy Być Skuszony, nigdy nie 

wracaj i nie zdobywaj do To obszar Ponownie. 

Teraz, Ty chcieć Do Być bezpłatny, Jestem pójście Do powiedzieć ci Co Do 

Do. Ty wyznać Jak A grzech zaangażowania. Czytanie z dłoni, zabawa 

tabliczką Ouija, konsultowanie się z wróżką, czytanie książek o Edgarze 

Cayce’u czy Jeanne Dixona I Wkrótce. Wiele, wiele więcej. 

Po drugie, wyrzekasz się tego. Przez świadomy akt swojej woli odłączasz 

się siebie z tego. Najlepsze słowa, jakie przychodzą mi na myśl, to słowa 

psalmisty Dawid. „Nie mam w nienawiści tych, Panie, którzy Cię 

nienawidzą [to jest całe szatańskie, kraina demonów] i że smuciłem się z 

tymi, którzy powstają przeciwko tobie; I nienawidzę ich nienawiścią 

doskonałą, zaliczam ich do moich wrogów”. Jest chrześcijaninem wolno tak 

mówić? Tak. Nie o ciało i krew, bo nie toczymy wojen przeciwko ciału i 

krwi, ale przeciwko duchowym wrogom Boga. Musisz powiedzieć, że ich 

nienawidzę doskonałą nienawiścią, zaliczam ich do moich wrogów. Wola 

Boża nie wybawił cię od twoich przyjaciół, dlaczego miałby to zrobić? Ale 

jeśli je zrobisz twój wrogów, których będzie miał dostarczyć cię. 

Wyznajesz, wyrzekasz się i zrywasz wszelkie kontakty. Jeśli masz Ouija 

tablica Ty oparzenie To. Jeśli Ty Posiadać horoskopy Ty oparzenie ich. 

Jeśli Ty Posiadać książki w tym Kategoria o transmigracja dusze, joga I 
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Wszystko te 
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rzeczy, spalasz je. Nie zostawiasz w swoim domu niczego, co wychodzi 

szczelina w drzwiach, przez którą diabeł może wrócić. Musi istnieć 

sprzątanie domu dla większości chrześcijan. W Dziejach Apostolskich 19, 

kiedy moc szatana zostało objawione i wierzący zobaczyli, co się 

naprawdę działo, to jest niezwykłe rzeczy. Jest powiedziane, że wielki 

strach ogarnął wszystkich i wielu wierzących [wierzący] przyszli, wyznali i 

pokazali swoje złe uczynki. Byli wierzący Ale oni by to zrobili został gra z 

the Inny strona Na the To samo czas. 

Ci, którzy mieli książki o okultyzmie, przynieśli je i spalili cena wynosiła 

pięćdziesiąt tysięcy srebrników. Wartość pięćdziesięciu tysięcy dolarów 

książki spalone. Nie możesz sobie pozwolić na to, żeby to zatrzymać, nie 

sprzedawać, nie przekazywać dalej bo otrujesz kogoś innego. Zniszcz to. 

Boga nie da się oszukać. Ani czy można oszukać diabła. Nie próbuj. Każdy 

z nich wie, kiedy masz na myśli biznes. 

Kluczowym słowem dla większości ludzi dzisiaj jest: pokutować, 

przestać się wygłupiać i bawić się w kościół, być trochę religijnym i 

popadać w desperację. Zrobić decyzja. 

Myślę, że uczciwie, co mam zamiar zrobić, to dać każdemu tutaj możliwość 

Do Być odłączony z the okultystyczny. Gdy mam zrobione To Jeśli Ty 

chcesz odejść, możesz to zrobić. Poproszę Cię o jedną rzecz. Jeśli w 

słuchając mnie dzisiejszego popołudnia, stoicie tutaj i w jakiś sposób 

zdajecie sobie z tego sprawę byłeś powiązany z szatańską mocą 

nadprzyrodzoną i nigdy tego nie zrobiłeś poradziłeś sobie z problemem, 

nigdy się go nie wyrzekłeś, nigdy nie podjąłeś decyzji do tej pory czystą 

przerwę, ale teraz chcesz to zrobić, chcę, żebyś to zrobił rzecz. Chcę, 

żebyś powiedział to na głos za mną. Kiedy to powiesz, odwróć się luźny. 

Jeśli coś wyjdzie, niech wyjdzie. Nie wiem, co może się stać tu za kilka 

minut, ale odpuść sobie. A jeśli się boisz, po prostu pamiętaj, że jeśli 

okazujesz szacunek, jesteś posłuszny i współpracujesz, nic nie jest w 

stanie tego zrobić szkoda Ty. 

"W the nazwa z Jezus I wiązać każdy demoniczny moc jest to Tutaj I I 

żądać, aby wyszli bez krzywdzenia kogokolwiek i bez krzywdzenia innych i 

żądam ochrony krwi Jezusa nad rodzinami i krewni I przyjaciele I 

wspomnienia z Wszystko To Czy Tutaj. W Jezus' nazwa." 
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Wszystko Prawidłowy, Teraz Ty mowić Ten: "Lord Jezus Chrystus, I 

uważać To Ty Czy the Syn Boży, Mesjasz, który przyszedł w ciele. Za to 

umarłeś na krzyżu moje grzechy i powstałeś z martwych. Teraz wyznaję 

wszystkie moje grzechy. I żałuj za wszystkie moje grzechy. W 

szczególności wyznaję, że szukam pomocy u szatana powinno pochodzić 

tylko od Boga. Spowiadam się jako grzech – teraz nazwij tę rzecz: 

wróżenie, tabliczka Ouija, cokolwiek to jest. Wszystko, co Duch Boży teraz 

sprowadza do ciebie powiedzenie: „Spowiadam się jako grzech”. Panie, 

teraz się tego wyrzekam. I wyrzeknij się szatana i wszystkich jego dzieł. 

Nienawidzę jego demonów, zaliczam je do moich wrogowie. W imieniu 

Jezusa uwalniam się teraz od każdego ciemnego ducha, od wszelkiego 

złego wpływu, od wszelkich szatańskich więzów, od jakiegokolwiek ducha 

we mnie to nie jest Duch Boży. Rozkazuję wszystkim takim duchom, aby 

mnie teraz opuściły the Nazwa Jezus." 

Teraz pozwól im odejść. „Szatanie, wiążę twoją moc i rozkazuję ci ją 

rozwiązać tych ludzi i wyjdźcie teraz od nich w imieniu Jezusa. Każdy duch 

wróżby, czary, czary, wiążę waszą moc w imieniu Jezusa i mnie rozkażę ci 

rozpuścić ten lud i odejść od nich i od tego miejsce w potężnym imieniu 

Jezusa przez moc krwi krzyża. W the Nazwa Jezus. Szatan, Być uwolniony, 

Być rzucać  na zewnątrz W Jezus' potężny nazwa." 

Siedem Sposoby Do 
Trzymać Twój 
Oswobodzenie 
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umiłowanego Syna naszego Zbawiciel. Przez celowy wybór nasz woli 

składamy my sami na nowo do ciebie 
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już teraz. Pragniemy, abyś wziął w niewolę każdą myśl wewnątrz 

każdego z nas do posłuszeństwa Chrystusowi. Poddajemy się poprzez 

Krew Jezusa do Ducha Świętego. Wiemy, że bez niego nie możemy 

znaleźć prawdę. On jest nauczycielem, pocieszycielem, posłanym, aby 

nas wprowadzić cała prawda. Polegamy na nim dzisiejszego popołudnia. 

Modlimy się o Twoje błogosławieństwo na każdą osobę tutaj 

zgromadzoną, aby każde serce zostało otwarte na prawdę i aby nikt nie 

przyjął błędu. Modlę się za siebie, Panie, aby słowa moich ust i myśli 

mojego serca mogą być przyjęte w wzrok twój, Panie, siła moja i mój 

Odkupicielu. We wszystkim, Panie, my Tobie i tylko Tobie przypiszę 

chwałę, cześć i chwałę należny do twój nazwa. w nazwa z Jezu modlimy 

się. Amen." 

Do próbować Do jasne w górę niektórzy możliwy nieporozumienia To móc 

Posiadać został pozostałość z poprzedniego nauczania na temat 

wyzwolenia od zła duchów, a następnie chciałbym spróbować udzielić 

wam szczegółowych instrukcji odnośnie the przyszły, w szczególności NA 

the temat Jak Do zachowaj swoje oswobodzenie. 

Pozwolę sobie poruszyć dwa pytania, które zwykle zadają ludzie, którzy 

nowo skonfrontowani z tą prawdą i tą posługą. Pierwszym z nich jest Jak 

czy wiem, czy jestem całkowicie wolny? Zawsze rozczarowuję ludzi swoją 

osobą odpowiedź. Nie moją sprawą jest wydawanie ci certyfikatów. 

Gdybym to zrobił, nie byłoby tego warte papieru, na którym są spisane. Nie 

jestem pewien, czy ktoś z Was tak ma całkowicie za darmo. Sama też nie 

jestem pewna, czy mogę sobie dać certyfikat. Co nauczyłeś się, co jest 

naprawdę cenne, to rzeczywistość złych duchów i jak sobie z nimi radzić. 

To jest warte tysiąc certyfikatów. Tylko to mam na celu Jedyne, co mogę 

zrobić, to postawić cię twarzą w twarz z faktem, że złe duchy są 

prawdziwe, istnieją część twojego doświadczenia i możesz sobie z nimi 

skutecznie poradzić. Jak na razie Jestem w stanie, podam ci zasady 

biblijne, które zostały udowodnione doświadczenie, żeby to zrobić. Potem 

piłka jest po twojej stronie i masz ją Do Do the Następny stanowisko. Ty 

nie dźwięk zadowolona, Ale jest to the sposób To Jest. 

Następne pytanie, które nie jest już tak istotne, brzmi: Dokąd idą złe 

duchy Do? The odpowiedź zasadniczo czy oni Iść patrzeć Do inny miejsce 

zajmować. 

Jezus powiedział w Ewangelii Mateusza 12 – jeśli chcesz się tam 

zwrócić, możesz, możemy to zrobić cóż, spójrz na to. Mateusza 12:43–
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46. To jest ogólne stwierdzenie, które nie zostało złożone o Niektóre 

konkretny indywidualny Ale ogólnie. 
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„Kiedy duch nieczysty opuści człowieka, przechadza się 
po suchych miejscach, szukając odpoczynku, i znajduje 
nic. Potem mówi: Wrócę do domu swego skąd 
wyszedłem; a gdy przyjdzie, zastaje je pusty, 
zamieciony i udekorowany. Potem idzie i bierze ze sobą 
siedem innych duchów, bardziej niegodziwych niż 
samego siebie, a oni wchodzą i tam mieszkają: i ostatni 
państwo z ten mężczyzna Jest gorzej niż the Pierwszy." 

Kiedy złe duchy wychodzą, szukają miejsca, w którym mogliby odpocząć i 

swoje charakterystyczne jest to, że nie mogą odpocząć poza ciałem. 

Najlepiej ludzkie ciało ale w przypadku braku tego, nawet ciało świni lub 

innego zwierzęcia, a nie być bezcielesny. Ich pierwsza myśl najwyraźniej 

wynika ze słów Jezus ma powrócić do osoby, od której odszedł. Oni opisz 

tę osobę jako „mój dom”. Dokładnie tak myślą i dokładnie tak, jak mówią. 

Kilka razy słyszałem ducha w człowieku opisz tę osobę jako „mój dom”. 

Faktycznie, ich myślenie jest tak wypaczone że czują, że mają 

uzasadnione prawo, aby tam być i są niezwykle zwolennicy pokrzywdzeni, 

są naprawdę zdenerwowani, gdy kwestionujesz ich prawo do zajmowania 

osoba. 

Dlaczego nie wyślesz ich do dołu lub wielu innych sugerowanych miejsc? 

Niektórzy są jeszcze bardziej głupi. Cóż, jeśli o mnie chodzi, to nie plan Do 

poprawić NA the ministerstwo z Jezus. Jeśli I Móc Dostawać To daleko, 

uważać Ja, Chory być zadowolonym. O ile jest zapisane, Jezus nigdy nie 

wysłał ich do dołu. Gdy namawiali go, aby wszedł w świnie, a on 

odpowiedział: „Idź w świnie”. Obydwa Jezus I the zło duchy wiedział To 

Bóg the Ojciec miał czas program. 

Nadszedł czas, kiedy zostali zamknięci w jednym miejscu więzienie i kara. 

Ale wszyscy wiedzieli, że ten czas jeszcze nie nadszedł przychodzić. 

Jezus nigdy oczekiwany the Ojca program. 

Dlaczego wypuścił złe duchy z opętanego Gadarejczyka, aby weszły do 

wieprz? To pytanie, na które nie ma odpowiedzi w Piśmie Świętym. Ale 

mój osobisty opinia jest dla the powód z the Człowiek. The powiedziały 

demony Kiedy Jezus zapytał: „Jak masz na imię?” nadeszła odpowiedź: 

„Nazywam się Legion, bo my Czy wiele." Jestem tylko wspominając Ten 

Jak A fakt. A rzymski legion numerowane 
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około 6000 osób. Nie twierdzę, że było w tym 6000 demonów osobą, 

ale mogło tak być. Myślę, że gdyby wyszli niechętnie rozerwaliby go na 

strzępy. A więc ze względu na człowieka, którego dał im Jezus Zostawić 

iść bez kładzenie w górę maksymalny sprzeciw. 

Wierzę w to na podstawie doświadczenia. Widziałem ludzi dostarczanych z 

może 15 lub 20 demonów tak całkowicie wyczerpanych, że najwyraźniej 

nie mogły wytrzymać coś bardziej fizycznie. Jest to jednak opinia i jej temat 

do Pisma Świętego. 

I Posiadać bardzo mały wiara W Cienki religijny zwroty. I był z A kobieta 

raz i za każdym razem, gdy miała do czynienia z osobą opętaną przez złe 

duchy, mówiła: „Wiążę ty i ja wrzucamy cię do otchłani piekielnej”. 

Pomyślałem sobie: „Chciałbym, żeby tak było PRAWDA." Chciałbym 

zobaczyć jakieś dowody. Był taki czas – wspominam o tym sposób 

zilustrowania, jak bardzo to wszystko jest realne — kiedy miałem do 

czynienia z żoną pewnego człowieka Zielonoświątkowy pastor, który miał 

wiele złych duchów. Jeden z nich był bardzo, bardzo uparty, nie chciał 

wyjść. Służba ta trwała około 5 godzin. Myślę, że częściowo dlatego, że nie 

udało mi się najpierw stworzyć solidnych podstaw nauczania. Dałem się 

sprowokować z tą rzeczą i powiedziałem: „Jeśli nie wyjdziesz, wyślę cię 

tam piekło." I Naprawdę nie wiedzieć czy I miał biblijny autorytet Do Do To 

Lub nie Ale Dałem się sprowokować. Ciągle stawiał mi opór, więc 

powiedziałem: „Rozkazuję ci to idź do diabła." Kiedy w końcu odszedł, 

ostatnie słowa, jakie powiedział, brzmiały: „Och, tak jest ciemno, jest tak 

ciemno, jest tak ciemno.” I tak poszło. Czy poszło do piekła Lub nie I nie 

wiedzieć Ale I mógł uważać W To sprawa I miał A specjalny prezent z 

wiara robić To rzecz Do coś To normalnie to by się udało. 

Innym pytaniem, które ludzie zadają, jest: Czy można wyrzucić złe duchy w 

dowolnym momencie? dystans? Cóż, jeśli masz wiarę, bo jeśli masz wiarę, 

możesz powiedz górze: «Wrzuć się do morza». Ale ilu z was ma 

rzeczywiście wrzucił górę do morza? Czy zechciałbyś mi pokazać? Jestem 

nie mówię, że nie da się tego zrobić, ale bądźmy realistami, jeśli chodzi o 

to, ile wiary mamy Posiadać. Nic nie obraża niewierzących bardziej niż to, 

że wierzący rozmawiają w niechlujny sposób o wiara Oni nie Naprawdę 

Posiadać. Następnie Oni mowić the cały sprawa jest fałszywa. Bądźmy 

prawdziwi. Bóg dał każdemu człowiekowi miarę wiary. Przenosić w tym 

mierzyć. Bądź realistą. 
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Teraz ludzie często przychodzą do mnie i mówią: „Dlaczego nie 

osiągnąłem pełni dostarczony?" Lub: „Nie czuję się w pełni spełniony. Jaki 

jest powód?" To jest niemożliwe jest podanie każdemu powodu jego 

szczególnej sytuacji w a ogólna rozmowa. Czasem nie znam powodu. 

Może czasem Bóg nawet nie chce, żebym znał powód. Jeśli w 

ostateczności, Bracie Książę nie Dostawać the powód Do Ty, Ty lepsza Iść 

Do Bóg Do się I dowiadywać się. Podam Ci cztery najczęstsze powody, dla 

których ludzie nie czują się najedzeni oswobodzenie. te ja widziałem wiele 

czasy. 

Po pierwsze, brak skruchy. Większość współczesnych chrześcijan nie ma 

prawdziwego pojęcia, czym w ogóle jest pokuta. Po pierwsze, to nie jest 

emocja. Widziałem wiele ludzi ulega emocjom i nigdy nie żałuje. Pokuta jest 

decyzją, to decyzja woli. To decyzja, aby przestać bawić się w grzech i 

nieposłuszeństwo i upór. To się odwraca, odwracasz się plecami na diabła, 

świat i wszystko, co nie podoba się Bogu i poddaj się bez zastrzeżeń 

Bogu. To jest pokuta. To jest pierwsza, podstawowa, fundamentalna 

prawda ewangelii. Kup moją książkę Pokutuj i Uwierz i będziesz Zobacz to. 

Nie ma prawdziwej wiary bez prawdziwej pokuty. Dlatego wiele osób mieć 

problem z wiarą. Ich prawdziwym problemem nie jest wiara, lecz problem 

skrucha. Pierwszym publicznym słowem, które wygłosił Jezus, było: 

„Nawracajcie się i... wierzcie ewangelii”. Wiem, że Jezus powiedział „tylko 

wierz” w innym miejscu, ale prezentowanie wiary bez pokuty jest fałszywą 

nauką. Tam to nie coś takiego. Przez cały Nowy Testament, począwszy od 

od początku do końca pierwszym wymaganiem Boga wobec grzesznika 

jest pokuta, zmień zdanie, zrób to inaczej. Wiele osób chce się uwolnić od 

kłopotów Ale To nie jest skrucha I Czasami Bóg trzyma Ty NA the hak 'do 

żałujesz. Pokuta to coś więcej niż chęć uwolnienia się od nałogu. Wiele 

Aktywność demonów jest bardzo niepokojąca i nieprzyjemna i chciałbyś to 

osiągnąć koniec tego. Ale to nie jest pokuta. Jak już powiedziałem, pokuta 

odwraca twoje życie z powrotem na diabła, zwracając się do Boga i 

poddając się bez zastrzeżeń sprawiedliwy rząd z Wszechmocny Bóg w 

twoim życie. A buntownik jest nie skruszony. 

Drugim częstym powodem, który zaobserwowałem, jest brak spowiedzi 

grzech. W tym miejscu chcę powiedzieć, że Bóg ustanowił zasady i jedyne, 

co próbuję zrobić, to to zrobić interpretować ich. I może się mylić Ale I Do 

To do najlepszych z Mój umiejętność. Ale Jeśli 
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nie podobają ci się zasady, to nie złościj się na mnie, bo tego nie zrobiłem 

ich. I Tylko próbować interpretować the zasady I znaleźć Boga położył w 

dół. Bóg wymaga To wyznajemy nasze grzechy. Pozwalać Ja powiedzieć 

Ty Ponownie Co I powiedział drugi dzień. 

Kiedy wyznałeś wszystko, nigdy nie powiedziałeś Bogu niczego, czego by 

nie powiedział już wiem. Nigdy nie zaskoczyłeś Boga. Bóg nie żąda 

spowiedzi Do jego dobra Ale dla Twojego powód. 

W Liście Jakuba 5 jest napisane – o czym większość protestantów 

zapomniała – „wyznaj”. wasze grzechy, jedni drugich.” Jest to część 

całkowitej dyscypliny ewangelii. To W takiej sytuacji nie jest możliwe 

spowiadanie się między sobą chociaż kilka osób z większości serwisów 

podejdzie i powie mi coś konkretną rzecz, która obciąża ich sumienie i po 

prostu szepczcie to do mojego ucho. Nie zachęcam Cię do tego, zauważ. 

Powiem ci to, ja nie chcę za nikogo nosić kosza na śmieci. Kiedy te śmieci 

dostanie się do mojej puszki, wyrzucę ją tak szybko, jak tylko mogę. Mam 

dość problemów Mój własny bez Niosąc Inny narody wokół z Ja. 

Są jednak chwile, kiedy Bóg absolutnie tego wymaga wyznawać nie tylko 

jemu, ale sobie nawzajem. Zdanie, którego nie ma Pismo Święte, ale 

uważam, że zawiera ono następującą zasadę biblijną: „The spowiedź musi 

być tak szeroka, jak przestępstwo”. Jeśli przekroczyłeś przeciw Bogu, wtedy 

wyznajesz tylko Bogu. Ale jeśli masz zgrzeszyłeś nie tylko przeciwko Bogu, 

ale także przeciwko człowiekowi, to twoje wyznanie musicie uwzględnić 

tych, przeciwko którym zgrzeszyliście. To jest z mojego doświadczenia 

wynika, że najczęściej dotyczy to cudzołóstwa. Cudzołóstwo jest bardzo 

wspólny powód Dlaczego ludzie Posiadać wina, ucisk I demoniczny 

obsesja. Wiele osób przebywa w domach psychiatrycznych z 

podstawowego powodu cudzołóstwo. O ile rozumiem, Bóg, jeśli chcesz 

wybawienia, a już go pragniesz dopuściłeś się cudzołóstwa, nie 

kwalifikujesz się do wybawienia, chyba że nim jesteś chcesz wyznać to 

swojemu partnerowi w małżeństwie. Ze swojej strony nie będę się o to 

modlić A osoba o wybawienie chyba że oni to zrobią obietnica Do Do że 

jeśli Jestem świadomy oni są winny z To grzech. Ponieważ, the cały 

podstawa z oswobodzenie Jest prawda. 

Poznacie prawdę, a prawda was wyzwoli. Osoba, która niewierny 

swojemu partnerowi i nie przyznający się do winy, żyje w kłamstwie. Nie 

może być trwałego pokoju ani wybawienia. To moje osobiste 

przekonanie. Jeśli Ty Móc Dostawać Bóg Do zmiana jego umysł, Jesteś 

Witamy Do próbować. 
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Wiele osób mówiło: „Nie wiem, co powie mój mąż”. Wiem, że nie niewiele 

małżeństw zostało uratowanych przez spowiedź. Nie znam jednego które 

kiedykolwiek zostało zerwane, chyba że zostało już zerwane wcześniej. W 

w ostateczności musisz zrobić to, czego wymaga Bóg i odejść 

konsekwencje przed Bogiem. Jest taki stary hymn, który mówi: „Zaufaj 

Bogu i postępuj właściwie.” To nadal obowiązuje. Jeśli nie chcesz tego 

zrobić, nie kłóć się ze mną. Jeśli Ty Móc Dostawać Boże żeby zmienić 

zdanie, w porządku i Dobry. 

Wiesz, co odkryłem o Bogu? On nie ma nastrojów. Nigdy nie złapiesz Bóg 

winnym nastrój. 

 

Kolejna rzecz, której nauczyłem się z doświadczenia, a której często 

wymaga Bóg Do wyznać się specjalnie jest celowy zakup jakiś poronienie. 

Kiedy dziecko ma się urodzić i celowo temu zapobiega się. nie jestem 

Katolikiem, ale odkryłem, że Bóg klasyfikuje to jako morderstwo. Musi Być 

przyznał się Jak morderstwo. Jestem nie wymowny Ty To Bóg będzie nie 

Wybacz Ty. 

Na pewno ci wybaczy, ale żąda, abyś przeszła do rzeczy nazwać to i 

wystawić na światło dzienne. Nie musisz iść i opowiadać wszystkiego 

rodzina I krewni chyba że są intymnie zaangażowany w tym. 

Trzeci częsty powód, dla którego ludzie nie otrzymują całkowitego 

wyzwolenia oznacza całkowity brak przebaczenia innym. To jest 

podstawowe. Marek mówi w swoim ewangelię — myślę, że lepiej będzie, 

jeśli ci ją przeczytam. Myślę, że ty też lepiej to przeczytaj. Ocena 11:25–

26. 

"I Kiedy człek podstawka modląc się, Wybacz, Jeśli 
człek Posiadać powinien przeciwko komukolwiek: i 
Ojciec wasz, który jest w niebie może ci przebaczyć 
twoje przewinienia. Ale jeśli tego nie zrobisz Wybacz, 
żaden będzie twój Ojciec Który Jest W niebo 
Wybacz twój winy." 

Co może być jaśniejszego? Kiedy stoisz i się modlisz, kiedy jesteś zwany 

do przodu Do modlić się the oswobodzenie modlitwa, Jeśli Ty Posiadać 

powinien przeciwko każdy. To nie pomija niczego i nikogo. Co masz do 

zrobienia? Przebaczyć. Jeśli przebaczysz, Bóg ci przebaczy. Jeśli nie 

przebaczysz, Bóg nie przebaczy Ty. Jeśli Ty Czy nie wybaczony Ty Czy nie 
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A kandydat na oswobodzenie, Ty 



Derek Prince - Wybawienie od demonów i demonologia 
 

nie mają prawnego prawa do wybawienia. Bóg tego wymagał, my nie 

możemy zmiana To. 

Chcę jeszcze raz powiedzieć, jak powiedziałem pewnego dnia, że 

przebaczenie nie jest emocją, to decyzja. To niszczy IOU. Tak to 

wyjaśniam. Pozwól mi Brać jakiś ilustracja. Mój Dobry brat tutaj, Brat 

Dolina górska Młynarz, pożyczył Ja 

10 000 dolarów. Chwalmy Pana. Dałem mu moje IOU za 10 000 dolarów. 

Teraz jesteśmy konfrontacja twarzą w twarz na temat sytuacji i relacji 

pomiędzy nami. Siedzi tam z moimi IOU w rękach i mówi: „Bracie Książę, 

naprawdę cię kocham”. I myślę, że mogłoby mnie to mniej obchodzić. I on 

mówi: „Bracie Książę, rozumiem, że jesteś w trudnej sytuacji. Brat Książę, 

modlę się za ciebie”. Nadal uważam, że mogłoby mnie to mniej 

obchodzić. „Bracie Książę, jestem pytając Bóg Do Wybacz Ty." I mógł 

opieka mniej. Co jestem   I zainteresowany W? 

Co on robi z IOU. Kiedy to podrze, nie mam nic przeciwko dużo Co on 

mówi, Mam Co I chcieć. 

Przebaczenie to podarcie cudzego IOU. Miałem wiele rozmów na ten 

temat, zwłaszcza z kobietami, których mężowie to zrobili skrzywdzony ich, 

istnienie niewierny. "Mieć Ty wybaczony twój mąż?" 

"Dobrze, I modlić się Do jego." 

 
– Nie o to cię pytałem. Czy przebaczyłaś mężowi?” "I 

zrozumieć nie mógł sobie pomóc.” 

– Nie o to cię pytałem. Czy przebaczyłaś mężowi?” "Dobrze, 

Zapytałem Boga mu przebaczyć”. 

– Nie o to cię pytałem. Czy przebaczyłaś mężowi?” "NIE." 

"Czy Ty chętny Do Wybacz twój mąż?" 

 
"Dobrze, Brat Książę, on jest zrujnowany 15 lata z Mój życie." 
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"W porządku. Chcesz, żeby też zrujnował następne 15 lat? Nie 

przestawaj wyrozumiały jego I on jest z pewnością to zrobię.” 

Przebaczenie jest jedynie oświeconym interesem własnym. To wszystko. 

Jezus powiedział w w istocie przypowieść o bezlitosnym słudze, i ja ją 

parafrazuję, „Jesteś winien Bogu 6 milionów dolarów. Twój współsługa jest 

ci winien 10. Jeśli przebacz swojemu współsłudze 10, Bóg przebaczy ci 6 

milionów”. Cóż, kto nie zrobiłby tego? Każdy, kto by tego nie zrobił, byłby 

zły biznesmen, prawda? To właśnie jest przebaczenie, to przebaczenie 10 

dolarów, ktoś jest ci winien. Dlaczego? Ponieważ jesteś winien Bogu 6 

milionów. Jest to proporcja z tej przypowieści. Przebaczenie jest decyzją. 

Nie mówię, że ty możesz to zrobić w każdej chwili, ale możesz to zrobić, 

gdy Duch Boży podpowie ci się uda. Dlatego tak ważne jest, aby słuchać 

podszeptów Duch. 

Czym jest przebaczenie? To decyzja Twojej woli wyrażona w wypowiedzi 

twoich ust. Najlepiej powiedzieć to na głos. Właściwie to dobrze, że to 

powiedziałeś obecność świadków. To trochę jak nabożeństwo małżeńskie. 

Jest uroczyście Jak To. "Lord, I Wybacz Mój matka Lub Mój ojciec. Lub Mój 

mąż Lub Mój żona." To są cztery główne relacje, w których zwykle tego 

potrzebujemy Wybacz. Czasami jest to nasza teściowa, zięć lub synowa. 

Lub mogą to być nasi dziadkowie, może to być pastor kościoła lub coś 

innego może to być współchrześcijanin lub biznesmen, który cię oszukał. 

Ale zasadniczo powiedziałbym, że w 4 przypadkach na 5 dzieje się to w 

najbliższym gronie relacje, w których musimy ćwiczyć przebaczanie. Jeśli 

chcesz, żeby Bóg przebaczył Ty, Ty Tylko Posiadać przebaczać innym, Ty 

nie mam wyboru. 

Czwarty częsty powód, dla którego ludzie czasami nie otrzymują 

wybawienie jest niepowodzeniem w zerwaniu z okultyzmem. Trzymają 

jeden palec nadal w środku Terytorium szatana. Zostawiają otwarte drzwi 

do świata okultyzmu i nigdy nie otrzymają całkowitego wyzwolenia. 

Przeczytaj ze mną Dzieje Apostolskie 19 za chwilę. Dzieje Apostolskie 

19:13–19. 

„Wtedy niektórzy z żydowskich włóczęgów, 
egzorcyści, wzięli na nich, aby przywołali tych, którzy 
mieli złe duchy imieniu Pana Jezusa, mówiąc: 
Zaklinamy cię Jezus kogo Paweł głosi.” 
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Nie nawrócili się, nie byli uczniami Jezusa, ale to widzieli imię z Jezus 

wytworzony wyniki Kiedy Paweł używany To przeciwko zło duchy więc 

pomyśleli, że zrobią to samo. Ale widzicie, imię Jezus jest tylko skuteczny 

kiedy jest używany wiara. 

„A było siedmiu synów jednego Scewy, Żyda i 
naczelnikiem kapłanów, który to uczynił. I zły duch 
odpowiedział [nie człowiek, ale zły duch] i rzekł: Jezus 
Ja wiem, I Paweł Ja wiem; Ale Kto Czy Ty?" 

W języku greckim jest to jeszcze wyraźniejsze, ponieważ używa się dwóch 

różnych słów wiedzieć. „Jezusa uznaję, o Pawle wiem”. Słyszałem o tym 

człowieku Paweł, Ale Kto Czy jesteś? A potem to powiedział: 

„Człowiek, w którym rzucił się na nich zły duch, i 
zwyciężył ich, i zwyciężył ich, tak że Oni uciekł na 
zewnątrz tego dom nagi I ranny." 

Siedmiu mężczyzn wypędzonych z domu przez jednego mężczyznę z 

powodu postawionych mu zarzutów z demoniczną mocą. Mówię wam, 

gdybym nie wierzył w Jezusa i nie znał moc krwi i autorytet Jego imienia 

jest wiele, wiele czasy I zrobiłbym Być bardzo niechętny Do umowa z zło 

duchy ponieważ I realizować mogą dać ludziom absolutnie 

nadprzyrodzoną moc. Ale nie mają władzę nad imieniem Jezus. 

Najbardziej przerażająca sprawa, z jaką kiedykolwiek miałem do czynienia 

była kobieta, która w wieku 12 lat była przywódczynią gangu. Jeśli 

kiedykolwiek widziałem twardą osobę, to była ona. Przyszła do nas po 

wybawienie i jest tam mały człowieczek, mój przyjaciel, który nazywa się 

Sid „Perse”. z Anglii który nie stoi wyżej niż po kolana przed konikiem 

polnym i mną. I pomyślałeś, co by mu się przydało w sytuacji awaryjnej? 

Tam byliśmy w pokój hotelowy na piątym piętrze i ta dziewczyna chciała 

wybawienia. Znałem ją zapowiadało się ciężko. Mówię wam, w następnym 

było kilku ludzi pokój. Powiedzieli: „To uczyniło z nas wierzących tamtej 

nocy”. Ona była ma na sobie gruby, ciężki buty I kiedy ona zaczęła ona był 

walenie jej uderzaj tak mocno w drzwi łazienki, że słychać to około trzeciej 

pokoje dalej. Ale za każdym razem, gdy na mnie rzucała, mówiłem: „W imię 

Jezus." Ona zrobił nie dotknij albo the Inny brat Lub ja. I był bardzo 
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Świadomy, że gdyby w tej chwili była jakakolwiek szczelina w mojej 

zbroi, zrobiłbym to Posiadać miał trudności. 

Teraz niech Patrzeć Na the wynik. I chcieć Ty Do Widzieć the wynik. 
 

„To [wydarzenie] było znane wszystkim Żydom i 
Grekom mieszkający także w Efezie; i strach padł na 
nich wszystkich, i the Nazwa the Lord Jezus był 
powiększony.” 

Nigdy nie widzieli czegoś takiego. Czasami ludzie przyjdź do mnie po 

nabożeństwie wyzwolenia i powiedz: „Nigdy nie byłem w praca tak 

zanim." I Móc wierzy, że! 

I chcieć Ty Do zauważ następny werset, werset 18: 

„Wielu wierzących przyszło, wyznało i pokazało ich 
czyny." 

Chcę, żebyście zauważyli, że oni nie byli niewierzącymi, ale w to wierzyli 

bawił się okultyzmem i nadal twierdził, że jest wierzący... jak tysiące 

dzisiejszych charyzmatycznych ludzi. Tylko trochę Jeanne Dixon i 

horoskop, i tabliczka Ouija, ale tak naprawdę jestem zbawiona i zabieram 

głos języki. Jednak nagle stanęli twarzą w twarz z okropną rzeczywistością 

demoniczną moc, a potem zmienili zdanie. Pokutowali. Dla po raz pierwszy 

naprawdę pokutowali. Przyszli, przyznali się i opowiedzieli publicznie Co 

Oni byli winni z. 

„Wielu z nich także posługiwało się ciekawymi sztukami 
[całość realme of the okultyzm] zebrali swoje książki i 
spalili ich przed wszystkimi ludźmi i obliczyli cenę z oni, 
i znaleziony To pięćdziesiąt tysiąc sztuki ze srebra.” 

Można powiedzieć, że publicznie spalono książki warte pięćdziesiąt 

tysięcy dolarów. Gdy byłeś zaangażowany w okultyzm i masz amulety, 

tabliczki Ouija, Moim zdaniem książki o okultyzmie, fałszywych naukach i 

herezjach moim zdaniem jedynym słusznym rozwiązaniem jest rozpalenie 

ogniska i spalenie go. Jeśli ty zostaw ich w pobliżu. Obawiam się, że 

zostawiłeś otwarte drzwi i szatana wie on jest nie całkowicie niepożądany. 

Wcześniej Lub później piekło Dostawać jego brudny nos 
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ponownie przez drzwi. Nie pozostaje nic innego, jak tylko obciąć, jeśli 

zostanie odcięte. Niektóre Najlepsza rada, jaką kiedykolwiek ktokolwiek 

mógł udzielić, została udzielona Kingowi przez Daniela Nabuchodonozor 

miał sen o ściętym drzewie. Daniel powiedział: „Nabuchodonozorze, ty 

jesteś drzewem, które zostanie wycięte. Uważaj, sąd Boży czeka na 

ciebie.” Powiedział: „O królu, pozwól mojemu rada Być do przyjęcia do 

ciebie. Przerwa wyłączony twój grzechy przez prawość." 

To jest pokuta. To czysty krój, całkowite zerwanie ze wszystkim, co istnieje 

grzeszne i zastąpienie ich pozytywną sprawiedliwością. Nabuchodonozor 

tego nie zrobił postępuj zgodnie z tą dobrą radą i wiesz, co się stało? 

Demony dostały jego. Przez siedem lat był maniakiem, odszedł od 

zmysłów, żyjąc jak bestia, żywiąc się trawą ziemi. To bardzo rozsądna 

lekcja. Oderwij swoje grzechy przez sprawiedliwość. Zerwij wszelki kontakt 

ze sferą okultyzmu, a tak się stanie Być mieć nadzieję Do Ty. 

Teraz dochodzimy do pytania. Kiedy już zostaniesz dostarczony, jak się 

masz zachować swoje wybawienie? Mam tam szereg instrukcji, które 

zrobimy przejść po kolei. Kiedy dotrę do celu, zawsze czuję pewnego 

rodzaju ulgę the numer siedem. I mieć nadzieję to nie zabobon. 

Przede wszystkim podstawowa i najważniejsza zasada, jeśli masz został 

dostarczony, jeśli to możliwe przed opuszczeniem pokoju, celowo ustąpić 

każdą dziedzinę swojego życia do panowania Jezusa Chrystusa poprzez 

konkretny akt twoja wola i wyznanie twoich ust. Powiedz: „Jezu, bądź 

Panem we wszystkim obszar mojego życia. Moje emocje, moje 

nastawienie, moje życie seksualne, moje sprawy finansowe, moje życie 

domowe. Świadomie wybieram Ciebie na mojego Pana, poddaję każdą 

dziedzinę Tobie." To jakby zabrać każdy klucz z domu do każdego pokoju 

i każdego miejsca szafie i powiedział: „Jezu, tu jesteś”. To najważniejszy 

singiel rzecz. 

Widzicie, Jezus powiedział, że kiedy duch nieczysty wyjdzie z człowieka – 

my to robimy Czytać to już — jest pójście wokół patrzeć dla innego miejsca. 

Po po chwili mówi: „Myślę, że wrócę do domu”. A kiedy przyjdzie, on 

zastaje go pustym, wymiecionym i przystrojonym, co oznacza 

umeblowanym. Jaki był błąd? Nie ma nic złego w zamiataniu domu, 

prawda? Dobrze jest wyczyść to. A wybawienie pomoże ci posprzątać swój 

dom. Nic zło z mieć to ładnie umeblowany. Co był the męski 
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błąd? To było puste. Pusty. Nie przyjęto innego lokatora zastępować the 

wakat stworzone przez the zło duch wychodzić. 

Wiesz, często przejeżdżam przez ten kraj w drodze do głoszenia zadań i 

czasami zajmuje mi to dwa lub trzy dni. Około 6 lub o 7 wieczorem, kiedy 

chcę znaleźć miejsce do spędzenia czasu wieczorem, gdy jadę przez 

miasto, moje oko szuka neonu na zewnątrz motel i szukam jednego słowa. 

Czy wiesz co to jest? Wakat. I kiedy ja zobaczyć, że słowo ja wiedzieć I 

może uzyskać W Tam. 

A jeśli zostaniesz uwolniony, ale nie poddasz się bez zastrzeżeń 

Panowanie z Jezus Chrystus, W the duchowy królestwo masz dostał A 

jasny neon podpisać out, który mówi o wakacie. I nie minie dużo czasu, 

zanim ktoś będzie pukanie do drzwi. Czy to jasne? Nie wiem jak to jaśniej 

powiedzieć. Świadomie poddaj się panowaniu Jezusa Chrystusa. Nie 

jesteś wystarczająco silny, aby powstrzymać diabła, ale Jezus jest. I gdzie 

Jezus jest Panem żaden demon nie może wejść. Jesteś bezpieczny jak 

skała wieków. Ale tylko na To podstawowy stan : schorzenie. 

Po drugie, bądźcie napełnieni Duchem Świętym. Efezjan 5:18 bądźcie 

nieustannie utrzymany pełny z the Święty Duch. To oznacza Dostawać 

ochrzczony W the Święty Duchu, mów językami i mów językami. Chwalcie 

dalej Pan. Chrzest w Duchu Świętym to nie kałuża, to rzeka. Dużo ludzie 

mają doświadczenie w kałuży. „Och, zostałem ochrzczony w Duchu 

Świętym i mówił językami w 1958 r.”. Nie żyjemy już w roku 1958. Efezjan 

5:18 mówi, że musi być stale pełny. To obowiązek. Ilu z was Czy uważasz, 

że chrześcijanin nie powinien upijać się winem? W porządku. Logicznie to 

musieć być jednakowe źle dla A Chrześcijanin nie do wypełnienia the 

Święty Duch. 

Ten sam werset mówi jedno i drugie. Uważam, że prawdopodobnie 

poważniej byłoby nie być napełnieni Duchem Świętym, niż upijać się 

winem. Chodzi mi o to, że. To nie pasuje W z Niektóre teologia Ale ja 

własciwie mieć na myśli To. Myślę, że Bóg Móc łatwiej jest pomóc osobie, 

która upiła się raz lub dwa razy, niż jest w stanie pomóc osoba kto jest 

nigdy wypełniony z the Święty Duch. Jest to the sposób I pogląd To NA the 

podstawa z Pismo Święte i doświadczenie. 

Trzecią zasadą jest życie według słowa Bożego. Nie można tego 

podkreślić zbyt silnie. Ty Do nie na żywo przez twój uczucia. Jesteś nie 

Prawidłowy ponieważ Ty 
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czuć się dobrze. To samo dotyczy chrztu w Duchu Świętym. Jak ty? wiesz, 

że masz chrzest w Duchu Świętym? „Wiem, że to osiągnąłem, tak czuję 

wspaniały." Tak, ale jutro rano poczujesz się okropnie i wtedy poczujesz 

wiedz, że tego nie zrozumiałeś. Nigdy nie pozwól, aby uczucia 

decydowały. Skąd mam wiedzieć, że to zrobiłem dostałeś Ducha 

Świętego? Bo prosiłam Boga o Ducha Świętego i on obiecał, że jeśli 

poproszę o chleb, nigdy nie dostanę kamienia. Stąd wiem. I wiedzieć z 

Pisma Świętego. Mam biblijne świadectwo. Mam obietnicę, Luke 11:13, 

mam dowód, Dzieje Apostolskie 2:4. Stąd wiem. To co czuję wtórny. 

W życiu chrześcijańskim są trzy „F” i pojawiają się one w określonej 

kolejności. Fakty, wiara, uczucia. Podstawą jest fakt, to jest fakt słowa 

Bożego. Na tym dodajesz przez wiarę, a twoje uczucia podążają. Ale nigdy 

nie pozwól, aby kierowały tobą uczucia Do ty, ponieważ oni to zrobią 

wprowadzić w błąd Ty. 

Mateusza 4 mówi nam o kuszeniu Jezusa. Zauważ, że pojawiła się ta 

pokusa go, gdy zstąpił na niego Duch Święty. Zwykle będziesz mieć 

pokusy po przyjęciu chrztu w Duchu Świętym miałem wcześniej. Jeśli 

przestudiujesz te pokusy, żadna z nich nie będzie mogła tego dokonać 

przyjdź do Jezusa, zanim wkroczył w sferę nadprzyrodzoną. Wszyscy z 

nich dotyczyło posiadania nadprzyrodzonej mocy. To samo jest prawdą po 

tym jak zostaniesz ochrzczony w Duchu Świętym, nadejdzie czas, w 

którym naprawdę będziesz Skuszony. 

Spotykam wielu chrześcijan, którzy nie są do końca pewni, czy istnieje coś 

osobistego diabeł, czy nie. Rzadko spotykam osobę ochrzczoną w Duchu 

Świętym, która nie zna odpowiedzi na to pytanie! To jedna z rzeczy, 

których się dowiesz szybko Kiedy Jesteś ochrzczony W the Święty Duch. 

The Święty Duch odkrywa the tożsamość wroga. Dlatego wielu letnich 

wiernych nie lubi tego Religia Ducha Świętego, ponieważ wyciąga zbyt 

wiele na światło dzienne. Oni raczej trzymaj to wszystko pod przykryciem. 

Duch Święty nie strzeże rzeczy pod  okładka. Zmusza wróg na zewnątrz 

do the otwarty. 

Kolejną rzeczą, którą powiem na temat chrztu w Duchu Świętym, jest 

wielu ludzi nie wiedzą, że mają demony, dopóki nie zostaną ochrzczeni w 

Duchu Świętym. To brzmi dziwnie. Wiem, że część teologii do tego nie 

pasuje, ale ja tak W To teologiczny pozycja To Niektóre z Ty Czy W I To 

nie jest odpowiedni Do 
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doświadczenie. Co więcej, nie ma ona oparcia w Piśmie Świętym. Demony 

się poruszają się, kiedy przychodzi Duch Święty, oni nie mają tego na swój 

własny sposób dłużej. Jeżeli nie zostali wypędzeni przed przyjęciem 

chrztu, to tak sprawią więcej kłopotów i zrobią więcej zamieszania niż ty 

kiedykolwiek wcześniej doświadczony w Twoim życie wcześniej. 

Wierzę, że idealny porządek Pisma Świętego to te znaki, które za nimi 

podążają uważać. Po pierwsze, w moim imieniu będą wypędzać demony. 

Numer po drugie, będą mówić językami. Ale w wielu miejscach tego nie 

robi się jeszcze w ten sposób. Miejmy nadzieję, że pewnego dnia tak się 

stanie. W tej chwili naprawdę nie jest to możliwe aby to zrobić w ten 

sposób, ponieważ większość dzisiejszych wyznających chrześcijan, dopóki 

tak nie jest ochrzczeni w Duchu Świętym, nie wierzyliby w demony. 

Widzieć? A więc jednak nie the ideał My Muszę pracować NA the poziom 

NA które znajdziemy my sami. 

Kiedy Jezus otrzymał namaszczenie Duchem Świętym, wtedy po raz 

pierwszy o ile nam wiadomo, był on przedmiotem bezpośredniej 

konfrontacji szatańskiej i pokusa. W walce z Szatanem Jezus używał tylko 

jednej broni. Co było To? Pismo Święte, miecz Ducha, który jest Słowem 

Bożym. Każdy pokusa Jezus rozpoczął swoją odpowiedź słowami: 

„Napisane jest, jest napisano, napisano.” I ty musisz zrobić to samo. 

Oznacza to, że musisz zdobyć zapoznał się ze Słowem Bożym. Jezus nie 

wydał żadnej konkordancji tam na pustyni. Prawdopodobnie nawet nie miał 

pism świętych. Ale miał to w nim. Dawid powiedział: „Twoje słowo ukryłem i 

przechowuję w sercu moim To I móc nie grzech przeciw ciebie." 

Jeśli zostałeś ochrzczony w Duchu Świętym, kolejną najpilniejszą potrzebą 

w twoim życiu jest aby dokładnie poznać pisma święte i mieć je pod ręką. 

Będziesz trzeba żyć słowem. Nie według tradycji kościelnych, nie według 

tego, co mówią ludzie, nie przez twój uczucia Ale przez the pisemny słowo 

z Bóg. 

Następna zasada znajduje się tam w czwartym stwierdzeniu, ujętym w 

całość zbroja Boża. Spójrzmy na Efezjan 6:10–18. Te słowa są pisane 

każdemu wierzącemu, a nie specjalnej grupie, jak misjonarze czy 

kaznodzieje ewangeliści Ale do każdego Wierny. 
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„Wreszcie, bracia moi, bądźcie mocni w Panu i w moc 
jego mocy. Załóżcie całą zbroję Bożą człek móc Być 
zdolny do podstawka przeciwko the podstępy z the 
diabeł." 

Ty Czy pójście być skonfrontowany z podstępy, the oszustwa z the diabeł. 
 

"Dla walczymy [był W A zapasy mecz] nie przeciwko 
ciało i krew, ale przeciwko księstwom, przeciwko 
mocom, przeciw władcom tej ciemności obecnym 
świecie, przed duchami niegodziwości w niebiosa.” 

Nasz zapasy mecz Jest z duchy, nie z ciało I krew. 
 

"Po czym..." 

A pamiętasz, co Charles powiedział o tym, dlaczego i dlatego? Kiedy 

znajdziesz zatem, dowiesz się, do czego ono służy. Z tego powodu, W 

związku z tym, werset 13: 

"Po czym, Brać do Ty the cały zbroja z Bóg..." 

Zauważ, że musisz to wziąć. Bóg nie zrzuca tego na ciebie. Musisz 

zdobyć To, Ty muszę to wziąć Do się. 

"...To człek móc Być zdolny Do wytrzymać W the zło 
dzień, I mający zrobione Wszystko, Do podstawka." 

Nadejdzie zły dzień. Nie martw się o to, przychodzi do głowy każdy 

wierzący. Jest zły dzień, jest dzień presji, dzień dzień próby, dzień 

nieporozumienia, dzień sprzeciwu, dzień samotność. Będziesz przez to 

przechodzić, robi to każde dziecko Boże. Musimy, Pismo mówi, że przez 

wiele ucisków wejdziecie do królestwa niebo. Nie wierzę, że to oznacza po 

prostu dostać się do nieba. To znaczy, wchodzi życie teraz w królestwie 

niebieskim odbywa się poprzez sprzeciw. Jego Poprzez kłopoty, jego 

Poprzez testowanie To My przychodzić do To Uprzejmy z żyjący. 

Stójcie zatem, a teraz Paweł wymienia sześć elementów wyposażenia. Nie 

możemy Naprawdę dzwonić ich zbroja Ale sprzęt. Chory Iść Poprzez ich 

szybko, oni są 



Derek Prince - Wybawienie od demonów i demonologia 
 

zaczerpnięte z wzoru rzymskiego żołnierza z czasów Pawła. Nie chcę 

Rozważ większość z nich, ale sugeruję, abyś sam je przestudiował. Numer 

jeden, mający twój przepaska lędźwiowa o z prawda, the pas z prawda. 

Pas w starożytnym stroju był czymś, co otaczało biodra umożliwił 

podniesienie niżej wiszącej części garderoby w celu opuszczenia dolnych 

partii nóg czyste, abyś mógł swobodnie działać, nie potykając się o własne 

ubranie. Biblia wielokrotnie mówi o przepasaniu bioder umysłu i tak dalej 

NA. Jeśli kiedykolwiek mieszkałeś w Palestynie lub w tych krajach, 

będziesz o tym wiedział kiedykolwiek Widzieć A kobieta jest to dostał Do 

zamiatać podłoga Lub Do wszystko, pierwszy Jedyne, co ona robi, to 

podwija spódnicę i wsuwa ją za pasek, tak aby ją nogi mogą się swobodnie 

poruszać. Dopóki nie założysz pasa prawdy, kiedy będziesz próbował 

poruszaj się i bądź aktywny, bo możesz się potknąć. Więc pierwszą 

rzeczą, którą należy umieścić NA jest prawdą. 

Wierzę, że prawda ma dwie formy. Prawda słowa Bożego i prawda o my 

sami. To jest podstawa wyzwolenia. Poznacie prawdę i prawdę uczyni cię 

wolnym. Musisz zacząć być szczery. Odrzuć wszystkie zwroty religijne, 

których się nauczyłeś, co nazywam religijnymi wymówkami i zaczynam 

mówiąc, co masz na myśli. Nigdy wcześniej nie było tak wielu ludzi 

powiedzieć tyle niechlujnych słów na temat wiary. Wiele osób mówi o 

wierze, ale oni są Tylko niewłaściwe użycie the słowo. 

Któregoś dnia miałem małe spotkanie z pewną panią. Ufam, że tak 

wybaczyła mi, ale wstała i zostawiła mnie we łzach. Musimy być prawdziwi. 

Być uczciwy. Przyjdź do chwili prawdy, zmierz się z faktami o sobie, o o 

twojej sytuacji, o twojej żonie, mężu i dzieciach, o kościele. To okropne, ale 

otrząsniesz się z szoku. Bez prawdy nigdy tego nie zrobisz Zrób 

jakiekolwiek postęp. Co robi Bóg wymagać? Prawda w częściach 

wewnętrznych. 

A potem powiedział: „W ukryciu dasz mi poznać mądrość”. Szczerosc w 

wewnętrzny część będzie przynieść objawienie od Bóg, Ale nie bez. 

 

Następny, napierśnik sprawiedliwości. Są sercem okryci 

sprawiedliwością, która jest przez wiarę w Jezusa Chrystusa. za z 

sercem człowiek wierzy ku usprawiedliwieniu. W porządku? Nie prawość 

z Dobry Pracuje Ale the prawość otrzymane przez wiara z 
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Jezus Chrystus. Tylko na tej podstawie, że Jezus umarł i stał się 

grzechem za nas, Róża znowu i jego sprawiedliwość jest Teraz przypisane 

nas przez wiara. 

W następnej będziecie obuci w przygotowanie ewangelii pokoju. Buty [lub 

buty] przygotowania do ewangelii pokoju. Ty masz być przygotowanym na 

bycie świadkiem lub sługą ewangelii. Musisz załóż buty. Kiedy byliśmy w 

akcji na pustyni w Afryce Północnej w drugiej wojny światowej, jeśli wróg 

był blisko, nigdy nie pozwolono nam na to spać bez butów, musieliśmy je 

nosić w dzień i w nocy. w nagły wypadek, Jeśli miałeś Do zasięg na 

zewnątrz W the ciemny i macaj swoje buty i załóż je, sprawa minęłaby, 

zanim zdążyłeś to zrobić cokolwiek na ten temat. To zawsze było dla mnie 

bardzo żywe. Jeśli nie masz włączonego buty przygotowania ewangelii, 

możliwość świadczenia, aby podawać, Do minister będzie przychodzić I 

będziesz Nadal Być patrzeć w górę twój pisma święte. 

Trzeba być przygotowanym, trzeba znać słowo Boże, trzeba przygotuj się 

w modlitwie. Aby tak służyć, trzeba mieć pokój Boży aby ludzie, którzy 

przychodzą do was w potrzebie, nie mówili: «Pozwól mi odejść I modlić się 

Do połowa jakiś godzina I Chory dawać Ty jakiś odpowiedź," Ty Posiadać 

To na zewnątrz z Ty Prawidłowy Tam. The przygotowanie z the ewangelia z 

pokój, który jest buty. 

A przede wszystkim, albo przede wszystkim, przyjmijcie tarczę wiary. 

Istnieją dwa rodzaje tarcza w Nowym Testamencie. Jedna to okrągła, 

mała, okrągła tarcza i druga to wielka, duża, owalna tarcza. To jest owalna, 

długa tarcza o czym tu mowa, coś, co może obejmować całego człowieka. 

Możesz się ukryć całkowicie za tą tarczą. To jest wiara. Całkowita wiara 

obejmująca obejmuje każdy aspekt Twojego życia, Twojej rodziny, 

Twojego biznesu, Twojego okoliczności, twoje dzieci; wszystko jest 

osłonięte tą wielką tarczą wiara. To Móc ugasić Wszystko the ognisty 

rzutki the podły. 

Werset 17, dwa kolejne istotne elementy zbroi. Hełm zbawienia i miecz 

Ducha, którym jest słowo Boże. Zajmowaliśmy się już tzw miecz Ducha, 

pozwólcie mi poświęcić chwilę na zajęcie się hełmem zbawienie. Jaką 

część ciała chroni kask? Głowa. Co czy głowa reprezentuje w twoim 

duchowym doświadczeniu? Umysł, życie myślowe, jakkolwiek chcesz to 

ująć. odkryłem wg doświadczenie wiele Chrześcijanie mieć swoje umysły 

bezbronny, Oni Do nie 
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mieć na kasku. Dostają ranę w głowę i wtedy nie mogą używać the 

odpoczynek z the zbroja ponieważ Oni nie mieć wytrzymałość. 

Nauczyłem się tego na własnej skórze, poprzez osobiste doświadczenie. 

Kiedy zostałem dostarczony z ducha depresji lata temu Bóg pokazał mi, że 

teraz jesteś dostarczone, teraz musisz nauczyć się, jak je dostarczać. Bóg 

mi pokazał te dwie rzeczy, którymi się teraz z wami dzielę, hełm zbawienia 

i drugi element garderoby, który pokażę ci za chwilę. Zdałem sobie sprawę, 

że mój główny problem tkwił w moim życiu myślowym. Nie miałem nad tym 

kontroli. Wszystkie rodzaje negatywne, przygnębiające, niepokojące, 

frustrujące myśli, uraza, strach awaria, niewiara, wątpliwość, 

niezdecydowanie zrobiłbym przychodzić gromadzenie się do Mój umysł. I 

toczyła ciągłą walkę wewnętrzną. Myślę, że to prawda, co jak najbardziej 

ludzie Czy tak jak góry lodowe: To Który przedstawia powyżej the 

powierzchnia Jest tylko A mała część całej osobowości. W środku dzieje 

się najwięcej ludzie Który nie pokazywać powyżej the powierzchnia chyba 

że Ty Posiadać wnikliwość. 

Z pewnością tak było w moim przypadku. Mój problem dotyczył obszaru 

umysł. Mój umysł był świetnie wytrenowany, na tym polegałem przez całe 

życie. Właściwie, im bardziej jesteś intelektualny, tym bardziej jesteś 

podatny na to problemy z umysłem, ponieważ jesteś bardziej skłonny na 

nim polegać. Biblia mówi: „Przeklęty człowiek, który pokłada ufność w 

człowieku i który czyni ciało [cielesnym umysł] swego ramienia i którego 

serce odchodzi od Pana”. Bardzo często prosta, nieskomplikowana osoba 

nie jest tak skłonna polegać na umyśle i nie ma takich samych problemów 

z umysłem. To nie tak, że jest cokolwiek źle, że jesteś wykształcony lub 

przeszkolony. Wykształcony i wytrenowany umysł to: wspaniały rzecz Ale 

jego jakiś instrument. Ty lepsza robić Jasne kto jest za pomocą the 

instrument. 

Cóż, Bóg pokazał mi, że potrzebuję ochrony i kiedy o tym myślałem, 

pomyślałem pomyślałem: „No cóż, jest jeden element, który musi służyć 

umysłowi: jest nim hełm”. Czytałem w Liście do Efezjan 6:17, gdzie jest 

napisane „hełm zbawienia”. Powiedziałem siebie: „Mam hełm czy nie? 

Jestem zbawiony, czy to znaczy, że tak hełm zbawienia?” Miałem Biblię z 

odsyłaczami i widziałem było odniesienie do 1 Tesaloniczan 5:8. 

Odwróciłem się tam i Czytać te słowa. 
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„Ale my, którzy jesteśmy dnia, bądźmy trzeźwi, 
przywdziewając się napierśnik wiary i miłości; i dla 
kasku, mieć nadzieję z zbawienie." 

Kiedy przeczytałem słowo „nadzieja”, usłyszałem nagle kompletne 

kazanie. widziałem to była jedna rzecz, która nigdy mi nie była głoszona. 

Paweł mówi w 1 Koryntian 14:14: 

"Teraz trwa wiara, mieć nadzieję, Miłość." 

Są to trzy trwałe rzeczywistości. Słyszałem wiele kazań na temat wiary, 

bardzo dużo kazań o miłości i ani jednego kazania o nadziei przez całe 

moje życie. musiałem głoszę sobie pierwszy. Przyszedłem i zobaczyłem, 

że tego właśnie brakowało Ja. 

Wiara w Pismo Święte jest w sercu. Wiara mentalna nie jest wiarą zajmuje 

się Pismo Święte. Człowiek wierzy sercem. Wiele osób ma ogromna wiara, 

ale jest ona w umyśle i nie czyni tego, co wiara serca. Dlatego dziwią się, 

gdy mówią „wierzę” i nic dzieje się. Wierzą, ale to jest w umyśle. Wiara jest 

w sercu. Więc jest to nie dla umysł. 

Ale jest coś dla umysłu, co to jest? Mieć nadzieję. Oto sekret. Czym jest 

nadzieja? Definiuję to tak. Pewne i niezachwiane oczekiwanie Dobry. To 

jest w głowie. Wiesz, kim byłem? Z urodzenia i wychowania I był 

zawodowym pesymistą. Urodziłem się jako taki, od którego można zacząć i 

tak zostałem wychowany być jednością. W mojej rodzinie, jeśli się o coś nie 

martwiło, trzeba było to robić martw się o to, o co się nie martwiłeś. Patrzę 

wstecz, mój matka jest teraz u Pana, ale moja droga matka taka była. Ona 

była zmartwiony Jeśli I nie było niepokojący. 

Cóż, wywarło to na mnie głęboki wpływ. Kiedy zostałem dostarczony z 

demon depresji, wtedy Bóg pokazał mi: „Teraz możesz kultywować różne 

reakcje i wzorce myślowe. Zanim nie byłeś wolny. Ale teraz jesteś." 

Wyzwolenie nie załatwia wszystkiego, wyzwolenie cię uwalnia i to 

wszystko musisz to zrobić. Zdałem sobie sprawę, że kiedy byłem 

pesymistą, zaprzeczałem mojemu wiara w Jezusa Chrystusa. Pesymizm 

to zaprzeczenie wiary jako chrześcijanina. Ty mowić daj mi pismo. Tylko 

jeden jest potrzebny. Rzymian 8:28. 
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„Wiemy, że dla nich wszystko współdziała ku dobremu 
którzy kochają Boga”. 

Jeśli kochacie Boga i jesteście powołani, wszystko współdziała ku 

dobremu. Jeśli wszystko współdziała na dobre, nigdy nie ma logicznego 

powodu Do pesymizm. Każdy czas Jesteś A pesymista Jesteś 

zaprzeczanie the słowo z 

Bóg I Jesteś zaprzeczanie twój wiara W Bóg I Jezus Chrystus. 

 
Musiałem celowo zastąpić pesymizm optymizmem. Nie wydarzyło się to w 

tydzień, nie stało się to w miesiąc, nie stało się to w rok; ale tak jest stało 

się. Dziś jestem wytrenowaną optymistką. Chodzi mi o to, że! Uczyłem się, 

żeby być optymista. Za każdym razem zauważam, że zaczyna pojawiać się 

ta pesymistyczna reakcja z powrotem, mówię: „Poczekaj chwilę. Nie ma na 

to miejsca.” To jest hełm, to jest mieć nadzieję. Pewne, mentalne 

oczekiwanie tego, co dobre. Mówi się, że wiara jest treść rzeczy, na które 

mamy nadzieję. Wiara jest w teraźniejszości, nadzieja jest w przyszłości. 

Każdy ma swoje miejsce. Nadzieja opiera się na wierze, wiara jest istotą. 

Wiara jest w środku serce. Wiara jest na teraz i nigdy na przyszłość. 

Nadzieja jest w umyśle i jego dla przyszły. 

Jest kilka pięknych fragmentów Pisma Świętego, chciałbym móc 

wygłosić ci kazanie mieć nadzieję. Pozwalać Ja dać ci the jeden W 

Hebrajczyków 6:19–20: 

„Którą nadzieję mamy jako kotwicę duszy, oboje 
pewny i mocny, który wchodzi za zasłonę; dokąd the 
prekursor [Jezus] Jest Do nas weszła..." 

Nadzieja jest kotwicą. Dlaczego potrzebujesz kotwicy? Dlaczego statek 

potrzebuje Kotwica? Ponieważ statek pływa w zasadzie niestabilnie 

pierwiastek jakim jest woda. Nieważne, jak bardzo ten statek może 

chcieć ustabilizowany, w wodzie nie ma nic, co zapewniłoby stabilność 

statku, prawda? Co musi zrobić statek? Musi wypuścić z siebie kotwicę 

przez wodę do innego, stabilnego elementu. Co to jest? I lubię mowić 

the głaz. 

Jedna to nadzieja, to twoja kotwica. Żyjesz w krainie, która jest nietrwała, 

niestabilny, niepewny. W twojej sytuacji materialnej i okolicznościach nie 

ma takiej możliwości podstawę bezpieczeństwa. Uśmiecham się, gdy widzę 

firmy ubezpieczeniowe reklamujące pokój z umysł. Jak gdyby Oni miał the 
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umiejętność Do dać spokój z umysł. Oni nie. Ty 
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może mieć całe ubezpieczenie na świecie i czuć się niepewnie bo to nie 

zależy od tych rzeczy. Kiedy już minąłeś kotwica na zewnątrz z czas do 

wieczność I przytwierdzony To W the głaz, Następnie Jesteś mały łódź Jest 

bezpieczne. The kotwica Jest mieć nadzieję. Chwalmy Pana. Umieścić To 

NA. Użyj tego. 

Również, W Hebrajczyków 5 To mówi "jego tak jak the rogi z the ołtarz. My 

uciekł Do schronienie ku nadziei, która jest przed nami.” Wiesz, w 

desperacji człowiek, który jest ścigani przez jego wrogów uciekliby do 

ołtarza i chwycili go za jego palce rogi i nikt odważył się pociągnąć 

mężczyzna z dala z the rogi z the ołtarz. 

Kiedy jesteś w całkowitej desperacji i wszystkie demony są na Twoim 

ogonie, co robisz? Podejdź do ołtarza, chwyć się za rogi i trzymaj się. The 

rogi są nadzieją. Nigdy nie trać nadziei. Świat może się zawalić Ty Ale 

Bóg jest spokojny na jest tron. 

Teraz mamy szatę chwały. Mam jeszcze pięć minut i dużo do zrobienia 

okładka. To mówi W Izajasz 61. Ten Jest Co Jezus ogłoszony W the 

synagoga W Nazaret. Jego zacytowany W Łukasz 4:18 I następny Kiedy 

On powiedział: 

„ Duch the Lord Jest od Ja..." 

Zacytował ten fragment Pisma Świętego, przeczytajmy go. – powiedział 

John Wesley, cytując te słowa: «Czy był kiedyś głosiciel ewangelii, o 

którym ci słowa nie były prawdziwe?” To był jego komentarz. Innymi 

słowy, każdy kaznodzieja z the ewangelia powinien być w stanie mowić 

te słowa. 

„Duch Pański nade mną; bo Pan namaścił mnie, abym 
głosił dobrą nowinę cichym; posłał mnie, abym opatrzył 
tych, którzy mają złamane serce ogłoście wolność 
jeńcom i otwarcie więzienie dla związanych; ogłosić do 
przyjęcia rok z the Lord..." 

I ogłoszenie W the synagoga, On zatrzymany Tam. On zrobił nie mowić „ 

dzień z zemsta z nasz Bóg" ponieważ On wszedł Do przynieść łaska, nie 

osąd. 

Osąd będzie Być NA the Następny odwiedzać. 

„Aby wyznaczyć płaczących na Syjonie, aby im dać 
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ich uroda na popiół, olejek radości W miejsce z 
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żałoba, szata chwały dla ducha ociężałość." 

Jeśli miałeś ducha ciężkości, nie chcesz go z powrotem, załóż szata 

chwały. Kiedy nosisz szatę uwielbienia, duch ciężkość nie lubi się do ciebie 

zbliżać. To prawdziwa historia i tyle ilustruje to. 

Wiele lat temu byłem w Londynie jako pastor i przyjechała pewna pani, 

która była: członkini naszego zboru, ciągnąc za sobą dość niechętnego 

męża ręka. Bez ostrzeżenie powiedział, "Ten Jest Mój mąż. On jest A 

odstępca, on jest Tylko przychodzić na zewnątrz z więzienie, on ma jakiś 

zło duch. Będzie Ty modlić się Do jego?" 

W te dni, modląc się Do A osoba z zło duch był jakiś dla mnie wstyd. Nie 

wiedziałem co robić, ale mieliśmy ze sobą parę rosyjskich Żydówek, które 

zostały zbawione w kościele baptystów w języku rosyjskim a później przyjął 

chrzest w Duchu Świętym. W Rosji mówili Baptyści są bardziej 

zielonoświątkowcy niż zielonoświątkowcy w Europie. Gdy zaczęli się 

modlić, nie obchodziło ich, co myślą sąsiedzi, oni Tylko pozwalać Iść I 

chwalony Bóg. 

Zaczęliśmy się modlić w jakiś niejasny sposób, tak jak ludzie się modlą, 

kiedy to robią myślą, że powinni coś zrobić, ale nie wiedzą, co robić – czyli 

the normalna sposób bardzo Chrześcijanie traktować zło duchy. My był 

naprawdę chwalę podszedł do mnie Pan i ten biedny człowiek, który 

właśnie wyszedł z więzienia prywatnie i powiedział, "I Myślę, że jestem 

pójście." 

I powiedział, "Dlaczego?" 

 
On powiedział, "Zbyt dużo hałas." 

 
Nie miałam gotowej odpowiedzi, ale Bóg mi ją dał. Powiedziałem: „Powiem 

ci kto nie tak jak the hałas. Jego the diabeł. On nie tak jak the hałas 

ponieważ był chwalenie Jezus I On nigdy lubi To. Masz dostał dwa 

alternatywy. Ty możesz teraz odejść, a diabeł pójdzie z tobą, albo możesz 

zostać, a diabeł pójdzie Iść bez Ty." 
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Powiedział: „Zostanę”. Obiecałem bez zastanowienia. Kilka minut później 

podszedł do mnie i powiedział: „Po prostu wyszło, opuściło moje gardło”. 

nie zrozumiałem naprawdę to, co mówił. Ale diabeł odszedł, bo nie mógł 

znieść atmosfera pochwal się jakimkolwiek dłużej. 

Jeśli przywdziewacie szatę chwały, zawstydzacie diabła znacznie 

bardziej niż kiedykolwiek będzie mógł cię zawstydzić. Nie czekaj, aż 

będziesz mieć na to ochotę. Pochwała jest poświęcenie, Hebrajczyków 

13:15: 

„Przez niego [Jezusa Chrystusa] składajmy więc ofiarę 
z pochwała do Bóg nieustannie..." 

Tylko mówiąc to w moim sercu. NIE. 

"...To Jest, the owoc z nasz usta..." 

To nie jest w twoim sercu, to jest głośno, z twoich ust. To właśnie Bóg 

wymaga. Dawid powiedział, gdy był na dworze pogańskiego króla, śliniąc 

się na brodzie i bazgrał na drzwiach, udając w tym celu szaleńca uratuj mu 

życie, wiesz, co powiedział? Napisał Psalm 34. Pamiętajcie, jest to Kiedy 

To był pisemny I the Pierwszy werset mówi: 

„Będę błogosławił Pana w każdym czasie, Jego 
chwała będzie nieustannie Być W Mój usta..." 

Nigdy nie ma czasu i miejsca, w którym nie powinno Cię być chwalenie 

the Lord. Jeśli Ty umieścić NA To część garderoby będziesz Cieszyć się 

To. 

Pielęgnuj właściwe relacje. Uważaj, aby nie powrócić do urazy, gorycz i 

brak przebaczenia. Kultywować. Moment, w którym czujesz urazę rosnący 

w górę przeciwko To mąż twój, sprawdzać To. I mowić zastępować the 

negatywny przez pozytyw. „Bracie Książę, po prostu mam do niego żal. Co 

mam zrobić?” Modlić się dla niego. Nie wierzę, że można mieć do kogoś 

pretensje i modlić się za niego na miejscu w tym samym czasie. Zamień 

więc negatyw na pozytyw. Będziesz musiał być włączony twój strzec, 

ponieważ gniew Jest nawyk z wieloma z nas. 

Opowiem ci o innym nawyku, który ma większość z nas – i nie jestem 

niewinny. powiem szczerze i powiem to przy mojej żonie. Są pewne 

sytuacje W nasz dom kiedy moja żona i I początek Do omówić pewne rzeczy 
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I mowić do niej, 
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„Równie powinniśmy odtworzyć to nagranie na taśmie, ponieważ oboje o 

tym wiemy co było pójście Do mowić Teraz Do the Następny pięć minuty." 

Gdy I mowić To wtedy mówię: „Wyłączmy magnetofon, dobrze?” Zatrzymaj 

to teraz. The początek sporu, jak mówi Biblia w dość wulgarny i prosty 

sposób, jest taki, jak wtedy jeden pisze wodę. Więc zatrzymaj się, zanim 

zaczniesz. Wiesz, jakie to trudne raz zacząłeś, zatrzymać! 

Po szóste, pielęgnuj właściwą społeczność. Masz tam dobry werset o 

świetle nie może mieć społeczności z ciemnością. Nie mam na myśli 

ciebie oddziel się od świata i idź do klasztoru, ale nie idź wokół 

negatywnych ludzi. Rozwijaj pozytywnych ludzi, ludzi, którzy to zrobią 

budujcie swoją wiarę, umacniajcie, zachęcajcie. Jeśli zająłeś stanowisko w 

sprawie uzdrowienia nie wracaj do ludzi, którzy wierzą, że uzdrowienie 

zakończyło się na apostołowie. 

Powiem ci dwie rzeczy, które przychodzą mi do głowy ze słuchu. 

Jeden z nich, znasz. Rzymian 10:17: 

"Wiara nadchodzi przez przesłuchanie..." 

Znasz tego drugiego? Niewiara. Jezus powiedział: „Uważajcie na to, co 

robicie słuchajcie i uważajcie, jak słyszycie”. Księga Przysłów mówi: 

„Przestań, mój synu, wysłuchaj pouczenia, które powoduje, że błądzisz w 

stosunku do słów prawda." Powiem ci, że gdybym chciał zachować wiarę, 

nigdy bym żadnego nie poszedł słuchać z kazań, które wy chodzicie i 

słuchacie w niedzielny poranek. ja tylko nie mogłem tego zrobić, to 

wszystko. Nie chcę wypełniać swojego umysłu negatywną trucizną i... 

następnie spróbuj żyć zwycięsko. Nie mogłem tego zrobić. Może jesteś 

lepszy ode mnie jestem, może jesteś silniejszy. Ale nie można karmić się 

niszczącą wiarą kazania, literaturę i rozmowy, a potem spodziewać się 

zwycięstwa wierzący chrześcijanin. Tego po prostu nie da się zrobić. Co 

wchodzi, musi wyjść gdzieś. Jeśli przyznasz się do tego w swoim sercu, 

zostanie to wyrażone w twoim żyjący. „Z całą pilnością strzeż swego serca, 

bo z niego wypływają sprawy życia”. Jeśli To, co tu dociera, musi zostać 

wyrażone w tym, co robisz. Ważne, co ty uważać. 

To wykracza poza sam kościół, do którego uczęszczasz, ale dotyczy 

całości pytanie z kogo Ty wydawać twój czas z. Co Uprzejmy z ludzie ty 

Słuchać 
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telefonicznie do, bo wiele osób ma mnóstwo problemów Poprzez 

słuchanie zło rodzaj rozmowa telefoniczna. 

Na koniec, i to już ostatni, uczyń Jezusa centralnym. Nie idź na styczną o 

demonach. Widzisz, w przypadku chrześcijanina możesz być jednostronny 

we wszystkim życie, z wyjątkiem Jezusa. Można być jednostronnym w 

stosunku do języków, jednostronnym w stosunku do innych uzdrowienie, 

jednostronne w sprawie porządku Bożego, jednostronne w sprawie kobiet 

nie mówiąc w kościele jednostronnie o demonach. Możesz być 

jednostronny o wszystkim, z wyjątkiem Jezusa. On jest w centrum, on jest 

autorem, on jest kończący, jest fundamentem i kamieniem węgielnym. 

Trzymaj Jezusa w Centrum. Zdaję sobie sprawę, że wielu z Was styka się 

z tego typu wiadomościami i służbę wyzwolenia, wywiera potężny wpływ. 

Mogę w to uwierzyć. Dla the Następny kilka tygodnie Jesteś pójście Do 

wędrować wokół, "Do I Posiadać A Demon? 

Czy on ma demona? Czy mój kaznodzieja ma demona?” I tak dalej. Cóż, 

oni wszyscy mogą mieć demony. Ale nie zajmuj się demonami? W 

porządku. Dopasowanie się do Twojej całkowicie chrześcijańskiej wiary 

zajmie trochę czasu, musisz znaleźć nowy styl dla demonów. Ale nie 

pozwól, żeby cię zdominowało. I dać wam ten piękny fragment Pisma 

Świętego, a potem zamykamy. Jezus powiedział, kiedy wszedł  do 

przechodzić: 

„Teraz odbywa się sąd nad tym światem [teraz na 
krzyżu Poprzez Co Jezus zrobił] Jest the książę z 
ten świat 
[Szatan] rzucony na zewnątrz." 

On jest rzucać  na zewnątrz, jest A próżnia. Kto pójście Do wypełnić To? The Następny 
pismo Jest: 

 

„A ja, jeśli zostanę wywyższony nad ziemię, 
przyciągnę wszystkich ludzi do Ja." 

Robić To twój najwyższy cel zawsze podnieść i gloryfikować Jezus. 
 

Derek Książę: Gangi demonów 
Transkrypcja 

0:00 
Dla taśm ze spotkaniami czasów ostatecznych, wybawieniem usług lub Biblia 
Jeziora Hamiltona Publikacje na terenie obozu  , Voices From His 
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Doskonała Chwała, DEKLARUJĄC KRÓLESTWO, 
0:08 
pisać Post Biuro Skrzynka 21516, Gorący Sprężyny Krajowy Park, Arkansas, zamek błyskawiczny 
71903 - Nasz 
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0:16 
strona internetowa to www.lakehamiltonbiblecamp.com. Tam jest tam wiele 
darmowych plików audio, jego jak będzie 
0:25 
do szkoły biblijnej w domu. - 1972, Tennessee Georgia, obóz CFO odbywający się w 
Eatonton, 
0:32 
Georgia, jest z doktorem Derekiem Princem. - Demony mają wszelkie znamiona 
osobowości. 0:38 
Wszystko, z czym byś się kojarzył osoba, demon ma, oni są osoby, 
0:45 
osoby bez ciał, ale po prostu prawdziwe osoby, mają wszystkie znaki. To najwięcej 
ważny 
0:52 
zrozumieć to. Większość chrześcijan uwikłani w tę wojnę z demonami nie rób 
0:57 
sobie sprawę, że mają do czynienia z ludźmi. Aktywny, inteligentne istoty, które 
cię badają I wiedzieć ty i 
1:05 
poznaj swoje słabe punkty i słabe momenty oraz tylko jak uzyskać awans ty i Oni 
działać 
1:11 
z inteligencją. Mają dwa główne cele, przydzielonych im przez szatana, Pierwszy 
Jeden jest Do 
1:18 
powstrzymują cię od zostania chrześcijaninem, od poznania Jezus Chrystus. To nie 
ma znaczenia Co znaczy oni 
1:23 
używać, o ile osiągają ten cel. Ich drugi cel główny: jeśli im się nie uda w Pierwszy, 
1:30 
jest powstrzymywanie cię od bycia skutecznym chrześcijaninem. A teraz kim 
jest większość z Was tutaj zainteresowany z jest 
1:36 
frustrację drugiego celu, oni nie oddaliło większości z was od Jezusa Chrystus, 
1:43 
zrobią teraz wszystko, co w ich mocy, aby cię zatrzymać od służenia 
Jezusowi Chrystusowi efektywnie. Oni będzie 
1:49 
knuj i planuj z nadprzyrodzoną inteligencją aby osiągnąć ten cel i jesteś temat 
1:56 
do ich spisków, planowania i ataków. Ty nie może przedostać się na inną planetę 
Gdzie tam są 
2:01 

http://www.lakehamiltonbiblecamp.com/
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żadnych demonów. Nie wiem, czy istnieją demony na innych planetach, ja nie 
wiedzieć. Ale nie możesz  uciec, jest to część twojego środowiska jako właściwie 
chrześcijanin jego część środowiska 
2:10 
świat, świat jest zaludniony niewidzialnymi ale bardzo prawdziwi agenci, którzy są 
tzw demony. 
2:18 
Zwracaliśmy uwagę, że istnieją trzy główne zwroty użyte w Nowym Testamencie, 
np. 2:23 
do opisu działalności i działania demonów w odniesieniu do osoby. Pierwszy Jeden 
jest Do Być W 
2:29 
jakiś nieczysty duch Lub pod  the wpływ z jakiś nieczysty duch, W nowoczesny 
Angielski ,  
drugim jest posiadanie ducha nieczystego lub zły duch, trzeci to czasownik: być 
zdemonizowany. 
2:41 
Żadne z nich nie uzasadnia użycia słowa: posiadać. To jest błędne tłumaczenie. 
Jesteśmy nie 
2:49 
mowa o ludziach opętanych przez szatana w sensie bycia własnością szatan 
ponieważ Jeśli 
2:55 
ludzie są własnością szatana, ale nie są własnością przez Pana. Chrześcijanie są 
własnością the Lord 
3:02 
ale w przypadku wielu chrześcijan powiedziałbym, że większość chrześcijan istnieją 
obszary ich zyje I 
3:07 
osobowość, której Pan nie czyni skutecznie kontrolę i to są te obszary Gdzie mamy 
3:13 
szukać obecności i aktywności demonów. Teraz umieściłem na desce, 
Wczoraj, 
3:20 
sześć czasowników opisujących, hm, działalność demonów i ja, z tyłu głowy, 
wiedziałem Tam 
3:29 
był siódmy i odłożyłem go dziś po południu. Przejrzyjmy je pokrótce. Czy możesz 
Widzieć 
3:35 
tablica z tyłu, większość z Was? Dobry. - Zachęcają. Przyciągają cię do tego 3:41 
co jest złe. Przynoszą presję na ciebie, abyś czynił to, co złe. - Zniewalają. Gdy oni 
dałeś radę to oni robić Ty 
3:48 
ich niewolnikami, nie jesteś już wolnym agentem. - Dręczą. Oni są dręczycielami z 
the 
3:55 
Nowy Testament. Nowy Testament mówi o dręczyciele i oni nimi są demony. Oni 
dręczyć 
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4:01 
duchowo, psychicznie, fizycznie. Fizyczny dręczyć, weź bardzo jasny przypadek 
artretyzm, 
4:08 
Wierzę, że jest demoniczny. Każdy przypadek zapalenia stawów Modliłem się za 
ostatnią noc, albo wewnętrznie, albo 4:15 
na zewnątrz, postępowałem jak z demonem, ponieważ tak jest co w to wierzę. 
Dręczą umysłowo z 
4:22 
strach przed szaleństwem. To jeden z ich ulubionych formy tortur. Dręczą duchowo z 
A 
4:28 
poczucie winy, niegodności lub odrzucenia. - Zmuszają. Każą ci to zrobić 
rzeczy. 
4:37 
Wszystko, co kompulsywne, jest prawdopodobnie demoniczne. Kompulsywne 
jedzenie, kompulsywne picie, 4:45 
kompulsywne mówienie. Wszystkie te rzeczy. - Zanieczyszczają. 
Sprawiają, że czujesz 4:51 
nieczysty. Wstrzykują złe słowa i złe myśli 4:57 
i okropne obrazy i obrazy w twoim umyśle. - Nękają. Oni podążają za tobą, Jak 
powiedziałem 
5:04 
tutaj na dole wybierają najsłabszy moment i najsłabsze miejsce. Właśnie kiedy ty 
chcieć zrelaksować się  , gdy cię uderzą, i siódme, bardzo, bardzo 
charakterystyczny i jestem cieszę się, że to wyszło: 
5:15 
- Oszukują. Oni są oszuści. Przedstawiają fałszywe informacje. 5:21 
Kuszą cię od prawdy, a następnie wstrzykują błąd. Biblia mówi o the duch błąd. 
5:28 
W porządku, a potem podsumowując jedną główną cechę 
charakterystyczną słowo, które wybraliśmy niepokój. 
5:36 
Dziś po południu chcę zająć się głównym tematem obszary ludzkiej osobowości, 
które demony działać W. 
5:47 
Według mnie i według mnie Biblia to przedstawia obrazie, ludzka osobowość 
jest jak wspaniałe  miasto z wieloma różnymi obszarami. Każdy obszar ma 
swoje własny, konkretny typ mieszkańcy. I zawsze myśl 
6:00 
miasta Chicago, ponieważ tam mieszkałem krótka chwila. Centrum miasta, the 
pętli,  ze wspaniałymi sklepami i firmami. Iść trochę dalej na zachód, 
dostaniesz the Bankowość 
6:09 
i firmy komercyjne, idź trochę na południu znajdują się składy i magazyny, 
6:15 
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idź trochę dalej na południe, a znajdziesz osiedle mieszkalne sekcja, która jest 
prawie wyłącznie Murzyn, 
6:21 
wróć do pętli, idź na północ, dostaniesz sekcję który jest w dużej mierze żydowski, 
idź trochę dalej i  dostajesz sekcję, która jest głównie szwedzka i Skandynawio, 
wróć do pętli i idź na zachód 
6:31 
i dostajesz sekcję, w której są nawet ulice mają polskie nazwiska i tak dalej. I 
Następnie Ty 
6:36 
wyjdźcie na przedmieścia, a każde przedmieście to robi jego szczególna cecha, 
główna dochód 
6:42 
poziom ludzi, którzy tam mieszkają, rodzaj zawodów i zainteresowań, które 
wykonują Posiadać. Cóż, w tobie jest miasto. Biblia mówi, przeczytajmy te dwa 
pisma święte. Przysłów 16:32, 
6:55 
przysłów 16:32: Kto jest powolny do gniewu jest lepiej niż mocarz; 
7:02 
a kto panuje nad swoim duchem, niż ten, który bierze Miasto. I połączyć to z tym 
przysłowia 25:28, 
7:11 
przysłów 25:28: Kto nie ma władzy nad swoimi własny duch jest jak miasto 
zniszczone w dół, 
7:21 
i bez ścian. A więc twój duch, całość osobowość w tobie jest jak miasto i jeśli Ty 
7:29 
nie mam żadnej kontroli nad tym, jaki jesteś miasto bez którego się rozpada 
ściany.  Wszystko może dostać się do środka w dowolnym momencie i ty 
to robisz największą trudność w dostawanie to wyszło. 
7:38 
Według mnie są ludzie, którzy ściany są całkowicie zniszczone. Oni po prostu 
 nie mam już kontroli nad tym, co wchodzi i wychodzi. W wielu przypadkach 
zwyczaj narkotyk uzależniony już tak. 
7:51 
Musiał podtrzymać swój nawyk kłamać, oszukiwać, kraść i prawdopodobnie 
ćwiczyć 
7:57 
perwersje seksualne i tak dalej. Każdy jego obszar miasto zostało najechane, a on 
nie Posiadać jakiejkolwiek  kontroli nad tym, co dzieje się w ich wnętrzu. Albo tam to 
ludzie, poprzez psychiczny choroba lub inny 
8:08 
ogromne ataki szatana przegrały kontrola. Prawie wszystko może się tam dostać. 
8:14 
Większość ludzi, z którymi miał do czynienia Jezus, była taka nie w tej kategorii, 
jak wskazałem na zewnątrz Wczoraj.  Większość z nich stanowili religijni, 
ortodoksyjni Żydzi, kto ich wychował rodziny, do ich pola, 
8:24 
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łowił morza, gromadził zapasy, gromadził je dzieci i na zewnątrz byli normalni 
obywatele z 
8:31 
Galilei czy gdzie indziej, a jednak Jezus wypędzał demony z nich w tysiącach. Oni 
nie byli maniakami, 
8:39 
nie byli przestępcami, tylko ich miasta nie całkowicie zepsute, ale były obszary 
8:45 
w Gdzie coś demoniczny miał znaleziony kwatera. Teraz To Jest the sprawa z the 
większość z ludzie 
8:53 
z którymi mamy do czynienia. Oni nie są szaleńcami, oni są nie maniacy, oni nie są 
uzależnieni sens z 
9:01 
całkowicie oddany heroinie czy czemuś tak. Żyć tylko dla jednej rzeczy, ale 9:06 
z mojego doświadczenia wynika, że nie chcę dawać procent dla większości ludzi, 
którzy przychodzić 
9:12 
do ruchu charyzmatycznego i zostali ochrzczeni gdzieś Duch Święty wewnątrz oni, 
oni Posiadać 
9:18 
obszary, gdzie wróg jest okupowany. Więc na chwilę, tego popołudnia, robić A 
zdjęcie 
9:26 
z niektórych głównych obszarów wewnątrz ludzkiego miasta i potem mów o 
głównym mieszkaniec z te obszary. 
9:37 
To nie jest wizyta profesjonalnego psychiatry listę z jednego bardzo 
dobrego powodu: 9:42 
Nie jestem zawodowym psychiatrą. Opiera się na doświadczenie, ale wiesz co? I nie 
handel jeden 
9:51 
uncja doświadczenia za tonę teorii i ja udowodnił te doświadczenia na pole bitwy 
9:57 
i w kontaktach z tysiącami ludzi. Oni są nie są idealne, ale w zasadzie są linia z 
10:04 
fakty. Pozwolę sobie poświęcić trochę czasu i powiedzieć to: To to e-laboratorium, to 
nie tylko laboratorium zwykły praca 
10:11 
dlatego raczej wchodzimy w nauczanie Szczegół. Poświęcamy więcej czasu, 
pozwalamy my sami więcej  wolności, dojdziemy do punktu posługi do potrzeb 
ludzi, nie martwić się o To. Po 
10:21 
teorię, będziemy mieć w praktyce, uwierz mi. Ale wolę położyć solidną podstawę 
teoria Pierwszy. 
10:28 
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Więc, Jeśli Jesteś posiedzenie Tutaj myślący: nie jest On pójście Do modlić się Do nas? Tak, On 
Jest, Ale 
nie natychmiast. W porządku. Kiedyś zadzwoniła do mnie pewna pani powiedział: 
Bracie Prince, tak dostał Demon. Powiedziałem: 
10:38 
och, więc powiedziała: tak, możesz przyjść, pomodlić się za mnie. Cóż, 
powiedziałem, nie tylko teraz. Więc ona powiedział: I musieć 
10:45 
pozbądź się tego. Cóż, powiedziałem: prawdopodobnie to miałeś około trzydziestu 
lat, możesz wytrzymać inny trzydzieści  godzin, rozumiesz, ale nagle stanęła twarzą 
w twarz z tą świadomością I właśnie tak zdecydowała 
10:53 
nie mogła już dłużej tego znieść, ale tak nie było rzeczywiście prawda. Mogła to 
bardzo znieść dłużej. 
10:58 
Drugi, inny rodzaj rozmów telefonicznych, które zwykle wykonuję get brzmi: Bracie 
Prince, przeczytałem twoje książka, mój mąż ma demony. Zatem moja odpowiedź 
na to pytanie brzmi: Cóż, odpręż się, panienko, jak najbardziej mężowie mieć 
demony, 
11:10 
Mam na myśli to, że większość mężów rzeczywiście ma demony. Nie chcę prosić 
żon, żeby to powiedziały Amen, 
11:16 
ale taka jest prawda i dotyczy to większości żon też mają demony. Ale żony 
zazwyczaj stać się 
11:23 
świadoma tego przed mężami. W porządku, weźmy te główne obszary. Numer jeden: 
emocja, 
11:32 
postawa, związek. Dobra, to to duży obszar, myślę, że rozumiesz. 11:41 
A teraz powiem kilka innych rzeczy to są ogólne zasady, które mamy przed sobą 
Iść 
11:47 
na kilka konkretnych przykładów. Ech, demony są bardzo podobni do mafii. W 
rzeczywistości, 11:54 
każdy czas I myśleć z Chicago I myśleć z demony I każdy czas  myślę o Chicago I 
myśleć z mafia ponieważ są bardzo zamknąć. Nie zgłaszaj 
12:03 
mnie do pana Richarda Daily. Ale każdy, kto mieszkał w Chicago, wie, gdzie jesteś 
obszary 
12:08 
Chicago, ten pan Daily, z całym jego dobrem punkty, nie kontroluje i policja nie 
dostać się tam sam, właściwie to oni tam wchodzą dwa i nie docierają tam ciemny. 
12:17 
W Chicago są inne siły, które są w wojnę z siłami prawa i porządku I Oni 
12:23 
infiltrowali obszary administracji, mają pod sobą kilku polityków kontrola. 
Rzeczywiście, mafia jest niezwykle żywym obrazem infiltracji demonów w człowiek 
osobowość 
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12:35 
a jedna z ich zasad jest, jak wiadomo, taka działają w gangach. Więc to To samo jest 
prawdziwy 
12:42 
z demonami działają w gangach. I mam poznać je wystarczająco dobrze, To Kiedy I 
znajdować, 
12:48 
Natychmiast zlokalizuj jednego członka gangu zacznij szukać innych członków To 
12:53 
gangu i bardzo rzadko ich brakuje. Oni nie działać w, w, jako jednostki ostatecznie. 
Jezus 
13:01 
to powiedział, gdy duch nieczysty wyszedł mężczyzna, przeszedł suchy miejsca, 
odkrycie odpoczywaj,  szukaj odpoczynku, nie znajdujesz, wróć, wraca. Co, nie 
sam Ale z siódemką 
13:10 
inne duchy, każdy bardziej niegodziwy niż on sam. Przyprowadził ze sobą swój 
gang. To jest jak  to się regularnie dzieje. Kolejna rzecz, którą ja Chcę podkreślić, 
że, uh, my rozmawiałem o 
13:23 
najsłabszy moment i najsłabsze miejsce. Dobrze, w zasadzie człowiek, ludzkość nie 
jest zarówno w tym 
13:33 
zdolność do ochrony osobowości wewnętrznej. Zwykle mężczyzna jest w stanie 
lepiej chronić samego siebie 
13:41 
niż kobieta. Nie znaczy to jednak, że zawsze może Zrób to. Ale kobieta zwykle to 
robi nie mieć to samo 
13:47 
umiejętność przeciwstawienia się wpływom emocjonalnym i atak jako człowiek i nie 
tylko To dzieci 
13:55 
mają mniejsze możliwości niż dorośli. Więc to zrobisz przekonaj się, że diabeł, 
postępując zgodnie ze swoją taktyką the 
14:03 
najsłabszy moment i najsłabsze miejsce, często może zaatakować kobietę, kiedy on 
mógł nie atakować a Człowiek. 
14:09 
Weźmy chwilę intensywnego strachu. Kobieta zgnieciony, mężczyzna jest w stanie 
utrzymać na zewnątrz. The Demon 
14:16 
strach wchodzi w kobietę, on nie może wejść Człowiek. Och, Biblia mówi, że, mąż 
Jest 
14:23 
aby oddać cześć żonie jako słabszej naczynie, to sprzeczne z naturalnym myślący. 
14:29 
Nie szanujesz słabych w naturze, ale siebie robić w duchowości. Więc żona jest 
słabszy 
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14:34 
statek i udowodniłem to. Pozwól, że pokażę ci raczej fragment Pisma Świętego 
ciekawe,  Łukasza rozdział 8. Kto wspierał Jezusa? W jego ministerstwo. Czy 
kiedykolwiek zatrzymany Do Przemyśl to? 
14:44 
Drogie panie, to prawda, on słuchał moje taśmy. Łukasza rozdział 8. Niech cię Bóg 
błogosławi Do 
14:50 
to też. Wersety 1 i 2. Chcę, żebyście to zobaczyli ta zasada istnieje nawet w Pismo. 
14:55 
I stało się potem, że poszedł do każdego miasta i wsi, głosząc I ukazując radosną 
nowinę o Królestwie Bożym a dwunastu było z nim I niektóre kobiety 
15:05 
Kto miał został uzdrowiony z zło duchy I słabości. Maria zadzwoniła Magdalena 
na zewnątrz z  których wyszło siedem demonów. Joanna, żona Chuzy, 
zarządcy Heroda; I Zuzanna; 
15:14 
i wielu innych, którzy mu służyli ze swoich substancji lub wspierał go z ich finanse. 
15:21 
Zauważ, że nadeszła jedna część jego wsparcia od kobiet, które były 
dostarczone w jego 
15:28 
ministerstwo od zła duchy. Następnie będziesz Widzieć the podkreślenie NA 
oswobodzenie jest 
 wł
ączone the kobiety raczej niż NA the mężczyźni Który Jest Wszystko W linia z 
aktualny doświadczenie. 
15:37 
I tak przekonasz się, że jeśli dana osoba ma głęboką Problem z siedzeniem zwykle 
powraca do dzieciństwa 
15:45 
i dlatego musimy o tym pamiętać. Rzeczy co wydarzyło się w twoim dzieciństwie 
zanim wiek 
15:54 
Dwunastu mogło wywrzeć na nas głęboki, trwały wpływ ty, a w wielu przypadkach 
rozwiązanie do twojego problemu 
16:04 
obejmuje zguba Co był zrobione W dzieciństwo. Teraz I myśleć mam zrobiony To 
jasne, I nie chcieć 
16:10 
Do Być kontrowersyjny, I Do nie uważać W posiedzenie I słuchający Do ludzie wg the 
godzina. Przechodząc przez ich życie od poczęcia. Nie znajduję żadnego wzoru 
To w Piśmie. I 
16:22 
nie widzę ani jednego przypadku, w którym kiedykolwiek tak zrobiono, ale Wierzę, 
że czasami my Posiadać Do sprecyzować 
16:32 
moment, sytuacja, kiedy demon wszedłem i odkryłem, że Święty 
16:40 
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Duch wiernie nam to umożliwi bez pogłębiania całej osoby przeszłość. 
16:46 
Jest tu młody człowiek i nie miałby nic przeciwko jeśli w ogóle go wymienię, to go nie 
będzie ta część 
16:52 
tego popołudnia. Przyszedł do mnie i mojej żony i on, dobry chrześcijanin, młody 
człowiek, on był on miał 
16:59 
po prostu uciekł od żony, nie mógł tego znieść dłużej, obaj chrześcijanie, obaj 
pracujący dla Lord 
17:04 
i eh, siedzieliśmy i rozmawialiśmy z nim, Duch Boży zaczął usługiwać i powiedział: 
17:11 
Właśnie przypomniało mi się coś, co się wydarzyło, kiedy Miałem trzy lata. Miał Nic 
robić z 
17:17 
nasza rozmowa. Powiedział: Mój ojciec mnie zabrał w aptece z moim młodszym 
bratem I powiedział: 
17:24 
Zostań tutaj, ja wrócę po ciebie i nigdy wrócił. I powiedział: Mogę Pamiętać dwie 
rzeczy. 
17:31 
Przede wszystkim to okropne poczucie strachu podszedł do mnie, kiedy zdałem 
sobie sprawę, że zostałem 17:38 
bez mojego ojca. Po drugie, duma, że I czułem, kiedy wracałem do domu bez Mój 
ojciec 
17:46 
a jego dwa podstawowe problemy to strach i duma. Obaj weszli, kiedy był trzy lata, 
17:53 
przez to jedno straszne wydarzenie. Mam na myśli ciebie wiesz, możesz wrócić do 
środka dzieciństwo, 
17:59 
jak straszne jest to, że dziecko czuje się samotne i zagubiony, wiesz, 
opuszczony i opuszczony. 
18:06 
Ja też w to wierzę, na podstawie wielu doświadczeń dusza ludzka może zostać 
zraniona, Biblia mówi: 
18:12 
A ranny duch, Kto Móc niedźwiedź? Teraz, To móc zdarzyć, To poprzez 
 doświadczeni
e taki Jak Opisałem z Mały chłopak, dwie rzeczy mogą wynik. 
18:24 
Numer jeden: demony strachu i dumy mogą wejść, numer dwa: może otrzymać A 
duchowy 
18:33 
rana. Być może kryje się za tym coś głęboko w nim ból, który boli przez całe życie. 
18:40 
Teraz Bóg ma na to wszystko lekarstwo. Święty Ducha, jeśli trzeba i to wielokrotnie 
nie 
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18:46 
konieczne, ale w razie potrzeby wskaże chwila, miejsce i sytuacja Gdzie 
18:53 
stało się i wtedy da wiarę i moc wypędzenia tych demonów. 19:01 
Teraz prawie dostawanie z powrotem Do the sytuacja i miejsce robi nie rozwiązywać 
the problem Jeśli the 
19:06 
demony nie wychodzą i wtedy może to być to osoba będzie potrzebować 
duchowego uzdrowienia. Jezus leczy 
19:14 
złamane serce i istnieje coś takiego jak uzdrowienie zranionego ducha, bardzo, 
bardzo prawdziwy. 
19:22 
Teraz chcę, myślę, że będę musiał być wystarczająco szczery powiedzieć: Próbuję 
narysować linię między Ten 
19:28 
i uzdrowienie pamięci. W porządku? Chodźmy wyjść i powiedzieć to otwarcie. Ja nie 
chcę być kontrowersyjne, nikogo nie atakuję ważne jest, aby to wyjaśnić To jest A 
19:37 
ogromna różnica między tym a uzdrowieniem pamięć. nie wierzę w 
zachęcający ludzie 
19:44 
rozmawiać o sobie godzinami. Bardzo bardzo źle dla nich. To sprawia, że jest ich 
więcej I więcej siebie 
19:51 
wyśrodkowany i im więcej o tym mówią, tym więcej za więcej przenoszą 
odpowiedzialność swoje  własne działania komuś innemu. Ciotka mnie uderzyła 
kiedy miałem trzy lata miesiące stary taki tak nie jest Mój wada. 
20:02 
Tak to jest. Każdy z nas jest za to odpowiedzialny Boga za nasz grzech i okazuje 
się, że istnieje brudny 
20:10 
małe słowo, które nie występuje zbyt często te sesje doradcze, a mianowicie: s, I, n, 
grzech, ale grzech jest źródłem ludzkich problemów i jest tylko jedno lekarstwo na 
grzech: Jego the 
20:20 
Ewangelia Jezusa Chrystusa. Ktoś, kto próbował przekonać mnie, że uzdrowienie 
the pamięć był 
20:25 
valid powiedział: Bracie Książę, to jest w Biblii. I powiedział: Nie znalazłem, 
powiedz mi gdzie to jest. Dobrze, Czy Jezus nie powiedział o tym kobiecie przy 
studni, którą miała? pięciu mężów? Powiedziałem: Jasne Ale To kobieta nie 
20:35 
powiedz Jezusowi. Nie siedziała z nim przy studni i opowiedz mu o wszystkich 
swoich przeżyciach dzieciństwo w górę. Zdziwiło ją to, że mógł powiedz jej bez jej 
wiedzy jego. Jest to the 
20:46 
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słowo wiedzy. Wierzę w tę sto procent. Ja też nie, nie planowałem Do mowić Ten 
20:52 
ale powiem to, jest bardzo kleisty, lepkie relacje osobiste, to bardzo zło, 
20:58 
wynika to z siedzenia i naradzania się ludzie, godzina, godzina, godzina i ja 
Posiadać widziany 
21:04 
małżeństwa Właściwie złamany przez To proces. Mój osobisty zasada Jest: Chory 
nigdy rada 
21:13 
samotna dama i nie radziłabym żadnemu mężczyźnie ministra, żeby to zrobił. Co 
więcej, zrobię to nigdy, 
21:19 
Jeśli ja Móc prawdopodobnie pomoc To, minister oswobodzenie Do kobieta sam. Ty 
nie wiedzieć Co oni to zrobią Do, 
21:24 
mogliby zedrzeć z siebie całe ubranie. Kto idzie wyjaśnić, kiedy jest brat Prince 
znaleziony z 
21:30 
pani z.., wiesz. Musimy być bardzo, bardzo czujny. Powiem ci, jeśli taka sytuacja 
kiedykolwiek 
21:37 
odbyło się w każdym większym mieście Stanów Zjednoczonych byłoby pełno 
ludzi mówiących: Tam Ty są,  ja powiedział Ty Więc. Nie myśleć To Jestem 
nieświadomy z To. I Również ostrzeże Ty I to wszystko, 
21:48 
nawiasem mówiąc, nie dojdę do mojego zarysu, ale Ostrzegam cię, kiedy się w to 
wpakujesz służbie,  stajesz się szczególnym celem ataków szatana, oszczerstwa, 
kłamstwa, insynuacje, oszczerstwo. Oni był 
22:01 
zwalili się na Jezusa i będą zrzuceni na każdego co trafia do tej posługi. Tylko Być 
przygotowany, 
22:06 
jeśli nie jesteś przygotowany, nie wchodź w to. Dama przyszedł do mnie bardzo 
zmartwiony, trochę chwila temu  i powiedział: Bracie Książę , oni się kłócą u mnie 
mówią, że a chrześcijanin 
22:14 
nie mogę mieć demonów i zaczynam się pogubić. Powiedziałam: Siostro, jeśli 
chcesz wszystkich z wami,  po prostu w ogóle nie wchodźcie do służby, 
trzymajcie się z daleka z tego, w porządku. Ponieważ to jest pójście być To 
22:24 
sposób. Nie musisz tam być, Bóg nie będzie zmuszał ty, zbliżysz się do tego, 
uważać ja, ale.. 
22:34 
Uhm, więc wracamy do tego faktu, że w wielu ludzie, którzy tam byli, może a seria z 
ogromny 
22:44 
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wpływ na ten system emocjonalny poprzez lata, dzieciństwo. Och, to znaczy, że to 
zrobię zilustrować z 
22:51 
mój przykład. Mój podstawowy problem, jeden z nich, nie będę powiedzieć wam 
wszystkim, haha, zajmie to trochę czasu za długo, Ale, 
22:56 
Ja ci powiem, to złość i wiesz, co się stało raz, żeby zilustrować subtelność z szatan. 
I 
23:03 
głosił w Greensburgu w Pensylwanii i wkroczyliśmy w wybawienie. Kobieta wszedł w 
górę Do Ja 
23:08 
a ona spojrzała na mnie i powiedziała: Wiesz, jest coś we mnie, co mi mówi rzeczy 
 o ludziach i powiedziała: Kiedy weszłam do spotkanie powiedziało mi: To 
człowiek z łatwością robi się zły. 
23:21 
I powiedział: Dziękować Ty, szatan. Widzieć, ona miał A wróżenie duch I jej 
wróżenie duch był wymowny ona moja 
23:29 
słaby punkt. Nie wiesz w co się pakujesz, uwierz mi przyjacielu, kiedy już dotrzesz 
do Ten.  Powiedziałem: Lubisz ten rodzaj mocy, ponieważ daje pewną miarę 
moc nad ludźmi. 
23:39 
Powiedziałem: tak długo, jak sprawia ci to przyjemność, możesz to robić trzymaj się 
tego, Bóg cię od tego nie wybawi To. I musiał z nią bardzo ostro rozmawiać, żeby ją 
złapać pokutować, wtedy została wybawiona, a duch 
23:49 
wyszło wróżenie. Ale pamiętaj o tym Jezu kocha cię, jest po twojej stronie i cokolwiek 
masz 
23:57 
wyznać mu prawdę, nigdy go nie zaskoczysz. Dobra? Ale nie próbuj wszystkiego 
usprawiedliwiać Ty kiedykolwiek to zrobiłem 
24:04 
i zrzuć winę na ciotkę, babcię, swojego nauczyciela lub kogokolwiek innego. Dobra, 
24:09 
teraz zajmijmy się tymi obszarami. Główny jedno, co mówię, to emocje, postawy, 
relacje. 
24:15 
Teraz wezmę kilka gangów, aby je przetestować Ty. Jest jeden, który jest 
powszechnie stosowany ma wpływ młody 
24:23 
ludzi w dzisiejszych Stanach Zjednoczonych jest ich trzech które przychodzą jeden 
po drugim. Oni Czy gniew, 
24:31 
nienawiść i bunt. To, co się dzieje, jest następujące: Młody ludzie mają pretensje do 
swoich rodziców, to oni też nienawidzić 
24:42 
swoich rodziców, a potem buntują się przeciwko swoim rodziców, a potem stają się 
buntownikami Na duży. Ty 
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24:47 
przeczytaj historię Nicky'ego Cruza, doskonały przykład. Znam Nicky'ego osobiście, 
rozmawiałem z nim jego o jego dzieciństwie, wydarzyło się to, kiedy był osiem lat. 
Powiem ci, co stało się, 
24:55 
żeby dać ci ilustrację. Nicky urodził się i wychował w Puerto Rico 25:02 
w wieku ośmiu lat była sąsiadką rozmawiając z matką przy nim i 25:07 
wskazując, że jest podobny do swojej matki i jego matka wskazała, że nie najmniej 
25:12 
zainteresowało go i to zraniło Nicky'ego. On był czuły, mały człowieczek, ma bardzo 
miękki serce. 
25:19 
Więc pobiegł do swojego pokoju i rzucił się na swój łóżku i tam konwulsyjnie łkał 
Do pół 
25:25 
godzinę, bo czuł, że jego matce nie zależy go, wrócił do swojej matki, wyglądał jej w 
the 
25:30 
twarz i powiedział: Mamo, nienawidzę Cię i widzisz pierwsze dwa demony były w: 
gniew I nienawiść. 
25:36 
W ciągu krótkiej chwili stał się buntownikiem na w wieku osiemnastu lat był 
przywódcą gangu I Wkrótce. 
25:42 
Właściwie to nie jest osobowość Nicky'ego. Nicky jest bardzo czuły i delikatny 
osobowość 
25:47 
głęboko w środku, ale te inne rzeczy się poruszyły wszedł i przejął go, i oni 
przeniósł W poprzez  tę relację z matką i powiedział mi że kiedy on, Lord 
nazwał go służyć mu, 
25:58 
poszedł do szkoły biblijnej, ale nie mógł tam zostać, dopóki nie wrócił do Puerto Rico 
I został 
26:03 
pogodził się z matką. I pozwolę sobie to wskazać na zewnątrz: Nigdy nie możesz 
mieć Boga błogosławieństwo na Twoim 
26:09 
życie, podczas gdy twój stosunek do rodziców jest taki zło. Czcij ojca swego i matkę 
swoją, Który jest 
26:16 
pierwsze przykazanie z obietnicą, że będzie dobrze z tobą, a jeśli nie honor twój 
ojciec i 
26:21 
matka To nigdy będzie Być Dobrze z Ty, chociaż Ty na żywo osiemdziesiąt lata, Ty 
Nie mogę Posiadać Boży błogosławieństwo 
26:27 
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na twoje życie. To jedna z głównych przyczyn problemów wśród tysięcy ludzi 
Dzisiaj. Inny 
26:35 
to weźmiemy, powiedzmy, i są wiele różnych drobnych obszarów: podrażnienie, 
26:43 
niecierpliwość, złość, po gniewie przychodzi przemoc a kiedy wpadniesz w gniew i 
przemoc the Następny 
26:54 
jedno jest pewne. Wiesz co to jest? Morderstwo. Tak. Teraz demon morderstwa 
tego nie robi przychodzić w ponieważ 
27:02 
popełniłeś morderstwo, po które przychodzi popełniasz morderstwo. Widzisz to? 
Tylko jak 
27:09 
demon samobójstwa nie przychodzi dlatego, że ty popełnił samobójstwo, ale robić 
popełniasz 
27:14 
samobójstwo, wtedy będzie już za późno zaangażowany. Jest to bardzo, bardzo 
powszechne zamówienie. Teraz wielu ludzi jest demonem morderstwa jest 
wyrzucony, a często się zdarza przerażony: 
27:22 
Ale bracie Prince, nigdy nie popełniłem morderstwa, nie, ale gdyby ten demon był 
dozwolony mieć swój sposób 
27:27 
w swoim życiu, ostatecznie właśnie to byś miał skończyło się na zrobieniu. Ile razy 
kiedy morderstwo Jest 
27:32 
popełnił nie ten, kto dopuścił się morderstwo, powie potem: Nie wiedzieć co mnie 
stworzyło 
27:38 
zrób to, coś przejęło nade mną kontrolę i zmusiło mnie do zrobienia To. Nie kłamią, 
nie nawet usprawiedliwiając 
27:44 
siebie, stwierdzają obiektywny fakt. Teraz mógł nim być ten demon morderstwa w 
tym człowieka dwadzieścia lat, zanim mu się to udało po co tam przyszedł. I 
przewidywać człowiek 
27:55 
życie zostało zaplanowane przez szatana w ten sposób: on sadzi swoje demony na 
ścieżce twojego życia, startowy 
28:01 
w dzieciństwie i przez cały czas, za każdym razem jest słabe miejsce, on je ma Tam 
gotowy Do 
28:06 
wskocz do akcji, a on knuje, żeby zabrać cię do piekła. W porządku, weźmy inną 
linijkę i już 28:12 
Na początek istnieje wiele różnych wersji tego z. Weźmy samotność, coś 
powszechnego problem, 
28:21 
wtedy zaczynasz użalać się nad sobą, co jest jednym z nich najczęstsze ze 
wszystkich, wtedy dostajesz nieszczęścia, ha, 
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28:31 
Dobra? A potem wpadasz w depresję i idziemy dalej, wtedy popadasz w rozpacz 
28:44 
I Po rozpacz: samobójstwo, jest to Prawidłowy. Teraz pozwalać Ja koło Ten jeden, 
Ten Jest A śmiertelnie jeden: 
28:54 
samego siebie szkoda, Jak długi Jak Jesteś litościwy się Bóg żargon pomoc Ty. 
 Więc dlaczego? 
Ty nie Posiadać wszystko lewy Do szkoda się Do. Więc Ten zamyka się 
wyłączony Boży pomoc. Masz 29:06 
muszę odpokutować za użalanie się nad sobą. Och, jest ich wielu inne grupy, nie 
będziemy zajmować się nimi wszystkimi Teraz. 
29:13 
Idźmy dalej, bo nie mamy zbyt dużo czasu. Myśli, obszar myśli lub umysł. 
29:20 
A teraz najważniejsze, którymi jestem świadomi są 
wątpliwości, niewiary, 29:30 
niezdecydowanie, które jest powszechne dręczyciel i 
zamieszanie 29:41 
co jest obecnie jednym z najpowszechniejszych w Ameryce. Teraz jest ich kilka Który 
Czy the prawie nieuniknione konsekwencja 
29:50 
zaangażowania się w okultyzm. Zamierzam wróżka bawiąca się Ouija- tablica, 
29:56 
czytając horoskopy, są pewni, które prawie zawsze zakończy się tym: depresja, 
30:07 
zamieszanie i wystarczająco długo trwało: samobójstwo. Każdy, kto przychodzi z 
poważnym depresja 
30:17 
i zamieszanie i presja niemal do samobójstwa z pewnością był w to zamieszany 
okultystyczny. 
30:25 
Mogą tego nie pamiętać, być może ich matka zabrał je do wróżki jako żart, kiedy mieli 
pięć lat, ale tak było. Ja bym powiedz to tym z was minister: Jeśli ty znajdować 
30:37 
depresję, dezorientację i samobójstwo – możesz bądź prawie pewien, że coś 
takiego miało miejsce uwikłanie 
30:44 
w okultyzmie i nie znajdziesz stałego rozwiązanie, trwałe całkowite wybawienie 
dopóki 
30:51 
okultystyczne zaangażowanie zostało wyznane i wyrzeczone i złamany. W 
porządku. Następny obszarem jest język 
31:02 
a najważniejsze tutaj to kłamstwo, bluźnierstwo, nieczyste rozmowy i plotki, 
kościelne jeden. 
31:20 
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Dobra? Szczególnie niezwykłe jest kłamstwo. Biblia mówi o duchu kłamliwym W the 
usta 
31:29 
proroków Achaba i, nawiasem mówiąc, to było dlatego, że brał udział w tzw 
okultystyczny przez  jego męża, przez jego żonę Izebel, ale tam są, tak jak i 
ty prawdopodobnie świadomy, kompulsywni kłamcy. 
31:40 
Tak naprawdę nie wiedzą, kiedy kłamią fakt, mówią mi, że to psychotyczny kłamca 
nie nawet 
31:48 
zmierz się z wykrywaczem kłamstw, może przekazać kłamstwo detektor, ponieważ 
nie jest świadomy, że to a kłamstwo, 
31:54 
to raczej interesujące. Ech, teraz zawsze daję dwa przykłady tego, co jest tak żywe 
Do Ja. 
32:02 
Pierwszy, no cóż, był Arabem pokojówka, którą mieliśmy z żoną w 
Palestynie. 32:08 
Była chrześcijanką, ochrzczoną w r Ducha Świętego, ale nie czytał Biblii 
32:13 
i nie postępowała według Ducha, i mogła to rozpoznać najbardziej fantastyczne 
kłamstwa i główne motyw Do 
32:21 
robienie tego miało na celu przyciągnięcie uwagi. Pozwól mi zwrócić ci na to uwagę, 
diabeł chce 32:27 
liczy się miejsce na środku sceny i sposób, w jaki to robi dla niego mało. Musisz być 
bardzo ostrożny, 
32:33 
służąc wyzwoleniem, którego nie zadowalasz to pragnienie bycia w centrum scena. 
32:39 
mam miał ludzie To wszedł Do oswobodzenie po prostu Do the kopnięcie z dostawanie 
uwaga.  Nie mogli zwrócić na siebie uwagi niczym innym sposób, więc 
przychodzą i leżą na podłoga 
32:46 
I krzyk I robić A działka podniecenia I Następnie dostał wszyscy 
uwaga.  Czasami sposobem na poradzenie sobie z nimi jest: ignorowanie ich. 
To frustrujące do tego Demon To 
32:55 
chce uwagi. Jest jeszcze jeden, ja nie wiem, och, myślę, że to jest w, pod język, 
 kłócący się demon, wiesz? Wiesz ludzie kompulsywni rezoner? Wiesz, 
33:06 
wiesz, co zrobić z tym demonem? Głodź to, będzie nieszczęśliwie, po prostu się nie 
kłóć z tym. The 
33:13 
w innym przypadku, cóż, w każdym razie mowa o tym Arabie pokojówka, to 
zawsze było dla mnie tak żywe. My był w 
33:19 
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pewnego dnia do domu i powiedziała coś fantastycznego nieprawda i wściekłem się, 
powiedziałem: Co zrobił mówisz? 
33:27 
Powiedziała: Nic nie powiedziałam. Cóż, wtedy byłem będę jeszcze bardziej 
wściekły, a ja Nagle sprawdzony, 
33:34 
Powiedziałem, czy to nie prawda. Se tego nie powiedział, właściwie nawet nie 
wiedziała, że to powiedziała To. 
33:42 
Mały kłamliwy demon po prostu wśliznął się i wziął jej język na jedno szybkie 
zdanie. Spustoszenie ona 
33:49 
stworzony wśród chrześcijan, którzy nie wiedzieli jak ustrzec się przed 
oszczerstwami i plotki.  Drugą osobą, o której zawsze myślę, jest mężczyzna 
Wiem, że jest dobrym chrześcijaninem wiele sposoby 
33:59 
ale on jest kompulsywną przesadą. Przesadzanie wiesz, to grzeczne określenie 
kłamliwy 
34:06 
a jego pochodzenie było takie: był adoptowany dziecko, adoptowane przez 
bogatych, społecznie uprzywilejowany 
34:11 
rodzice, którzy nie mieli innego dziecka i włożyli wszystko ich jajka w tym koszyku 
i oni chciał, żeby to zrobił być wszystkim, a nie potrafił być czego chcieli żeby był. 
Jego oceny nie były 
34:21 
wystarczająco wysoki, jego wyniki nie były wystarczająco dobre. Za każdym razem, 
gdy mówił im prawdę, oni zarejestrowane  rozczarowanie. Jakie więc było jego 
rozwiązanie? Nie powiedz im prawdę. Więc z, Przypuszczam, że wiek 
34:32 
od dziewięciu do dziesięciu wzwyż, zwyczajowo ćwiczył kłamać, nie z bardzo 
złego powodu, ale tylko 
34:38 
uniemożliwić jego adoptowanym rodzicom rejestrację rozczarowanie za każdym 
razem, gdy to mówił im prawdę. 
34:45 
Kiedy go poznałem, było to niezwykłe. mam siedziałem w pokoju i słuchałem jego 
rozmowy I on jest A 
34:51 
bardzo przekonujący mówca, dobrze poinformowany, i ja bym to zrobił słucham i 
myślę: teraz to prawda I jest to 
34:59 
PRAWDA. Wtedy myślę: Czy on w to wierzy? I myślę: Czy w to wierzę? I ja koniec w 
górę nie 
35:05 
wiedząc, w co wierzyłem. To było tak, jakby twoja głowa zacząłby pływać. To było 
moc tego 
35:10 
demon, a jednak, mówię wam, w zasadzie był dobry człowieku, on po prostu miał 
ten obszar, gdzie On nie miał 
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35:18 
kontrolę i to zawsze, on, on jest jednym z wielu ludzie, którzy prawie właśnie to mają 
zrobić robić A milion 
35:26 
i wiesz, nigdy im się to nie udaje. Ha ha. Odkryłem, miałem kilku ludzi przychodzić I 
35:32 
powiedz mi, ile zarabiają, wiesz. Dziesięć tysiąc dolarów tygodniowo. The 
implikacja będąc,  bracie Książę, jeśli będziesz dla mnie dobry, twoja służba 
odniesie korzyść. Ty wiedzieć, 
35:40 
moja służba nigdy nie zyskała ani centa którakolwiek z tych osób, to dziwne rzecz. 
35:45 
Niech ich Bóg błogosławi, większość mężczyzn zbankrutowała. Wszystko OK, czy 
chcesz wyczyścić tablica Do Ja? 
35:54 
Doceniać To, dziękować Ty Więc dużo. Tylko, Ty Posiadać Do trzymać z jeden ręka chwila Ty 
.. 
Dzięko
wać 
36:00 
Ty. To Tylko oszczędza Ja A mały czas. Wszystko Prawidłowy, teraz Następny 
jeden był pójście Do umowa kiedy  plansza jest czysta, jest to paskudna rzecz 
o których nikt nigdy nie mówi w kościele: seks. Jak 
36:12 
jeśli chodzi o Kościół, jesteśmy bezpłciowi istoty, prawda? My, ha, za chwilę 
36:18 
wchodzisz do kościoła, tracisz swoją seksualność i siedzisz tam, istota 
nieseksualna, dopóki Ty wyjść 
36:23 
Ponownie. Wszystkie te problemy, które grzecznie odłożyłeś na półkę foyer, powrót i 
wszyscy wie kiedy jesteś 
36:32 
zbawieni i ochrzczeni w Duchu Świętym, nie jesteście dopuszczał jakiekolwiek 
problemy seksualne. Dobrze wszyscy używany to  wiedzieć. Z mojego 
doświadczenia wynika, że wśród zielonoświątkowców to po prostu ty Tylko nie 
przyznał się Do te problemy. 
36:43 
Teraz muszę powiedzieć trzy rzeczy o seksie: podczas gdy on czyści tablicę, numer 
jeden, w zasadzie seks nie jest zły, jest dobry. Dostałeś To? Bóg stworzył człowieka 
rasa męska i Kobieta 
36:57 
i na koniec wszystko, co stworzył, było bardzo dobrze, łącznie z ich płcią. A więc 
seks Jest nie zło. 
37:03 
Po drugie, uleganie pokusom nie jest grzechem. Jezus był kuszony we wszystkim 
tak jak my już bez 
37:12 
grzech. Po trzecie, jeśli ulegniesz pokusie i upadniesz, upadniesz nie oznacza, że 
musisz się pozbyć Demon. Wszystko Ty 
37:19 
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trzeba pokutować, wyznać, pójść do Jezusa, otrzymaj Jego przebaczenie i 
oczyszczenie z 
37:25 
jego krew. Masz racje, tak samo jak ja nigdy nie zgrzeszyłeś, ale jeśli, kiedy już to 
zrobisz To, 
37:33 
nadal jesteś zniewolony i nieważne jak bardzo nienawidzę tego i jak bardzo walka i 
jak bardzo ty 
37:39 
zwilżaj w nocy poduszkę łzami i rozsądkiem wstydu, który możesz czuć, nadal Nie 
mogę zatrzymywać się, 
37:47 
ta rzecz ma straszliwą fascynację i moc nad tobą, wtedy potrzebujesz wybawienia 
z Demon. 
37:55 
W tej dziedzinie seksu istnieją pewne wspólne cechy demony. Najczęściej, czyli 
Jest nie miło pisać 
38:03 
NA the tablica Ale I będzie, Jest masturbacja. Teraz I realizować jego normalna Do 
wiele ludzie 38:10 
dać się skusić w tym kierunku i jak powiedziałem: bycie kuszonym nie jest 
grzechem, uleganie pokusom już tak nie 
38:16 
koniecznie oznacza, że jesteś opętany, ale kiedy to nastąpi staje się 
zniewoleniem, przymusowy, wtedy jest to demoniczne 
38:25 
i może to być bardzo potężny demon. Myślę, że kobiety, jak pamięta moja żona, w 
Chicago, 
38:32 
który był wszystkim, mam na myśli twoje imię to, ona była tym. Była 
prostytutką, 38:37 
była lesbijką, narkomanką i Bóg w cudowny sposób ocalił ją w r burdel 
38:44 
i mam na myśli uratowanie jej życia, ponieważ zwykle tak się dzieje opuścić burdel, 
który miała został porzucony wyłączony. 
38:49 
Przyszła do nas i stopniowo uzyskała wybawienie od heroiny, nikotyny i tego 
wszystkiego straszny rzeczy. 
38:57 
Ostatnią rzeczą, z której została uwolniona, było masturbacja i to było najtrudniejsze 
Wszystko, 
39:02 
był potężniejszy niż którykolwiek z pozostałych demony, a zdobycie ich zajęło dwie 
godziny To jeden 
39:07 
demonów i nie sądzę, że marnowaliśmy nasz czas, bo była zabójcza zadatek. 
39:12 
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Leżała na podłodze i mówiła: Nie odchodź mnie, to nie minęło, to nie minęło, to nie 
stracony 
39:20 
i faktycznie wyciągnąć to z niej, jeśli mogę tak powiedzieć, to było jakby wyciśnięcie 
tego z niej ciało. Musieliśmy to wycisnąć centymetr po centymetrze, o cal. Dzisiaj, 
kiedy ostatni raz o tym słyszałem jej, 
39:30 
ona jest kobietą czystą, prowadzącą czystą, zwycięską, chrześcijańskie życie, ale 
miałem takie demonstracja 
39:38 
z moc z Ten konkretny rzecz. Teraz małżeństwo robi nie Dostawać eliminować z 
demony,  tak 
wiesz to? Spróbuj powiedzieć ci coś innego o małżeństwie, jeśli nie jesteś żonaty 
To ty móc 
39:47 
nie zdajesz sobie sprawy, to nie zmienia charakteru. Jeśli osoba jest krzywa, podła 
postać Zanim on 
39:52 
wyjdzie za mąż, będzie miał krzywy i podły charakter po tym jak się ożeni. Nie mam 
każdy zabarwiony na różowo 
39:59 
okulary o mężczyźnie lub kobiecie, do której się wybierasz wyjść za mąż, będą mieli 
to samo charakteru po ślubie, tak jak miało to miejsce wcześniej. Gdyby byli 
nieczyści, nieuczciwy, nieporządny, nieodpowiedzialny z pieniądze zanim 
40:09 
pobrali się, dokładnie tacy będą po ślubie i to bardzo wątpliwy czy  będziesz w 
stanie je zmienić. Właściwie to mam rzuć tego ducha na zewnątrz żonaty 
mężczyźni w swoich 
40:21 
pięćdziesiątych i sześćdziesiątych, a miałem do czynienia z wieloma osobami 
małżeństw, które to mają problem. 
40:27 
Teraz idę Do Być ostrożny Co I mowić, nawet I uważać W istnienie szczery.  To 
szczególnie Demon Móc, W Niektóre mierzyć, zepsuć the związek małżeński w the 
sens 
40:37 
że osoba, która to ma, nigdy nie będzie mogła zaoferować partnerowi pełną 
satysfakcję. 40:43 
To tyle, ile mogę, ale rozumiesz co miałem na myśli. Demony są złodziejami, 
złodzieje, Do Ty 
40:49 
zobaczyć, że? Wślizną się i ukradną to, co należy do dziecka Bożego. Wierzę 
każdemu kobieta ma 
40:56 
racja, każdy człowiek ma prawo do satysfakcji małżeństwa, ale w wielu przypadkach 
Demon będzie 
41:01 
poślizg W I ukraść To zadowolenie. mam rozdane z kobiety Kto powiedział: Mój mąż 
nigdy nie był w stanie mnie zadowolić. Nie, bo jest masturbator, mówiąc szczerze. I 
mieć na myśli Dostaję 
41:12 
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teraz bardzo prymitywnie, ale tak właśnie jest i poznałem stosunki małżeńskie 
zmieniony przez 
41:17 
wybawienie od tego ducha. W porządku, zróbmy kontynuować. Każda forma 
homoseksualizmu w moim opinia 
41:25 
jest demoniczne i większość homoseksualistów tego nie rozumie dostarczone, 
dopóki tego nie potwierdzą jego 
41:32 
Demon. Możesz to nazwać dowolnym grzecznym imieniem jakby, uzasadnij to 
pięćdziesięcioma różnymi psychologiczny 
41:38 
wersje faktu, ale nie zostaniesz dostarczony z wersji psychologicznych. Dostajesz 
dostarczony 
41:43 
od demonów. Cóż, jest mnóstwo innych, ech, tak. Powiedzmy, powiedzmy 
coś w przeciwnym razie. 
41:51 
Inny nazwa Który występuje Tutaj Jest perwersja. Teraz W the hebrajski perwersja 
Jest the To samo 
41:58 
słowo Jak dezorientacja I W the dziewiętnasty rozdział z Izajasz będziesz 
znajdować To Pan  _ 
powiedział To on mógłby mieszać się duch z dezorientacja W zasady z Egipt. 
42:06 
To samo słowo to perwersja. Widzisz perwersję jest pomieszanie płci w seks 
królestwo. 
42:13 
Dzieje się tak wtedy, gdy mężczyzna przejmuje część żeńską kobieta przejmuje 
męską część, to jest to perwersja. 
42:19 
I jeszcze raz proszę o wyrozumiałość, szczerze mówiąc. Są na to sposoby żonaty 
ludzie 
42:27 
uprawiaj seks, który jest zboczony i to wielokrotnie żona przychodzi do mnie i mówi: 
Czy ja Posiadać złożyć? Mój 
42:36 
odpowiedź brzmi: Nie. Zatem, jeśli wiem, że Biblia mówi: Poddaj się mężowi. Ale tak 
nie jest powiedz:  Poddaj to diabłu w swoim mężu. Możesz iść za burtę po 
złożeniu tak jak wszystko w przeciwnym razie. I 
42:45 
nie wierz też, że żona ma obowiązek iść o życiu z praktykującym 
homoseksualny mąż. 
42:51 
Dlatego Jezus powiedział: Małżeństwo jest dopuszczalne podstawa cudzołóstwa. 
On nie mowić cudzołóstwo 
42:57 
ponieważ cudzołóstwo Jest tylko niewierność w małżeństwo ale cudzołóstwo 
obejmuje homoseksualizm po grecku Tylko wspominam te rzeczy powodują to 
wszystko problemy przychodzić w górę. 
43:06 
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Teraz jeden z największych problemów współczesnej Ameryki jest homoseksualizm. 
Tam są tłumy z 
43:13 
homoseksualistów w naszych kościołach. Tłumy. W każdym nominału i bardzo 
nowoczesny kaznodziejstwo prowadzi ich 
43:22 
przypuszczać, że jest to nieszkodliwa aberracja z którymi będą musieli nauczyć się 
żyć. 43:27 
Jezus nie traktował tego w ten sposób. Jeśli myślisz o tym w ten sposób, to jest to, 
co masz robić: żyć 
43:32 
z tym. Ale czytałeś pierwszy rozdział Listu do Rzymian trochę czasu i zobaczmy, co 
ma Bóg dostał Do mowić o  tym. On nie postrzega tego w ten sposób. Mieliśmy 
człowieka Chicago, który jest homoseksualny z wielu lata stojące. 
43:44 
Służyliśmy mu i został wybawiony. Prowadzi zwycięskie, normalne życie Dzisiaj 
43:51 
ale powiedział komuś, kto był w to zamieszany sytuacja. Powiedział: Nie dostałem 
oswobodzenie 
43:56 
dopóki nie przyznałem, że to był demon i ja chciałem być wolny. Homoseksualiści są 
nie trudniej 
44:02 
dostarczać niż inni ludzie, co jest trudniejsze przekonać ich, że tego potrzebują 
oswobodzenie.  Numer 5, gdzie jesteśmy, uzależnienie. Podoba mi się to bo nie 
mam śpieszyć się przez to wszystko W 
44:14 
jedna lekcja. Nie wiem, czy to robisz, czy nie ale dla mnie to ulga, ponieważ 
zazwyczaj Muszę  to wszystko oddać w ciągu dwudziestu godzin minuty. 
Naprawdę nie możesz tego zrobić dokładnie. 
44:22 
Teraz jest ich wiele.. uzależnienie jest wypaczony apetyt, to w zasadzie to Jest. 
44:28 
Myślę, że w zasadzie wszystkie apetyty są tam umiejscowione przez Boga dla 
naszego dobra, ale szatańskiego nas Do zboczeniec 
44:36 
kierujmy ich w niewłaściwy sposób, a wtedy stajemy się niewolnikami przez nich. 
Teraz jest ich wielu wspólny formy 
44:42 
uzależnienie, ale znasz brata Prince'a wystarczająco dobrze, pierwszy, który 
zawsze stawia jest obżarstwo 
44:50 
I jest to the najczęstszy W Ameryka, W Mój opinia. Ty widzisz,  to coś godnego 
szacunku uzależnienie. Bardzo kościoły, jego nie godny szacunku być alkoholowy 
44:59 
Ale jego całkiem poważny Do Być A smakosz. Teraz, czy Ty stać się A smakosz lub 
45:05 
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alkoholizm zależy tylko i wyłącznie od Twojej sytuacji społecznej, zobaczysz. 
Podałem ten przykład wiele czasy. Widzieć, 
45:11 
pani biskupia, której mąż kandyduje z inną kobietą i wydawać dużo więcej pieniędzy, 
niż zarabia, wścieka się, zgorzkniał, sfrustrowany, zły i ma mieć łagodzić : uśmierzać. 
Gdzie czy ona 
45:24 
Iść? Martini, koktajl, butelka ginu i tak dalej. To naturalne dla episkopalny 
45:30 
i mam na myśli, że to nie jest krytyka. Ale teraz weźmy za Kościół Boży 
45:36 
dla których alkohol jest obrzydliwością. Jej mąż zaczyna robić dokładnie to samo. 
45:43 
Nie może, mam na myśli, że nie ma w nim butelki dżinu jej nie widzę, ale słoik z 
ciasteczkami jest tuż obok the 
45:48 
półka, zobacz. Dokąd ona idzie, po prostu tam i jest to równie poważne uzależnienie 
45:55 
uzależniony od jedzenia, podobnie jak od alkoholu i prawdopodobnie zabija 
bezpośrednio lub bezpośrednio tyle samo osób pośrednio. 
46:02 
Miałem w Chicago demony z zamężną kobietą która była córką kościoła z Boże 
pasterzu, 
46:08 
Kościół Boży zielonoświątkowy i została przyprowadzona w tym wąskim, 
legalistycznym formularz z religia: 
46:14 
Ty powinienem nie, nie dotykać, nie jeść, nie palić, nie taniec, nie Iść z chłopcy I Do 
46:20 
i to wszystko, i ona, jak większość młodych ludzi w tym wychowany, zbuntował się 
przeciwko temu. 46:28 
Chcesz zrobić prawdziwego buntownika pierwszej klasy, przynieś ich z negatywną 
religią, to zrobisz odnieść sukces. 
46:35 
Uciekła więc od Boga i wyszła za mąż urodziła trójkę dzieci, a potem przyszła Do 
Chicago 
46:41 
o wybawienie i wiedziała, co nadchodzi Do. Przyjechała z Indiany, długi podróż Na 
noc. 
46:48 
Zrozumiała to i było bardzo oczywiste, że tak dostawa i powiedziała Ja dwie rzeczy 
46:54 
potem i oczywiście znasz kościół Bóg w zasadzie powiedziałby, że a Chrześcijanin 
nie może mieć demona. Powiedziała: Bracie Książę, nie rób tego niech ktoś ci 
powie Ten nie jest prawdziwe. Powiedziała: 
47:04 
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To tak realne, jak posiadanie dziecka i raczej podobne to i miałem trzy, wiem jak to 
jest I 
47:09 
powiedziała mi, powiedziała: Wiesz, jaki jest mój stan było tak źle, że nawet bym to 
zrobił ukraść the jedzenie moje 
47:17 
talerz dla dzieci, chociaż wiedziałem, że go potrzebują. Teraz to nie tylko panie. 
Zeszłego lata, Jeśli I 
47:24 
pamiętamy, mieliśmy danie, obóz i pastora i nie powiem co określenie. A 
Człowiek W po  pięćdziesiątce, sześćdziesiątce i ja, niektóre z was, 
panie siedzi w the z powrotem, Widzę bardzo dama 
47:32 
które się z nim rozprawiły, a on miał bardzo potężną, dramatyczne, oczywiste 
wybawienie i Wszystko the czas 
47:39 
Pomyślałem: powinienem podejść do biednego człowieka i Nie mogłem tego zrobić, 
po prostu i za każdym razem Starałem się tam dotrzeć, nie mogłem. Zapytałem więc 
tę panią, co skąd go wybawiano. Ona powiedział: Obżarstwo 
47:48 
i powiedział jej później, powiedział: Wiesz, ta rzecz tak na mnie działała To 
całkowicie błędnie pokierował  biegiem mojego życia i zepsucie mojego 
małżeństwa. On powiedział: poszedłbym 
47:58 
centrum miasta, kup słodycze za dwa dolary i zjedz je wszystko w samochodzie w 
drodze do domu I następnie okłamuj 
48:03 
mojej żonie o tym, gdzie byłem. Byłem w Birmingham, Alabama, byłem tam w 
zeszłym roku Ponownie W tym roku. 
48:09 
Czy ktoś był tym razem w Birmingham? Tak. Cóż, byłem już wcześniej w tym 
samym hotelu I My 
48:15 
mieli o pierwszym wyzwoleniu, jakiego kiedykolwiek doświadczyli miałem w tym 
hotelu i tak się stało całkiem ekscytujący 
48:22 
I I nie chcieć Do Iść do ten, ha ha, I nie chcieć Do Iść do ten, Ty wiedzieć, 
48:28 
krwawe szczegóły. To było komiczne, na szczęście tak było gdzieś za mną poczucie 
humor, przyczyna, 
48:34 
była tam bardzo pulchna kobieta i ona zwymiotowała, to znaczy zwymiotowała. 48:42 
I powiedział: Siostra, To był obżarstwo, nie było To. Ona powiedział: Tak, To był. I 
powiedział:  Ten, który 
wszedł  zanim była uraza. Ona powiedział to był. I powiedział: Dobrze pochwała 
Pan. 
48:51 
Zobaczysz. Pozwólcie, że zwrócę uwagę na to odnośnie uzależnienia: 
Uzależnienie to gałąź na pniu. W Mój 
49:00 
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uzależnienie od opinii nigdy nie jest początkiem. Jest zawsze jakaś frustracja Który 
uzależnienie 
49:07 
wyłania się, jak widać, sfrustrowana żona biskupa bierze alkohol, ale co 
doprowadziło jej Do alkohol: 
49:14 
niewłaściwe zachowanie męża, sfrustrowany Żona Kościoła Bożego bierze 
ciasteczko słoik i  ciasto taca. Co stado ją tam? The lód krem, nie zapominać To. 
Co ją tam zawiodło? 
49:24 
Ta sama rzecz. Kiedy więc zmagasz się z nałogiem, możesz to zrobić: możesz 
wyciąć oddział wyłączony Ale 
49:32 
nadal zostawiasz bagażnik stojący, rozumiesz? Mając na uwadze, że jeśli 
przetniesz pień oddział ma Do Iść, 
49:38 
innymi słowy: dowiedz się, co się za tym kryje uzależnienie. Czasem jest to złość, 
49:44 
czasem jest to bunt, czasem strach. Istnieje wiele różnych przyczyn. Wstyd, wina, 
49:52 
Więc NA. Chodźmy Tylko pisać w górę A kilka więcej uzależnienia chwila był o 
To.  Nie żebym 
był pójście Do zrobić długi lista. Jest obżarstwo, alkohol, nikotyna, motywacja 
tabletki, 
50:11 
tabletki nasenne, kofeina, heroina, klej samolotowy, lakier do paznokci i mnóstwo 
innych dziwny rzeczy. 
50:34 
Diabła nie obchodzi, jak dziwne lub nieprawdopodobne Rzecz w tym, że on cię 
zaczepia dopóki on cię zaczepia, tylko o to mu chodzi. Dowolny hak to cię złapie 
Dobry wystarczająco  dla diabła. 
50:43 
Mam nadzieję, że nie myślicie, że nawołuję „robić”. nie”, ale moje doświadczenie z 
nikotyna to jest to 
50:51 
często silniejszy od heroiny i słyszałem David Wilkerson, nie bezpośrednio, ale drugi 
ręka, 
50:56 
mowić To On będzie nie minister do nałogowiec Do oswobodzenie Jeśli To 
nałogowiec będzie nie dawać 51:03 
rzuciłem palenie i zgadzam się. Ponieważ nikotyna, to a, to a, to rodzaj 
piątej kolumny. 51:09 
Pozostaje tam i otwiera drzwi dla inni, aby wrócić ponownie i spotkałem 51:14 
niemało uzależnionych, znam ich osobiście, którzy powiedział, że jest trudniej 
dostarczony od  nikotyny niż heroiny. Potem oczywiście wszystko różnego rodzaju 
fantazyjne rzeczy tak jak marihuana I Więc NA 
51:25 
czego nie będziemy wdawać się w szczegóły. Teraz zostały nam jakieś dwie minuty, 
nie przez ten zegar, ale według mojego wewnętrznego zegara, co? nie, nie mamy. 
Co jest dzisiaj? Niedziela. Jak wiele więcej 
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51:38 
dni, które mamy? Poniedziałek wtorek? Poniedziałek wtorek. Nie, nie w środę, nie, 
Poniedziałek, wtorek, poniedziałek, 
51:45 
Wtorek. Hmm, dwa dni, cóż, nie mamy wystarczająco dużo czasu, nie, nie mogę 
tego zrobić To, ech, haha, 
51:55 
cóż, to w każdym razie entuzjazm. Ja, pójdę i zatrzymam się idę na kolejne pięć lub 
dziesięć minuty, Wszystko Prawidłowy. 
52:01 
Naprawdę wygląda na to, że ociągam się w drodze, ale ty nie wiem, co to za ulga bądź 
pod ciśnienie zegara lub niezbyt duże ciśnienie. I też się tym zajmę Niektóre Szczegół 
Ponieważ jestem 
52:11 
mam wrażenie, że spora część z Was są już z tym zaznajomieni i Czy 
posługiwanie 
52:16 
innym, czy to prawda? i dlatego próbuję aby dać ci kilka sztuczek handel. Czy 
 mogę dawać Ty jeden bardzo użyteczne sztuczka z the handel. Teraz 
Ty, Ty móc myśleć Jestem okropny 
52:25 
ale nigdy nie uważałem tego za coś złego. Jeśli osoba, kiedy dostają dostawę, ich 
palce opadają sztywny 
52:33 
i zacznij się pochylać do tyłu, a jeśli szczególnie też jest im zimno i drętwieją the usta 
jego 
52:41 
masturbacja. Inaczej nigdy tego nie znalazłem, po prostu rozwiązuje wiele 
problemów, można powiedzieć To słaby 
52:47 
zawstydzona osoba: wiem, jaki masz problem, po prostu się tego wyrzeknij, to 
minie. Jest to jeden z tych  małych, można to nazwać, sztuczek rzemieślniczych. A 
teraz zajmijmy się polem religia, 
52:59 
My żargon Do To, Dobrze niech Brać herezja, Co numer był To? Sześć, 
herezja. 53:10 
Zatem odejście od wiary chrześcijańskiej, 
53:22 
Dobrze umowa z the okultystyczny chociaż I wiedzieć brat Hobarta Obywatel robi 
to. The rzecz Jest ci  z was, którzy tu byli, nie byli tam. Więc być może 
będziemy musieli sobie poradzić z okultyzm Tutaj 
53:31 
również. Nie dlatego, że sugeruję, że taki istnieje brak kompletności w 
postępowaniu to,  jestem pewien jego dużo więcej kompletny. Ale niech Brać 
herezje i zrobimy to odjeżdżać. 
53:39 
Herezje są odejściem od chrześcijaństwa wiara. Że to się stanie, niech 
53:45 
spójrzcie tylko na jeden werset: 1 Tymoteusza 4:1. Ty wiesz, medyczne imię tego, 
czym byłem opisywanie 
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53:54 
w związku z masturbacją jest tężyczka i Miałem trochę bardzo dziwne 
doświadczenie chwila 
54:00 
temu w mieście na Florydzie, w którym byliśmy służba wyzwolenia i młody 
mężczyzna przejawiał  wszystkie te objawy. Więc podszedłem do niego, ale 
było bardzo Ładny, Dobrze ubrany 
54:09 
i w pewnym sensie autorytatywny patrząc tam na mężczyznę, a on mówił: Teraz, 
przestań wydychać, wstrzymaj oddech i Stałem i przez chwilę go słuchałem 54:19 
i ja, potem powiedziałem cicho, powiedziałem: przepraszam, ale muszę się z 
Tobą nie zgodzić, to nieprawda dobrze jest  wstrzymać oddech, gdy demon jest 
w środku. Wyprowadź demona i wtedy trzymać Twój oddech 
54:29 
a on ustąpił mi i powiedział: Idź, bracie, robisz to i ja też to zrobiłem. I następnie On 
powiedział  mi, że jest lekarzem, że to jest... cała seria objawy Położyć 
razem był 
54:40 
tężyczką i że jest to lekarstwo wstrzymać oddech, ponieważ nadmierny oddechowy 
54:47 
out spowoduje taki, hm, zestaw symptomów. Więc ale naprawdę dobrze nam się ze 
sobą rozmawiało on widział the 
54:57 
różnica w zachowaniu młodego człowieka, gdy demon odszedł on i napisał do mnie 
bardzo miły list list, jeden strona, 
55:02 
Uświadomił sobie, jak bardzo jest wdzięczny że czegoś w nim brakowało jego 
umiejętność służyć  tym ludziom. Po prostu o tym wspominam. Teraz najpierw 
Tymoteusza 4:1, są Ty ze mną? 
55:13 
Teraz Duch wyraźnie mówi, że w w ostatnich czasach niektórzy odejdą od wiara, 
55:19 
zważając na zwodnicze duchy i nauki demonów, w których leży mówienie 
hipokryzja; 
55:27 
mający ich sumienie przypieczone z gorący żelazo. Jego the demony Kto mówić 
kłamstwa,  to 
prawda demony, które mają wypalone sumienie gorącym żelazkiem. Nie mam 
czasu pokazywać to do 
55:36 
ty, ale język grecki wyjaśnia to całkowicie. Zatem w czasach ostatecznych niektórzy 
odejdą Do odjeżdżać z the wiara. Co Jest the wiara? Chrześcijaństwo, Więc te 
ludzie Posiadać znany chrześcijaństwo I Czy 
55:46 
zamierzam od tego odejść. Nie możesz odejść od tego budynku, jeśli nigdy w nim 
nie byłeś To, czy możesz? 
55:54 
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I dlaczego mają zamiar odejść? Oni są zrobię to pod wpływem demony, 
 uwodzenie duchy i Tam Czy wiele wiele, wiele 
56:04 
duchy zwodnicze, duchy religijne, duchy błąd, duchy, które cię odciągają wiara w 
56:12 
Jezus Chrystus według Pisma Świętego. Chory opowiem ci małe wydarzenie. To nie 
było małe, 56:18 
trwało pięć godzin, ale mieliśmy kobietę w Chicago, był teraz naszym 
przyjacielem, my wiedzieć ją osobiście 
56:24 
Kto był dostarczony z, jeden dama siedział Tam I policzono, napisał nazwy 
w dół,  naliczyła 72 różne duchy, które przybyły na zewnątrz. To znaczy, to nie jest 
jej licznik kopalnia. 
56:34 
Ale pośrodku tego są wszystkie te duchy przemawia z tej kobiety, środek jeden 
powiedział: 
56:40 
Jestem uwodzicielskim duchem. Cóż, powiedziałem: wyjdź, wejdź imię Jezusa. Było 
tam napisane: Jestem uwodziciel z the 
56:45 
wiara. Cóż, powiedziałem: Nadal wychodź w imieniu Jezusa. Potem powiedział: 
Jestem szefem jeden. Dobrze, 
56:51 
Powiedziałem: Mimo to wyjdź. A potem powiedział: I mają wiele korzeni. Więc 
powiedziałem: Wyjdź z Wszystko 
56:56 
swoje korzenie w imię Jezusa. A potem to wydarzyło się w hotelu Conrad Hilton W 
Chicago 
57:03 
i mam mały tablet z Conradem Nazwa Hilton na górze, po około czterech 57:08 
aby te duchy wyszły, nagle zdałem sobie sprawę, to były przyczyny nadchodzących 
błędów na zewnątrz. Więc 
57:14 
Chwyciłem ten tablet i zapisałem je. Teraz mogę cię zdenerwować, możesz się 
wściec, możesz stań na głowie, ale opowiem ci niektóre nazwiska, które zapisałem. 
Jeden z the pierwsze było: Jezus 
57:22 
tylko. Ale numer dwa. Tylko Jezus. Jeśli nie jesteś w kontakcie z 
zielonoświątkowcami móc nie wiem 
57:30 
to nauczanie. Inny i tutaj bracie, musisz poznajcie to, wieczne bezpieczeństwo. Inny 
jeden powiedział, 
57:38 
cóż, to było naprawdę i... bardzo pouczające, eh, haha, chwała Bogu. 
57:48 
Teraz nie polecam, abyś miał długo rozmowy z demonami. Po prostu nie 57:53 
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myślę, że to słuszne, ale opowiem ci niektóre z nich te, które wyszły. Nie pamiętam 
ich wszystko,  mam je zapisane na tym tablecie, który Trzymam starannie 
segregowane na dom, więc, eh, 
58:02 
czasami ich nie mówiła, tylko je odgrywała. Jeden czy poruszałaby biodrami i 
stemplować ją stopy. I 
58:08 
powiedział: Czym jesteś? Powiedziała: Jestem rytmem. Powiedziałem: Skąd 
pochodzisz? Ona powiedział: Klub nocny. 
58:16 
Do jakich kościołów chodzisz? Och, baptysto, zielonoświątkowy, głównie 
kolorowy. Tak jak To. 
58:23 
Innym razem zaczęła syczeć i unosić ciało jak wąż. Powiedziałem: Jakie są Ty? 
Ona powiedział: 
58:29 
Kult węża. Powiedziałem: Gdzie jesteś pochodzić z? Powiedziała: Arkansas w 
Teksasie. 58:36 
Zajmują się mną, myślą, że wszystko ze mną w porządku ale jestem 
zabójczy. To właśnie było powiedziane. 58:45 
Jeśli Ty, Jeśli ty nie wiedzieć the religijny świat, Ty przyzwyczajenie zrozumieć Ale 
niektórzy  z was 
będzie. The Arkansas W Teksas Czy the centra z the wąż obsługiwanie 
Zielonoświątkowcy. 
58:54 
Ech, pozwól mi pomyśleć o czymś więcej. Cóż, powiem jesteś naprawdę 
fascynujący i my to zrobimy zamknąć. 
58:59 
Nie zająłem się tematem, którym jestem sobie z tym poradzę, ale mam na myśli to 
dla mnie, 59:05 
i jest co najmniej 10 świadków. powiem ci jeden świadek, który wstanie i będzie to 
rozliczył Blain Emburgy i jego żona byli oboje tam przez cały cały z ta sesja. 
59:14 
Blain jest dobrym przyjacielem, osobistym przyjacielem moje i znane wielu z Was 
tutaj. 59:19 
Jeden z nich powiedział po chwili i oni, oni powiedziałbym najfantastyczniejsze 
rzeczy, gdzie oni 
59:25 
skąd przybyli, jak się tu dostali, co zrobili i.. , jeden z nich powiedział: Czcimy Boga w 
kamieniach 
59:32 
i drzewa. Powiedziałem i teraz dlaczego powiedziałem te rzeczy Nie mogę ci teraz 
powiedzieć, ale byłem poniżej rodzaj z, 
59:37 
Myślę, że byłem pod pewnym namaszczeniem. I powiedział: I co jeszcze. 
Powiedzieli: W pióra, 
59:43 
w ptasich piórach. Więc powiedziałem: Skąd przychodzisz... Więc powiedziałem: Co 
to za duch Ty? Powiedziało: 
59:48 
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fetysze. Więc powiedziałem: Gdzie jesteś pochodzić z? I było tam napisane: Afryka. 
Teraz byłem misjonarz pięć lat później Wschód Afryka. Powiedziałem: Co część 
Afryki? To powiedział: 
59:59 
Wschodnia Afryka. To znaczy, naprawdę to dostawałem zainteresowany. 
Powiedziałem: Czy znasz mnie? I powiedziało: 
1:00:06 
Tak, znam cię. Zapytałem: Gdzie mnie widziałeś? Było tam napisane: Chodziłem za 
tobą gdziekolwiek poszedłeś. 
1:00:13 
Pomyślałem więc, że sprawdzę tę rzecz i ja nie będę wdawał się w szczegóły, ale 
zapytałem o to krótka  seria dziesięciu pytań na temat Afryki Wschodniej, 
polityka, zwyczaje, miasta, ubrania 
1:00:24 
a nawet język suahili, którego nikt nie potrafił odpowiedziałeś poprawnie kto był nie 
intymnie 
1:00:30 
zapoznał się z Afryką Wschodnią. Każde pytanie było odpowiedział poprawnie i 
natychmiast. To młody kobieta 
1:00:36 
nigdy w życiu nie była w pobliżu Afryki Wschodniej i nic o tym nie wiedział. 
Następnie na skończ to powiedział, 
1:00:43 
ah: My.. Powiedziałem: Co jeszcze robisz? Och, powiedziałem: Z jakim miastem 
jesteś związany W Wschód Afryka 
1:00:51 
I I dał the nazwy niektórych z główny miasta. I powiedział: Nairobi, To powiedział: 
NIE, Mombasa, nie, Nakulu, nie, Kisumu, tak. Teraz Kisumu było miastem, w którym 
mieszkałem 1:01:02 
siedem mil stąd przez pięć lat. Więc i Kisumu jest centrum plemienia Luo, które 
cześć Bóg 
1:01:11 
w skałach i drzewach i przywdziać ptasie pióra to zrobić. I wiele, wiele razy 
widziałem the 
1:01:18 
Przynoszą ludzi Luo z piórami aby ich bydło jeździło po okolicy święte drzewo 
1:01:24 
aby chronić je przed chorobami. Więc wtedy powiedziałem: Co jeszcze robisz? I 
powiedziało: 
1:01:30 
Zabijamy bliźniaki, a matki są bardzo smutne i – powiedział to z największą… 
satysfakcją I 
1:01:38 
Przypomniałem sobie, że ludzie Luo uczą tego bliźniaków są skutkiem demonów i 
jeśli A matka kiedykolwiek to robiła 
1:01:44 
bliźniaki, które skazuje się na śmierć bez karmienia odżywiony. Cóż, to było do mnie 
wystarczający dowód 
1:01:52 
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To I był postępowanie z A prawdziwy inteligencja To był nie the inteligencja z To 
kobietę,  bo znam ją dobrze, jest jedną z naszych osobistych przyjaciół. Wiedziała 
Nic cokolwiek 
1:02:01 
o Afryce Wschodniej, jej języku, zwyczajach, jej ludzie, plemię Luo czy coś. 
Wszystko razem 37 
1:02:10 
wyszły z tego różne duchy błędu kobietą w ciągu następnych półtorej godziny 
1:02:16 
mowić. Pod osłoną tego zwodniczego ducha, uwodziciel wiary. Jeden był, ha ha, 
jeden, 
1:02:26 
jeden powiedział: Tańczymy w duchu, hahaha. Teraz mogę to powiedzieć, bo nie 
tańczę W duch, po prostu tańczyć przed Lord, niech ogłoszenie 
1:02:36 
jest różnica, wiesz co Jest? Tańczę przed Panem, nie tańczyć w Duchu, to ważna 
rzecz, ale ja tego nie robię. Jeden z nich powiedziało: Śpiewamy the Duch i ja 
powiedzieliśmy: 
1:02:47 
Na jakie spotkania chodzisz? Haha, i to powiedziało mi miejsce w Zion w stanie 
Illinois. Cóż, ja lepsza Być 
1:02:54 
uważaj, bo mam na myśli, jeśli ty nie wiesz, ale ja tak się składa, że znałem to 
wszystko ludzie, Ty Widzisz,  to znaczy, że ich znałem, wiedziałem, jak się 
zachowywali, ja wiedziałem.. Potem tam był inny taki, który powiedział, 
1:03:04 
Zapomniałem, co powiedział, ale powiedziałem: Czym jesteś? i powiedzieli: Wildfire, 
haha, 1:03:13 
i powiedziałem: Och, jakie spotkania robisz iść do. Och, chodzimy na wszystkie 
ważne spotkania 1:03:20 
i powiedziałem: Których kaznodziejów lubisz najbardziej? I nazwał trzy nowoczesne 
kaznodzieje, zielonoświątkowcy, 
1:03:27 
jeden z kogo zmarł Jak jakiś alkoholowy, Tylko the Inny dzień, Ty wiedzieć 
któremu ja mieć na myśli?  I 
powiedział: Które lubisz najbardziej? I tak to nazwało Człowiek. Powiedziałem 
dlaczego. O, powiedział: On myśli był 
1:03:38 
religijny, myśli, że jesteśmy od Boga. To, to śmierć tego człowieka choć trochę, 
Tylko A rok 
1:03:44 
temu? Nie aż tak. Wiesz co? Jeśli kiedykolwiek cokolwiek mnie ostrzeże bardzo, 
bardzo ostrożny, 
1:03:52 
to zrobiło. Mówię wam, błędów jest pełno na każdym strona. Istnieją zwodnicze 
duchy błędu To 
1:04:00 
zwiedzie, jeśli to możliwe, samych wybranych. Teraz nie musisz dać się oszukać, 
1:04:07 
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nie musisz dać się oszukać, ale musisz się mieć na baczności. Teraz przyjdę z 
powrotem Do herezje jutro, I nie wiedzieć Kiedy był zamierzam Dostawać do 
oswobodzenie Ale 
1:04:16 
Czuję, że zajmuję teraz pięć chwil, to znaczy gdybym mógł to zrobić i miałbym 
więcej czasu zrobiłbym Ale 
1:04:23 
Chcę przedstawić wam istotę herezji. Drugi Piotra, rozdział 2, werset 1, to jest to 
the esencja 
1:04:34 
herezja, z którą nie możemy sobie poradzić i ze wszystkim konsekwencje. Drugi 
rozdział Piotra 2 werset 1: 
1:04:40 
Ale byli też fałszywi prorocy wśród ludzi, tak jak będzie fałszywe nauczyciele 
1:04:46 
wśród was. Zwróć uwagę na rozmowy z chrześcijanami: Będą wśród was fałszywi 
nauczyciele. 1:04:51 
Kto potajemnie wprowadzi przeklęte herezje. Teraz mam się na baczności przed 
wszystkim jest to 
1:04:57 
zrobione w podstępny, podstępny sposób, to słowo „prywatnie”. Zobacz, opowiem 
Ci o ministerstwo 
1:05:03 
wybawienia. Nie zawsze jestem popularny ze względu na to, co robię to 
publicznie, ale to moje zabezpieczenie. Wszystko Mój 
1:05:10 
publicznie popełnia się błędy. Nic nie robię w tajemnicy, czego nie robię publicznie. 
Chory działać 
1:05:16 
w akwarium i tak mi się podoba. Ja nie wierzcie w to wyższe objawienie, w to małe 
1:05:22 
super duchowy klub, ta mała grupa, która ma rozumiem, nie zbliżę się do nich, bo 
wszystko 
1:05:28 
to tajne, podstępne, podstępne, jest szatańskie. Jeśli nie można tego powiedzieć 
publicznie, nie powinno się tego robić 1:05:35 
w większości przypadków w ogóle nie mówiono. W porządku. Zrobią to potajemnie 
wprowadzaj nawet przeklęte herezje zaprzeczanie 
1:05:42 
Pana, który ich kupił. To jest esencja przeklętej herezji i to się sprawdza dwa 
rzeczy: 
1:05:48 
wypieranie się Pana i Jego odkupieńczego dzieła, to fakt że kupił je razem ze 
swoimi krew NA the przechodzić. 
1:05:57 
Wszelka herezja, która jest przeklęta, kosztuje cię twoja dusza, jeśli będziesz w niej 
trwać, jest wytłoczony z 
1:06:05 
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ten znak, jest to zaparcie się Pana Jezusa Chrystusa i jego odkupieńcze dzieło na 
przechodzić. Faktycznie, 
1:06:11 
ten, the główny wróg z Wszystko demony Jest Jezus. Teraz I chcieć Do powiedzieć 
Ty Ten, To Jeśli Ty 1:06:19 
wierz lub baw się we wszystko, co dotyka lub odbiera lub zniesławia osoba, 
1:06:25 
charakter lub dzieło Pana Jezusa Chrystusa, jesteś pod wpływem A uwodzić duch 
1:06:33 
i powiem ci, co sądzę o Jezusie i zejdziesz na dół listy i sprawdzisz je. Pierwszy ze 
wszystkiego  wierzę, że Jezus jest Bogiem, jest boski, jest Syn Boży, jedyny 
zrodzony Ojca. 
1:06:46 
Wierzę, że narodził się z dziewicy i to jest główną przyczyną, jeśli nie urodził się z 
dziewica 
1:06:53 
był draniem, nie ma innej alternatywy, masz dwie możliwości, możesz robić jeden 
1:06:58 
Lub the Inny, jest NIE trzeci możliwość. Ponadto Jeśli On był nie urodzić się z A 
dziewica Następnie 
1:07:03 
nie był mesjaszem, ponieważ mesjasz miał nim być narodzić się z dziewicy. 
Odmowa To Jezus jest the 
1:07:09 
Mesjasz Jest the duch z antychryst. Jest to the duch jest to za To odmowa. I 
uważać On 
1:07:15 
prowadził bezgrzeszne życie, wierzę, że umarł jako odkupienie śmierci, sądzę, że 
został pochowany, I uważać wstał 
1:07:22 
fizycznie z martwych, wierzę, że wstąpił fizycznie do nieba i wierzę ponownie przyjdzie 
 fizycznie, tak jakby go widziano. Teraz, jeśli będziesz miał jakieś kłopoty o 
każdy z te 
1:07:34 
propozycje, żebyś lepiej zbadał swoją duchowość poczucie przyczyny, która jest 
oznaką a przeklęte herezja. 
1:07:40 
To zaparcie się Pana Jezusa i Jego odkupienia pracować na krzyżu. Stańmy nasz 
stopy i 
1:07:46 
dziękuję Jezusowi. Wysławiamy imię Twoje, Panie, błogosławimy Tobie, dziękujemy 
Ci, uwielbiamy Ty Pan Jezus, 
1:07:54 
oddajemy Ci chwałę, cześć i uwielbienie .. pod twoim imieniem na zawsze i 
kiedykolwiek i zawsze, 
1:08:00 
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chwalmy imię Twoje, Panie, chwała Twojemu imieniu Jezu, uwielbiamy Cię, 
wyznajemy ty,  dziewico narodzona syn Boży, the tylko zrodzony z ojciec, My 
Dziękuję Lord, 
1:08:10 
teraz pobłogosław swój lud, gdy się rozdziela. Błogosławić nasz posiłek i 
nasza społeczność razem. Zachowaj swoje 
1:08:16 
rękę błogosławieństwa i ochrony nad tym obozie modlimy się w imieniu Jezusa, 
amen. Chwała 
1:08:22 
do Boga. - To koniec tej wiadomości. Nasz strona internetowa jest 
www.lakehamiltonbiblecamp.com. Tam 
1:08:32 
Czy wiele bezpłatny audio akta tam, jest tak jak pójście Do Biblia szkoła Na dom. Dziękować Ty. - 
język angielski 

 

Jezus I Demony 

Część 1 z 10: Podstawy 
wyzwolenia Przez Darek Książę 

Jesteś słuchający Do A Derek Dziedzictwo księcia Radio podcast. 

Opis 
Podczas gdy ludzie są zafascynowani tematem demonicznym, programy 

telewizyjne takie jak Medium, Zaklinacz Duchów, Czarodziejki itp. „uczą” 

czegokolwiek ale prawda. Posłuchaj dzisiaj i odkryj, co ma do powiedzenia 

Biblia okultyzm, śmierć i demony bardzo różnią się od tego, co jest 

przedstawiane W the głoska bezdźwięczna. I, będziesz znajdować na 

zewnątrz Jeśli A chrześcijanin Móc Być opętany. 

http://www.lakehamiltonbiblecamp.com/
http://www.lakehamiltonbiblecamp.com/
https://www.derekprince.com/radio-series/3
https://www.derekprince.com/radio-series/3
https://www.derekprince.com/about
https://www.derekprince.com/radio
https://www.derekprince.com/radio
https://www.derekprince.com/radio
https://www.derekprince.com/radio
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Transkrypcja 
Tematem tej sesji będą „Podstawy wyzwolenia”. Podtytuł jest „Wszystko, 

co chcieliście wiedzieć o demonach, ale baliście się zapytać”. W te sesje 

Jestem pójście Do szukać Do osiągnąć A Dobrze blisko niemożliwe 

zadanie, Do omówić każdy główny aspekt tej posługi, oczywiście nie 

szczegółowo, ale w zarys. 

Uważam, że właściwym jest rozpoczęcie od rozważenia tego aspektu 

posługi Jezusa. A ja chciałbym jeszcze wrócić do Marka, rozdział 1. 

Wielokrotnie mówiłem, że np daleko Jak Jestem zainteresowany, I 

Posiadać NIE ambicja Do poprawić NA the ministerstwo z 
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Jezus. Myślę, że niektórzy uważają, że dzisiaj dałoby się to zrobić lepiej. 

Jest to nie Mój postawa. 

To, co najbardziej uderzyło ludzi, kiedy rozpoczął swoją publiczną 

działalność był Jego sposobem radzenia sobie ze złymi duchami. I warto 

zauważyć, że tak było jeden cud Jezusa, który nigdy wcześniej nie był 

odnotowany w Starym Testament. Prawie wszystkie inne Jego cuda – 

uzdrowienie, zaopatrzenie w żywność, kontroli natury – zostało już 

zapisane w Starym Testamencie. Ale nie ma w Starym Testamencie 

wzmianki o wypędzaniu złych duchów. I ludzie którzy byli świadkami tego, 

natychmiast to urzekło i podekscytowało To. 

Oto pierwsza relacja dotycząca synagogi w Kafarnaum. Jest napisane w 

wersecie 23 z Marka 1: 

„A był w ich synagodze człowiek z nieczysty 
duch." (NKJ) 

Greckie powiedzenie oznacza „w duchu nieczystym”, czego nie można 

przetłumaczyć na język angielski. Myślę, że być może najlepszy 

współczesny angielski to „under the wpływ z" nieczysty duch. 

Istnieją trzy wyrażenia, które są używane mniej lub bardziej zamiennie, my 

równie dobrze mógłbym o nich teraz wspomnieć: Demony, złe duchy i 

duchy nieczyste. To mówi się także o specyficznych rodzajach duchów 

takich jak duch niemocy czy a duch z strach. Wszystko Prawidłowy. 

„…był pewien człowiek w ich synagodze [pod wpływ] 
ducha nieczystego. I zawołał [Zauważ, „on” to nie 
człowiek, to duch], mówiąc: „Pozwólmy”. sam! Co 
Posiadać My Do Do z Ty, Jezus z Nazaret? Czy 
przyszedłeś nas zniszczyć? Wiem kim jesteś są- Święty 
Jeden Boga!” (NBG) 

Zauważ, że złe duchy natychmiast rozpoznają, kim był Jezus. Zajęło Jego 

uczniowie mieli może ponad rok, zanim zaczęli zdawać sobie sprawę, kim 

naprawdę był; Oni wiedział natychmiast. Oni obawiał się jego. Również 

ogłoszenie the połączenie z "My" I "I" Który jest bardzo typowy. Gdy Jezus 

przemówił Do mężczyzna W Gadara On 
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zapytał: „Jak się nazywasz [liczba pojedyncza]?” I powiedział: „Nazywam 

się Legion, bo jest nas wielu.” To połączenie „ja” i „my” jest bardzo 

charakterystyczne demony. Werset 25: 

„Lecz Jezus zgromił go, mówiąc: Ucisz się i wyjdź z 
jego!'" (NKJ) 

The grecki mówi dosłownie "Być z nałożonym kagańcem, przychodzić na zewnątrz z 
jego." 

 

„A gdy nieczysty wstrząsał nim i wołał z A głośny głos, 
on wszedł na zewnątrz z jego." (NKJ) 

Zauważcie, że były bardzo dramatyczne manifestacje fizyczne. To nie był 

ten rodzaj zachowania, które było normalne w synagodze. Ktoś mi kiedyś 

powiedział, w większości kościołów jedyne, co by zrobili, to wykluczenie 

tego człowieka z kościoła kościół. Rozumiecie jednak, że Jezus wyrzucił 

demona z tego człowieka. I on lewy the człowiek w synagoga. Następnie 

czytamy Następny werset: 

„Wtedy wszyscy byli zdumieni, tak że pytali między 
sobą, mówiąc: Co to jest? Co nowego to jest 
doktryna? [albo co to jest, nowa doktryna?] Bo z 
władzą rozkazuje nawet duchom nieczystym, i są Mu 
posłuszni. I natychmiast Jego sława [lub Jego 
reputacja] rozprzestrzeniła się we wszystkim the 
region wokół 
Galilea.” (NKJ) 

To jest takie prawdziwe. Sytuacja się nie zmieniła. Jeśli zaczniesz 

dostawać przejawów złych duchów i rozprawienia się z nimi, reputacja 

pójdzie na całość natychmiast w okolicy. To rzecz, która wciąż robi na 

ludziach ogromne wrażenie Kiedy Oni być tego świadkiem. 

Chcę podkreślić, że Jezus nie miał do czynienia z tym człowiekiem, 

Zajmował się duchem w tym człowieku, inną osobą w tym człowieku. I jest 

nic nie wskazuje na to, że mężczyzna zachowywał się wcześniej normalnie, 

ale ty zrozumieć? Była to obecność Jezusa z namaszczeniem Świętego 

Duch na nim, który uwypuklił niewidzialną obecność demona w Człowiek. 
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Tego samego dnia, później w tym rozdziale, w wersetach 32–34, 

czytamy: dalej rozwój z Jego służba. 

„A wieczorem, gdy słońce zaszło, obudzili się Jego 
Wszystko Kto był chory i Ci, którzy był opętany.” (NKJ) 

Powiem raz na zawsze, nie podoba mi się tłumaczenie „demon- opętany." 

Greckie słowo to daimonizomai. Gdybym miał to napisać po angielsku litery, 

to byłoby coś takiego. Gdzie daimon jest korzeniem i przychodzi od 

rzeczownika „demon”, rozumiesz? Zatem izomai jest stroną bierną „być”. 

zdemonizowany." To byłoby najlepsze tłumaczenie: „być demonizowanym”. 

Ten Tłumaczenie „opętany przez demona” niestety przysłoniło tę kwestię 

miliony ludzi, ponieważ mówią: „Jak chrześcijanin może być opętany 

przez… diabeł?" Moja odpowiedź jest taka, że prawdziwy chrześcijanin nie 

może być opętany przez diabła. Prawdziwy chrześcijanin jest opętany 

przez Jezusa. Jednakże u wielu prawdziwych chrześcijan są pewne 

obszary, gdzie są demonizowani, gdzie są dotknięci i dotknięty przez 

demony. Obszary ich życia i charakteru, w których się znajdują sami nie 

mają pełnej kontroli. I są demonizowani, ale nie opętani przez szatana. 

Gdybyśmy tylko mogli usunąć tę jedną przeszkodę w tłumaczeniu 

zrobiłbym być działka dalej do zobaczenia rzeczywistości. Wszystko 

Prawidłowy. 

A wieczorem, gdy zaszło słońce, przyprowadzono do Niego wszystkich, 

którzy byli chory I te Kto byli [demonizowani]. 

I tak naprawdę Nowy Testament prawie nie czyni żadnego rozróżnienia. I 

Jezus to zrobił też nie. Niemal zawsze zajmował się chorymi i 

demonizowanymi w jednym Ogólnie operacja. 

"I całość miasto był Zebrane razem Na the drzwi. 
Następnie uzdrowił wielu chorych na różne choroby 
choroby i wypędzają wiele demonów; a On tego nie 
zrobił pozwólcie demonom mówić, bo Go znały”. (NKJ) 

W Królu Jakubie i tej wersji, a także w wielu innych, używa się słowa 

„odlew”. wypędzać demony. Tłumaczenie, które preferuję, to tłumaczenie 

Phillipsa, gdzie używa on słowo "usunąć." Ponieważ To nie Posiadać A 

działka z religijny konotacje. Jego 
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proste, praktyczne i twardo stąpające po ziemi. Jeśli wdychasz dym do 

płuc, co robisz, żeby się tego pozbyć? Wypędzasz to. Jest to działanie 

woli, ale tak jest także aspekt fizyczny. I właśnie z tego lubię korzystać, 

choć nie zawsze to robię ale to moim zdaniem najlepiej odzwierciedla 

stwierdzenie: „Wypędził wiele demonów”. On nie umożliwić the demony 

mówią, ponieważ oni wiedział Jego. 

I Następnie ID tak jak Do Czytać jeden więcej werset W To rozdział, werset 39: 
 

"On był kaznodziejstwo W ich synagogi na wskroś 
Wszystko Galilea i odlewanie na zewnątrz demony.” 
(NKJ) 

Tłumaczenie Phillipsa mówi: „I kontynuował po całej Galilei kaznodziejstwo 

W ich synagogi I wydalanie demony.” I w szczególności tak jak the fakt, że 

używa słowa „kontynuacja”, które reprezentuje pewien czas Grecki. 

Podkreśla, że nie był to dramat odosobniony przykład, który właśnie miał 

miejsce w jednej synagodze, ale był to Jego regularny przypadek ćwiczyć 

W każdy synagoga Do zrób dwa rzeczy: kazanie I usunąć demony. 

I uczynił to po całej Galilei. Musiało być setki z synagogi w Galilei. 

Widzisz, wielu ludzi ma dobre nastawienie, być może od czasu do czasu 

wtedy jest przypadek, w którym konieczne jest wypędzenie demonów, ale 

są one bardzo rzadkie i są wyjątkowe. I zwykle jest taka postawa, to jeśli 

takowa istnieje tacy ludzie siedzą albo w więzieniach, albo w zakładach 

psychiatrycznych. Cóż, po prostu mam aby zwrócić uwagę, że nie z taką 

osobą miał do czynienia Jezus z. Miał do czynienia z ortodoksyjnymi 

Żydami, którzy spotykali się w każdą niedzielę o godz synagodze i resztę 

tygodnia spędził, opiekując się swoimi rodzinami, uprawiając ziemię swoje 

pola, łowili ryby w morzu, gromadzili zapasy i tak dalej. Byli w zasadzie 

normalni, szanowani, religijni ludzie, ale mieli wszystko, co my mogliśmy 

powiedzieć pewne zawieszenia. Jak mówię, w niektórych obszarach, w 

których ich nie było kontrola z sobie. 

Nie należy więc odnosić wrażenia, że osoba potrzebująca wybawienia 

musi taka być albo przestępca, albo maniak. Mamy do czynienia z tymi 

samymi ludźmi głównie z dniem dzisiejszym – nie wyłącznie. Dobrzy, 

szanowani, religijni ludzie którzy chodzą do kościoła i mówią właściwe 

rzeczy, ale gdzieś w swoim życiu jest jakiś obszar jest to zdemonizowany 

Gdzie oni są nie W kontrola. To móc Być W 
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w ich fizycznych pragnieniach, może w ich emocjach, może w ich umyśle. 

Jestem różnymi obszarami zajmiemy się później. Ale jeśli potrafisz 

zaakceptować to, co mam powiedział, że usunie to wiele uprzedzeń, które 

będą cię powstrzymywać istnienie mogli zobaczyć ten temat obiektywnie. 

Oswobodzenie I Gojenie : 
zdrowienie 

Część 2 z 10: Podstawy 
wyzwolenia Przez Darek Książę 

Jesteś słuchający Do A Derek Książę Dziedzictwo Radio podcast. 

Opis 
Derek Prince miał ogromne biblijne zrozumienie posługi oswobodzenie. 

Dzisiaj będziemy kontynuować to fascynujące badanie naszego wroga, 

diabła, badając, jak Jezus postępował z duchami demonicznymi. Kiedy 

słuchasz, usłyszycie także prawdę, że Jezus zlecił nam i wzmocnił nas Jak 

wierzący, aby czynili to samo. 

https://www.derekprince.com/radio-series/3
https://www.derekprince.com/radio-series/3
https://www.derekprince.com/about
https://www.derekprince.com/radio
https://www.derekprince.com/radio
https://www.derekprince.com/radio
https://www.derekprince.com/radio
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Transkrypcja 
To zabawna rzecz, ale ludzie w jednym narodzie mogą z łatwością 

zaakceptować innych inny naród może potrzebować wybawienia. 

Zajmowałem się tym tematem w Dania. Duńczycy nie mają problemu z 

przekonaniem, że Amerykanie tego potrzebują oswobodzenie. Widzieć. A 

Amerykanie nie mają problemu z zaufaniem Afrykanom potrzebuję 

wybawienia. Dobrze, I zużyty osiem lata Mój Życie w Afryka Ale I musieć 

powiedzieć Ty I nigdy spotkał tak wiele demony w Afryka tak jak ja spotkał 

w Ameryce. 

To po prostu różnice kulturowe. Dostosowują się do swoich 

środowisko. 
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W porządku. Przyjrzyjmy się jeszcze jednemu obrazowi służby Jezusa 

równolegle, w rzeczywistości opisuje to samo zdarzenie w Łk 4,40–41. To 

jest To samo część z Jezus' ministerstwo jest to opisane w Ocena 1. 

Łukasz 4:40–41: 

„A gdy słońce zachodziło, wszyscy, którzy to zrobili 
każdy, kto był chory na różne choroby, przynosił ich do 
Niego; i na każdego z nich kładł ręce i uzdrawiał ich. Z 
wielu wychodziły też demony i wołały…” (NKJ) 

Nie musimy czytać więcej. Widzicie, służba uzdrawiania i wybawienia były 

przeplatane. Przyszli, bo byli chorzy, ale w wielu przypadkach ich 

uzdrowienie wymagało wygnania złych duchów. I zauważcie, że Jezus 

położył Swoje ręce na każdym z nich. Kiedyś było, nie wiem czy było do 

dziś obowiązuje tradycja zielonoświątkowa, zgodnie z którą niebiblijne jest 

wkładanie rąk na kogoś, kto ma złego ducha. Jeśli tak jest, to Jezus nim 

był niebiblijne. I ID raczej podążać Jego wzór niż A tradycja. 

Teraz spójrzmy w Łukaszu na jeszcze jeden rozdział, Łk 13. Znajdujemy 

kobieta zgięta wpół w Łk 13,11-16. Kolejne wydarzenie w innym synagoga 

później NA. 

„I oto była kobieta, która miała ducha niemoc 
osiemnaście lat, był pochylony i mógł wejść nie ma 
mowy, żeby się podniosła. [Teraz zauważ, że było to 
spowodowane duch niemocy, duch zły, który ją podwoił 
ciałem tak, że nie mogła się wyprostować.] Ale gdy 
Jezus ją zobaczył, przywołał ją do siebie i powiedział do 
niej: «Niewiasto, jesteś uwolniona od swojej niemocy». 
[Ogłoszenie słowo „rozwiązany” oznacza związanie. 
Powiedział, że w wierze Nic miał zmieniony, ogłoszenie 
To.] I On położony Jego ręce na nią [Zauważ, że miała 
ducha niemocy, ale On położył na nią ręce] i 
natychmiast powstała prosty, i chwalił Boga. Ale the 
władca the synagoga odpowiedziała oburzeniem, bo 
Jezus miał wyleczony the Sabat; I On powiedział do 
tłum, 
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„Jest sześć dni, w które ludzie powinni pracować; 
przyjdźcie więc i uzdrawiajcie na nich, a nie na Dzien 
Sabatu.' Wtedy Pan mu odpowiedział i rzekł: 'Hipokryta! 
Czyż nie każdy z was w szabat wypuść jego wołu lub 
osła z obory i prowadź go daleko, żeby to podlać? 
Podobnie nie powinna być ta kobieta, będąca córka 
Abrahama, którą szatan związał – pomyślcie to — przez 
osiemnaście lat uwolnij się od tej niewoli na Sabat?'" 
(NKJ) 

Była wierzącą kobietą. Była Żydówką, należała do synagodze, miała ten 

straszny problem fizyczny; miała pochylone plecy. Nie był to przede 

wszystkim problem fizyczny. Było to spowodowane duchem niemocy. I w 

chwili, gdy duch niemocy ją opuścił, wyprostowała się. Teraz to wymaga 

rozeznania, ale ja po prostu zwracam uwagę, że pewne problemy możemy 

które można by sklasyfikować jako fizyczne, są w rzeczywistości 

powodowane przez złe duchy. Jezus także traktował głupotę, głuchotę i 

ślepotę jako spowodowane przez zło duchy. W wielu przypadkach Jego 

służba uzdrawiania ludzi polegała na wybawianiu ich od duchów, które 

spowodowały ich niemowę, głuchotę i ich ślepota. Nie wchodząc w 

szczegóły, muszę powiedzieć, że widziałem podobieństwa instancje w 

moim własne ministerstwo w każdym z te obszary. 

Następnie czytamy nieco dalej w Ew. Łukasza 13:31–32. To już ostatni z 

naszych przebłyski z the ministerstwo z Jezus. 

„W tym samym dniu przyszli niektórzy faryzeusze i 
pytali: do Niego: Wyjdź i odejdź stąd, bo Herod tego 
chce zabić cię.' I rzekł do nich: „Idźcie i powiedzcie 
temu lisowi [tj Herod]: „Oto wypędzam złe duchy i 
uzdrawiam dziś i jutro, i trzeciego dnia będę 
udoskonalony.” (NKJ) 

To jest hebraizm. Dziś, jutro i trzeci dzień oznaczają od teraz dopóki praca 

nie zostanie ukończona. Więc powiedział, że zamierzam robić dwie rzeczy; 

odlew wypędzanie demonów i przeprowadzanie kuracji. Tak zaczął, tak On 

to zrobił nieprzerwany, I jest to Jak On zakończył się. Jego cały 

ministerstwo z początek Do 
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koniec zawarty w nim jako główna część, prawdopodobnie jedna trzecia 

Jego czasu, w uzdrawianiu chorych i wypędzanie demonów. I jedno i 

drugie było tak ze sobą powiązane, że to się stało był Naprawdę 

niemożliwe do odróżnienia między nimi. 

Następną rzeczą, którą chcę powiedzieć, co zilustruję bardzo krótko, jest 

to, że w Nowego Testamentu nikt nigdy nie był wysyłany do ewangelizacji 

bez uprzedniej obecności upoważniony Do umowa z zło duchy. Tam nie 

jest jakiś przykład W the Nowy 

Testament. Jest to niebiblijne. Spójrzmy na pierwszych dwunastu uczniów 

Kto był wysłano na zewnątrz. Mateusz 10:1: 

„A gdy przywołał do siebie dwunastu uczniów, Dał im 
władzę nad duchami nieczystymi, aby je wyrzucali i 
leczyć wszelkie choroby i wszelkiego rodzaju 
choroba." (NKJ) 

Zauważcie, że pierwszą rzeczą, jaką zrobił, było danie im władzy do 

czynienia ze złem duchy. I Następnie To mówi, zaginiony na zewnątrz 

the lista z the imiona w wersecie 5: 

"Te dwanaście Jezus wysłano na zewnątrz... [I 
Następnie To mówi, był pomijając nieistotne części, 
wersety 6 i 7] „Ale idź raczej do owiec zagubionych z 
domu Izraela. I jako idźcie, głoście, mówiąc: «Przyszło 
królestwo niebieskie» ręka.' [Ale nie tylko głoś, zrób coś. 
Co?] Uzdrawiajcie chorych, oczyszczajcie trędowatych, 
wskrzeszajcie umarłych, rzucajcie wypędzać demony.” 
(NKJ) 

Było to uwzględnione w ich wyposażeniu i było wliczone w ich prowizję. W 

Łk 10 czytamy o dalszy siedemdziesiąt Kto był wysłano na zewnątrz. 

Łukasza 10:1: 

„Po tych rzeczach Pan wyznaczył siedemdziesięciu 
innych także i posłał ich po dwóch przed obliczem swoje 
każdy miasto I miejsce Gdzie On samego siebie był o 
Do Iść." (NKJ) 

Teraz zajmiemy się tylko wersetem 17, raportem, który przyniosło 

siedemdziesięciu, i to mówi wierszem 17: 
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„Wtedy siedemdziesięciu wróciło z radością i 
powiedziało: «Nawet Panie! the demony Czy temat Do 
nas W Twój nazwa.'" (NKJ) 

Co zrobiło na nich największe wrażenie? Mieli władzę nad demonami. 

Oni nie były the dwanaście, Oni Gdzie siedemdziesiąt. 

A potem patrzymy na końcowe zlecenie na końcu ewangelii. Po pierwsze 

Wszystko, w Marka 16:15 i następnych. Marka 16:15: 

„I rzekł do nich: Idźcie na cały świat i głoście ewangelię 
wszelkiemu stworzeniu. Ten, kto wierzy i jest 
ochrzczeni zostaną zbawieni; Kto nie wierzy, ten 
będzie skazany. [Werset 17:] I te oznaki podąży za 
ci, którzy wierzą: [Jaki jest pierwszy znak?] W Moim 
imieniu Oni będzie wyganiajcie demony…” (NBG) 

Nie wysyłał ich, zanim się wcześniej nie upewnił, że wiedzą, jak to zrobić 

radzić sobie z demonami. A w Ewangelii Mateusza 28, inna wersja 

Wielkiego Zamawiać, wersety 19–20 Mówi: 

„Idźcie więc i nauczajcie wszystkie narody, chrzcząc ich 
w imię Ojca i Syna i the Święty Duch, ucząc ich 
obserwować wszystko rzeczy To I Posiadać rozkazał ci; 
I oto, I jestem z Ty zawsze, nawet Do the koniec z the 
wiek." (NKJ) 

Powiedział im, aby nauczali swoich uczniów wszystkiego, czego ich 

nauczył. I jeden z Najważniejszą rzeczą, której ich nauczył, było to, jak 

postępować ze złymi duchami. I on powiedział, że pozyskując uczniów, 

nauczacie ich tego, czego was nauczyłem, i kiedy czynią uczniów, mają 

uczyć tych uczniów tego, co posiadają nauczono. I powiedział: „Jestem z 

wami aż do końca świata”. Zrobił nie przewidziano możliwości zmiany tego 

procesu. Przewidywał, że będzie podobnie od chwili Jego odejścia do 

chwili Jego powrotu. To jest Jego program. The Tragedia polega na tym, 

że Kościół odszedł od tego. Nie uległy poprawie To, Oni żargon. Po prostu 

to zrobili zrobiony katastrofa na zewnątrz z To. 

W Nowym Testamencie jest tylko jedna osoba, poza Jezusem, który Jest 

zwany jakiś ewangelista. Tylko jeden. mam liczone dwadzieścia osiem 

osoby zwany 
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apostołów, ale tylko jedna osoba zwana ewangelistą. Czy to nie 

niezwykłe? Nie wahamy się przed przydomkiem ewangelisty. Każdy, kto 

nie jest pastorem we współczesnym Kościele musi być ewangelistą. Są 

tylko dwa w zasadzie opcje. Kto był ewangelistą, kto może mi 

powiedzieć? Philip. Teraz jego ministerstwo jest opisany w Dzieje 8, 

Dzieje 8:5: 

"Następnie Philip wszedł  w dół Do the miasto z 
Samaria I głosił Chrystus Do ich." (NKJ) 

Przesłanie Philipa było bardzo proste. To była wiadomość zawierająca 

jedno słowo. W Samarii On głosił Chrystus, NA the droga do Gazy On 

głosił Jezus. Wszystko Prawidłowy. 

"I the tłumy z jeden porozumienie uważny the rzeczy 
wypowiedziane przez Filipa, [ponieważ miał dobrze 
zorganizowany komitet i chór. No.] słysząc i widząc 
cuda, które uczynił. Ponieważ [co było pierwszą 
rzeczą?] wychodziły z niego duchy nieczyste, wołając 
donośnym głosem wiele Kto był [zdemonizowany]; I 
wiele Kto był sparaliżowany i kiepski był uzdrowiony.” 
(NKJ) 

Zwróć uwagę, że pierwszą rzeczą w jego służbie jako ewangelisty było 

wypędzanie zła duchy. 

Rozeznanie pomiędzy 
demonami I Ciało 

Część 3 z 10: Podstawy 
wyzwolenia Przez Darek Książę 

Jesteś słuchający Do A Derek Dziedzictwo księcia Radio podcast. 

Opis 
Demony mają dwa główne cele: powstrzymać nas od służenia 

Chrystusowi i, w przeciwnym razie próbują uczynić nasze życie 

nieskutecznym jako chrześcijan. Możesz zrozumieć naturę demonów i 

nauczyć się rozpoznawać, kiedy się pojawiają będziesz mieć wpływ na 

twoje życie lub życie innych, kiedy będziesz słuchał tej wnikliwej 
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wypowiedzi wiadomość z dziedzictwo nauczycielskie z Darek Książę. 
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Transkrypcja 
Dlatego sugeruję wam, że zarówno wzór, jak i polecenie Jezusa Zostawić 

NIE pokój Do the służący z Bóg Dzisiaj Do Iść na zewnątrz W 

ewangelizacja bez uprzedniego wyposażenia do walki ze złymi duchami. 

Nie wierzę, że możesz znajdować tam przykład. 

Teraz Jestem pójście dawać Ty Niektóre ogólny nauczanie na Natura demony 

— Będę się trzymał słowa demony — i sposobów, w jakie można to zrobić 

wiedzieć Jeśli oni są Na praca W Ty Lub W inni. Z kurs, jest zawsze the 

dwa prezenty wnikliwy z duchy I the słowo z wiedza. Ale oprócz z tego, 
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w sferze nadprzyrodzonej jest ich wiele, wiele innych razem wziętych 

oznaki, które powinny nas zaalarmować o obecności demonów, albo 

w my sami lub w inni. 

Przede wszystkim musicie wiedzieć, jak już powiedziałem, że są to osoby 

bez ciał. Masz do czynienia z osobami. Osoby bezcielesne, które mają 

pasję pragnienie wejścia w ciało. Musisz to zrozumieć. Są całkowicie 

niezadowolony poza ciałem. Rodzaj ciała, jakiego pragną, to człowiek 

ciało, ale zamiast być bezcielesnym, zadowolą się świnią, psem lub inne 

zwierzę. Nie chcą być bezcielesni. To jest męka ich. 

Mają dwa główne cele wyznaczone im przez szatana. Numer jeden, do 

uniemożliwiają wam poznanie Chrystusa jako Zbawiciela. Ale jeśli im się to 

nie uda, ich liczba dwoma celami jest powstrzymanie cię od skutecznej 

służby Chrystusowi. Czy ty widzisz To? Jeśli ponieśli porażkę na 

pierwszym miejscu, nie poddają się. Po prostu się przełączają Do numer 

dwa. 

Teraz My potrzebować Do wyróżnić między the ciało I demony. The ciało 

będąc starą, cielesną naturą, starym człowiekiem. Demony to osoby, które 

się poruszają W I zająć obszary z twój osobowość. I porównywać ich Ten 

sposób: The ciało to padlina, demony to sępy, które osiadają na padlinie. 

Rozumiesz? Gdyby nie było mięsa, nie byłoby sępów. To jest bardzo żywy 

obraz. Jeśli mieszkałeś w kraju, w którym żyją sępy, to ty Wiedz, że kiedy 

coś ma umrzeć, na niebie pojawia się mała plamka i tam się unosi. Po 

chwili spoglądasz w górę i widzisz trzy lub jeszcze cztery i im bliżej śmierci 

zwierzę na ziemi, tym niższa w dół nadlatują sępy. Jezus powiedział, że 

gdzie jest padlina, tam i sępy zebrać się razem. Gdzie odsłonięte zostaje 

nieodrodzone ciało człowieka jego cielesność i grzeszność, możesz być 

pewien, że sępy będą zgromadzenie. 

Teraz środki zaradcze są zupełnie inne. Jakie jest lekarstwo na ciało? 

The przechodzić. Zgadza się. Galatów 5:24: 

„Ci, którzy należą do Chrystusa, ukrzyżowali ciało z... 
uczucia I pożądliwości.” (NKJ) 
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Jakie jest lekarstwo na demony? Wyrzucić ich, to prawda. Teraz ty nie 

może zmienić środków zaradczych. Nie możesz wydalić ciała i nie 

możesz ukrzyżować demona. Aby więc wiedzieć, jakie lekarstwo 

zastosować, musisz to zrobić wiedzieć Co masz do czynienia z. Dobra? 

Teraz powiedziałbym ogólnie, jeśli jesteś zaangażowanym, szczerym 

chrześcijaninem, który czyta Biblię, modli się, ma regularną społeczność i 

pragnie służyć Panie i Ty masz szczególny rodzaj problemu, coś 

dręczącego, coś obciążającego, coś upokarzającego, coś wiążącego i 

zniewolenie, a próbowaliście wszelkich środków, modliliście się, 

pościliście, masz liczone się martwy I Ty Nadal nie rozwiązany To, Ty Móc 

Być prawie pewien, że masz do czynienia z demonem. Mogę to powiedzieć 

z własnego doświadczenia Który jest też pragnąć Ja odnosić się tego 

ranka. 

W następnej części tej sesji chcę wam coś dać charakterystyczne działania 

demonów. Zamierzam wymienić około dziewięciu czasowników które 

opisują charakterystyczne działania demonów. Jeśli są one obecne w 

Twoim życiu, więcej niż jeden lub jeśli są bardzo intensywne, powinieneś 

zacząć to sprawdzać prawdopodobnie potrzebuje wybawienia. I 

pamiętajcie, że wszystko to jest działalnością osoby, ponieważ był 

postępowanie z osoby bez ciała. 

Pierwszy czasownik, zachęcać. Demony kuszą. Kuszą ludzi do czynienia 

zła. I jeśli przeanalizujesz swoje doświadczenia, przekonasz się, że 

pokusa często pojawia się w postaci: forma werbalna. Piękny złoty ołówek 

został upuszczony na podłogę i ty stoisz i patrzysz na to, a coś ci mówi: 

„Weź to. Nikt się nie dowie. Inni ludzie zrobiliby to samo. Gdyby to był twój 

ołówek, zabraliby go. Ty wiesz co to jest? Wszystko, co ma głos, jest 

osobą. Za tym głosem Jest A kuszące demony Ty. Nic z Ty kiedykolwiek 

doświadczony To, Tylko Ja! 

Demony nękają lub nękają, zależy od tego, do której części świata 

przyjdziesz z. Studiują cię, śledzą twoje ruchy, znają twoją słabość 

momenty, znają twoje słabe punkty, wiedzą, jak i kiedy to zrobią może 

wejść. Zwykle podaję przykład biznesmena, który miał okropny dzień w 

biurze. Wszystko poszło nie tak, jego sekretarka nieefektywna, 

klimatyzacja zawiodła... A potem w drodze do domu był korek i był 

godzinę na autostradzie, a potem, kiedy dostaje z powrotem dom, Uwierz 

w to albo nie, jego żona jest późno z kolacja i 
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dzieci biegają i krzyczą. A kiedy wchodzi przez drzwi, on robi Co My 

mowić, On dmucha w jego stos, Dobra? Ty wiedzieć Co dzieje się? 

Wkracza do akcji ten demon gniewu, który cały dzień siedział mu na 

ogonie. A potem żona zauważa w nim pewną zmianę. Nadal jest 

kochającym ojcem i męża, ale są pewne chwile, kiedy coś innego 

przejmuje kontrolę. I zauważa inny wyraz jego oczu i chociaż on je uwielbia 

żonę i swoje dzieci, a gdy nadejdzie taka sytuacja, uczyni im życie 

nieszczęśliwym na niego. A potem jest mu tak wstyd i wyrzuty sumienia, 

mówi: „Ja”. nie wiedzieć Co zrobiony Ja Zrób to. Dobrze My Do wiedzieć. 

Jego the Demon z gniew. 

Po trzecie, dręczą. Biblia mówi teraz o oprawcach w Mateusza 18. Wierzę, 

że demony są dręczycielami. W Ewangelii Mateusza 18 w przypowieść o 

słudze, który nie przebacza, a który nie przebacza swojemu kolega sługa z 

drobiazgowy dług, był dostarczony przez Bóg do dręczyciele. I Posiadać 

spotkał setki chrześcijan w rękach oprawców. Wiesz dlaczego? 

Nieprzebaczenie. Jeśli masz w sercu jakieś nieprzebaczenie przeciwko 

kimkolwiek, jesteś uzasadnionym celem dla dręczycieli. A Szatan jest 

prawny ekspert, On wie kiedy on jest zatytułowany przenieść W. 

Istnieją różne formy dręczenia. Jest cierpienie fizyczne. Jest przykład, 

który wybrałbym, zapalenie stawów. Kiedy patrzysz na zapalenie stawów, 

widziałeś to the diabeł w akcji. Pokrętny, torturowanie, paraliżujący, 

wiążący. 

Męka psychiczna. Jednym z niezwykle powszechnych jest strach przed 

szaleństwem. Zdziwiłbyś się, jak wielu chrześcijan wewnętrznie toczy tę 

bitwę. To brzmi tak: „No cóż, twoja ciotka zmarła w szpitalu 

psychiatrycznym, a twoja dziadek poszedł tą samą drogą, a ty będziesz 

następny.” A ty ledwo mogę wyobraź sobie dręczyć To jest w taki umysł. 

Potem następuje udręka duchowa. A przykład, który bym dał to 

oskarżenie, że popełniłeś niewybaczalny grzech. Teraz, jeśli tak 

zaniepokojony popełnieniem niewybaczalnego grzechu, nie zrobiłeś tego 

popełnił to! Rozumiesz? Ponieważ ludzie, którzy to popełnili nie są ani 

trochę zaniepokojeni. Więc to nie jest twój problem. Twoim problemem 

jest kłamliwy, oskarżający duch, który odbiera wam pokój i pewność z twój 

zbawienie. 
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No dobrze, numer cztery, zmuszają. Myślę, że nie ma bardziej 

charakterystycznego słowa niż słowo kompulsywny. Prawie wszystko, co 

kompulsywne, może być demoniczny. Kompulsywne palenie, 

kompulsywne spożywanie alkoholu, ale nie poprzestawajmy na tym. 

Kompulsywne jedzenie jest równie demoniczne. Obżarstwo jest po prostu 

równie poważnym problemem jak alkohol. Ale to ktoś szanowany. Nie 

możesz być alkoholikiem w kościele, ale możesz być żarłokiem. Istnieją 

inne formy przymus. Kompulsywne mówienie, gadatliwość. Ludzie, którzy 

nie mogą przestać mówić mam problem. 

Demoniczny Działalność I 
Obszary Z Rezydencja 

Część 4 z 10: Podstawy 
wyzwolenia Przez Darek Książę 

Jesteś słuchający Do A Derek Dziedzictwo księcia Radio podcast. 

Opis 
Pięć obszarów naszego życia może być przedmiotem ataku 

demonicznego, dlatego jest to ważne aby dowiedzieć się, jak rozpoznać 

aktywność demonów i co z nią zrobić. Derek Prince miał ogromną wiedzę 

na ten temat, więc słuchaj uważnie Dzisiaj i ucz się "Jak Do Zidentyfikować 

the Wróg." 
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Transkrypcja 
Numer pięć: demony zniewalają. Widzisz, powiedzmy, że popełniłeś 

grzech w obszar seksu. Pokutujesz, idziesz do Jezusa, otrzymujesz 

przebaczenie i oczyszczenie, masz rację. Tak jakbyś nigdy nie zgrzeszył. 

To wszystko się skończyło z. Ale jeśli po tym wszystkim nadal masz tak 

intensywną chęć popełnienia... Znowu ten sam grzech, nawet jeśli go 

nienawidzisz, jesteś zniewolony. Na każdy częstym przykładem jest 

masturbacja. Teraz trochę psychologów i ludzi powiedz, że masturbacja 

jest w porządku, jest zdrowa. Po prostu nawet z tym nie dyskutuję. Ale I 

wiedzieć tam są tysiące ludzie, którzy Do To i nienawiść sobie 
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za zrobienie tego. I za każdym razem mówią: nigdy więcej, ale to nigdy nie 

działa. Oni są zniewoleni. I istnieje demon masturbacji. To bardzo częste. 

Pozwalać Powiem wam teraz, zanim posuniemy się za daleko na 

spotkaniu, ma ono pewną specyfikę manifestacje. Co będzie zdarzyć Jest 

the osoby palce będzie zaczynać Do swędzić. Wiele osób mówiło mi: 

„Bracie Książę, co się ze mną dzieje? mrowią mnie palce? Czasem 

sztywnieją i wyginają się w prawo wstecz. A ja po prostu szepczę im do 

ucha: „Twoim problemem jest masturbacja. Wyrzeknij się tego, przyjmij 

oczyszczającą krew Jezusa i pozbądź się tego.” Ale to jest bardzo uparty. 

Wiele razy ludzie muszą się z tego otrząsnąć palce, w imieniu z Jezus, 

dostać eliminować z To. 

Teraz dodajesz cztery do pięciu, cztery plus pięć równa się uzależnieniom. 

Dobra, przymusowy – zniewolenie, Ty złóż je razem, są uzależnienie. My 

Czy wszyscy zaznajomieni z wieloma formami uzależnień. Niektóre są 

bardzo niezwykłe. Mój pierwszy żona i ja zajmowaliśmy się młodą kobietą, 

członkinią kościoła zielonoświątkowego, która był uzależniony od lakieru 

do paznokci. Chciała tylko poczuć zapach lakieru do paznokci. Ona 

powiedziała nam: „Kiedy wchodzę do działu kosmetyków w sklepie, mam 

dwa opcje. Lakier do paznokci mogę albo kupić, albo wybiec ze sklepu. Ale 

muszę zrób to albo tamto.” Kiedy została uwolniona od tej rzeczy, ona 

wyszła na jaw krzyczała i to ją rozdzierało. Są inne uzależnienia. Znasz 

najpopularniejszą i najnowszą jest telewizja. Telewizja uzależnia tak samo 

jak alkohol z wieloma ludźmi. Nie mogą wejść do pokoju z telewizorem bez 

włączania go. Oni nawet nie myślą, nie wiedzą, czym są zobaczą, ale 

muszą po prostu sięgnąć po telewizor tak jak alkoholik sięga po drinka. I 

myślę, że prawdopodobnie wyrządza więcej szkody the długi biegać niż 

alkohol. 

Po szóste, bezczeszczą. Sprawiają, że czujesz się brudny i nieczysty. 

Zwłaszcza kiedy oddajesz cześć Bogu. Właśnie masz zamiar znaleźć się 

w obecności Bóg i to brudne obraz albo to brudne wyświetlane jest słowo 

do twój umysł. 

Wszystko, co pojawia się, gdy masz zamiar oddać cześć Bogu i sprzeciwia 

się tobie jest prawie na pewno demoniczny. Lub kiedy chcesz przeczytać 

Biblię. Jeden typowym przykładem jest demon snu. Wiesz, Biblia mówi o 

duch snu. Czy zauważyłeś kiedyś, że ludzie chcą czytać swoje Biblia o 

22:00, oni śpią o 22:15. Jeśli chcą oglądać telewizję, Oni Móc zostawać 

obudzony dopóki Po północ. Teraz jest to nie naturalny. Jest A 
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nadprzyrodzona siła, która sprawia im przyjemność oglądając telewizję, 

nienawidzi ich czytanie ich Biblie. Ty zrozumieć? 

W porządku. Numer siedem, oszukują. Oni są oszustami. wierzę w 

zasadzie wszystkie formy duchowego zwiedzenia są demoniczne. I 

wiesz co otwiera drzwi do oszustwa? Duma. Wątpię, czy kiedykolwiek 

taki istnieje oszustwo, które nie wchodzi przez drzwi pychy. Duma 

nieuchronnie prowadzi do oszustwa. 

Po ósme, osłabiają, powodują choroby lub zmęczenie [istnieje demon 

zmęczenie]. Pamiętam, że kiedyś rozmawiałem z pewną kobietą, która 

powiedziała: „Nie mogę znieść Ten sesja każdy dłużej, Jestem zbyt 

zmęczony." I był o Do Dostawać Przepraszam Do jej Kiedy Zdałem sobie 

sprawę, że to był demon. Rzuciłem temu wyzwanie, a on odpowiedział: 

„Zgadza się. Ona jest zawsze zmęczony. Jest zmęczona, kiedy wstaje, 

jest zmęczona, kiedy idzie do domu łóżku, jest zbyt zmęczona, żeby się 

modlić, jest zbyt zmęczona, żeby czytać Biblię”. To jeden z te, za którymi 

chowają się inni. Albo zabijają. Pamiętajcie, że Szatan jest morderca. 

Zabija ludzi fizycznie. I jest tam duch śmierci wysyła Do zabić ludzie. 

W porządku. Jeśli mielibyśmy podsumować jednym słowem, byłoby to 

słowo niespokojny. Zdemonizowany ludzie Czy zazwyczaj niespokojny w 

niektórych obszar. The osoba, która potrafi naprawdę odpocząć i zachować 

spokój, prawdopodobnie nie potrzebuje oswobodzenie. 

W porządku. Następną rzeczą, którą się zajmiemy, są ich obszary 

rezydencja. Przysłowia 25:28 mówi to: 

„Kto nie ma władzy nad swoim duchem, jest jak 
miasto złamany w dół bez ściany.” (NKJ) 

To porównuje wewnętrzną naturę ludzkiej osobowości do miasta. I kiedy 

człowiek nie ma duchowej obrony, to miasto jest otwarte na niemal każde 

zło duch To chce Do przychodzić W. Ty Brać A lek nałogowiec, jest to jego 

opis. 

Wszystko może w niego wpaść, bo jego ściany są zburzone. Ale w 

mieście jest wiele różnych obszarów. Jest obszar, w którym żyją bogaci, 

są dzielnice slumsów, są dzielnice bankowe i handlowe tereny sportowe, 

są różne obszary etniczne. Mieszkałem kiedyś w Chicago I to byłeś... ty 

wiem – było the obszary, gdzie To był Wszystko Polacy, Wszystko 
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Szwedzi, Wszystko Żydzi a więc NA. I Więc wewnątrz Ty I ja tam jest 

miasto z różne obszary z charakterystycznymi mieszkańcami w każdym 

obszarze, rozumiesz? Dam ci małą listę obszarów. Nie jestem 

profesjonalistą psycholog, to jest po prostu na podstawie NA lata z 

doświadczenie. 

Pierwszy obszar, numer jeden, główny to emocje i postawy. I ja w 

nawiasach umieścić „gangi”. Ponieważ istnieją gangi demonów. I każdy 

jedno otwiera drogę następnemu. A jeśli takiego spotkasz, powinieneś 

zacząć badawczy Do the inni. Teraz Mój osobisty opinia Jest za każdy 

negatywny emocji i postawy, istnieje zły duch. Gniew, strach, samotność, 

nieszczęście, użalanie się nad sobą, duma, zazdrość – lista jest ogromna. 

Teraz fakt, że ty doświadczenie złości nie musi oznaczać, że masz 

demona złości, ale jeśli twój gniew należy do kategorii czasowników, o 

których mówiliśmy, potem ty prawdopodobnie mieć demon gniew. 

Istnieją pewne problemy z korzeniami, z których wyrastają pozostałe. 

Myślę że największym problemem związanym z pojedynczym korzeniem 

jest odrzucenie. A odrzucenie prowadzi do całości seria. Samotność, 

nędza, użalanie się nad sobą, depresja, rozpacz i kiedy już to zrobisz 

Dotarłeś tak daleko, zmierzasz w jedną lub drugą stronę. Śmierć, jeśli jest 

bierna, samobójstwo, jeśli jest aktywne. Nie wierzę, że ktokolwiek 

kiedykolwiek popełnił samobójstwo, chyba że pod  the impuls z jakiś zło 

duch. Jest to Mój osobisty opinia. I żargon udowodnić To. 

Kolejnym bardzo typowym problemem jest bunt, który prowadzi do 

niechęci, do nienawiść, złość, przemoc i wiesz, tworzą typowy gang lider 

i Wkrótce. 

Numer dwa to umysł. W pewnym sensie umysł jest polem bitwy. 

Charakterystyka Duchy oddziałujące na umysł to zwątpienie, niewiara, 

zamęt, niezdecydowanie, niepoczytalność. Odkryłem, że ludzie, którzy byli 

w okultyzmie prawie zawsze mam problem z zamieszaniem. Depresja, 

można to nazwać albo emocjonalny Lub psychiczny, To nie materiał, Ale 

jest tutaj. 

The Następny obszar jest język. Istnieją działka z Charakterystyka demony 

the język. Główny kłamie. Biblia mówi o duchu kłamliwym. Tam to ludzie, 

którzy są nałogowymi kłamcami. Nawet nie wiedzą, kiedy to nastąpi 

kłamliwy. I miał taki przyjaciel, On było prezydent z the Pełny Ewangelia 
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Biznesmeni w pewnym mieście, był też charakterystycznie sprzedawcą. 

Był dobrym chrześcijaninem i wspaniałym mówcą. I siedział w naszym 

salonie i zaczął mówić, a jego rozmowa stawała się coraz bardziej 

interesująca, ale nieprawdopodobny. I zaczęłoby mi kręcić się w głowie i 

pomyślałbym: prawda wierzyć w to, co mówi? Czy wierzę w to, co on 

mówi? Ale to po prostu rodzaj płynął na zewnątrz z the naturalne w the 

nadprzyrodzony. 

Teraz znasz powód, dla którego odkryłem, jak ten duch wszedł? Był 

adoptowany syn zamożnych rodziców, nie mieli innych dzieci, wszystkie 

swoje jaja były w tym jednym koszyku. Chcieli, żeby był wszystkim. I on 

odkryłem, że kiedy wrócił do domu z ocenami ze szkoły, okazało się, że tak 

rozczarowani, ponieważ nie byli wystarczająco dobrzy. I kiedy się 

zarejestrowali rozczarowany, zdecydował, że nie jest tego wart, więc po 

prostu skłamał na temat swojego oceny szkolne. Rozumiesz? I to 

zapoczątkowało jego karierę w całej dziedzinie kłamliwy. Wierzę, że 

ostatecznie został uwolniony. Ale to było takie odkrycie Ja. 

Widzisz, kompulsywni kłamcy są bardzo zwodniczy, ponieważ nawet 

tego nie robią wiedzieć kłamią. Oni Móc przechodzić kłamstwo test 

detektora. 

Obszary 
zamieszkania 
(Nieprzerwany) 

Część 5 z 10: Podstawy 
wybawienia Przez Darek Książę 

Jesteś słuchający Do A Derek Książę Dziedzictwo Radio podcast. 

Opis 
To wiadomość, której nie możesz przegapić! W dzisiejszym nauczaniu 

Dereka Książę, usłyszysz o obszarach zamieszkania demonów, a 

następnie dowiesz się na różne sposoby wróg uzyskuje dostęp do 

naszego życia. Bycie ostrzeżonym jest istnienie uzbrojony. 

https://www.derekprince.com/radio-series/3
https://www.derekprince.com/radio-series/3
https://www.derekprince.com/about
https://www.derekprince.com/radio
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Transkrypcja 
Istnieją dwa demony chodzenia do kościoła: krytyka i plotki. Byłem w 

Któregoś razu na spotkaniu kościelnym pojawiła się pewna pani, która 

przedstawiła demona. Powiedziałem, że twoje problem Jest krytyka. I 

powiedział, "Ty duch z krytyka, przychodzić na zewnątrz z jej!" I o cztery 

zaczęli ludzie wokół Do Dostawać dostarczony Na the w tym samym 

czasie! 

Przesada, ewangeliczno-elastyczny demon, bluźnierstwo. Byłem 

niewolnikiem bluźnierstwo, gdy Pan mnie zbawił. Absolutnie niezdolny do 

mówienia bez bluźnierstwo. Nieczysty przemówienie I Wkrótce. 

Negatywne mówienie. 
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Numer cztery, rzecz, o której nikt nie mówi w kościele, czyli seks. 

Ponieważ to jest nie omawia się w kościele, osoby mające problemy w 

sferze seksu udają się do tzw psychiatra. A on mówi: „Pani, ma pani 

problem z poczuciem winy i swoim centra problemów w twojej religii. 

Porzuć swoją religię, a nie poczujesz winny." Nie, oni nie wszyscy mowić 

To. Ale ja zrobiłbym mowić Jeśli Ty usiadł kościół Do dziesięć lat i nadal 

czujesz się winny, twoim problemem jest twoja religia. Naprawdę. Ja bym 

zmiana Do inny religia, Jeśli jest to Wszystko To Móc Do Jest Zostawić Ty 

uczucie winny. 

Teraz musimy powiedzieć pewne rzeczy na temat seksu. Po pierwsze, 

seks nie jest zły. Jego Dobry. Musimy wyjaśnić to nieporozumienie. Bóg 

stworzył człowieka i kobiety, istoty seksualne. A kiedy sprawdził wszystko, 

co stworzył, On powiedział, że wszystko było bardzo dobrze, łącznie z 

seksem. Jeden z największych problemów Kościoła czy po prostu nie 

jesteśmy szczerzy w kwestii seksu, wstydzimy się tego, jesteśmy 

pruderyjni i taką postawą zachęcamy do problemów. Powiedziałbym, że w 

każdej formie kompulsywna aberracja seksualna jest demoniczna. Bez 

wyjątku. Masturbacja, cudzołóstwo, rozpusta, homoseksualizm, lesbijstwo, 

zniewieściałość i wszelkiego rodzaju okropne perwersje, o których nie 

będziemy rozmawiać. Powiedziałbym, że każdy z nich jest demoniczny. 

Teraz nie musisz się wstydzić, ale musisz rozstrzygać twój problem. 

Numer pięć, pożądliwości. Moglibyśmy uwzględnić w tym nagłówku seks, 

ale to tak charakterystyczny obszar, że go oddzieliłem. Wypaczone 

pragnienia i apetyty. Wierzę, że początkowo wszystkie apetyty były 

zdrowe. Ale przez grzech i demoniczną moc, którą zostały wypaczone, aby 

stały się niezdrowe i destrukcyjny. 1 Jana 2:16 mówi o pożądliwości ciała, 

pożądliwości ciała oczy. Tam Jest demoniczny moc to kontroluje oczy. 

Niektóre mężczyźni Posiadać Do Patrzeć Na kobiety W A specjalny 

sposób, oni są absolutnie niezdolny z nie czyn To. 

Jest to A Demon jest to skupiony W ich oczy. Jak mam powiedział już, 

obżarstwo Jest bardzo wyraźny przykład wypaczonego apetytu. Miałem 

kiedyś kobietę, która przebył siedemdziesiąt mil w burzy śnieżnej do 

Chicago, aby zostać dostarczony. Ona była córka pastora 

zielonoświątkowego. Podobnie jak wiele osób w takiej sytuacji, zbuntowała 

się przeciwko rodzicom i ich religii, wyszła za niezbawionego człowieku i 

skończyło się nieszczęśliwie. Miała trójkę dzieci. Przyszła i dostała 

dostarczony z the Demon z obżarstwo I ona powiedział Do Ja następnie, 

"Pan. 
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Prince, nikt mi nie wmówi, że to nie dzieje się naprawdę. To tak samo 

realne, jak posiadanie dziecka, I raczej tak jak To, I mam miał trzy." I 

Następnie ona powiedział Ja ona był Więc 
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przymusowy W jej obżarstwo To ona zrobiłbym Brać żywność wyłączony jej 

dziecięce płyta i jeść To nawet choć ona wiedział Oni potrzebowałem tego 

więcej niż ona zrobił. 

Widzisz, pomówmy przez chwilę o uzależnieniach. Uzależnienia rosną 

frustracje. To gałęzie na pniu. A jeśli zajmujesz się jedynie uzależnienie, 

nie rozwiązałeś problemu. Weź alkohol i obżarstwo. Jeden kobieta jest 

episkopalką, jej mąż biega z innymi kobietami, nie opieka Do jej, nie 

dawać jej wystarczająco  pieniądze I Wkrótce. Wszystko Prawidłowy. 

Ona dostaje sfrustrowany, ona jest dostał Do Dostawać Niektóre ulga, ona 

spacery przez the żyjący pokój do barku, zostaje alkoholikiem. Druga 

kobieta tak Kościół Boży, OK? Jej mąż robi dokładnie to samo. Ale za to 

dotarcie do barku z koktajlami byłoby długą podróżą. Więc gdzie robi ona 

Iść? Do the kuchnia I otwiera się the lodówka. Ale ona staje się A 

smakosz. Ale the różnica Jest minimalne, naprawdę. I W albo sprawa, Do 

pomóż im, musisz uporać się z podstawową frustracją, jaką jest ich 

postawa w kierunku ich mąż. Wszystko Prawidłowy. My Posiadać 

kontynuować z lista. 

Numer szósty, cała sfera okultyzmu. Napiszę tylko o okultyzmie. Ale to 

rozległa dziedzina. A każda jego część jest demoniczna. Nawet szanowani 

Części. I nie namawiałbym cię do angażowania się w ćwiczenia jogi, 

pozwól mi Powiedz to. Chodziłam na jogę, byłam praktykującą joginką. I 

powiedziałbym ci, tam nie ma nic, czego dotknąłbym trzymetrowym 

słupem. Nie musisz Jeśli chodzi o zdrowie fizyczne, polegaj na jodze, Pan 

zapewni ci zdrowie fizyczne. Mówię tylko, że okultyzm to głęboka, ciemna 

otchłań. To jedna z tych jaskiń, gdzie Wszystko the kroki, stopa znaki 

prowadzą do wewnątrz i nic kiedykolwiek prowadzić świat zewnętrzny. 

W porządku, numer siedem. Wszystkie fałszywe religie. Islam, 

Mormonizm, Jehowa Świadkowie, buddyzm, hinduizm i pod pewnymi 

względami judaizm. Dobra. Nie ma religii fałszywej, w której nie byłoby 

demona. Szatan jest ekspert W the pole z religia. Jego the główny obszar 

W Który On działa. 

Numer osiem, wszystkie herezje. Przez herezje rozumiem odstępstwa 

od chrześcijanin wiara. Chodźmy zabierać się do dzieła 1 Tymotka 4 za 

chwila. 

„Teraz Duch wyraźnie mówi: [Duch, duże S, the Święty 
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Duch.] Teraz the Duch wyraźnie stwierdza to w końcowy 
czasy [jest to the czasy W które były Teraz żyjący], 
Niektóre 
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będzie odjeżdżać z wiara [Co wiara? The chrześcijanin 
wiara. Dlaczego?] Zwracając uwagę na zwodnicze 
duchy i nauki demony.” (NKJ) 

To się dzisiaj dzieje na szeroką skalę. A potem dalej mówi: on daje 

Niektóre przykłady ich błędy. 

„Mówię kłamstwa W hipokryzja, mający ich własny 
sumienie przypalony gorącym żelazem, zabraniający 
wyjść za mąż, rozkazujący powstrzymywać się od 
pokarmów, które Bóg stworzył do spożycia z święto 
Dziękczynienia... [itp.]" (NKJ) 

Szczególnie na zachodnim wybrzeżu Stanów Zjednoczonych znajdziesz 

ich setki tysięcy ludzi, których to dotyczy. Stają się super- duchowo, 

decydują się nie żenić, a jeśli są w związku małżeńskim, nie mieszkają 

razem ze swoim współmałżonkiem i dzięki temu, co jedzą, staną się 

nadduchowi. Teraz I uważać W jedzenie mądrze, Ale I nie zrobić religia 

wykluczona z To. 

Zrozumieć? W chwili, gdy staje się to kwestią religijną, jesteś na skraju 

demonicznych. I zauważysz, że ludzie, którzy ulegają modom 

żywieniowym, nie mogą tego zrobić porozmawiać o czymkolwiek innym. To 

kolejny znak demonizmu. Bez znaczenia gdzie zaczynasz, zawsze 

kończysz na jedzeniu. Nie jedz tego i nie jedz To. Jest wiele rzeczy, 

których nie jem, ale nie robię z tego religii. Zrozumieć? 

W porządku. Numer dziewięć, obszar naszych ciał fizycznych. I 

poradziliśmy sobie z wieloma przykładami w ewangeliach. Myślę, że 

pewne rzeczy są normalne demoniczne, nigdy nie powiedziałbym, że 

zawsze. Pierwszą rzeczą, którą umieściłem na liście, jest padaczka. I 

widziałem wielu, wielu ludzi uwolnionych. Ruth i ja byliśmy w Lexington w 

stanie Kentucky jakieś dwa lata temu i doznałem błogosławieństwa. A 

Przyszła do mnie kobieta, prawdopodobnie około czterdziestki, z córką 

około osiemnaście. A ona powiedziała: „Panie. Książę, dziesięć lat temu 

modliłeś się za mnie i za mnie został uwolniony od ducha epilepsji. Oto 

moja córka, ona ma problem, módl się za nią”. Ucieszyło mnie to 

świadectwo. Modliliśmy się o córkę, nie mam wątpliwości, że urodziła. 

Widziałem dziesiątki ludzie wybawieni z epilepsji, gdy traktuje się ją jako 

złego ducha. Jeśli Jeśli ktoś przyjdzie do mnie na spotkanie, powiem: 

„Wierzę, że to jest zło duch. Jestem przygotowany Do Komenda To Do Iść 
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na zewnątrz, Do Ty chcieć Ja Do? Czy Ty 
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przygotowany, bo może dojść do bójki. Może dojść do walki. Jeśli ty nie 

chcieć Do, I przyzwyczajenie Do To." Niektóre ludzie mówią Tak, 

Niektóre mowić NIE. 

Wszystko Prawidłowy. To Jest Jak daleko Jak My Móc Iść. Mamy rozdane 

z the podstawowy zajęcia demonów, które zawierają, jak sądzę, dziewięć 

czasowników. A oto główne obszary w które zaobserwowałem, jak działają. 

Widzisz, może być taka osoba całkowicie jasne w obszarze seksu, ale 

może dotyczyć religii fałszywej. Lub Osoba może nie mieć ducha w 

umyśle, ale może ugrzęznąć w emocje. Albo, powiedzmy, osoba może być 

w herezji, ale być doskonała zdrowy. Ty zrozumieć? Więc jest cały wybór z 

obszary. 

Demoniczny Wejście 

Część 6 z 10: Podstawy 
wyzwolenia Przez Darek Książę 

Jesteś słuchający Do A Derek Książę Dziedzictwo Radio podcast. 

Opis 
Wpływy prenatalne, dominacja duszewna, pewne słabości, presja od 

dzieciństwa… to są wszystkie sposoby, w jakie demony mogą dostać się 

do twojego życia. Odkryć Co wszystkie z to oznacza dla ciebie. 
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Transkrypcja 
W tej sesji zaczniemy od odpowiedzi na jedno z najważniejszych pytań 

praktyczne pytania w tym całym temacie, które zadaje sobie wiele osób 

zaniepokojony, to znaczy: Jak demony wchodzą? Jak dostają się do 

środka do osobowości i życia ludzkiego? Moje odpowiedzi, które zamierzam 

zaoferować opierasz się na doświadczeniu i w żadnym wypadku tego nie 

sugeruję są całkowicie kompletne. Ale wymienię siedem różnych 

sposobów, w jakie to robią móc Być móc wejść. 
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Pierwszą z nich jest to, co nazywam tłem okultystycznym. Inaczej mówiąc, 

gdzieś w historia twojej rodziny była związana z okultyzmem. I kiedy Ty 

rozmawiać o the okultystyczny Ty realizować To Jesteś postępowanie z 

FAŁSZ bogowie. 

Tak właśnie jest. Innymi słowy, doszło do zerwania tego pierwszego dwa 

przykazania, które są przykazaniami podstawowymi: Będziesz miał poza 

Mną nie ma innych bogów i nie będziesz czynił żadnego rzeźbionego 

posągu cześć. Wszelkie formy bałwochwalstwa automatycznie narażają 

ludzi na działanie demonów. I w związku z tymi dwoma przykazaniami Pan 

powiedział, że to zrobi nawiedzajcie grzechy ojców aż do trzeciego i 

czwartego pokolenia. Nie wierzę odnosi się to w dużym stopniu do innych 

przykazań, ale jest podane w kontekście z dwóch pierwszych przykazań. A 

więc jeśli twój ojciec, twój dziadek lub w który był zaangażowany twój 

pradziadek lub inny odpowiedni krewny okultyzmem, religią fałszywą lub 

bałwochwalstwem, wówczas otwiera się wejście do twojego wnętrza życie 

dla złych duchów. Teraz możesz powiedzieć, że to niesprawiedliwe. No 

cóż, prawda Rzecz w tym, że diabeł jest niesprawiedliwy. Ale chcę, żebyś 

zrozumiała, że nikt taki nie jest potępiając Cię za to, że masz problem. 

Potępienie tylko nadejdzie Ty Jeśli Ty odrzucić the rozwiązanie. Jest to 

Gdzie potępienie pochodzi. Wszystko Prawidłowy? 

Drugi sposób polega na osobistym zaangażowaniu w okultyzm. I myślę 

prawdopodobnie w tym momencie lepiej byłoby przeczytać Pismo Święte. 

Jest takie powiedzenie Język angielski, I nie wiedzieć czy Ty Posiadać 

kiedykolwiek usłyszał To, "On Kto sup z diabeł musi używać łyżki z długą 

rączką.” Chcę ci tylko tam powiedzieć nie ma łyżki z rączką wystarczająco 

długą, aby można było bezpiecznie na niej jeść diabeł. Dajesz mu swój 

mały palec i zanim zdążysz się odwrócić, on już to robi chwyciłem Cię 

powyżej łokcia. Po prostu nie ma możliwości, aby zaangażowanie się w tę 

sprawę było bezpieczne W the okultystyczny. Jestem pójście Do Czytać 

Powtórzonego Prawa 18:10–12. 

"Tam być nie Być znalezione wśród Ty ktokolwiek Kto 
sprawia jego syn Lub jego córka przechodzić Poprzez 
ogień, [to znaczy złożenie swoich dzieci w ofierze żywej 
A pogański bóg wg kładzenie ich W piekarnik. Teraz I 
chcieć Ty aby zobaczyć, że inne rzeczy, które następują 
po Bogu, takie są sklasyfikowane na tej samej liście, co 
oferta dla dzieci jako żywe ofiary ogniowe dla 
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pogańskiego boga.] Tak będzie nie znajdzie się wśród 
was nikt, kto rodzi swego syna lub córka przechodzić 
Poprzez the ogień lub jeden kto ćwiczy 
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czary, Lub A wieszcz, [jest to A wróżka] Lub jeden który 
interpretuje wróżby, lub czarodziej, lub ten, który 
przywołuje zaklęcia, albo medium, albo spirytystę, albo 
tego, który przywołuje zmarłych. [To dość obszerna 
lista. I myślę, że uwzględniony jest każdy rodzaj praktyk 
okultystycznych.] Dla wszystkich obrzydliwością dla 
Pana są ci, którzy to czynią…” (NKJ) 

Tak wielu chrześcijan po prostu bawi się horoskopami, a potem myśli, że 

ich nie ma szkoda W To. Pozwalać Ja Tylko punkt na zewnątrz Do Ty To 

Jeśli ty byś grał z horoskopy według prawa Mojżesza bylibyście skazani na 

śmierć. To należy do Boga oszacować z To Uprzejmy z uwikłanie. 

W porządku. Trzeci to to, co nazywam wpływami prenatalnymi. Rzeczy, 

które się wydarzyły gdy jesteś jeszcze w łonie matki. I wielu ludzi ma zło 

duch Wchodzić ich w tym faza z ich życie. The najczęstszy pojedynczy 

powód Jest odmowa. Matka żałuje dziecka, które nosi w łonie. Może nie 

była zamężna i to będzie wstyd, a może i jest nie dogaduje się dobrze ze 

swoim mężem i po prostu nie chce kolejnego obciążenie w rodzinie. A 

może utrudnia to sytuacja finansowa im opiekować się dziećmi. Ale 

nieważne, po prostu nienawidzi tego małego życia to zaczyna się w jej 

łonie, a ta mała osoba w łonie jest bardzo wrażliwy na postawy. To nie 

tylko płód. To osoba. I wychodzi mając już w sobie ducha odrzucenia. Albo 

kobieta jest w ciąży, może przeżyć swego rodzaju szok, chwilę strachu. 

Poddaje się strachowi, wnika w nią duch strachu, ma dwie możliwości. 

Może pozostać w kobiecie lub pozostać w niemowlęciu w jej łonie. Być 

może wygodniej będzie pozostać w niemowlę, rozumiesz? Kiedy więc 

rodzi się dziecko, pojawia się tzw duch z strach. 

Pozwólcie, że pokażę wam fragment Pisma Świętego, którego większość 

ludzi nie zauważa w 1 Piotra 3, co jest radą dla żon. Chcę tylko zwrócić 

uwagę na ten jeden aspekt. Wymowny żony, których wzorem w Biblii jest 

stosunek Sary do nich Abrahamie, I Chory nie praca W Ten punkt, nie 

Dostawać nerwowy. 1 Piotr 3:6: 
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„Jak Sara była posłuszna Abrahamowi, nazywając 
go panem, którego córkami jesteście, jeśli czynicie 
dobro [i to się nie kończy Tam] I Czy nie bać się z 
jakimkolwiek terror." (NKJ) 

Aby być córką Abrahama, musisz umieć oprzeć się nagłemu szok 

strachu. Myślę, że to oczywiste, że kobiety są bardziej podatne na takie 

zachowania nagły strach lub panika niż u mężczyzn. I znowu miałem do 

czynienia z wieloma przypadkami ludzie, którzy potrzebowali wybawienia 

z powodu szoku, jaki ich dotknął matka podczas gdy oni był Nadal W the 

łonie matki. 

Kolejną interesującą rzeczą jest to, że zauważyłem, kiedy byłem w pełnym 

wymiarze czasu w tej służbie, czyli powiem, że jestem w to znacznie 

bardziej zaangażowany niż teraz regularnie, że tam to ludzie w określonej 

grupie wiekowej w Stanach Zjednoczonych i jest ich wielu wydawało się, 

że potrzebuje wybawienia od odrzucenia. I zacząłem myśleć, może 

wszyscy urodzili się w tym samym okresie. A potem zacząłem mówić, jaki 

okres urodzili się? I odkryłem, że urodzili się w okresie Wielkiego Depresja. 

I domyśliłem się, że matka miała już sześć ust do wyżywienia i brakuje 

pieniędzy, a tu pojawia się siódme dziecko. I może być dobrą kobietą, ale w 

głębi duszy brzydzi się odpowiedzialnością za kolejne dziecko, I To rodzi 

się z duch z odmowa. 

Wszystko Prawidłowy, My nie Posiadać czas Do mieszkać NA każdy z te. 

Ale pozwalać Ja mowić, Jeśli Ty udaj się do wróżki lub innej osoby, aby 

dowiedzieć się, co się stanie Twoje dziecko, kiedy się urodzi, uruchomiłeś 

je dwoma uderzeniami przeciwko To przed tym nawet wychodzi na jaw z 

the łono. 

spróbuj Zwrotnica 

Część 7 z 10: Podstawy 
wybawienia Przez Darek Książę 

Jesteś słuchający Do A Derek Książę Dziedzictwo Radio podcast. 

Opis 
Derek nadal wyjaśnia, w jaki sposób demony mogą dostać się do środka w 

nasze życie. Ale jak pozbyć się demonów? Nie chcesz przegapić the 

odpowiedź Do to ważne pytanie! 
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Transkrypcja 
Numer cztery, duszewna dominacja. Widzisz, jest różnica pomiędzy ducha 

i duszę. Nie mogę w to wchodzić. Ale jest wiele osób, które kontrolować i 

manipulować innymi ludźmi za pomocą tego, co nazywam „myślami 

duszy”, duszewnymi dominacja. Najczęstszy przykład we współczesnej 

kulturze amerykańskiej jest matką dominującą nad swoimi dziećmi, 

zwłaszcza nad synami. Kiedyś tak było bestsellerem w środowisku 

żydowskim pt. Jak być dobrym Matka Żydówka. Jedna z lekcji brzmiał: 

„Jak zachęcić syna do zabawy Jego Skrzypce W Publiczny Za pomocą 

NIE Inny Motywacja Ale Wina." Dobrze, Kiedy Ty 



Derek Prince - Wybawienie od demonów i demonologia 
 

znają jidysz amomo, nazywają je po hebrajsku jidysz amomos, I znaczy, są 

doskonałym przykładem tego, o czym mówię. Wiesz o pani z wielkiego 

teatru, która krzyczała: „Czy jest na sali lekarz?” dom?" I A Człowiek stał w 

górę I powiedział, "Tak," I powiedziała, "Chłopak, Do I Posiadać A córka dla 

Ciebie!" Wszystko Prawidłowy. 

Ale to wykracza o wiele dalej. Poznałem odnoszących sukcesy 

biznesmenów, bank prezydenci i im podobni, którzy nigdy nie rozwinęli 

dojrzałości emocjonalnej ponieważ nadal były przywiązane do pępka matki. 

Duchowe pępowina nigdy nie została przecięta. Ich metody manipulacji są 

nieskończony. Myślę o matce, która za każdym razem zdominowała swoją 

rodzinę coś poszło nie tak, dostała migreny. I cała rodzina musiała chodzić 

na palcach dookoła, nie mów, nie rób hałasu, mama ma jeszcze jedną bóle 

głowy. Nie zdawała sobie z tego sprawy, ale powstrzymywała ich przed 

zrobieniem czegokolwiek nie chcieć ich do zrobienia mający migrenę. 

W tym kontekście są dwa brzydkie słowa. Dominuj i manipuluj. I 

gdziekolwiek Ty poznać ich, masz spotkał the diabeł. 

W porządku, numer pięć. Musiałem powiedzieć niektórym osobom: 

posłuchajcie, jeśli mnie chcecie żeby ci pomóc, muszę być szczery. 

Faktem jest, że twoja matka jest czarownicą. Ty wciąż muszę ją 

uhonorować, ale ona jest czarownicą. Musiałem powiedzieć ludziom, którzy 

to zrobili dostarczone, po prostu nie możesz wrócić do domu swoich 

rodziców. Będziesz miał Do zostawać z dala, ponieważ Ty nie Posiadać 

the duchowy wytrzymałość Do zostawać bezpłatny z To dominujący, 

manipulowanie wpływ. 

Numer pięć: presja we wczesnym dzieciństwie. Odkryłem, że to dziecko 

duchowe i emocjonalne mechanizmy obronne nie są wystarczająco silne, 

aby je odeprzeć ciągła presja demonów. W Liście Jakuba 3:16 jest 

napisane coś takiego wartość łożysko na myśli. Jakuba 3:16: 

"Dla Gdzie zazdrość I samolubny istnieć, dezorientacja I 
każdy zło rzecz Czy Tam." (NKJ) 

Tam, gdzie panuje atmosfera konfliktów i dysharmonii między rodziców, 

generuje to stan, w którym dzieci automatycznie się znajdą wystawiony na 

wpływ demonów. Powiedziałbym, że ponad dziewięćdziesiąt procent 

dzieci są niezdolni z konserwacja ich na zewnątrz. Mój obserwacja czy to 

osiemdziesiąt 
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procent problemów z demonami zaczęło się w życiu człowieka przed 

ukończeniem roku życia pięć. I the rodzice są odpowiedzialni Do To 

sytuacja, Ty zrozumieć? 

Numer sześć, moment lub miejsce słabości. Może to być słabość 

emocjonalna, może to być słabość fizyczna. Na rogu ulicy stoi kobieta i a 

Na jej oczach rozgrywa się straszny wypadek samochodowy. Ona jest 

wystawiony na działanie ducha strachu. Albo kobieta ma tylko jedno 

dziecko – w tym przypadku Rzeczywiście sobie poradziłem. Zmarł chłopiec 

w wieku pięciu lat. Ona wchodzi depresję i pozostaje w niej latami. 

Otworzyła się na ducha smutku który jest bardzo potężnym duchem. Albo 

kobieta spodziewa się wyjść za mąż i w ostatniej chwili zaręczyny zostają 

zerwane, a ona ulega duchowi z rozczarowanie I idzie przez życie 

niekompletna osoba. 

Pamiętam, że kiedyś, wiele lat temu, uczyłem w pewnym miejscu i tam w 

pierwszym rzędzie siedziała kobieta zielonoświątkowa i bardzo duchowa. I 

tak się złożyło, że nazwałem ducha rozczarowania. I obserwowałem ją 

twarz. Konwulsje. Zmieniła się całkowicie, zmieniła się cała jej osobowość, 

aż do została uwolniona od ducha rozczarowania. Widzisz, jeśli budujesz 

pokładasz w czymś nadzieje, ale to nie wychodzi, prawdopodobnie jesteś 

zdemaskowany Do zło siła. 

Innym rodzajem słabości jest słabość fizyczna. Pozwól, że ci to dam 

przykład. Mówiłem o epilepsji, że jest ona czasami skutkiem zła duch. 

Kilka lat temu moja pierwsza żona i ja mieliśmy około osiemnastoletnią 

dziewczynę, która przyszła do nas, słyszała moje taśmy, miała 

potwierdzoną diagnozę epilepsja, brała leki, ale wierzyła, że to zły duch. 

Ona przyszedł do nas po wybawienie. Więc Lydia i ja modliliśmy się za 

nią i to czuliśmy duch odszedł. Ale wtedy Pan zdawał się mówić mi, że 

twoja praca nie jest taka skończone. Powiedziałem więc do dziewczyny: 

„A teraz powiedz mi, jak to się zaczęło? Czy to się zaczęło z A obrażenia 

fizyczne?” 

A ona odpowiedziała: „Tak, zostałam uderzona piłką baseballową w 

głowę, a potem the drgawki Rozpoczęty." 

"Dobrze," I powiedział, „ fizyczny obrażenia był czysto fizyczny, Ale To 

otwierany the drzwi do ducha epilepsji.” Rozumiesz? Miejscem słabości 

było the obrażenia Do jej mózg. "Teraz," I powiedział Do jej, "I uważać the 
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duch ma stracony na zewnątrz, 
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musimy zamknąć drzwi”. Więc Lydia i ja położyliśmy na niej ręce i 

modliliśmy się uzdrowienie jej mózgu. Miałem z nią kontakt przez około trzy 

lata że nie brała już żadnych leków i nigdy nie miała kolejnego ataku. Ale 

daję To po prostu jako przykład chwila lub miejsce z słabość. 

Ostatnim z nich są grzeszne czyny lub nawyki. Jeśli upierasz się przy 

pewnym grzeszniku nawyk, możesz być pewien, że prędzej czy później 

stanie się on demoniczny. Dawać przykład grzesznego czynu, musiałem 

się kiedyś modlić za młodą kobietę, która to zrobiła poszłam obejrzeć film 

Egzorcysta. Wiedziała, że nie powinna iść. Poszła i coś w nią wstąpiło. 

Musiała przyjść i wyznać swój grzech udała się na terytorium, które było 

zabronione, a następnie została wybawiona. Lub osoba może pójść na film 

pornograficzny i zrobi to jakiś demon seksu Wchodzić, A Demon z żądza. 

Ale Ty przyzwyczajenie Dostawać dostarczony dopóki Ty wyznać the 

grzech To otworzył sposób dla Demon, Ty zrozumieć? 

W porządku. Teraz dochodzimy do tego, co jest centrum całości. Jak być 

dostarczony. To jest to, co każdy z nas powinien wiedzieć. A ja ci dam lista 

z prosty, podstawowy kroki. I nie mowić Ty Posiadać Do podążać 

Wszystko te kroki, Ale mam zauważony To te są rzeczy To Czy odpowiedni. 

Numer jeden, Być pokorny. Dobra? Teraz będziesz Widzieć Dlaczego I 

mowić To Kiedy I pisać na zewnątrz numer dwa. 

Bądź szczery. Rozumiesz, że aby być uczciwym, potrzeba pokory. Mówię 

ludziom, „Nie nazywaj swojego problemu jakąś wymyślną psychiatryczną 

nazwą, nazwij go jakkolwiek naprawdę jest. Rzeczę nazywaj łopatą, a nie 

„narzędziem rolniczym”. W porządku. Jeśli to pożądanie, nazwij to 

pożądaniem. Jeśli to jest nienawiść, nazwij ją nienawiścią. Mówię 

kobietom, nazywajcie to to samo imię, które nazwałabyś swoim mężem i 

masz właściwe imię. Ale to wymaga pokory. W porządku? Nie zetkniesz się 

z prawdą, jeśli najpierw tego nie zrobisz poniż się. I pamiętajcie, Biblia 

zawsze nakłada na nas... odpowiedzialność Do pokora. To zawsze mówi 

"pokorny się." Nie modlić się Do 

Niech Bóg uczyni cię pokornym, bo cię upokorzy. Wtedy będziesz musiał 

Być pokorny. Ale to twoje decyzja. 

Kroki Dla Oswobodzenie 
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Część 8 z 10: Podstawy realizacji 
Przez Darek Książę 

Jesteś słuchający Do A Derek Dziedzictwo księcia Radio podcast. 

Opis 
Możesz nie do końca rozumieć, jak demon wszedł w czyjeś życie wiesz, 

ale najważniejsze jest to, że wiesz, jak wypędzić demona! Słuchać i odkryj 

dlaczego niektórzy ludzie nie są dostarczony. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Transkrypcja 
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Jeśli szukasz wybawienia, może nadejść moment, w którym go znajdziesz 

wybierać między dwiema rzeczami: swoją godnością i wybawieniem. 

Teraz jeśli godność jest dla ciebie ważniejsza niż wybawienie, wiesz co 

twoje rzecz w tym? Duma, to prawda. Zawsze myślę o żonie tego lekarza 

stan Alabama. Była typem damy w południowym stylu. Usłyszała mnie 

nauczała, a ona podeszła i powiedziała: „Panie. Książę, jeśli rozumiem co 

Jesteś powiedzenie, Jeśli Jestem Do być dostarczonym I móc krzyk." 

I powiedział, "To mógł zdarzyć." 

 
Ona powiedział, "I był przyniósł w górę To A dama nie krzyk W publiczny." 

 
„No cóż” – powiedziałem – „przypuśćmy, że toniesz w rzece i płyniesz na 

dół po raz trzeci i pomyślałeś, że ktoś może być na banku, który mógłby 

cię uratować, czy byłabyś zbyt kobieca, żeby krzyczeć? Dobrze widzisz, to 

jest opcja, możesz utonąć lub być trochę mniej kobieco przez pięć minut. 

Moja rada dla ludzi jest taka: odpuść sobie godność, ponieważ to wróci. A 

kiedy zostaniesz dostarczony, będziesz kimś znacznie więcej z godnością, 

nie będziesz mieć tej rzeczy w sobie, walcząc przez cały czas. Dobra. Ale I 

Naprawdę mowić pokora jest klucz. 

W porządku. Następnym krokiem jest wyznanie wiary w Chrystusa. Nie 

napiszę „twoje”, ale ty rozumiem to. Ponieważ On jest Najwyższym 

Kapłanem naszej spowiedzi. Kiedy my wyznaj prawdę, On przychodzi nam 

z pomocą. Ale jeśli nie zrobimy tego dobrze wyznanie, my nie Dostawać 

Jego NA the scena. 

Po czwarte, wyznaj każdy znany grzech. W porządku, napiszę to samo 

tam, cokolwiek znany grzech I I chcieć Do umieścić Ale I nie Posiadać 

pokój NA the linia, przez się Lub twoi przodkowie. W niektórych 

przypadkach trzeba utożsamić się z rodziną problem i mówię, że to mój 

problem, wyznaję go, proszę o przebaczenie. Nawet chociaż To był twój 

babcia lub Twój ciotka Lub kimkolwiek jest był. 

Numer pięć: żałuj za wszystkie grzechy. Bez pokuty pamiętajmy co my 

Cały czas powtarzałem, że bez pokuty nie ma wybawienia. I Chory 

umieścić Tutaj Przysłów 28:13, Który mówi: 

„Nie zazna pomyślności ten, kto zakrywa swoje grzechy, 
ale kto wyznaje I porzuca ich być Posiadać Łaska." 
(KJV) 
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Do Ty chcieć Łaska? Masz dostał Do Do dwa rzeczy: wyznać I opuszczać. 

To staromodne, ale Bóg się nie zmienił, rozumiesz? Bardzo ludzi ma taką 

postawę, że jeśli nie wyznam swoich grzechów, Bóg nigdy się o tym nie 

dowie o tym. Naprawdę, poznałem wielu ludzi. To błąd, Bóg jeden wie już. 

On nie prosi cię o spowiedź, żeby się dowiedzieć. On to robi prosząc cię o 

spowiedź, aby mógł się nad tobą zmiłować, zrozumieć? I pozwólcie, że 

przekażę wam jeszcze jedną dobrą wiadomość, Bóg jest nie do 

zniesienia. Możesz powiedzieć Mu o sobie najgorsze, On już o tym wie To 

I On Nadal kocha Ty. Ale Jeśli ty trzymać To W, masz trzymany twój 

problem W. 

W porządku. Numer szósty, zerwij z okultyzmem i przekleństwami [z 

którymi się zajmiemy z dzisiejszym wieczorem, nie mogę teraz wdawać 

się w to szczegółowo] i tajnych stowarzyszeń. Dobra. Szczególnie 

wolnomularstwo. To jest źródło najpotężniejszego demoniczne 

problemy. I to przechodzi z pokolenia na pokolenie, włączając w to 

opóźnienie, kalectwo, wszelkiego rodzaju problemy. W porządku. 

Naprawdę, to część skrucha, Ty zrozumieć, Ale umieściłem To w górę 

osobno. 

Numer siedem, przebacz innym. Wszyscy, wszyscy. Don Basham i ja 

Miałem przyjaciela wiele lat temu, który był weterynarzem. Potrzebował 

wybawienia, ale nie został dostarczony, dopóki nie przebaczył całemu IRS. 

To było jego problem. Jestem pewien, że nikt z Was nie ma takiego 

problemu. Jezus powiedział w Ewangelii Mateusza 11:25: „Kiedy stoicie i 

modlicie się, przebaczajcie, jeśli macie coś przeciwko ktoś." To nie pomija 

niczego i nikogo. Twoim obowiązkiem jest Wybacz. Nie czekasz, aż się 

ukorzą i powiedzą: „Naprawdę jestem Przepraszam za to, co ci zrobiłem. 

Wybaczasz im nie ze względu na nie przede wszystkim, ale dla twojego 

dobra. Mówię ludziom, że przebaczanie innym nie jest przejawem 

nadduchowości sentymentalny, To jest naprawdę po prostu oświecony 

własny interes. Jest to Wszystko To Jest. 

I numer osiem, jedno piękne, krótkie słowo. Usunąć. Dojdziemy do tego 

mały później, ale bierność nie rozumiem cię gdziekolwiek. Masz dostał Do 

Brać działanie. Najprostszą czynnością, jaką można podjąć, jest 

rozpoczęcie wydechu. Zarówno W języku hebrajskim i greckim słowo 

oznaczające ducha jest tym samym słowem oznaczającym oddech. I 

pamiętam małego chłopca, a właściwie matkę, która przyszła do mnie i 

mnie o to poprosiła módlcie się za jej małego chłopczyka, który ma około 
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czterech lub pięciu lat. Zapytałem: „Jaki jest jego problem?” Ona 

powiedział: „Alergia”. „Jakiego rodzaju alergie?” "Alergie pokarmowe." "Co 

ona uczulony na?" „Powiedz mi, na co nie jest uczulony!” „No cóż” - 

powiedziałem - „Zamierzam to zrobić umowa z To Jak jakiś zło duch, Jest 

To Dobra?" Ona powiedział Cienki. I powiedział, "I potrzebować Do 
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porozmawiaj ze swoim synem”. Teraz rozmawiałem z nim bardzo prostym 

dziecięcym językiem i powiedziałem: „Jest w tobie zły duch jak oddech. 

Mam zamiar to rozkazać wyjdź w imieniu Jezusa. Chcę, żebyś to odpuścił. 

Kiedy więc mówię: „W imię Jezusa”, wydmuchujesz to.” Więc był jak mały 

żołnierz, modlił się dla niego, powiedział „w imię Jezusa” i poszedł 

(odgłosy dmuchania). To był Wszystko. Więc I myśl zrobił To praca lub nie 

To? Więc I Tylko musiałem Zostawić To z the Lord. Ale po trzech dniach ta 

pani wróciła i powiedziała: „Módlcie się za mnie!” I zapytał: „Jaki jest twój 

problem?” Powiedziała: „Alergia”. Powiedziałem: „Najpierw mi powiedz co 

się stało z twoim synem. „No cóż” – powiedziała – „pomaszerował prosto 

do domu, podszedł do lodówki, otworzył ją i spróbował wszystkiego, co 

było w środku, i nic wyrządził mu jakąkolwiek krzywdę”. Widzisz jakie to 

proste? Chyba, że staniesz się jak małe dziecko Ty nie Dostawać te 

korzyści. 

W porządku. Oto, jak je wyciągnąć. To najważniejsza część Informacja. A 

nawet jeśli nie rozumiesz, jak weszli, to co liczy się wiedzieć Jak dostać ich 

na zewnątrz. 

Teraz przechodzimy do obszaru problemowego, dlaczego niektórzy ludzie 

tego nie robią dostarczony. Dobra. Dotyczy to głównie tych, którzy będą w 

tym uczestniczyć ministerstwo. Dlaczego niektóre nie są dostarczane. 

Zasadniczo chodzi o niespełnienie warunki. Słuchaj, wybawienie to nie tyle 

test twojej duchowej mocy, co jest to test sprawdzający, czy ludzie spełnili 

warunki. Nie skupiaj się na się. Skoncentruj się na tym, aby ludzie spełnili 

określone warunki. Ponieważ raz spełniły warunki, w jakich zostaną 

dostarczone. Możesz czuć się jak mały karzeł, Ale Jesteś reprezentowanie 

A zwycięski Chrystus. 

W porządku. Po pierwsze, brak skruchy. Dobra. Nie ma żadnej 

gwarancji ktoś Kto nie jest chętny pokutować. 

Po drugie, brak desperacji. Mówię, że wybawienie jest dla 

zdesperowanych. Można to podsumować jednym słowem: bierność. 

Znajdziesz to zwłaszcza u ludzi którzy byli w sektach orientalnych. 

Ponieważ są do tego zachęcani kładzenie twój umysł W neutralny, Ty 

zrozumieć? I wiele czasy masz dostał zrobić coś, żeby ich sprowokować. 

Widzisz, to jest... Chcę jeszcze raz powiedzieć, Chryste dał nam władzę 

nad złymi duchami, ale nie nad wolą ludzką. Ty Nie mogę będzie Do the 

Inny osoba. Osoba musi chcieć dla niego. 
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Kiedy Wybawienie nie 
Zdarzyć 
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Opis 
Kiedy Szatan zostanie wyrzucony, co będzie następną rzeczą, którą 

musisz zrobić? Derek powiedział, „Wypędzenie szatana tworzy próżnię. 

Bardzo ważne jest, abyś go wypełnił z właściwą rzeczą. Dowiedz się, jak 
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Transkrypcja 
Numer trzy, złe motywy. W porządku. Pismo, które wam dam, istnieje 

James 4:3, który mówi 

„Prosicie i otrzymujecie nie dlatego, że źle prosicie To 
Ty móc wydawać To na Twoim pożądliwości.” 

Nie jesteśmy wybawieni tylko po to, żeby się odczepić, rozumiesz? Dużo 

ludzie zrobiłbym tak jak Do Dostawać wyłączony the hak. Był dostarczony 

W zamówienie Do podawać the 
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Lord. Ludzie, którzy przyjdź po prostu dostać wyłączony the hak Do nie 

zakwalifikować Do oswobodzenie. 

Numer cztery: [lepiej przejrzyj tę listę i sprawdź, kiedy już tam będziemy 

przechodzenie przez to] egocentryzm. Pragnienie uwagi. Niektórzy ludzie 

tego nie robią zostać dostarczeni, bo nie byliby już w centrum uwagi, 

rozumiesz? W niektórych chronicznych przypadkach wybawienia nigdy nie 

znajdziesz chcą zostać uwolnieni, ponieważ są ludźmi biednymi, 

zaniedbanymi i odrzuconymi to jedyny raz, kiedy dostają się na środek 

sceny. Jedno zauważysz prawie wszyscy ludzie dotknięci demonami są w 

ten czy inny sposób nimi dotknięci egocentryczny. W fakt, egocentryzm 

Jest jakiś zaproszenie Do Demon uwaga. 

Czasami musisz po prostu pozwolić tej osobie odejść i powiedzieć: 

„Słuchaj, zrobiłeś to usłyszał wystarczająco dużo. Możesz to zrobić dla 

siebie, a jeśli nie zrobisz tego dla siebie, nikt co innego zrobi To dla 

Ciebie." 

Numer pięć: niepowodzenie w zerwaniu z okultyzmem itp. A to obejmuje 

zdobywanie pozbyć się przedmiotów okultystycznych. Dobra? Takie jak 

mali Buddowie lub amulety, lub podkowy, wszystko, co ma posmak 

przesądu, jest demoniczne. Mojżesz powiedział Izraelu, jeśli wprowadzisz 

do swego domu coś przeklętego, staniesz się przeklęty tak jak the rzecz. 

Bardzo Chrześcijanie potrzebować Iść Poprzez ich domy I czysty wyrzucić 

mnóstwo śmieci. Przyjmuję zasadę, że nie chcę trzymać w domu wszystko 

To znieważa Jezusa Chrystusa Lub czci szatana. 

Jednym z najważniejszych kroków w moim życiu było to, że 

odziedziczyłem majątek po moim dziadku czwartym piękny gobelin chińskie 

smoki. Imperialne smoki z pięcioma pazurami, nie cztery. I Oni był Piękny. 

I Oni był nie Właściwie obiekty z uwielbienie, ale im więcej o tym myślałem, 

tym bardziej myślałem o smoku naprawdę jest obrazem Szatana, nie stać 

mnie na reklamowanie go na ścianach mój dom. Więc je zdjąłem, 

pozbyłem się i muszę powiedzieć bez żadnego świadomego wysiłku z 

mojej strony moje dochody podwoiły się od dnia, w którym to zrobiłem 

Zrobił to. To dodatkowa motywacja! Dobra? Nie planowałem tego, nie 

planowałem w potrzebie, nie miałem na myśli żadnej takiej motywacji, ale 

po prostu obserwowałem. I prosperowało W A całkowicie nowy mierzyć raz 

I dostał the smoki na zewnątrz z Mój dom. 

Wszystko Prawidłowy. Numer sześć, awaria zerwać zło, duszewny relacje. 
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Czasami Ty Posiadać Do przerwa Niektóre relacje Jeśli oni są zło, Jeśli oni 

są wiążący, Jeśli 
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oni są... nie wiem jakie słowo, chcę powiedzieć słowo lepkie. Rodzaj 

niechlujny sentymentalizm To nie jest uczciwy. 

W porządku. Numer siedem, pod klątwą. Teraz sobie z tym poradzimy 

wieczorem, więc nie będę się w to teraz wtrącać. Ale niektórzy ludzie tak 

pod  A przekląć i będzie nie Być dostarczony Lub wyleczony do the 

klątwa została złamana. 

Po ósme, brak wyznania konkretnego grzechu, np. tego oczywistego 

przykładem jest aborcja. Każda osoba, która świadomie dokonała aborcji, 

np Na oczach Boga, jest winny morderstwa. I to trzeba wyznać specjalnie 

jako morderstwo. To nie jest moja decyzja, nie ja ustalam zasady, ty 

zrozumieć? Ja je tylko interpretuję. Próbowałem dostarczyć ludzi, ty mógł 

wciągnąć demona aż do gardła, a on nie wychodził. Zatrzymywać się i 

zaznacz. Pamiętam dziewczynę w wieku około szesnastu lat, 

przyprowadziła ją matka. W końcu powiedziałem: „Słuchaj, jest coś, co 

będziesz musiał wyznać zanim to wyjdzie na jaw. I w końcu przyznała, że 

ma aborcji, jej matka o tym nie wiedziała. W chwili, gdy się przyznała, to 

wyszedł. I miło było widzieć matkę i córkę w jednym ramiona drugiego i 

przyjmujcie się nawzajem. Ale to moim zdaniem jest niezmienne zasada. 

Numer dziewięć, czyli ten jest kontrowersyjny i nie można go oddzielić na 

podstawie domysłów Co? Jaki jest obrzęd oddzielający w Nowym 

Testamencie? Chrzest, Zgadza się. Chrzest wodny. Pamiętajcie, Izrael 

został wybawiony w Egipcie przez krew baranka. Ale zostali oddzieleni od 

Egiptu wodą morze Czerwone. I to właśnie woda uniemożliwiła 

Egipcjanom podążanie za nimi ich. Mogli podążać aż do wody. Ludzie, 

którzy nie mają na to ochoty moim zdaniem przyjąć chrzest w wodzie, nie 

kwalifikują się do pozostania na wolności. To nie jest opcja. Nie zajmuję 

się tym jako kwestią wyznaniową, po prostu twierdząc, że tak właśnie 

jest. Jeśli uda ci się przekonać Boga, by się zgodził, w porządku. Ale ja 

nie jestem będzie A impreza do tego porozumienie. 

W porządku. Dziesięć, to jest bardzo skomplikowane. Część większej 

bitwy wymagające działań korporacyjnych. Dobra? Niektórzy ludzie są, jak 

to nazywam, „szatanami”. pola bitew.” I nie wypuści ich, nie ze względu na 

to, kim są siebie, ale ze względu na to, co reprezentują. Nie mam czasu w 

to wchodzić Ten. Ale tam są ludzie dla kogo the Całe ciało musi wziąć 
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odpowiedzialność. Dam ci przykład: znałem młodego mężczyznę cierpiał 

na chorobę Hodgkina. Wiesz, że to nieuleczalne, to tylko kwestia czasu. 

Cóż, był częścią wspólnoty, która, gdy wspólnota rozkwitła, on czuł się 

dobrze, nie był chory. Gdyby coś poszło nie tak w wspólnocie duchowo 

zaczął chorować. I w końcu Szatan wkroczył prosto do wspólnotę, rozciął 

ją i zniszczył, po czym umarł. Rozumiesz? Jego kondycja fizyczna była 

dokładnym barometrem kondycji duchowej wspólnoty, w której był. Są tacy 

ludzie. Nie masz wybór. 

W porządku. Ostatni temat, jak zachować wybawienie. Dobra. Zwykle tego 

nie robię mieć czasu, żeby tego uczyć. Powiem tak, mam serię sześciu 

kaset zwane „Uwolnieniem i Demonologią”, które są dostępne dla każdego 

z Was. Ten finał kaseta Jest „Siedem Sposoby Do Trzymać Twój 

Oswobodzenie." Więc Jeśli I nie okładka To szczegółowo – w każdym razie. 

Po pierwsze, uczyń Jezusa Panem. Dobra? Zwykle pod koniec wybawienia 

służba. Powiem ludziom, którzy zostali dostarczeni, nie wychodźcie z tego 

audytorium dopóki masz uczynił Jezusa Panem z każdy obszar z twój 

życie. 

Pamiętać Co Jezus powiedział W Mateusz 12 Kiedy the nieczysty duch 

wchodzi na zewnątrz z Człowiek? On spacery Poprzez suchy miejsca 

szukając odpoczynek. Potem on mówi, ja wrócę do mojego domu. Co ma 

na myśli mówiąc „mój dom”? Osoba on zajęty. I Kiedy On pochodzi On 

znajdzie to trzy rzeczy: puste, zamiatał i uporządkować. Jaki jest problem? 

Nie ma problemu z zamieceniem domu, NIE problem z mający the dom 

ustawić W zamówienie. Co jest the problem Następnie? 

Pusty. Niezamieszkane, nikt inny nie został dopuszczony do zamieszkania. 

Jest tylko jedno jedna osoba wystarczająco silna, aby utrzymać diabła z 

dala od twojego życia. Wiesz kto to jest? Jezus. Każdy obszar, który 

zajmuje Jezus, jest bezpieczny. Ale w dowolnym miejscu, w którym się 

znajduje nie Pan jest niebezpieczny. 

Konserwacja Twój Oswobodzenie 
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Opis 
Posłuchaj krok po kroku procesu wybawienia i dowiedz się, jak modlić się 

za tych, którzy są w niewoli. Jeśli masz przyjaciół lub członków rodziny, 

którzy borykają się z problemem osób uzależnionych, możesz zachęcić je 

do wysłuchania tej audycji również. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Transkrypcja 
Czy kiedykolwiek jechałeś przez Stany Zjednoczone około szóstej lub 

siódmej? wieczorem szukasz motelu, w którym możesz przenocować? 

Szukasz jeden słowo W czerwony neon listy, Co Jest To? Wakat. Jest to 

Prawidłowy. I Kiedy 
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widzisz to, wiesz, że możesz wejść. Cóż, w świecie duchowym, w 

dowolnym obszarze z twój osobowość Który Jest nie całkiem dany Do the 

Panowanie Jezusa ma mam ten czerwony neonowy znak z literą: wakat. A 

wróg wie, że jest mile widziany. I Kiedy on przychodzi W on jest podatny Do 

przynieść z jego siedem inni gorzej niż on sam. 

W porządku. Numer dwa. Powiem krótko: szata pochwalna. The Pismo 

mówi, że Bóg dał nam szatę chwały zamiast ducha ciężkość, prawda? 

Widzisz, kiedy chwalisz Pana, ty silić się the diabeł więcej niż on Móc silić 

się Ty. Pozwalać Ja odnieść się to krótko. 

Wiele lat temu, zanim podjąłem tę służbę wyzwolenia, byłem sprawiedliwy 

pastorując zwykłemu kościołowi zielonoświątkowemu w Londynie, było nas 

dwóch Rosyjskie Żydówki, które cudem uciekły z Rosji, zostały uratowane i 

ochrzczony w Duchu Świętym. Razem z moją pierwszą żoną modliliśmy się 

nich i naprawdę uwierzyli w wielbienie Pana. To znaczy, nie były 

małomówny. Mówili, że w Rosji baptyści chwalą Pana znacznie głośniej 

zielonoświątkowców poza Rosją. I tak tam dobrze się bawiliśmy z Panem i 

rozległ się dźwięk dzwonka, kiedy poszedłem odebrać była tam jedna z 

członkiń mojego kościoła, która prowadziła swojego męża ręka. A ona 

powiedziała: „To jest mój mąż, właśnie wyszedł z więzienia, ma demona. 

Cóż, była to dla mnie niepożądana wiadomość, ponieważ tak nie było 

wiedzieć, co zrobić z demonami. Ale nie mogłam odmówić temu 

mężczyźnie, więc wzięłam para, gdzie wszyscy się modliliśmy. A ja 

powiedziałem: „Będziemy się modlić”. Wiesz, jest to A bezpieczna 

kombinezon, jego zawsze duchowy modlić się. 

Więc modliliśmy się dalej, a te rosyjskie siostry nie przejmowały się tym 

ktokolwiek, oni chwalili Pana. Więc ten człowiek podszedł do mnie i do 

niego powiedział: „Za dużo hałasu, idę”. Nie przemyślałem mojej 

odpowiedzi ale dałem mu właściwą odpowiedź. Powiedziałem: „Słuchaj, 

ten, który nie lubi hałas to diabeł, bo chwalimy Jezusa. Masz dwie opcje. 

Jeśli teraz idź, diabeł pójdzie z tobą. Jeśli zostaniesz, diabeł obejdzie się 

bez Ty." Powiedział: „Zostanę!” I jakieś dziesięć minut później bez niczego 

dalszych wydarzeń, o których byłem świadomy, podszedł do mnie i 

powiedział: „To sprawiedliwe lewy. Poczułem, jak opuszcza moje gardło. 

Cóż, to była dla mnie demonstracja, jak to zrobić dużo the diabeł nie lubi 

pochwały Jezus. Jeśli ty umieścić NA Odzież z 
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pochwal, będzie trzymał się od ciebie z daleka, bo zawstydzasz go 

bardziej niż on Móc zawstydzić cię. 

Po trzecie, przywdziejcie pełną zbroję Bożą. To nie jest opcja. Efezjan 

6:14–17, I To zaczyna z 12, jest to Prawidłowy. Dobra. Teraz jest to 

Wszystko katalogowany Do Ty, I nie muszę powiedzieć Ty Wszystko o To. 

Po czwarte, żyj Słowem Bożym. Co mówi Mateusz 4:4? „Człowiek nie 

powinien samym chlebem żyjecie, ale każdym słowem wychodzącym z 

ust Pan." Nie możesz żyć według swoich uczuć. To jest najbardziej 

niebezpieczne rzecz, którą możesz zrobić. Będziesz wzloty i upadki, za 

każdym razem, gdy poczujesz się źle nastroju, otworzyłeś drzwi. Jest 

mała lista trzech F. Fakt, Wiara, Uczucia. Dobra. Teraz musisz zachować 

je w tej kolejności. Fakty są w środku słowo Boże. Wiara wierzy, że fakty i 

uczucia zgadzają się. Ale jeśli jeśli odwrócisz kolejność i zaczniesz żyć 

według swoich uczuć, utraciłeś swoje kotwica. Jesteś jak dryfujący statek 

bez jakiś kotwica. 

Numer pięć: poddać się Bogu i co jeszcze? Przeciwstawiaj się diabłu, to 

prawda. Czyli Jakuba 4:7. Zwróć uwagę, co jest pierwsze i co musisz 

zrobić Pierwszy? Poddaj się Bogu. Jeśli jesteś poddany Bogu i stawiasz 

opór diable, co według Biblii się stanie? Zrobi co? Uciekaj od ciebie. Do Ty 

wierzy, że? Ale bardzo z Chrześcijanie Czy Właściwie robiąc odwrotnie. 

Oni są przedkładający Do the diabeł I oporowy Bóg, Ty Widzieć? Naprawdę, wiele. 

 
W porządku. Po szóste, zapewnię odpowiednią społeczność, nie mogę 

włożyć więcej. To ma znaczenie jakie macie towarzystwo. 1 Jana 1:7: 

„Jeśli będziemy postępować w świetle tak jak On jest w światłości”, co się 

dzieje? Mamy wspólnotę. Jeśli Ci się skończyło wspólnota, jesteś poza 

światłem, rozumiesz? Nie jesteś chroniony przez Krew. Krew oczyszcza 

tylko w świetle. I będziesz mieć jakiś rodzaj wspólnoty, co to będzie? Z 

boskim lub bezbożny? Paweł mówi: „Nie miejcie nic wspólnego z 

bezowocnymi uczynkami ciemność." Wspólnota jest sprawdzianem tego, 

na jakim etapie duchowym się znajdujesz życie. 

Po siódme, poddaj się dyscyplinie. Nie możesz być prawdziwym 

chrześcijaninem nie podlegając dyscyplinie. Samodyscyplina, 

dyscyplina w rodzinie, rządowy dyscyplina, szkoła dyscyplina, kościół 

dyscyplina, Tam Czy 
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wiele dziedzin dyscypliny. Ale ten, kto odmawia, jest buntownikiem. I wiesz 

co Biblia mówi o buntownikach? 1 Samuela 15:23: „bunt jest jak czary." W 

chwili, gdy stajesz się zbuntowany, jesteś narażony na ducha czarów. 

Dobra? Dyscyplina. Czy to zrozumiałeś? Dla wielu ludzi dzisiaj to brzydkie 

słowo. Wszystko zaczyna się od samodyscypliny, rozumiesz? Bardzo 

Chrześcijanie folgują swoim nastrojom, kaprysom i fantazjom. Jesteś nie 

wolno tego robić. Robienie tego jest tak samo niebezpieczne, jak 

folgowanie sobie seksualny impulsy. Ty nie są swobodnie to zrobić. 

Numer osiem, to jest ostatni. Uczyń Jezusa centralnym. W porządku? 

Zauważasz zaczyna się i kończy na Jezusie. I zamierzam umieścić tam 

fragment Pisma Świętego, John 12:31 I 32. Który mówi, Jezus mówi: 

"Teraz Jest the osąd z Ten świat, I Teraz Jest the książę 
wyrzucony z tego świata. A ja, jeśli zostanę podniesiony 
z ziemia, będzie rysować Wszystko mężczyźni do Mnie.” 
(KJV) 

Zwróć uwagę na kolejność. Kiedy Szatan zostanie wyrzucony, co będzie 

dalej? Winda w górę Jezu. Zgadza się. Wypełnij próżnię Jezusem. 

Wypędzenie szatana tworzy próżnię. Bardzo ważne jest, aby wypełnić go 

właściwą rzeczą. Skupić się na Jezus. Nie skupiaj się na demonach. Nie 

rób diabłu zbyt wielkiego rozgłosu, on kocha to. Demony są prawdziwe jak 

zarazki, wirusy i inne rzeczy. Mamy aby je uznać, musimy się z nimi uporać. 

Ale zdrowy człowiek ty nie chodzisz bez przerwy myśląc o zarazkach i 

wirusach zrozumieć? Zdrowie w pewnym sensie je wyklucza. Nie widzisz 

demona pod każdą filiżanką i spodkiem. A jeśli jesteś z jakiegoś starego 

kościoła lub nawet mniej starego kościoła, nie wracaj, idź do swojego 

proboszcza lub proboszcza, włóż mu palec między oczy i powiedz: „Masz 

demona”. Może być PRAWDA, Ale jego nie the Prawidłowy sposób Do 

zająć się sytuacja. 


